
  

F-CİNAYET ZANLISI OGÜN SAMAST VE AZMETTİRİCİLER 
YASİN HAYAL VE ERHAN TUNCEL'İN AŞAMALARDAKİ BEYAN 
VE SAVUNMALARI:

1)SANIK YASİN HAYAL:
23/01/2007 tarihinde İstanbul Emniyet Müdürlüğü TEM Şube Müdürlüğünde 

alınan ifadesinde ana hatlarıyla ; 
"Ben 2006 yılı başlarından beri Hrant DİNK isimli şahsı gazete ve televizyondan 

tanırım. Hrant DİNK'in Türklüğe hakaretten dolayı yargılandığını ve 6 ay ceza alıp 
ertelendiğini biliyorum. Hrant DİNK'in Ermeni olduğunu ve Agos Gazetesinde Genel Yayın 
Müdürü olduğunu biliyorum. Bunları internet üzerinden öğrendim. Hrant DİNK'in Türkleri 
aşağılayan rencide eden bir çok açıklaması oldu, bu açıklamalar beni rencide etti. Medya 
kanalı ile özür dilemediğinden dolayı Hrant DİNK'in bir bedel ödemesi gerektiğine inandım. 
Ona bir suikast planlamayı düşündüm. Suikastın sonucu kendisinin ölmesini istiyordum. 
Hrant DİNK'in öldürülmesi fikri tamamen benden çıkmıştır. Ben ilk olarak bu fikri Zeynel 
Abidin YAVUZ'a açtım. Kendisinin rızası olup olmadığını sordum ve bana katılmasını 
istedim. Ben Hrant DİNK'in Zeynel Abidin YAVUZ tarafından öldürülmesi için para ve silah 
temin edeceğimi kendisine söyledim. Yani ilk olarak Hrant DİNK'i öldürtmek için Zeynel 
Abidin YAVUZ'a teklif verdim. Zeynel Abidin YAVUZ ise bu konuda kararsızdı ve benden 
çekiniyordu. Erhan TUNCEL'e internetten Hrant DİNK'in resimlerini çıkartmasını istedim. 
Erhan TUNCEL Hrant DİNK'in resimlerini internetten çıkarıp mahalleden bildiğimiz bir yer 
olan Yonca market sahibi Osman'a bırakmış, daha sonra resimleri alması için markete Zeynel 
Abidin YAVUZ'u gönderdim, resimleri alıp bana getirdi. Katlanmış bir şekilde poşet 
içersinde olan resimlere Zeynel ile birlikte baktık. Hrant DİNK'in resimleri idi. Zeynel 
Abidin YAVUZ'un kararsız olduğunu görünce bu işi ona yaptırmaktan vazgeçtim. Zeynel 
Abidin YAVUZ o sıralar İzmit'e çalışmaya gitmişti. Bu suikast fikrinden resimleri bana 
gönderttiren Erhan TUNCEL'in de bilgisi vardı. Fakat kendisi de Zeynel Abidin YAVUZ 
gibi kararsızdı. Kendisi benden çekindiği için beni engelleyemiyordu. Başkalarına da konuyu 
açamıyordu. Bu tarihten yaklaşık olarak 5-6 ay önce Hrant DİNK'in öldürülmesi olayını 
Ogün SAMAST'a açtım. Ogün SAMAST'a Hrant DİNK'in Türklere hakaret ettiğini ve 
cezasını çekmesi gerektiğini söyledim. Ayrıca beraber televizyonda Hrant DİNK'in Türklere 
hakaret davası görüntülerini birlikte izledik. Ogün'ün bu konuda ne düşündüğünü öğrenmek 
istedim. İkimizde bu konuda hemfikirdik, aynı fikirleri paylaşıyorduk. Ben daha önceden 
McDonald's eylemini gerçekleştirdiğim için Hrant DİNK'in öldürülmesini kendim 
yapamazdım, çünkü Trabzon dışına çıksam sabıkalı olduğum için yakalanırım diye 
düşündüm. Ben Ogün SAMAST'a benden haber beklemesini ve gerekli olan silah, mermi ve 
parayı ayarlayacağımı söyledim. Tarihten 5-6 ay önce Ege Denizi'nde gemi kazası sonucu 
ölen Ömer POLATOĞLU isimli mahalle arkadaşımdan 250 YTL karşılığında 7.65 mm çaplı 
silah ve 20 adet mermi aldım, toplam olarak 300 YTL ödedim. Ogün SAMAST'ın eyleme 
giderken yapacağı harcamaları karşılamak için para biriktirmeye başladım. Daha sonraki 
süreçte yakın arkadaşlarım olan Ersin YOLÇU ve Ahmet İSKENDER'e Hrant DİNK'i Ogün 
SAMAST'a öldürteceğimi söyledim. Bu konuyu onlara Ahmet İSKENDER'in kırtasiye 
dükkanında söyledim. Onlara bu eylem için yardımda bulunacaksınız dedim. Onlar da 
benden çekindiklerinden dolayı bir karşılık veremediler. Rızasız bir şekilde kabul ettiler. 
Hatırladığım kadarı ile 14.01.2007 pazar günü akşam saatlerinde Ahmet İSKENDER'in 
kırtasiyesinde ben, Ersin YOLCU, Ogün SAMAST ve Ahmet İSKENDER olmak üzere 
buluştuk. Silah o esnada Ahmet'in kırtasiyesinin arka bölümündeydi, Ahmet İSKENDER 
buna rıza göstermiyordu ancak benden çekindiği için bir şey diyemiyordu. Silahı bulunduğu 
yerden aldım. Ogün SAMAST ve diğerlerine silahı gösterdim. Ogün bana silahın çalışıp 



  

çalışmadığını sordu, ben de "Çalışıyor fakat bir deneyelim" dedim. Kırtasiyeden Ogün ve ben 
çıktık, silahı denemek için uygun bir yer aradık ve Trabzon Pelitli Beldesi ile Konaklar 
Mahallesi arasında bulunan dere ağzına gittik ve burada Ogün 5-6 el silahla ateş etti ve 
silahın çalıştığını gördük. Kırtasiyeden çıktığımızda ve dönüşte silah benim üzerimdeydi. 
Tekrar kırtasiye dükkanına geri döndük. Ahmet'i kırtasiye dükkanında bırakarak Ogün, Ersin 
ve ben internet kafeye Hrant DİNK'in resimlerinin çıktısını almaya gittik. Çıktıları aldıktan 
sonra tekrar üçümüz birlikte Ahmet'in kırtasiyesine geldik. Bu eylemin planını konuşmaya 
başladık. Ben Ersin'e Ogün'ü otogardan İstanbul'a sen yolcu edeceksin dedim. Ahmet'e ise 
Ogün İstanbul'a gittiğinde senin cep telefon numaran olan 0 535 396 82 21 nolu numarayi 
arayacak sen de telefonu bana vereceksin, ben burada olacağım ben görüşme yapacağım 
dedim. Ogün'e ise herhangi bir sıkıntıda bu numaradan arayabileyeceğini ve maddi sıkıntı 
çekmesi durumunda Ahmet'in İstanbul'da bulunan esnaf arkadaşına yönlendirebileceğini 
söyledirn. Aynca Ogün'ü 17.01.2007 Çarşamba günü yollayabileceğimizi kararlaştırdık. 
16.01.2007 Salı günü Ersin ile Ogün'ü bilet almak için Trabzon terminaline gönderdim. 
17.01.2007 Çarşamba gününe Metro turizmden saat:15:30 Istanbul otobüsünden bilet 
ayırttıklarını söylediler. Çarşamba günü Ersin'in çalıştığı kırtasiyede Ogün, Ersin ve ben 
buluştuk yaya olarak Ahmet'in kırtasiyesine gittik. Daha önce biriktirip Ahmet'e emanet 
olarak teslim ettiğim 180 YTL'yi alıp eylem masrafı için Ogün'e verdim. Aynı zamanda 
dükkanın arka bölümünde saklamış olduğum silahı Ogün'ün beline kendim koydum ve bir 
kutu mermiyi de cebine kendim koydum. Yine aynı şekilde Ogün SAMAST'a internet 
cafeden çıktı olarak aldığımız Hrant DİNK'in resimlerini ve Agos gazetesinin adresini 
verdim. Bu sırada Zeynel Abidin YAVUZ da kırtasiye dükkanına geldi, ben kendisine 
Ogün'ü İstanbul'a Hrant DİNK'i öldürmesi için gönderiyorum, bu durumdan kimseye haber 
verme dedim, o bana tamam abi diyerek dükkandan aynldı. Daha sonra Ogün ile Ersin'i 
terminale giden dolmuş duraklarına bıraktım. Ogün'e sarıldım Allah yolunu açık etsin dedim, 
istersen vazgeçebileceğini söyledim. Bu eylemi Zeynel Abidin YAVUZ'un da yapabileceğini 
söyledim, İstanbul'dan sonrasının kendisinin inisiyatifinde olduğunu, Samsun'a vardığında 
ailesine telefon açıp bu akşam bir arkadaşımda kalacağım diyeceksin dedim. Tekrar 
kendisine bir problem olduğunda ara dedim o da İstanbul'da dayımlar var herhangi bir 
problem yaşamam dedi. Daha sonra Ersin ve Ogün minibüse binerek otogara gittiler. Daha 
sonra Ersin ile görüştüm Ogün'ü otobüse bindirdiğini söyledi. 18.01.2007 Perşembe günü 
kendisi Ahmet İSKENDER'in cep telefonunu aradı, 212 kod nolu bir numaradan aradı, ben 
Ahmet'e Ogün mü dedim, kendisi de hemen telefonu bana verdi. Ogün bana telefonda abi ben 
mekandayım dedi, ben de kendisine beklemeye devam etmesini söyleyip telefonu kapattım. 
Bu şekilde 5-6 kez aynı numarayı aradı ve görüştük, son görüşmemizde yarına bırakmasını 
söyledim ve yarın telefonla görüşürüz dedim. Kendisine hep beklemesini söyledim. Bir gün 
sonra 19.01.2007 Cuma günü ilk aramasında abi yine mekandayım bekliyorum dedi, ben de 
beklemeye devam etmesini söyledim. İlerleyen zamanlarda yine aradı "Darlandım abi 
sıkılıyorum, içeriye girip birkaç gazeteci vurabilirim" dedi. Ben de "hayır kesinlikle masum 
insanların kılına zarar gelmemeli bizim işimiz Türklüğe hakaret eden Hrant DİNK iledir. 
Bundan başka kimseye zarar verme" dedim. Aradan bir müddet sonra Ogün tekrar aradı ve 
Hrant DİNK'e benzeyen birinin içeriye girdiğini, peşinden kendisinin de içeriye girdiğini 
içeride 5-6 gazeteci bayanın olduğunu kendisini üniversitede okuyan bir öğrenci olarak 
tanıttığını, Hrant DİNK'i sorduğunu, kendisine Hrant DİNK'in burada olmadığını 
söylediklerini, başka zaman geldiğinde bulabileceğini söylediklerini telefonda bana söyledi. 
Ben de tekrar beklemesini söyledim. Son aramasında abi bu iş bitti Hrant'ı vurdum, ben de 
kendisine o adam olduğuna emin misin diye sordum, o da eminim abi dedi, şu an 
Bayrampaşa'dayım Yalova'ya gidiyorum dedi. Bende kendine iyi bak dedim ve üç dört gün 
dışarıya çıkmamasını söyleyerek telefonu kapattım. Daha sonra aynı gün medyadan Hrant 
DİNK'in öldürüldüğünü öğrendim. Bu eylem tamamen benim ve Ogün tarafından planlanmış 



  

ve gerçekleştirilmiştir. Diğer ismi geçen şahısların rızası yoktur, benden çekindikleri için bir 
şey diyemediler. Ben bu olayın faili meçhul kalacağını düşünüyordum. " şeklinde beyanda 
bulunmuştur. 

24/01/2007 tarihinde İstanbul Cumhuriyet Başsavcılığınca (CMK 250.madde ile 
yetkili) alınan ifadesinde; 

"Emniyette verdiğim ifade doğrudur. Bana aittir.
21.01.2007 ve 20.01.2007 tarihli üst arama tutanaklarındaki imza bana aittir. 
Emniyete tüm ayrıntılarını doğru olarak anlattığım şekilde HRANT DİNK' in gazete 

yazıları ve Türklüğü hakeret etmesi nedenleri ile bu şahsın cezalandıırlması amacıyla bir 
sükast fikri bende gelişti. Bu fikrimden ERHAN  TUNCEL ve ZEYNEL ABİDİN YAVUZ' u 
da haberdar ettim. Ancak ZEYNEL ABİDİN bu görevi üstlenme konusunda kararsız kaldı. 
Bu dönemde ERHAN TUNCEL'in internetten temin ettiği HRANT DİNK' e ait resimlerin 
çıktılarını Yonca Market sahibi OSMAN'a bırakması ve ZEYNEL'in o resimleri teslim alarak 
bana getirmesi konusunda talimat verdim. Resimler bana getirildi fakat dediğim gibi 
ZEYNEL' in yapamayacağını düşünerek ondan vazgeçtim. 

Bundan 5-6 ay kadar öncede bu konuyu OGÜN SAMAST'a açtığımda aynı fikirleri 
paylaştığımız ve onun bu işi yapabileceğini anladım ve silah ve para temini için beklemeye 
başladım. Yine aynı tarihlerde bir deniz kazasında ölen ÖMER POLATOĞLU isimli 
arkadaşımdan  300 YTL bedelle olayda kullanılan tabanca ve mermileri almıştım. Ayrıca 
OGÜN'ün İstanbul'a gidiş gelişte yapacağı masrafları karşılamak üzere para biriktirmeye 
başladım. Peyderpey elime geçen paraları harcamamak için kırtasiye sahibi arkadaşım 
AHMET İSKENDER'e vererek biriktiriyordum. 

Bir süre sonra aynı konuyu ERSİN  YOLCU ve AHMET İSKENDER'e de açarak 
onların bilgi sahibi olmasını sağladım. 

14 Ocak 2007 tarihinde AHMET İSKENDER'in bilgisi olmadan poşete sarılı 
vaziyette onun dükkanına bırakmış olduğum tabancayı çıkartarak orada toplandığımız 
AHMET İSKENDER, OGÜN SAMAST, ERSİN YOLCU'ya gösterdim ve OGÜN ile 
birlikte silahın çalışıp çalışmadığını denemek üzere Konaklar Mahallesinde bulunan 
dereağzına giderek OGÜN 5-6 el atış yaptı, silahın çalıştığını anladıktan sonra geri döndük. 
Kırtasiyede yaptığımız görüşmede OGÜN'ün ERSİN'in otogardan yolcu edeceğini OGÜN 
İstanbul'a gittikten sonra AHMET'in cep telefonu ile irtibat kurarak benimle görüşeceğini, 
OGÜN'ün İstanbul'da maddi sıkıntı çekmesi durumunda AHMET' in tanıdığı İstanbul' da 
bulunan esnaflara giderek para isteyebileceğini, verilen parayı bizim burdan o esnafın 
hesabına yatırabileceğimizi ve OGÜN'ü çarşanba günü İstanbul'a gönderebileceğimizi 
karalaşırdık. 

Takip eden günde özel bir görüşmemiz olmadı Ancak devamlı irtibat halinde 
olmamızı söyledi. Bir sonrakı gün ERSİN ve OGÜN'ü Trabzon otobüs terminaline 
göndererek bilet almalarını söyledim. Döndüklerinde Metro Türizimden yer ayırtıklarını 
söylediler. Çarşamba günü AHMET'in kırtasiyesinde daha önce biriktirerek AHMET'e 
emanet olarak bıraktığım 180 YTL' yi alarak OGÜN'e verdim, ayrıca dükkana da saklamış 
olduğum tabanca ve bir kutu mermiyi de teslim ettim. Aynı zamanda internetten çıktılarını 
aldığımız HRANT DİNK'e ait resimler ve yine internetten öğrendiğimiz AGOS Gazetesinin 
adresini de OGÜN'e verdim.  Bu sırada ZEYNEL ABİDİN YAVUZ da kırtasiyeye gelince 
kendisini dışarı çıkararak OGÜN'ü bu iş için İstanbul' a yollamakta olduğumuzu söyleyerek 
sen mahalleye geç deyip onu gönderdim. OGÜN bana İstanbul'da dayılarının olduğunu, 
kalacak yer sıkıntılarının olmadığını söyledi. 

Ben OGÜN ve ERSİN' in TUNCAY' a ait oto ile otobüs terminaline gittiklerini bizzat 
görmedim. Ancak ikisi birlikte terminale gittiler. Ben dükkandan ayrılmadım Daha sonra 



  

ERSİN bana OGÜN' ü yolcu ettiğini söyledi. 
Ertesi günü yani perşembe günü OGÜN beni birkaç kez AHMET'e ait telefondan 

arayarak olay yerine geldiğini  beklediğini söyledi. Bende beklemesini söyledim. Ancak ogün 
 HRANT DİNK'i bulamadı. Takip eden Cuma günü ise yine aynı yerde beklediğini   içeriye 
girerek kendisini öğrenci gibi tanıtıp görüşme yapmak istediğini sekreterlere söylediğini 
ancak HRANT DİNK' in bulunmadığını randövü almasının gerektiğini bana anlatarak içeri 
girip birkaç gazeteciyi vurabileceğini bana söyleyince özellikle masum insanlara zarar 
gelmemesi gerektiğini HRANT DİNK'i beklemesi gerektiğini kendisine telkin ettim. Son 
aramasında ise işin bittiğini HRANT'ı vurduğunu Bayrampaşa'da olduğunu ve Yalova'ya 
gideceğini bana söyledi. Aynı gün medyadan da HRANT DİNK' in öldürüldüğünü öğrendim. 

ERHAN TUNCEL isimli şahısla 2002 yılında tanıştım. Kendisi üniveristede öğrenci 
idi ve diğer öğrencilerle birlikte tuttuğu bir bekar evi vardı. Bu evde  kısa boylu, beyaz tenli, 
ince yapılı soy adını bilmediğim Erzurumlu olduğunu bildiğim TUNCAY isimli bir öğrenci 
vardı. Bu aynı üniversitede İktisadi ve İdari Bilimler  Fakültesinde okunduğunu tahmin 
ediyorum. SEYFİ isimli öğrenci ise orta boylu, normal kilolu esmer siyah saçlı, Trabzon 
Beşikdüzülü TUNCAY ile aynı fakültede okuyan bir şahıstır.  Üçünün birlikte kaldıkları eve 
benim de zaman zaman gidip gelmelerim olmuştur. O evde çay içip sohbet edip SEYFİ'nin 
bilgisayarında film seyrediyorduk. 

2004 yılı içerisinde Çeçenistanlı olan ismini REFAİ olarak bildiğim bir şahıs 
Trabzon'a gelmişti. Kendisi ile İstanbul'a gideceği bir dönemde tesadüfen karışlaşarak 
tanıştık. Türkiye içerisinde ticaret yaptığı Çeçenistan'daki şartların ne kadar ağır olduğu 
konularını anlattı ve orada yapılan mezalim konusunda konuşmalarımız oldu. Ben de 
kendisine insani amaçlı yardım maksadıyla Çeçenistan'a gelmek istediğini, kendisi döntükten 
 sonra irtibat kurup kuramayacağımızı, bana yardımcı olup olamayacağını sordu, O da bana 
bir cep  telefonu numarası vererek Çeçenistan'a döndüğünde irtibat kurabileceğimizi söyledi 
ve ayrıldı. Daha sonra bu numarayı çok kez aramama rağmen ulaşamadım. Ancak kendi 
imkanlarımla Çeçenistan'a giderek insanı yardımda bulunmaya karar verdim ve 2004 yılı 
içerisinde Azerbeycan'a çıkış yaparak Bakü'ye gittim. Orada lokantada tanıştığım bir azeri ile 
konuşarak beni Çeçen insanlarla tanıştırmasını isteyip Çeçenistan'a geçme niyetimi ona 
açtım. Bunun üzerine beni Bakü'de bir internet kafeye götürerek orada bulunan iki Çeçen 
gençle tanıştırdı. Burada sohbet ederek bir yandan internete girip Rusların Çeçenistan' da 
yaptığı işgal ve saldırılarla ilgili görüntüleri bana gösterdiler ve yine orada bu gençler bana 
çok basit tarzda bir bomba yapımını anlattılar. Ancak bunu yazılı doküman haline 
getirmedim. Hafızada kalacak şekilde patlayıcı torpillerin içindeki barut ile toz komürü 
karıştırdıktan sonra bir kola kutusunun içine boşaltıp, deliğini sadece bir fitil geçecek şekilde 
kapatıp bu kola kutusunu da bir cam kavonoza koyarak kavonozun içini çivelerle 
doldurduktan sonra fitili kavonuzun ağzından çıkartıp kavonuzun kapağını da sıkıca 
kapatmak suretiyle yapılan bir bomma türüydü. Çeçen gençlere insani yardım amaçlı 
Çeçenistan'a geçmek istediğimi söyleyince sınırın çok sıkı korunduğunu bu nedenle 
geçmemin zor olduğunu bana izzah ettiler. Bu nedenle geçişten vazgeçerek Türkiye' ye geri 
döndüm. Bu şekilde Bakü'de toplam  10 gün kadar kalmış oldum. 

Tahmin ediyorum 2002 yılı Kasım ya da Aralık ayları idi askerden yeni dönmüştüm. 
O dönemde Trabzon'da bulunan kilisede misyonerlik faaliyetlerinin yapıldığını öğrenmiştim. 
Kiliseye giderek içeride bulunan şahıslara yanımda götürdüğüm bir odun parçasıyla vurarak 
bu faaliyetlere karşı bir tepti göstermeyi düşündüm. Gündüz saatlerinde kiliseye gittiğimde 
içeride sivil giyimli ancak boynunda haç olduğu için Hristiyan olduğunu anladığım bir şahsa 
bu sopa ile vurarak daha sonra dışarı çıktım. Bu olay nedeniyle yakalanmadım.  

2004 yılı içerisinde Azerbaycan'a gidiş ve dönüşüm sonrasında sesimi 
duyurabileceğim bir eylem yapmayı düşündüm. Bunun amacıda Amerika'nın Irak'ı işgali 
nedeniyle  protestoda bulunmaktı. Trabzon'da Amerika'ya ait olduğunu bildiğim tek firma 



  

Mc Donalds'tı, bu nedenle oraya bir bomba koymayı düşündüm.  Daha önce izah ettiğim 
şekilde basit bir bomba imal ederek gündüz saat:10.00 sularında bu dükkanı gözetledim, 
özellikle alt katta kimsenin bulunmadığı bir sırada kapının önüne fitili ateşliyerek attım. Daha 
sonra bu olay nedeniyle yakalandım. 11 ay kadar tutuklu kaldıktan sonra tahliye oldum. Daha 
sona mahkeme bana 6 yıl 8 ay hapis cezası verdi. Bu kararı temyiz ettiğim için henüz infaz 
yapılmadı. Bu olay öncesinde çevredeki arkadaşlarıma Mc Donalds'a gidiyor musunuz, bak 
orası bombalanır dikkat edin şeklinde takıldığım oluyordu. Ancak ben bombalayacağım 
şeklinde konuşmadım. Olay sonrası tahliye olduktan sonra çevrede elimde başka bombalarda 
var bunları HSBC banka şubesine Rus ve İngiliz konsolosluklarına atacağım şekilinde 
söylemelerim olmuştur ancak bunları ciddi amaçlı değil daha çok takılma mahiyetinde 
söylemişimdir. 

2004 yılı Ağustos ayı içerisinde meydana gelen Başbakan'a ait uçağa bomba ihbarı 
hadisesi ise bir iddialaşma nedeniyle ortaya çıkmıştır. Bir gece öncesinde akşam televizyonda 
bir program seyrediyordum, bu programda yapılan ihbarların ciddiye alındığı, bir kısmının 
asılsız çıktığı anlatılıyordu. Ben ihbarların ciddiye alınarak güvenlik güçlerinin işlem 
yaptığını, orada  bulunan başka şahıslar ise bunu televizyonda böyle söylediklerini ancak 
gerçekte işlem yapmadıklarını söyleyince iddiaya girdik. Ertesi günü SERDAR isimli bir 
arkadaşımın cep telefonundan  jandarmayı arayarak inecek olan uçakta bomba bulunduğu 
ihbarı yaptım.  Bu şekilde uçak inemedi. Havalanında birçok güvenlik görevlisi geldi. Bu 
şekilde benim haklı olduğum anlaşıldı ancak herkesi rahatsız ettiğim için pişman oldum. 
İnecek uçağın Başbakan'ı taşıyan uçak olduğundan da haberim yoktu. Bu konu ile ilgili 
olarak Trobzon Savcılığınca hakkımda işlem yapıldı. İhbarı yapan telefon arkadaşımın 
olduğu için netice itibariyle bana ulaştılar. 

1997-2001 yılları arasında Nizamı Alem Ocaklarına gidip gelirdim, orada çaycılık 
yapardım. 2002 yılında Alperen Ocaklarında ERHAN ile tanıştık. Herhangi bir sivil toplum 
kuruluşunun üyesi değilim ancak Şehit Aileleri Derneğine gidip gelen ENGİN isimli 
arkadaşım var. Ayrıca sağ sivil toplum örgütlerine sempatim vardı. Örneğin Anadolu Gençlik 
Derneği gibi derneklere karşı da bir sempatim vardı ama bunların fiilen üyesi  değilim. 

Eylemin zamanlaması açısından herhangi bir gündem beklemedim. Bazı ülkelerde 
Ermeni soykırım tasarısının gündeme getirilmesi hususuyla hiç ilgilenmedim. Bu eylemi 
önceden planladığım için tesadüfen bu tarihe rast gelmiştir." şeklinde beyanda bulunmuştur.

24/01/2007 tarihinde İstanbul 11. Ağır Ceza Mahkemesince (CMK 250.madde ile 
yetkili) alınan 2007/7 sayılı sorgu ifadesinde;

"Emniyet Müdürlüğünde vermiş olduğum ifadem doğrudur, olayla ilgili olarak C. 
Savcılığında ayrıntılı ifade verdim o ifadem de doğrudur yalnız belirtmek istediğim meydana 
gelen olay Ogün ile benim aramda gelişen bir fıkirdir, diğer şüphelilerin bu olayla ilgisi 
yoktur, sadece bilgileri vardır, özetle Hrant Dink'in gazete yazıları ve Türklüğe hakaret 
etmesi nedenleriyle bu şahısın cezalandırılması amacıyla hakkında suikast fikri gelişti, bu 
fıkrimden Erhan Tuncel ve Zeynel Abidin Yavuz'u haberdar ettim, Erhan Tuncel'in 
intemetten temin ettiği Hrant Dink'e ait resimlerin çıktılarını Yonca market sahibi Osman'a 
bırakmasi ve Zeynel'in o resimleri teslim alarak bana getirmesi konusunda talimat verdim, 
resimler bana getirildi, fakat Zeynel'in yapamayacağını düşünerek vazgeçtim, kendisi de bu 
konuda rızasızdı, konuyu Ogün Samast'a açtığımda onun bu işi yapabileceğini anladım, bir 
deniz kazasında ölen Ömer Polatoğlu arkadaşımdan 300 YTL bedelle olayda kullanılan 
tabanca ve mermileri almıştım, ayrıca Ogün'ün İstanbul'a gidiş geliş masraflarını karşılamak 
üzere para biriktirmeye başladım bu paraları harcamamak için kırtasiye sahibi arkadaşım 
Ahmet İskender'e verdim, bir süre sonra aynı konuyu Ersin Yolcu ve Ahmet İskender'e 
açarak onların bilgi sahibi olmasını sağladım, Ahmet İskender'in bilgisi olmadan poşete sarılı 



  

vaziyette onun dükkanına bırakmış olduğum tabancayı çıkartarak orada toplandığımız Ahmet 
Iskender, Ogün Samast, Ersin Yolcu'ya gösterdim ve Ogün ile birlikte silahın çalışıp 
çalışmadığını denemek üzere dere ağzına giderek Ogün 5-6 el ateş etti daha sonra geri 
döndük, Ogün ile Ersin'in otogardan yolcu edeceğini Istanbul'a gittikten sonra Ahmet'in cep 
telefonu ile irtibat kurarak benle görüşeceğini maddi sıkıntı çekmesi durumunda Ahmet'in 
tanıdığı İstanbul'da bulunan esnaflara giderek para isteyebileceğini, verilen parayI buradan o 
esnafın hesabına yatırabileceğimizi ve Ogün'ü çarşamba günü Istanbul'a göndereceğimizi 
kararlaştırdık, Ersin ve Ogün'ü Trabzon otobüs terminaline göndererek bilet almalarını 
söyledim Metro turizmden yer ayırdıklarını söylediler, Ahmet'in kırtasiyesinde daha önce 
biriktirerek Ahmet'e emanet olarak bıraktığım 180 YTL'yi alarak Ogün'e verdim, ayrıca 
dükkanda saklamış olduğum tabanca ve bir kutu mermiyi teslim ettim, Ogün'e internetten 
Hrant Dink'e ait resimleri ve Agos gazetesinin adresini de verdim, bu sırada Zeynel Abidin 
Yavuz'da kırtasiyeye gelince kendisini dışarı çıkartarak Ogün'ü bu iş için Istanul'a yollamak 
üzere olduğumuzu söyleyerek sen mahalleye geç diyip onu gönderdim, sonunda Ogün ve 
Ersin'in Tuncay'a ait otomobil ile otobüs terminaline gittiklerini bizzat görmedim ancak ikisi 
birlikte terminale gittiler daha sonra Ersin bana Ogün'ü yolcu ettiğini söyledi, Ogün beni 
birkaç kez Ahmet'e ait telefondan arayarak olay yerine geldiğini ve beklediğini söyledi, ancak 
o gün Hrant Dink'i bulamadı, ben yine takip eden Cuma günü Hrant Dink'i beklemesi 
gerektiğini kendisine telkin ettim. Son aramasında işin bittiğini Hrant'ı vurduğunu 
Bayrampaşa'da olduğunu ve Yalova'ya gideceğini bana söyledi, aynı gün medyadan Hrant 
Dink'in öldüğünü öğrendim, Erhan Tuncel hakkında Savcılıkta ifade verdim, nasıl bomba 
yapılmasını öğrendiğimi de Savcılıkta anlattım, Trabzon'da bulunan kilisede misyonerlik 
faaliyeti ve papazın dövülmesi ile ilgili olayı da anlattım, ancak dövdüğüm şahısın papaz 
olup olmadığını da bilmiyorum, Mc Donalds olayı ile ilgili olarak da ayrıntılı ifade verdim 
aynen tekrar ediyorum, benim herhangi bir örgütle bir ilişkim yoktur. Ben etkin pişmanlık 
hükümlerinden faydalanmak istiyorum." şeklinde beyanda bulunmuştur.

06/02/2007 tarihinde İstanbul C. Başsavcılığınca (CMK 250.madde ile yetkili) 
alınan ek ifadesinde ana hatlarıyla; 

"Erhan Tuncel ile 2002 yılında tanıştık, kendisine Trabzon Alperen Ocaklarında bana 
reis olarak tanıştırdılar ve evine gidip gelmeye başladım, aramızdaki samimiyet arttıktan 
sonra yine 2002 veya 2003 yılı içerisinde Erhan’ın bana anlatımları ve ortak siyasi 
görüşlerimiz doğrultusunda Trabzon merkezinde bulunan Santa Maria kilisesinin papazını 
dövmem konusunda yönlendirdi, bu eylemi tek başıma yaptım, ancak beni bu konuya ikna 
eden Erhan Tuncel’dir. Önceki ifademde de belirttiğim gibi yanıma bir keser sapı alarak 
kilisenin sakin olduğu bir vakitte içeri girerek papazı aradım, içeride sivil giyimli ancak 
boynunda haç olması nedeniyle Hristiyan olduğunu anladığım bir şahsa elimdeki keser sapı 
ile bir çok kez vurarak yaraladıktan sonra olay yerinden kaçtım, ancak bu suç nedeniyle 
yakalanmadım ve ceza almadım ..... Daha sonra Erhan daha büyük ses getirecek ve Amerikan 
karşıtlığını gösterebilecek bir eylem planlamaya başladı, bu bağlamda Trabzon’da 
Amerika'ya ait ne var şeklinde bana sordu ve o anda Mc Donalds’a bir eylem yapalım dedi ve 
bomba koyacağımızı, bombayı kendisinin hazırlayacağını bana söyledi. Bu planlamada 
sadece ikimiz vardık. Başka bir kişi katılmadı. Bu şekilde eylemi benim yapacağımı söyledi, 
ben de Ramazan ayında yapmamız gerektiğini söyleyince yine bomba için torpil, kömür tozu, 
çivi gibi malzemeleri ben aldım ve Erhan’a teslim ettim. Bombayı imal ettiği sırada ben 
yanında yoktum, kendi evinde, kendisi hazırladı, ancak benim haberim olmadan bir cins 
gübre alarak bombanın içine koymuş, bunu sonradan öğrendim. Erhan’ın bomba yapımını 
nereden öğrendiğini bilmiyorum, bu bomba hazırlanırken aynı tip bombadan iki tane daha 
küçük boyutlu numune gibi bomba da hazırlamış, ancak bunların içine çivi koymamış, sakin 



  

bir yerde ikimiz bu bombaları patlatarak deneme yaptık, başarılı olduğunu anladık, ancak bu 
denemeler çivi olmadığı için ses bombası gibi gürültü çıkaran şeylerdi, kullanacağımız 
gerçek bombaya çivileri de koyunca bunun çok fazla zarara yol açıp açmayacağımı sorduğum 
da, beni kandırarak bombalarda bu çivilerin yere doğru saplandığını, çevreye zarar 
vermediğini söyledi ..... Bu şekilde 24.10.2004 tarihinde Trabzon meydanında bulunan Mc 
Donalds’ın önüne geldim, Erhan da beni 50 metre kadar geriden takip ediyordu, caddenin 
karşısına geçerek bir banka oturup gazete okur gibi yaparak beni izliyordu, ben elimde poşet 
içerisinde bulunan ve fitili dışarı sarkmış bombayı çakmakla ateşledikten sonra Mc 
Donalds’ın önüne bıraktım ve kendim hemen yan taraftaki sokağa saparak kaçmayı 
düşündüğüm sırada 3 tane dershane öğrencisinin köşeden dönüp, bombanın bulunduğu yere 
doğru yürüdüklerini görünce önde bulunan ve bombaya çok yaklaşan çocuğu geri dönerek 
kaldırımın dışına doğru itekledim, çocuk orada park etmiş olan iki arabanın arasına düşerek 
yere uzanınca ben de kaçmaya çalıştım, bu sırada bomba patladı, çivilerden biri de benim 
bacağımı delip geçti, sonra kaçarak Erhan’ın evine gittim, Eylem öncesi beni İstanbul’a yada 
Elazığ’a kaçıracağını söyleyen Erhan, eylem sonrası bana biraz soğuk davrandı, bana karşı 
çekimser davrandığını düşündüm, o sırada beni bir arkadaşının evine göndererek orada 
saklanacağımı kendisini beklememi söyledi, ben de kabul ederek arkadaşına gittim, orada 
iki-üç öğrenci vardı, ancak kim olduklarını ve isimlerini hatırlamıyorum, daha sonra bu 
evden çıkarak bir gece boş bir inşaatta geçirdikten sonra daha önceden eylem sonrası 
kullanmak için Erhan la birlikte biriktirmiş olduğumuz parayı da alarak İstanbul’a gittim, 
Maltepe'de Hüseyin Özçiçek isimli şahsın yanına gelerek onun evinde kaldığım sırada 
İstanbul Polisi beni yakalayarak Trabzon’a götürdü ....... Erhan tarafından eylem sonrası bana 
İsmail isimli şahsın yardımcı olacağını söylediğini ben şimdi hatırlamıyorum, belki olabilir, 
ancak İsmail isimli tanıdığım tek şahıs İsmail Hacıahmetoğlu’dur. Belki Erhan bu şahıstan 
bahsetmiş olabilir. Bu şahıs Trabzon Karadeniz Teknik Üniversitesine bağlı olarak Rize'de 
açılan bir yüksek okulda 2 yıl asistanlık yapmıştı. Bahsettiğim gibi eylem sonrası bu şahsın 
yanına gidersem bana yardımcı olabileceği konusunu belki olabilir ama net olarak 
hatırlamıyorum.

Bu eylem öncesinde Erhan beni sürekli Irak’a göndereceğini söylüyordu, bu amaçla 
eylem öncesinde kendisinin ifadesine göre 12 Eylül döneminde uzun süre cezaevinde kalmış 
olan Elazığlı 40-45 yaşlarında olduğunu söylediği bir şahısla beni telefonla görüştürdü, bu 
şahsın adını bilmiyorum, ben şahsa telefonda Irak’a gitmek istediğimi söyleyince, bu şahıs da 
beni ve gelecek arkadaşları Necef’e götüreceğini söylüyordu, ancak bir süre sonra Erhan o 
şahısla kavga ettiğini, Irak’a gidişin iptal olduğunu söyleyerek Mc Donald's fikrini ortaya 
atmıştı.

O dönemlerde Erhan'la ilgili aklımda kalan ilginç konuları da not almıştım, bunları da 
size aktarmak istiyorum ...... Yine Erhan’da fark ettiğim bir konu sürekli olarak şehirler arası 
gerginlik çıkarma konusundaki konuşmalarıydı. Örneğin, birkaç Trabzonlunun ve benim 
bulunduğum bir sohbet sırasında PKK’nın kurucularından birinin Kemal Pir olduğunu ve 
bunun Gümüşhaneli olduğunu söylemişti. Ben o sırada fazla tepki vermeyip daha sonra evine 
gittiğimde ben de Gümüşhane kökenli olduğum için kendisine kızarak benden özür 
dilemesini, aksi takdirde dağa çıkıp ikimizden birinin öleceğini söyleyince, hemen özür 
dileyerek bu konuyu kapatmıştı. Ancak başka ortamlarda da, Gümüşhanelilerin bulunduğu 
ortamda Trabzon aleyhine konuşma yaptığını, sürekli şehirler arası gerginliği körüklediğini 
gördüm ve kendi kendime böyle bir insan milliyetçi olamaz şeklinde düşünmüştüm ..... 2006 
yılı içerisinde Trabzon merkezde bulunan London Palas isimli otele giderek beni birisiyle 
tanıştıracağını söyledi, orada gittiğimizde 40-45 yaşlarında Akçaabatlı olduğunu söyleyen, 
ismini tam olarak hatırlayamıyorum ancak belki İhsan Kasap olabilir, şahısla beni tanıştırarak 
bu şahsın MİT mensubu olduğunu, o sırada benim Yargıtay'da bulunan dosyamı bu şahsa 
söylersek halledebileceğini söyledi, bu şahıs da Erhan’a ve bana "Dosya numarasını bana 



  

getirirseniz konuyla ilgilenirim" dedi. Ancak benim böyle bir talebim olmadığı için dosya 
numarasını da vermedim. Bu şahsı bir daha görmedim, kendisiyle bir telefon görüşmem de 
olmadı .... 2002 yıllarında beni Engin isimli bir arkadaşıyla tanıştırmıştı. Bu Engin’in tuhaf 
bir kişi olduğunu düşünmüştüm. Çünkü o tarihlerde bir dönem CHP’ye, sonra bir dönem 
Alperen ocaklarına takılan biriydi. 2002 sonrasında 4 yıl boyunca Engin’i hiç görmedim. 
2006 yılında ise Erhan’ın evinde tekrar karşılaştık. Engin’in, şehit aileleri derneğinin başkan 
yardımcısı olduğunu Erhan bana söylemişti. Bu şahsın soy ismini bilmiyorum ancak 
tanıdığım Engin Yılmaz’dan farklı bir Engin’dir .... Mc Donald's olayı nedeniyle cezaevinde 
bulunduğum dönemde Büyük Birlik Partisinden, Yaşar Cihan isimli şahıstan ailem 
aracılığıyla 1.000,00.-YTL kadar yardım almıştım. Ayrıca Halis Egemen ve Yasin Egemen 
isimli şahıslar da giyecek ve eşya yardımı yapmışlardı. Cezaevi döneminde Erhan’ın bana bir 
yardımı olmadı. Cezaevinde ziyaretime de gelmedi. Ancak duruşmalarıma gelirdi, onları 
salona girmez, dışarıda bekler ve çıkışta ben cezaevi aracına bindirilirken bana el sallardı ... 

Bu konuşmadan yaklaşık bir iki hafta sonra Zeynel Abidin ile konuştuğunu ve 
Zeynel’i bu eylem için ikna ettiğini bana söyledi. Hatta Hrant Dink’in resimlerini internetten 
çıkartarak marketi olan Osman’a kapalı zarf içerisinde bırakacağını söyledi. Ben de Zeynel’e 
Erhan’ın markete resim bırakacağını söyleyerek markete gönderdim ve o resmi aldırdım. 

Daha sonra Zeynel’in bu işe yanaşmadığını Erhan bana söyleyince ben de kendisine 
rızası olmayan adama silah vermem diyerek durumu kendisine anlattım. Aradan 2-3 ay 
geçtikten sonra Erhan bana Ogün hakkında sorular sormaya başladı. Ogün ile görüştüğünü ve 
durumu ona anlattığını ve bu eylemi yapmayı kabul ettiğini söyledi. Hatta bu dönemde ben 
kendi silahımı vermemek amacıyla Halamın kocası olan Coşkun İğci’nin yanına giderek 
kendime silah gerektiğini söyledim. Bana neden silah lazım diye sordu, ancak ben ilk 
seferinde kendisine bu durumu açıklamadım, daha sonra da Erhan’ın Hrant Dink’i 
öldürteceğini ve silah gerektiğini kendisine söyleyip, bunun için 300,00 YTL parayı 
Coşkun’a verdim, aradan 3 aylık bir zaman geçti, buna rağmen Coşkun bana silah almayınca 
ben de bu duruma kızarak parayı kendisinden geri aldım. Hatırladığım kadarıyla bu tarih 
2006 Haziran aylarıydı. 

Olay tarihinden yaklaşık 2 ay önce bir arkadaşımın düğününde Engin Yılmaz’ı 
gördüm, kendisiyle konuşmamız sırasında bu durumu kendisine anlattım, Ogün’ün böyle bir 
eylem gerçekleştireceğini, İstanbul'da kendilerine yardımcı olup olamayacağını, olay 
sonrasında Ogün’ü olay mahallinden kaçırıp kaçıramayacağını sordum, ancak Engin Yılmaz 
kabul etmeyince bir daha bu konuyu kendisine açmadım.

Yine olaydan kısa bir süre önce Ogün ile birlikte Erhan’ın evine gittik, orada film 
seyrettik, Erhan, ben ve Ogün evin salon kısmında oturarak Hrant Dink cinayetini konuştuk, 
Erhan, sürekli Ogün’e Hrant Dink’i öldürmesi halinde kahraman olacağını söylüyordu, bu 
konuşmalar sırasında Tuncay’ın içeriye girip girmediğini hatırlamıyorum.

Yine olaydan çok kısa bir süre sonra Erhan’ın evine gittim, Erhan evde yoktu, evde 
bulunan arkadaşım Tuncay’a mermi lazım olduğunu ve Erhan'la görüşmem gerektiğini 
söyledim, benim isteğimle Tuncay telefonla Erhan’ı mermi lazım diyerek mesaj çekti.

Ben Salih Hacısalihoğlu’nu çok fazla tanımam, Erhan vasıtasıyla tanırım, temin 
ettiğim mermileri de kesinlikle ondan almadım, onun bu olayla hiçbir ilgisi yoktur. 

Daha önceki ifademde de belirttiğim şekilde Ersin, Ahmet ve Zeynel Abidin ile 
birlikte Ahmet’in kırtasiyesinde konuştuktan sonra Ogün’ü İstanbul’a gönderdim, ancak 
Ersin, Ahmet ve Zeynel Abidin’in Erhan’dan haberleri yoktu, daha doğrusu Erhan’ın bu olayı 
bildiğinden haberleri yoktu.

Olay olduktan sonra ben Mihriban Kafe'ye gittim, hatta içeri girer girmez Hrant 
Dink’in öldürüldüğüne ilişkin televizyonda haberler yayınlanıyordu, ben de gülerek orada 
bulunanlara "iyi olmuş" dedim. Daha sonra Ersin yanıma gelerek Erhan’ın beni aradığını 
söyledi, ben de hemen bulunduğumuz kafenin karşısındaki Erhan’ın evine gittim, Erhan 



  

evdeydi, kendisi gülerek Hrant Dink’in öldürüldüğünü söyledi. Erhan burada cebinden 
çıkarttığı sim kartı telefonuna takarak sehpanın üzerine koydu ve bana bu telefonun yanında 
konuşalım, benim telefonum dinleniyordur, bu işi bizim yapmadığımız hakkında sohbet 
edelim dedi. Bu hususta Erhan konuşmaya başladı, ancak konuşmasının bir bölümünde “gerçi 
sen bu eylemi gerçekleştirmeyi düşünüyordun ama yapmadın” şeklinde ifadeler kullanınca 
ben kendisine kızarak telefonun olmadığı diğer odaya onu çağırdım ve niye böyle 
konuştuğunu sorarak kendisine kızdım .... 

Ogün’e kesinlikle para teklifinde bulunmadım, ancak Erhan'la bu hususta görüşüp 
görüşmediğini bilmiyorum. 

Bu olay için Mehmet Bereket isimli şahıstan da mermi istemiştim, ancak ondan da 
mermi alamadım.

Erhan bu olaya karar verdikten sonra bu eylemin gecikmesinin temel sebebi benim bu 
işi yapmak istemememden ve bu nedenle geç davranmamdan kaynaklanmıştır. Eylemin Ocak 
ayında gerçekleşmesinin başka hiçbir nedeni yoktur. Bu konuda Erhan’ın da bana söylediği 
herhangi bir şey yoktur .... Ogün’ün İstanbul’a gönderileceği gün Ogün, ben ve Ersin 
Ahmet’in kırtasiye dükkanına gitmek üzere yola çıktığımızda Trabzon’da kemençe çalan 
zaman zaman orada bulunan oto yıkamacısına takılan Tuncay isimli şahıs arkadaşlarından 
bordo renkli Kartal marka bir araba almış, onu görünce bizi Ahmet’in kırtasiyesine bırakır 
mısın dedim, o da kabul ederek üçümüzü kırtasiyenin önüne bıraktı. Orada Tuncay’a, 
arkadaşlar otogara gidecekler, onları Trabzon’a bırakır mısın şeklinde sorunca, Tuncay da 
kabul etti ama bir an düşündüm ve Tuncay’a sen boş ver biz dolmuşla gideriz diyerek 
Tuncay’ı yolladım. Ogün ve Ersin’i Tuncay arabayla otogara götürmedi, dolmuş ile gittiler. 

Ben bildiğim tüm konuları açıklıkla ve samimiyetle anlattım. Savcılıkta, Emniyette ve 
Hakim önünde verdiğim daha önceki ifadelerimde Erhan’ın olaylardaki planlamalarını ve 
azmettirmesini saklamıştım. Bu yönden şimdiki ifadem gerçekleri içermektedir. Bu anlamda 
işlediğim suçlarla ilgili etkin pişmanlık hükümlerinden de yararlanmak istiyorum." şeklinde 
beyanda bulunmuştur.

İstanbul 14. Ağır Ceza Mahkemesinin (CMK 250.madde ile yetkili) 2007/428 esas 
sayılı dosyasının 02/07/2007 tarihli duruşmasındaki savunmasında; 

"Erhan Tuncel beni şimdiki ifadesinde paronayak ilan etti, halbuki hamdolsun ben 
sağlıklıyım.  Erhan Tuncel ile 2002 yılında tanıştık.  Erhan Tuncel'in evi öğrenci evi olarak 
kullanıyordu, ayrıca da siyasi bir ev olarak da kullanılıyordu, ev toplantıları düzenleniyordu, 
bu hususta siyasi sohbetler yapılıyordu.  Kendisi ayrıca Alperen Ocaklarında da reislik 
yapmıştı. Aynı mahallede oturduğumuz için bizleri de evine davet ederdi. Takriben bu husus 
5 yıl sürdü, 2002-2007 yılları arasındadır. 2002 yılı öncesinde yani Erhan Tuncel ile 
tanışmadan önce bizlerin herhangi bir şekilde illegal eylemi söz konusu değildi, zafiyetimiz 
mi vardı artık cahil miydik bilemiyorum Erhan Tuncel devamlı bizi işledi.  Erhan'ın biz 
milletçiliğine mudedasçılığına  önem verdik. Bizden daha çok tahsilli olduğu için ona önem 
verdik.  Mc Donalds'ın bombalanması olayı ile  bu olayın oluş sebebi Irak savaşının akabinde 
ondan etkilenmemiz sonucu olmuştur.  Mc Donalds'ın 24 Ekim'deki bombalanması olayında 
bombayı Erhan Tuncel imal etti ancak bu bomba malzemelerini bana aldırdı, şunu al bunu al 
dedi, bomba yapımında kullanmak için aldığım mazlemelerin herhangi bir maddi külfeti 
yoktu. Mc Donalds'ın bombalanma hadisesini ben gerçekleştirdim. Olay mahalline Erhan ile 
birlikte gittik. Erhan Tuncel bana gözcülük yaptı.  Daha sonra ben İstanbul'da yakalandım. 
Trabzon'a getirilip cezaevinde bu suçtan yattık, ceza da aldım, 11 ay tutuklu kaldım, tahliye 
oldum, ceza aldım.  Ben cezaevinden çıktıktan sonra yine Erhan Tuncel'in evinde buluşup 
konuşuyorduk.  Fırat Dink o dönemde geldi. Zira Erhan Tuncel ASALA gibi Ermeni terör 
örgütlerinden bahsetti, bize bilgiler aktardı, mağdur olduğumuzu söyledi, bedel ödetmek 



  

gerektiğini söyledi.  Erhan Tuncel'in evine hepimiz gidiyorduk, mahalledeki hemen hemen 
herkes gidiyordu. Bütün gençler gidip siyaset toplantıları yapıyorduk. Ogün Samast benim 
yakın arkadaşımdır, ayrıca aynı takımda futbolda oynuyoruz.  Ogün Samast'la da birlikte 
Erhan'ın evine gittiğimiz de oluyordu. Fırat konusunu da aynen Mc  Donald's olayı gibi Fırat'ı 
benim vurmamı istedi. Ben kendisine adam vuramayacağımı söyledim. Erhan bilgisayardan 
Fırat Dink'in resimlerini çıkardı, evinde  bana ve  Ogün'e gösterdi, zaten o sırada üçümüz 
vardık. Ogün de gençliğinden dolayı hemen "ben yaparım" dedi.  Ogün Samast "Ben Fırat 
Dink'i vururum" dedi.  Ogün Samast benim yakın arkadaşım olduğu için kendisine yardım 
ettim.  Erhan Tuncel bize görev dağılımı yaptı, silah ve mermiyi benim temin etmemi 
söyledi.  Kendi aramızda bir kısım para toplayacağımı, bir kısmını kendi vereceğini söyledi, 
Ogün Samast'ın yol masraflarını karşılamak amacıyla vereceğini söylemişti. 19 Ocak'taki 
olaydan önce ben  Erhan'a devamlı rapor sunuyordum. Ogün'ün 18 Ocak'ta yola çıkacağını 
söyledim, hatta Ogün Samast'ı yola çıkmadan önce Erhan Tuncel'in evine gönderdim ondan 
helallik al dedim. Ayrıca Erhan'ın Ogün'ün o gün yola çıkacağından haberi vardı.  Ogün 
Samast Erhan Tuncel'in evine giderken yanında bir Türk bayrağı yoktu ancak Erhan'ın 
evinden çıktıktan sonra cebinden bir Türk bayrağı vardı, bize gösterdi.  Ogün Samast 
İstanbul'a giderken terminale de kendisini Ersin Yolcu arkadaşımız uğurladı,  o gün kendisini 
terminale götürdü. Ogün Samast'ı İstanbul'a yolcu etmeden önce Ahmet İskender'in 
telefonundan beni arasın diye kendisine tembihlemiştim. O şekilde. Ben zaten sürekli Ahmet 
İskender'in yanındaydım,  Ogün'e de İstanbul'a gittiğinde Ahmet'in telefonundan ara dedim. 
Ogün İstanbul'a gittikten sonra ikinci gün olay oldu. Beni gittiği ilk gün sürekli arıyordu, olay 
bölgesinde olduğunu söylüyordu.  Eğer olayı gerçekleştireceksen Fırat'ın dışında hiçbir 
masumu karşı hedef alma diye söyledim. İlk gün zaten olayı gerçekleştiremedi. Ertesi gün 
Ogün tekrar beni telefondan 3-5 kez aradı, yine Ahmet İskender'in telefonundan arıyordu. En 
son aradığında olayı gerçekleştirdiğini, Yalova'ya gideceğini söyledi. Kendisine Allah'a 
emanet olmasını söyledim. Ben daha sonra da televizyondan olayı takip ettim.

Olaydan önce Ogün Samast bana telefon ettiğinde ben olayı gerçekleştirdiğinde sıcağı 
sıcağına Trabzon'a gelmemesini İstanbul'da kalmasını söylemiştim.  Olaydan sonra ettiği 
telefonda ise bana Yalova'ya gideceğini söylemişti. Yalova'da kimi kimsesi olup olmadığını 
bilmiyorum.

Şu an salonda bulunan diğer sanıklarla aynı mahallenin çocuklarıyız, dolayısıyla 
birbirimiz ile diyaloglarımız vardı, yardımlarımız vardı, yani bizler dediğimiz genç kesimi 
kastediyorum, isterseniz salondaki görüştüğümüz arkadaşların isimlerini verebilirim; Ahmet 
İskender, Ersin Yolcu, Zeynel Abidin Yavuz, Ogün Samast'dır. Bunlardır. Diğer sanıkları da 
şahsen tanıyorum.

Erhan Tuncel'in evi öğrenci eviydi, o evde Erhan ile birlikte Tuncay Uzundal ve Seyfi 
adında biri kalıyordu.

Sanık Erhan Tuncel bizim içerimizden biri olduğu için Zeynel Abidin Yavuz'u da 
tanıyordu. Erhan Tuncel, Zeynel Abidin Yavuz'un deligöz bir tip olduğunu bu işi 
yapabileceğini söyledi. Bana Fırat Dink'in resimlerini çıkarttırdı.  Kendisinin oturduğu evin 
karşısında bir bakkal var  bir market var ismi Osman'mış.  Fırat Dink'in  resimlerini bir kapalı 
zarfta markete bırakmış, Zeynel Abidin'i gönderip aldırmamı benden istedi. Erhan Tuncel 
devamlı ikinci planda kalmaya çalışıyordu. Ben de Zeynel Abidin Yavuz'a "Erhan Tuncel 
ağabeyin bakkal Osman'a bir zarf bırakmış, seninle aldırmamı istedi git onları al" dedim. 
Resimleri alıp geldi. Beraberken zarfı açtım içinden Fırat Dink'in resimleri çıktı, ben ona 
"Erhan Ağabeyinin  Erhan Tuncel'in kafasında böyle bir düşünce var takdiri sana 
bırakıyorum yok dersen de başım üzerine, yaparım dersen de yardımcı olurum" dedim. 
Zeynel bana "yok ağabey ben adam vuramam olmaz" dedi.  Daha sonra ben Erhan Tuncel'e 
"Bak Zeynel böyle böyle diyor Zeynel'in üzerine fazla gitme" dedim. Ogün ile ikimiz 
devamlı Erhan'ın evine çay içmeye giderdik sohbet etmeye giderdik, film izlerdik.



  

Emniyet ifademdeki eylem babındaki  hususlar doğrudur. Ancak planlama babı doğru 
değildir. Zira Erhan arkadaşımızı milliyetçi mukaddesatçı reis olduğu için onu koruyorduk. 
Daha önce Mc Donald's olayında da kendisini korudum, ta ki kendisinin polis muhbiri 
olduğunu öğrendiğim ana kadar korudum. Polis muhbiri olduğunu öğrenince koruduğum 
adamın bu mu olduğunu, bana yazıklar olsun diye düşündüm ve samimi itirafta bulundum. 
Hazırlık soruşturmasını yapan savcılarımıza da cezaevinden ifade gönderdim ve mektup 
yolladım, oraya yanıma geldiler, orada ifademi aldılar. Kapalı zarfta kendilerine bilgi 
gönderdim.

Ben Tekirdağ 2 Nolu F Tipi Cezaevi Müdürlüğü binasında bu soruşturmayı yapan 
savcılara ifade verdim bu ifadeleri aynen tekrar ediyorum. Ancak eksik olabileceğini her 
şeyin tam olarak aklıma gelemeyeceğini, daha sonra aklıma gelen bilgileri mektup olarak size 
bildireceğimi söyledim ve 15-20 sayfa kapalı zarfta savcılara mektup gönderdim.  Savcılara 
ben ilk ifademde samimi itirafımın değerlendirileceğini mükafatlandırılacağını hak edene 
mükafat verileceğini sadece cezalandırılmayacağımı bana söylemişti. Ben savcılardan bunu 
söylemelerini beklemiyordum. Ben  bu şahsın dediği Erhan'ı göstererek Erhan Tuncel'in 
muhbir olduğunu öğrendikten sonra  samimi itirafta bulunmaya karar vermiştim.

24.01.2007 tarihli ifadem geçersizdir, savcılığa verdiğim 06.02.2007 tarihli ifadem ile 
bu ifadem doğrudur tekrarlıyorum.

Ben Erhan Tuncel ile Trabzon Alperen Ocaklarında tanıştım. Yanılmıyorsam 2002 
yılının Mart ayıydı. Hatta Alperen Ocaklarında bana reislerinin Erhan Tuncel olduğunu, 
Elazığlı olduğunu söylediler. O sırada Erhan Tuncel de kapıdan girdi. Hatta Erhan da benimle 
tanışmak istediğini söyledi. Ocaktaki gençlerin kendisine benden bahsettiklerini söyledi. 
Yakınen tanımak istediğini söyledi, beni evine davet etti, ilk evi Konaklar Mahallesi 
Öğretmenevleri bölgesi caminin hemen arkasındaydı. O dönem kaldığı arkadaşları da  Veysel 
Toprak ile birlikte kalıyordu, şişman ancak ismini çıkartamadığım bir arkadaşı vardı.  Evin 
bulunduğu yer benim mahalle olduğu için o mıntıkayı çok iyi biliyordum beni akşam evine 
davet edince evine gittim, 2002 yılının Mart ayıydı. Halamın  kocası Coşkun İğci ile bizim 
aramızda bir problem vardır, bu problemden dolayı Coşkun İğci'nin bana husumeti vardır. 
Kendisi ile görüşüyorduk ama gizli bir husumeti vardır. Bana kesinlikle bir fotoğraf 
göstermemiştir, ne ben kendisine ne de o bana bir fotoğraf gösterdi. Sonra Erhan Tuncel'in 
daha sonraki evi  Pelitli Beldesi Cumhuriyet Cad. Yeni Afetevleri bölgesinde oturdu, daha 
sonra Pelitli beldesi Teknikel sitesinde kaldı, daha sonra da Pelitli bölgesi Yalı Mahallesine 
geçti, en son evi de Yalı Mahallesindedir" şeklinde beyanda bulunmuştur.

-Sanık Yasin Hayal'in, tutuklu olarak bulunduğu Tekirdağ 2 Nolu F Tipi Kapalı 
Ceza İnfaz Kurumuna sunduğu ve Tekirdağ Cumhuriyet Savcısı Metin Arda'ya 
iletilmesine müteakip İstanbul Cumhuriyet Savcıları Selim Berna Altay ve Fikret 
Seçen'e gönderilen 20/02/2007, 13/03/2007 27/02/2007 tarihli dilekçelerinde ana 
hatlarıyla;

"Mc Donald's eyleminden önce sık sık Erhan'ın evinde buluşuyorduk. Erhan bombayı 
tek hazırladı. O dönemki ev arkadaşları Ekrem (Şimdi mezun, memleketi Hatay'da) ve 
Seyfi'nin bu eylemi sezdiğini düşünüyorum.

Bir kitap yazıyordu, kitabı bitirme aşamasına gelmişti, 200 sayfa filan yazmıştı 
herhalde. Kitaptaki bazı konuları bana sorarak yazıyordu. Mesela bombayı patlatırken ne gibi 
halet-i ruhiye içinde olduğumu soruyordu. Bana "kendini bir üçgen labirentin içinde düşün, 
çıkış yolu bul" gibi tuhaf sorular soruyordu, cevaplarımı da kitaba ekliyordu. Kitabında bir 
papaz karakteri vardı, Kitabının ismi "GETTO LAZKOPAT". 

Mc Donald's olayı olduktan sonra Elazığlı mühendis Mehmet Bey cep telefonuyla 
Erhan'a "Yemeğin kokusu güzel geliyor" diye olayla ilgili şifreli mesaj gönderdi, olaydan 



  

haberi vardı. Mc Donald's olayı olduktan sonra Erhan üzerimdeki elbiseleri alarak sakin bir 
yerde yaktı. Başka giysiler vardi bana. (Erbil şahit)

Hrant Dink suikasti ilk gündeme geldiği dönem Erhan gerekirse Agos Gazetesi'ne 
bombalı saldırı yapabileceğimizi de söylemişti. Bomba olarak da dinamit kullanabiliriz 
demişti. 

Mc Donald's olayından önce bana "Yakalanıp cezaevine düşersen ben BBP kanalıyla 
sana aylık para bağlayacağım, hiç endişe etme" diyordu. 

Avukat masraflarımı karşıladılar o dönem. 
Bayrağı Ogün'e Tuncay verdi, hepimizin hoşuna gitti. 
Erhan sürekli bizi evine davet ederdi. Mahalledeki bütün arkadaşlar onun evinde 

takılırdı. İlk zamanlar 2002-2003 yıllarında bize sürekli Çeçenistan'daki savaşla ilgili CD'ler 
izletirdi. 

Erhan'ın en beğendiği filmlerden Da Vinci Şifresi'nde dindar bir Hristiyan genci 
canlandıran "Silas" adında bir karakter vardı. Silas dindar, kilisenin talimatlarıyla suikastlar 
işleyen, psikopat bir gençti. Talimatları aldığı, bağlı olduğu bir patrik vardı. Ona çok 
bağlıydı. Bana sürekli "Sen de bizim Silas'ımızsın. Bu teşkilatın Alperenlerin Silas'ı da 
sensin" diyordu. Mc Donalds'ı 24 Ekim 2004'te bombaladık. Bu tarih Mc Donalds'ın 
Türkiye'ye giriş yıl dönümü, o söyledi, 2007'de söyledi. Türkiye'de İlk Mc Donald's 24 Ekim 
1986'da açılmış. 

Bu şahıs (Erhan Tuncel) sürekli olarak profesyonel seri katil filmleri izlerdi. CIA'nın, 
FBI'nin çözemediği profesyonel katil filmlerini sürekli izlerdi. Kafasına göre kendini 
hazırlıyordu. En çok izlediği bu tür filmler; Brad Pitt - Seven, Bruce Willis - Çakal, Bruce 
Willis - Da Vinci Şifresi, Bruce Willis - Pranga.  Not: Bu ayrıntı çok önemli, bu filmler 
izlenirse iyi anlarsınız.

Erhan Tuncel Hrant Dink suikastını özellikle 24 Nisan 2006'da istiyordu. Zira 24 
Nisan'ın sözde Ermeni soykırımı günü olduğunu söylüyordu. Anlamlı olacağını söylüyordu. 

Aklınca hep ikinci planda kalmaya çalışıyordu. Mesela Ogün'le görüşeceği zaman 
beni bulur, Ogün'ü evine getirmemi söylerdi. Yani birinci muhatap ben görünürdüm. 

Erhan bana Ogün'ün yaşı 17, nasıl olsa 2-3 sene yatar çıkar diyordu. Beni bu şekilde 
ikna etti.

BBP'deki büyükler Erhan'dan rahatsızlık duyuyorlardı. 
Erhan bana "Sabırlı ol Yasin, yakında çok para kazanacağız. Okul bitince sen, ben, 

Tuncay Ankara'ya yerleşip iş kuracağız" diyerek para kazanma hayaliyle beni kendine 
bağlıyordu. 

Alper ve Veysel, Erhan'ın ev arkadaşlarıydı. O vesileyle tanıştık. Erhan Mc Donald's 
olayı sonrası beni tanımadığım -şu an ismini hatırlamıyorum- bir öğrencinin evine götürdü. 
Bir gece orada kaldım. Daha sonra Alper ile Veysel'in evine gönderdi. Bir gece de orada 
kaldım. Erhan eve gelip gidiyordu. Bana "Seni İstanbul'a yollayalım" dedi. Ertesi gün Alper 
ve Veysel bir miktar para verip beni yolladılar, ben de Rize'ye, oradan da İstanbul'a gittim. 

2006 yılının başlarında Hrant Dink'in öldürülmesi gündemde olduğu bir dönemde 
Erhan Tuncel'in evinde iken Erhan Tuncel bana Trabzon Terörle Mücadele Şube Müdürü 
Yahya Demir'in kendisine 'Bu bayrak düştü, ya Yasin kaldıracak, ya Erhan kaldırır, bu görev 
sizin" 

Bu söylemi bana inandırıcı gelmemişti. Daha doğrusu bende güven duygusu 
oluşturmak gayesiyle bu sözleri Erhan Tuncel'in uydurduğunu düşündüm.

Erhan Tuncel TEM Şube Müdürü'ne atfen sarf ettiği bu sözlerle Hrant Dink'i kastedip 
etmediğini bilmiyorum. Ancak bu sözü Hrant Dink'in öldürülmesi yönündeki istemini 
gündeme getirdiği dönemlerde sarf etmişti. 

Erhan Tuncel Hrant'ın özellikle 24 Nisan tarihinde öldürülmesini istemişti. Sebebini 
sorduğumda yanılmıyorsam sözde Ermeni soykırımının yıl dönümü olduğu için bu tarihi 



  

istemişti. Ben 24 Nisan'ın sözde Ermeni katliamı yıl dönümü olduğunu daha önce 
bilmiyordu, bu vesileyle Erhan'dan öğrendim.

Kendisi sürekli olarak suikast filmlerini izliyordu. Bu filmler gerçekten yaşanılmış, 
ancak çözülememiş vakalarla ilgili filmlerdi. Çakal - Bruce Willis, Seven - Brad Pitt, Da 
Vinci Şifresi, Pranga.

Bildiğim kadarıyla Erhan Tuncel 2006 yılının başlarında 4 ay Devlet İstatistik 
Enstitüsü adına görev yaptı. Ondan sonra herhangi bir işte çalışmadı. Ancak öğrenci olmasına 
karşın çok fazla elbisesi vardı. Bunları ne şekilde aldığını bilmiyorum. Bana istediğin zaman 
alıp bu elbiselerden kullanabilirsin dedi. Ancak ben hiç kullanmadım.

Erhan Mc Donald's olayından önce Ankara'ya gitmişti. Alperen Ocakları Genel 
Merkezine gitti. "Ramazan'da bizi bekleyin, Türkiye'yi ayağa kaldıracağız" dedi. Zira olay 
Ramazan'da olmuştu. 

Trabzon Çimento Fabrikasında çalışan Elazığlı Mehmet adında bir mühendis vardı. 
Erhan "Daha sonraki eylemlerimiz için ondan yüklü miktarda dinamit sözü aldım" demişti. 

Erhan Mc Donalds'ın 1. yıl dönümünde eğer ben çıkmasaydım Mc Donalds'ı arayıp 
bomba ihbarı yapacağını söylemişti.

Erhan Türkiye'deki en büyük hayalinin Adana İncirlik'teki Amerikan üssünü 
bombalamak olduğunu söylüyordu. Bunu da başarabileceğimizi, gerekirse Doğu'dan 
kaleşnikoflar getirip silahlı saldırı yapabileceğimizi de söylüyordu. 

Erhan bana Mc Donalds'ı bombalayacağımızı söylediği zaman "Neden Mc Donald's?" 
dedim, "Amerikalı bir gazeteci veya diplomat daha mantıklı olmaz mı?" dedim. "Hayır" dedi, 
"10 tane diplomat vuracağımıza 1 tane Mc Donald's bombalayalım, daha çok ses getirir." 
dedi, "Zira Mc Donald's Amerika'nın bayrağıdır, Amerika Mc Donalds'ın girdiği her ülkeyi 
müttefiki yapabilir" dedi.

Erhan ben cezaevinden çıktıktan sonra bir dönem sürekli olarak beni Sakarya'ya 
göndermek istiyordu. O muhabbetler olduktan 1-2 ay sonra BBP Sakarya İl Başkanı 
vurularak rahmetli oldu. NOT: Sakarya'da bir örgütlenme olduğunu fısıldıyordu. 

Erhan Tuncel benimle olaydan öne sürekli görüşürdü. Kendisi beni bazen telefonla 
çağırır, bazen mahalledeki gençlerle yanına çağırırdı. Evine gittiğimde doğrudan kendi 
odasına geçerdik. Bu nedenle Hrant Dink'le ilgili görüşmeleri baş başa yapardık. Birkaç kez 
de Ogün Samast'la birlikte evine gittiğimiz olmuştur, tarihlerini hatırlamıyorum, ancak 
Hrant'ın öldürülmesinden kısa süre önceki tarihlerdir. Dolayısıyla odasında üçümüz bir arada 
iken Erhan Tuncel bize Hrant'ın fotoğraflarını gösterip Hrant'ın simasını Ogün'ün belleğine 
yerleştirmeye çalışıyordu. Ogün'e ayrıca olay sonrasında soğukkanlı olacaksın, genç adamsın, 
olaydan sonra da koşarak uzaklaşacaksın diyordu. 

Erhan Tuncel gerek Mc Donalds'ın bombalanması olayında ve gerekse Hrant Dink 
olayında asıl işi organize eden, bu işlerin yapılmasını isteyen olmasına karşın kendini geri 
planda tutmaya özel gayret sarf ediyordu. Beni birinci planda göstermeye çalışıyordu. 
Alperen Ocaklarında bir dönem 2002-2004 yılları arasında reis statüsüne yükselmiş önemli 
bir mertebe elde etmişti. Kendisinin polis ajanı olduğu kesinlikle Alperen Ocağında 
bilinmiyordu, ben de bilmiyordum. Bilinseydi reis olabileceğini sanmıyorum. 

Erhan'ın çağrısı üzerine görüşme yapmak üzere evine gittiğin doğrudan kendi odasına 
geçiyorduk. Erhan içeriye ev arkadaşlarının veya başkalarının girmemesi için içeriden oda 
kapısını kilitliyordu. Mc Donalds'da kullandığım bombayı bizzat kendi odasında ve odasının 
kapısını içeriden kilitleyerek hazırladığını sanıyorum. Zira bu bombayı hazırlarken yanında 
değildim. Ancak daha önce iki kez deneme maksadıyla odasında ben de olduğum halde 
kapıyı arkadan kilitleyerek bomba hazırlamıştı. Deneme bombalarını Pelitli Beldesi 
Cumhuriyet Mahallesinde boş bir inşaatın altında birlikte patlattık. Tenha bir yer olduğu için 
bizi gören olmadı. Deneme bombaları insana zarar vermeyecek malzemelerle yaptığını ve 
kimyasal madde katmadığını biliyorum. Ancak kullandığım bombayı hazırlarken isteğim 



  

dışında içine kimyasal (gübre) katmış. Bunu bana söylemedi. Olaydan sonra yakalandığımda 
Terörle Mücadele Şube Müdürlüğünde bombada kimyasal olduğunu bana söylediler. Erhan 
Tuncel bombayı kullandığım sırada yanımdaydı. Yani olay yerine beraber gittik. Kendisi 
yolun karşı tarafında kaldı. Elinde gazete ile kendisini kamufle ediyordu. Birlikte gittiğimizi 
belirttiysem de başkalarının durumu anlamaması için yan yana değildik. O beni geriden takip 
ediyordu. Erhan'ın TEM Şube Müdürüyle bir araya geldiklerini hiç görmedim. Benden ayrı 
görüşme yapıp yapmadıklarını bilemem. Ancak Elazığlı polis hemşehrilerimin olduğunu ve 
onlarla görüştüğünü söylerdi. TEM Şube Müdürü Yahya Demir bombalama olayı sonrası ve 
Hrant Dink olayı sonrası bana karşı özellikle soğuk ve itici davranmaktaydı. Yani ilgisiz 
kalmaya çalışıyordu. Ancak polis memurları bana daha insancıl ve yakın duruyorlardı." 
şeklinde anlatımlarda bulunduğu görülmüştür.

Başbakanlık Teftiş Kurulu Müfettişlerince alınan 10/04/2008 tarihli ifadesinde; 
"Ben 21 Mayıs 2001 tarihinde Konya inzibat taburunda acemi birliğinde vatani 

görevime başladım. 3 ay Konya'da kaldım. 21 Ağustos 2001 Ankara Gölbaşı Bayrak 
Garnizonunda usta asker olarak vazifeye başladım, Muhafız bölümünde muhabere eriydim.

22 Kasım 2002 tarihinde vatani görevim sona erdi. Askerliğim sırasında ve de 
sonrasında bomba yapmak ile ilgili hiçbir eğitim almadım. 

Ben Ankara'da 2002 Mart ayında Ankara'da askerlik görevimi yapmaktayken 
Trabzon'a izinli olarak geldim, Alperen Ocaklarına ziyarete gittim, Trabzon Alperen 
Ocaklarının yeni Başkanlarının Elazığlı Erhan Tuncel olduğunu öğrendim. Erhan daha önce 
çevredeki arkadaşlara beni sormuş, benim ocakta olduğum gün kendisi Alperen Ocaklarına 
geldi. Benim hakkımda çok olumlu bilgiler aldığını söyledi. Erhan bana "seninle birlikte 
vatan millet uğrana güzel işler yapabiliriz" dedi. Ben de ona tabi oldum açıkçası. Erhan 
Alperen Ocakları'nın başkanıydı, ben de ona başkan olduğu için tabii olmuştum. Bana bizim 
eve çok yakın oturduğumuzu söyledi, tanıştığımız ilk gün beni evine davet etti, kendisinin 
evine gittim, o akşam Erhan' ın evinde sohbet ettik.

O akşam Erhan'ın evinde epey bir sohbet ettik. Kendisi bana ilk etapta "Trabzon'da ne 
gibi işler yapılır" dedi, ben, "ne manada" dedim, "ekonomik manada" dedi. Bu sorunun 
mahiyetinin esrar ve uyuşturucu işi için olduğunu ben daha sonra anladım. Ben böyle işleri 
tasvip etmediğimi söyledim. Bu teklifi ben reddedince  bana başka tekliflerle geldi. Bana 
"Trabzon'da misyonerlik faaliyetleri çok artmış'' dedi. "Buradaki kilisenin papazını indirelim" 
dedi.

Yine Erhan ile ilk tanıştığımız zamanlardı Erhan beni Kuran Kursu Mahallesi Gül 
Sitesinde bir eve götürdü, 5-6 tane polisin kaldığı bir evdi, cemaat evi gibi bir yerdi, evde 
tanıştığım şahıslardan birini Erhan'ın Elazığ'lı hemşehrisini daha sonra tekrar bir kez gördüm 
ama ismini hatırlamıyorum ama 40 yaşlarında pala bıyıklı, kafasının tepesi hafif açık bir 
şahıstı. Erhan bana Elazığlı arkadaşının evi olduğunu söylemişti . Erhan beni o eve 
arkadaşlarıyla tanıştırmak için götürmüştü.

Ben, 18 Mart 2002 tarihinde Trabzon'daki kilisede bir kişiyi darp ettim, kişi sivil 
giyimliydi, boynunda haç vardı, Hristiyan olduğunu anladım, açıkçası papazı dövmek için 
gitti, o şahsı buldum onu dövdüm ama kişinin hastanede 40 gün yattığı mevzusu espri konusu 
olmuş benim arkamdan. Benim böyle bir durumdan haberim bulunmamaktadır. Ben olaydan 
3 gün sonra Ankara'ya geri döndüm, 5 ay sonra askerliğim bitti ve 2002 Kasım ayında 
askerden geldim.

O tarihte Erhan yine Alperen Ocakları Başkanıydı, döndüğümde Irak savaşı 
başlamıştı. Erhan bana Irak savaşı başlamadan önce "Üniversitede savaşa hayır mitingi 
yapacağız" dedi. ben de "bilirkişi sensin, sen ne dersen o olur'' dedim. O fikri ortaya attıktan 
sonra zaten savaş çıktı, savaş çıktıktan bir süre sonra bana "seni lrak'a yollasam gider misin" 



  

dedi. ben de "seve seve giderim" dedim. Erhan beni, Elazığlı 12 yıl cezaevinde kalmış eski 
bir ülkücü ile telefonla görüştürdü. Telefonda konuştuğum şahıs beni Necef'e göndereceğini 
ve tüm masraflarını da karşılayacaklarını söyledi.

Bir süre ses çıkmadı. Ben sorduğumda Elazığ'a gidip şahısla görüşüp haber vereceğini 
söyledi. Erhan dönüşünde bana o şahısla kavga ettiğini, bu işin iptal edildiğini ama 
Trabzon'da başka bir eylem yapılacağını söyledi. Bana Mc Donalds'ı bombalayacağımızı 
söyledi. Ben önce sıcak bakmadım, niye diye sordum, Erhan "Mc Donalds Amerika'nın 
temsilicisi" dedi. Ben de ikna oldum. Bombayı bizim yapacağımızı söyledi. Malzemeleri 
onun söyleyeceğini, benim sadece malzemeleri temin etmem gerektiğini söyledi. 

Erhan benden iki kutu patlayıcı, torpil, iki kilo çivi ve kola kutusu ve cam konserve 
şişe istedi. Bir miktar gübreyi Erhan kendisi temin etti. Biz Erhan'ın evinde buluşuyorduk. 
Seyfi ve Ekrem diye iki ev arkadaşı vardı. Biz daha çok Erhan'ın odasında konuşuyorduk. 
Erhan ev arkadaşlarının bunlardan haberinin olmasını istemiyordu. Erhan odasında yere 
gazete kağıdı serip torpili ve gübreyi karıştırıyordu, sonra karışımı kola kutularına 
dolduruyordu, sonra o kutuyu cam kavanoza koyup cam kavanoz ile teneke kutu arasına 
çivileri koyuyordu, iki defa Erhan'ın oturduğu evin 50 metre yukarısında bulunan boş bir 
inşaatın altında deneme yaptık. Denemelerde kullandığımız patlayıcıların şiddeti daha hafifti, 
çivi ve cam kavanoz yoktu. Sonra yine Erhan bu kez kullanmak üzere yukarıda bahsettiğim 
şekilde bombayı yaptı, benim yanımda gazeteye sarıp siyah poşetin içine koydu. 

Patlayıcıyı hazırladıktan bir gün sonra yarın sabah buluşacağımızı konuştuk. 24 Ekim 
2004 sabahı Erhan'ın evinde buluştuk. Erhan benden bir şapka bulmamı istemişti. Ben 
arkadaşın şapkasını aldım. 24 Ekim sabahı ikimiz de şapkalıydık, olay yerine hareket ettik, 
Meydan Parkına geldik, Mc Donalds'ın olduğu yere geldik. Erhan karşı kaldırımda gözcülük 
yapıyordu, elinde de gazete vardı. Ben Erhan'dan talimat bekledim, bana git dedi, ben Mc 
Donalds'ın önüne gittim, Mc Donalds'ın önünün boşalmasını bekledim. Patlayıcının fitilini 
ateşleyip tam yere koyduğumda arkamdan 4 gencin geldiğini gördüm. Ben ne yapacağımı 
şaşırdım, dönüp bir tanesini iteklediğim sırada bomba patladı, sanıyorum bomba ile aramızda 
5 metre vardı, bomba çok şiddetli patladı, benim kulaklarım tıkandı şiddetinden. Ben 
koşmaya başladım, 150-200 metre koştum, arkama baktım peşimde insanlar beni kovalıyor, 
Çömlekçi Mahallesine geldim, koşmaktan yoruldum, pazaryerine geldim, nefes nefeseydim 
yürüyordum, ayağımdaki yaranın farkındayım ama acı hissetmiyordum, pazarda bir tezgahın 
altına mont ile şapkamı attım, bir ara yoldan çıktım, pazarın sonuna geldim, mahalleye 
gitmek için dolmuş bekledim. Planım Mc Donalds'ın yanından sokağa dönüp düz vatandaş 
gibi yürümekti ama 2 erkek 2 kız 4 gencin Mc Donalds'ın önüne gelmesi benim planlarımı 
bozdu. Sonra dolmuşa bindim, şoför ayağımın kanamasını sordu, ben de "sanane" dedim, 
sonra Pelitli'de indim, dolmuştan inince ayağımın acısını hissettim, üzerine basamıyordum, 
dolmuştan inince evimiz 50 metre mesafedeydi, eve gittim.

Eve vardığımda kimse yoktu, bacağımı yıkadım ev evden çıktım, Damla Market'in 
önüne geldim, arkadaşlar orada takılır, arkadaşlara "bana pansuman malzemesi getirin" 
dedim, "hayırdır" dediler, ben bir şey demedim, sonra Numan Şişman ile beraber Cumhuriyet 
Mahallesine çıktık, Numan'ın hiçbir şeyden haberi yoktu, Numan'la Ahmet Canbal lisenin 
bahçesine geldik, Numan benim bacağımı pansuman yaparken gençlerden birinin telefonu 
çaldı, çocuğa aşağı mahalleden bir arkadaşı "Yasin ağabeyi buralarda polis jandarma arıyor" 
dedi ama çocukların hiçbir şeyden haberi yok, çocuk bana polislerin aradığını söyleyince ben 
oradan ayrıldım Erhan'ın evine gittim, kendisi evde yoktu, biraz yukarıda kuytuda bekledim, 
Erhan o sırada panik bir şekilde eve geldi, Erhan ile kapıda karşılaştık, Erhan bana "Elazığlı 
Veysal Toprak'ın evine git, akşam buluşuruz" dedi. Ben gittim ve Erhan'ı beklemeye 
başladım, erhan akşam saatlerinde geldi, beni Erbil Susaman'ın evine götürdü, Erbil'in de bir 
şeyden haberi yok, Erhan bana üzerimdeki elbiseleri çıkarmamı söyledi, hepsini çıkardım, 



  

bana elbiseleri yakacağını söyledi, bana başka elbiseler verdi. Erhan dışarı çıktı geldiğinde 
bana elbiseleri yaktığını söyledi. Erbil'in evinden 20 metre mesafede Sinop'lu bir arkadaşının 
evine götürdü, sanıyorum ismi Ersin'di, Erhan beni doğrudan o arkadaşının odasına götürdü 
ve "odadan çıkma" dedi. Ben o gece ve ondan sonraki gece orada kaldım, üçüncü gece bir 
arkadaşı eve geldi, sanıyorum Hataylı İsmail diye bir arkadaşı ve polislerin öğrenci evlerinde 
arama yaptığını söyledi, İsmail beni dışarı çıkarttı, ben boş bir inşaatta bir saat kadar 
bekledim, gelen olmayınca ben doğrudan Veysellerin evine gittim. Veysel'in evinde kaldım, 
o son gece idi, bizim Erhan ile birlikte 150-200 lira paramız vardı, Erhan'da duruyordu. 
Erhan bana beni İstanbul 'a çıkartacağını söyledi, sonra başının çaresine bakarsın dedi. Erhan 
bana önce Rize'ye gideceksin dedi.

Ben havalimanı istikametinden gelen otobüsle Rize'ye gittim, sonra bilet alıp 
İstanbul'a gittim. İstanbul'da harem otogarında indim. Hüseyin ağabeyi aradım, bana 
"Maltepe'ye gel" dedi. tarif ettiği yere geldim, geldi beni aldı, evinde yanlış hatırlamıyorsam 
2 gün kaldım, ben kendisine pek fazla bir şey söylemedim, o da bana pek sormadı, o dönem 
ağabeyim de İstanbul'daydı, Sarıgazi'de fırıncıda çalışıyordu, ağabeyim bana "hayırdır niye 
haber vermeden geldin'' dedi, ben de "sizi görmeye geldim'' dedim ama bir süre sonra işlerin 
ters gittiğini anladı, bana sordular, ben de ağabeyime "Mc Donald's olayını yaptım'' dedim, 
ağabeyim bana kızdı , "niye yaptın" dedi, "seni teslim etmem lazım. seni teslim edelim" dedi, 
ben de "teslim olurum biraz zaman geçsin öyle" dedim, o gece kaldım, ertesi sabah teslim 
olacaktım, polisler geldi, gözaltına alındım, İstanbul TEM'e götürüldüm, bir gece orada 
kaldım, beni İstanbul'dan Trabzon TEM'de görevli Yahya Bey ve Adem Bey aldı, sonra 
Trabzon'a getirildim ve Bahçecik Cezaevi'nde kaldım.

Mc Donald's sonrası inşaatta geçirdiğim süre içerisinde yalnızdım. yaklaşık bir saat 
kaldım, sonra Veysel'in evine gittim. Onun dışında inşaatta bulunduğum süre içerisinde başka 
bir şey olmadı. Kimseyi görmedim ve konuşmadım. Yine bu dönemde benim İsmail 
Hacıahmetoğlu'yla hiçbir diyaloğum olmadı. Yalmzca ben askerdeyken Ankara'da 
görüşmemiz olmuştu. 18 aylık askerlik görevim boyunca beni ziyarete gelen tek kişi İsmail 
Hacıahmetoğlu'dur.

Yaşar Cihan Trabzon'da hayırseverliğiyle tanınan hir sima. Ben babama Yaşar 
Cihan'dan 10 milyar iste demedim ama yalnızca mahkeme masraflarının karşılamasına 
yetecek miktarda para isteyebileceğini söylemiştim.

Mc Donald's olayı mahkemeleri sürerken Erhan mahkemelere geliyordu ama onu ben 
hep dışarıda cezaevi aracından görüyordum, bahçeden bana bakıyordu, ben el sallıyordum 
Erhan'a. Erhan'ı mahkeme salonunda hiç görmedim. O dönemde Erhan'ın samimiyetine 
inanıyordum, Erhan'a reis diyordum, ben Erhan'ı hep korudum, bombayı onun yaptığını hiç 
söylemedim, bombayı benim yaptığımı söylüyordum.

Ben Adli Tıp randevusu beklendiği süreçte 4,5 ay İstanbul Bayrampaşa cezaevinde 
kaldım. Orada kaldığım sürede konuştuğum aslen Trabzonlu olan ama Erzincan nüfusuna 
kayıtlı Ahmet diye bir arkadaşım vardı, onunla daha sonra ben tahliye olduktan sonra 
kendisiyle birkaç kez görüştüm. Ama uzun zamandır Ahmet ile görüşmemekteyim. Yine 
Bahçecik'te kalırken tanıdığım, 6 buçuk ay beraber yattığım Uğur Sayın ile de halen 
mektuplaşmaktayız.

Ben cezaevindeyken, el işi yapan bir abiden bir gemi maketi almıştım. Bana Trabzon 
TEM'de çok iyi davranmışlardı. Bu gemi maketini onlara gönderdim, birkaç defa da ziyarete 
gittim. TEM'de Yahya Öztürk ve Adem Bey ile görüştüm. Adem Bey ile daha çok diyaloğum 
olmuştur. Adem Bey bana "Erhan iyi bir arkadaştır. Erhan'la görüşüyor musun, onunla 
görüşmeni tavsiye ederiz, diyordu, Erhan'dan elde edebileccğin çok kazanım var, Erhan'ın 
evinde toplanabilirsiniz, seminerler yapabilirsiniz, bu uyuşturucu gençlerde çok yaygın, uzak 
durun gibi şeyler söylüyordu. Yahya Bey babama da bu şekilde yaklaşmış. BBP'nin 



  

amblemini, Muhsin Yazıcıoğlu'nun resmini göstermiş. biz de aynı görüşteniz, Yasin çok iyi 
bir çocuk demiş."

"Cezaevinden çıkışta Erhan ile beraber geçmiş günlerin muhasebesini yaptınız 
mı?" şeklindeki soru üzerine; 

Önce hiç yapmadık. Ailem Erhan ile görüşmemi istemiyordu. Ben Erhan'dan 
kopmaya çalışıyordum ama kopamadık, Erhan hep benim yanıma geliyordu. Erhan bana ben 
cezaevindeyken benim için çok mücadele verdiğini söyledi. Biz yine Erhan ile görüşmeye 
başladık, Erhan'ın evine gidip geliyorduk, beraber film seyrediyorduk. Hrant Dink olayı 
gündeme gelene kadar hep bu şekilde geçti. Ben mahallede futbol oynuyorum. Erhan ile 
buluşuyoruz bu şekilde geçti.

"Azerbaycan gezisine nasıl karar verdin?" şeklindeki soru üzerine; 
Erhan bana o zamanlar Çeçenistan' a gitmeyi düşünmez misin dedi, ben olsam 

giderim dedi. Ben de gitmek isterim dedim. Erhan beni Trabzon Taşbaşı mevkinde Piramit 
Müzikçilik diye bir yere götürdü, oranın sahibi şahıs bana nasıl yurt dışına çıkabileceğimi 
anlattı, pasaportu, vizeyi nasıl alacağıını tarif etti, ben de onun tarifi ile başvurularımı yaptım, 
sonra ben tekrar şahsı ziyarete gittim ama adam taşınmıştı, dükkan kapanmıştı, yerinde yoktu.

İş hanının çaycısına sordum, çaycı, adamın kapatıp gittiğini söyledi. Çaycı bana rus 
pazarında şahsın bir abisi olduğunu söyledi, abisine gittim sordum, abisi "benim kardeşim 
pek iyi bir ayak değildir, ne görüşeceksin onunla, görüşmemeni tavsiye ederim'' dedi. Piramit 
Müzikçilik Erhan'ın bize izlettiği CD'leri aldığı yerdi. Erhan bize İslami CD'ler 
seyrettiriyordu. Sonra Erhan bana herşeyini hazırla dedi. Azerbaycan'a gidersen orada 
mülteci kampları var dedi, oraya gittiğin zaman gerisi kolay dedi. Azerbaycan'da İran garajı 
denilen yerde otobüsün içinde bir hafta kadar kaldım. O garajda kaldım pek dışarı da 
çıkmadım, sonra döndüm geldim.

"Azerbaycan'a gittiğiniz dönemde telefon kullanıyor muydunuz?" şeklindeki soru 
üzerine;

Ben o dönem bazen ağabeyimin telefonunu kullanıyordum. Benim telefonum yoktu. 
Bana sormuş olduğunuz Esat Yorulmaz isimli şahsı da hatırlayamıyorum. 

Ben cezaevinden çıktıktan bir süre sonra Erhan bana Ermeni meselesi hakkında 
konular açmaya başladı. Bana ne biliyorsun bu konular hakkında diye soruyordu. 
Konuşuyorduk. Bana Hrant Dink hakkında ne biliyorsun diye sordu. Ben pek bir şey 
bilmediğimi ama gazeteci olduğunu bildiğimi söyledim. Erhan bana Hrant Dink'in çok 
tehlikeli bir insan olduğunu ASALA'yı canlandırmaya çalıştığını söylüyordu. Çok zararlı 
olduğunu, önlem alınması gerektiğini söylüyordu. Bana ilk etapta vuracağımızı söylemedi. 
Bir süre sonra süikast fikrini açtı. Bana "sen vur" dedi, ben de "adam vuramam" dedim. Ben 
"cezaevinde de yattım, dersler çıkardım kendimce, adam vuramam'' dedim. Bir süre konu pek 
açılmadı.

Sonrasında Erhan bana "Zeynel nasıl bir çocuk, bu suikast işini becerebilir mi?"  diye 
sordu. Erhan hep kendisi ikinci planda kalmaya çalışıyor, hep bana soruyordu. Erhan bana 
"bu konuyu Zeynel'e açalım, ben de Hrant Dink' in resimlerini çıkaracağım. Yonca markete 
bırakacağım resimleri, sen Zeynel'i yolla oradan aldır, resimleri göster, Zeyneri ikna et" dedi. 
Ben, Zeynel ve Ogün ile hep görüşüyordum, aynı mahalledeyiz. Zeynel gitti resimleri aldı 
geldi, resimleri beraber açıp ilk defa gördük, ben Zeynel'e "Erhan'ın aklında Hrant Dink 
suikastı var" dedim, "sen yapabilir misin" diye sordum, Zeynel pek yanaşmadı. Erhan'a 
Zeynel'in soğuk baktığını söyledim, üstüne gitmeyelim dedim. Bütün bu konuşmalar 2006'nın 
ilk aylarında gelişti. 

Bir süre gündemden çıktı, bu konu 2-3 ay gibi hiç konuşmadık. Biz Erhan ile 
görüşmeye devam ediyoruz. Sohbet  muhabbetimiz devam ediyordu. Erhan bana "Ogün nasıl 



  

bir çocuk diye'' sordu. "Ogün becerikli mi kavga ve tetikçilik konusunda" diye sordu. Ben de 
"Ogün hızlı, deli dolu bir arkadaş'' dedim. Erhan bana "Ogün bu işi becerir'" dedi, "onda o 
gözü görüyorum" dedi, Ogün'e ben konuyu açtlm. Ogün "Ben yaparım" dedi. Ogün evet 
deyince Erhan'ın evine gittik, nasıl yapabilir gibilerinden konuşmaya başladık. Erhan, Hrant 
Dink'i vurursak çok ses getiririz, intikam almış oluruz diyordu. Silah konusuna gelince, ben 
kendi silahımın kullanılmasını istemiyordum. Ömer diye bir arkadaşımdan 2005 sonu ya da 
2006'nın ilk dönemlerinde temin ettiğim bir silahım ve mermiler vardı. Erhan o zaman "silah 
alalım " dedi. Ben de "tamam alalım" dedim. Bir miktar ben bir miktar Erhan para ayarladık. 
Ben Coşkun İğci'nin yanına gittim, 300 YTL verdim, "Bana bir silah bul'' dedim, "silah atsın 
da ne olursa olsun'' dedim. Coşkun bana sordu "niye silah istiyorsun" diye, ben bir şey 
söylemedim. Ben arada Coşkun'a soruyorum hiç ses çıkmıyor. Sonra Coşkun beni aradı, "ben 
bulamam'' dedi, bana parayı geri verdi. Değirmendere'ye Mikdat'la beraber gittim. Mikdat'ın 
motosikleti vardı, onunla beraber gittik, Değirmendere'de Coşkun ile buluştuk, parayı geri 
aldım. Sanıyorum parayı verdikten 15 gün sonra geri aldım. 

Coşkun ile sonraki muhabbetlerimizde ben Coşkun'a Hrant Dink ile ilgili çok tehlikeli 
bir adammış diye konuşuyordum ama suikastı hiç söylemedim  ama Coşkun anladı tahmin 
ediyorum. Bana böyle şeyler yapma diyordu. Hrant Dink'i kastederek ama ben öyle bir şey 
yok diyordum. Biz sonuçta silah bulamayınca benim silahımı kullanmaya karar verdik. 
Olayda benim Ömer'den temin etmiş olduğum silah ve mermiler kullanıldı. Biz yine Ogün, 
Erhan ve ben Erhan'ın evinde buluşuyorduk. Erhan'ın evinde başka kimse yokken buluşup 
konuşuyorduk ve plan yapıyorduk. 

Erhan yine Ogün'e de 'bir şapka bir şey bul" dedi, "sil ahı da gerekirse denize atarsın" 
dedi. Biz silahla ne yapacağını Ogün'e bıraktık. Erhan o sırada bana çok enteresan bir konu 
açtı , Erhan bana "24 Ekim sana ne ifade ediyor" diye sordu, ben de Mc Donald's olayı" 
dedim. O da "24 Ekim 1986 Mc Donalds'ın ilk kez Türkiye'ye giriş tarihi" dedi, "Yani o 
tarihin bir anlamı var" dedi.

Erhan bana "300 YTL sende dursun'' dedi. "Ogün'ün İstanbul hareketini ayarlarsın" 
dedi. Ben de açıkçası bende para bulunsun istemiyorum. annem üstümü arıyordu, bana karşı, 
titiz davranıyordu, ben parayı Ahmet İskender'e verdim. Silahı da kendim saklıyordum, evin 
çatısında falan saklıyordum. Olaydan bir hafta öncesinde silahı çıkardım temiz mi diye 
baktım. Ahmet'in dükkanına bıraktım. Sonra silahla deneme yapmaya karar verdik.

Ogün'e ben bir kez daha sordum, o da tekrar ''tamam yaparım" deyince, boş bir 
arazide Ogün'e deneme atışı yaptırdık, bir ağaca 7-8 el ateş etti. Ogün'ün daha önce silahı 
eline aldığı belliydi. Atış yaptığımız tarihte Ogün'ün İstanbul bileti hazırdı. Ben Ersin ile 
Ogün'ü yollayıp, yarın için İstanbul bileti alın demiştim. Ateş denemesi yaptıktan sonra tekrar 
Ahmet'in kırtasiyesine geldik. Ben, Ogün'e "yarın sabah Ersin'in çalıştığı kırtasiyede 
buluşuruz" dedim. Bu sırada ben Erhan'a her şeyden bilgi veriyordum. Ogün'ü 
yollayacağımız gün kırtasiyeye gittim. Ersin'e "Ogün'ü bul'' dedim, buldu geldi. Ahmet'in 
kırtasiyesine gittim, rafların arkadan silahı aldım. Ahmet'ten kalan parayı aldım. Ogün'e 
verdim .

Ben Ogün'e silahı verirken Ahmet gördü. '"hayırdır" dedi, ben de "bir şey yok 
İstanbul'a gidip gelecek'' dedim. Adresi vermiştik Ogün'e. Ogün zaten İstanbul'u biliyordu. 
Durağa kadar beraber gittik, otogara Ersin ile Ogün beraber gitti. Ogün aklı başında bir 
arkadaştı. Ogün İstanbul'u çok iyi bildiğini söylüyordu. Ogün'e Ahmet'in telefon numarasını 
verdim. Beni bu telefondan ara dedim.

 Ogün İstanbul'a hareket etti, ben sürekli Ahmet'in kırtasiyesindeyim. Ogün İstanbul'a 
gitti, 18 Ocak'ta İstanbul'a indi, ondan sonraki gün olay oldu. Ogün Agos'un olduğu yerden 
beni aradı Ahmet'in telefonundan, ilk gittiği gün yani 18 Ocak'ta Ogün Hrant Dink'i 
göremedi. Yarın tekrar geleceğim dedi. Ertesi gün. Ogün tekrar aradı. Agos'a gitmiş. Orada 



  

Hrant Dink'i sormuş, saat 4 buçuk gibi Ogün beni aradı yine "O iş bitti" dedi, "ben Yalova'ya 
gideceğim" dedi. "Bir sıkıntın olursa beni arayabilirsin" dedim. Ogün Samast 18 Ocak günü 
yaklaşık olarak 5 kez beni telefonla aradı. Hatta 18 Ocak gecesi de telefonla yine aradı. Olay 
günü boyunca da yaklaşık 7-8 kez telefonla beni Ahmet İskender'in telefonundan aradı. Ogün 
Samast bu telefon aramalarını Agos Gazetesinin bulunduğu bölgede bulunan kontörlü esnaf 
telefonlarından ücretli olarak arıyordu. 

Olayın ertesinde, Ahmet ile beraber haber izlemeye gittik, haberde Hrant Dink olayını 
görünce Ahmet o an anladı. ben de "sus" dedim Ahmet'e, Ahmet şaşırdı. Erhan da medyadan 
takip ediyormuş olayı, Erhan beni sormuş birkaç kişiye, "Yasin ilk iş benim yanıma gelsin" 
demiş, ben doğrudan Erhan'ın evine gittim, gittiğimde Erhan yalnızdı. Beni görünce Erhan 
bana sarıldı, çok sevinçliydi, "bu iş oldu" dedi. Sonra Tuncay geldi ama yanımızda 
bulunmadı. Devamında Erhan bana, "Bak şimdi Yasin telefonun sim kartını ve pilini 
takacağım, bizim bu olaydan hiç bilgimiz yokmuş gibi konuşacağız" dedi. Erhan telefonunun 
dinlendiğini düşünüyordu. Erhan telefonunun sim kartını ve pilini taktı, başladı konuşmaya, 
önce olayla ilgili olarak ''Allah Allah" falan diyoruz, sonra bana "gerçi sen bu işi yapacağını 
söylemiştin ama" dedi. Ben de şaşırdım, "sen ne yapıyorsun'' anlamına gelen el hareketi 
yaptım, o da telefonu başka bir odaya götürüp "bana güvenmiyor musun" dedi beni ikna etti. 
Ama Erhan'ın bu olayı, Hrant Dink olayını benim üstüme yıkmak için yaptığını 
düşünüyorum. Bu konuşmalar olay günü akşam saat 6-7 gibi oldu. Olay olduktan sonraki gün 
artık çevremizdeki herkes bu işi anladı, herkes panikledi. Ben sizinle bir ilgisi yok dedim 
herkese. Olaydan bir gün sonraki akşam polisler geldi beni aldı. Önce cinayet şubeye sonra 
TEM Şubeye aldılar. Sabaha kadar oturduk, ertesi gün bizi İstanbul'a getirdiler, 
yanılmıyorsam emniyete 4 gün kaldık, sonra Bayrampaşa'da 2 gün kaldık, sonra buraya 
Tekirdağ'a geldik. 

Ben Erhan'ın polis muhbiri olduğunu ilk kez medyadan duydum. Bunu duyana kadar 
ben Erhan'ı hep korudum ama cezaevine geldikten sonra Erhan'ın muhbir olduğunu öğrenince 
samimi itiraf etmeye karar verdim. Erhan bize sürekli Çeçenistan ile ilgili savaş CD'Ieri, 
İslami CD' Ier izletiyordu ve bu tür konular hakkında bizi sürekli gaza getiriyordu.

Erhan'ın bir ara Salih Hacısalihoğlu'nun yanında çalıştığını biliyorum ama ne iş 
yapardı tam bilmiyorum. Ben cezaevinden çıktıktan sonra 2006 yılı içerisindeki süreçte 6 ay 
kadar Salih Hacısalihoğlu'nun yazıhanesinde sekreter gibi çalıştığını biliyorum. Erhan'ın çok 
fazla parası olduğunu görmedim ama epey bir elbisesi vardı, ihtiyacın olursa benden elbise al 
diyordu.

Trabzon Havalimanına Ağustos 2006 tarihinde yapmış olduğu ihbar ile ilgili 
sorulan soru üzerine; 

Yaptığım bomba ihbarı ile ilgili olarak mahkemeye çıktım, para cezası aldım ve bu 
parayı da ödedim. Hatırladığım kadarıyla 300 YTL gibi bir miktar ödedim.

Yasin HAYAL'e cezaevinden yazmış olduğu mektuplardaki hususlar ile ilgili 
sorulan soru üzerine;

Erhan'ın üniversitede gençleri birbirine düşürmeye çalıştığı gibi hususlar konusunda: 
Erhan Emeğin partisinin bayrağını yırtmıştı bir gün. Erhan'ın birkaç defa böyle provokatif 
hareketleri olduğunu gördüm, şahit oldum. Bu tür olaylar Mc Donalds'ın bombalanmasından 
önce gerçekleşmiş, Erhan'ın yine KTÜ Öğrenci Derneğindeki öğrencilerle çatışması olmuş. 
Erhan, bizim mahalleden insanları bu çatışmaya sokmaya çalışmıştı, yine Erhan'ın kaldığı 
evin üst komşus u ile kavgaları olmuştu, biz Erhan'a yardıma gitmiştik.

Erhan itici bir karakterdi, Erhan'ın en yakın diyalogda olduğu kişi bendim, ben en 
yakınındaki kişi olduğum için Erhan'ı kolluyordum. Benim Erhan ile hiçbir problemim 
olmamıştı. Erhan'ın Kürt kökenli olduğunu biliyorum ama nedense kendisi bunu pek dile 



  

getirmez, bundan biraz çekinirdi. Benim hiçbir zaman Erhan'ın kimliği ile ilgili bir sorunum 
olmamıştır. Kendisi ile 5 yıllık bir arkadaşlığım olmuştur ve onu da her zaman kollamışımdır.

Hrant Dink olayı olmadan 2 ay kadar önce Erhan'ın Elazığ'dan 4 tane arkadaşı 
Erhan'ın evine misafir olarak geldi, bir tanesi Elazığ Ülkü Ocakları İkinci Başkanı Murat diye 
bir arkadaşıydı. Bir başka zaman da Erhan'ın "piç Ahmet" dediği Elazığ'dan bir başka 
arkadaşı gelmişti. Sanıyorum bu şahıs ticaretle uğraşıyormuş.

Hrant Dink olayı olmadan önce Erhan gerekirse Agos'u bombalayabileceğimizi de 
söyledi. Ben bombayı nereden bulacağımızı sorduğumda bana "elimizde yüklü miktarda 
dinamit var" dedi. Trabzon çimento fabrikasında çalışan Elazığlı Mehmet diye mühendis bir 
arkadaşı vardı. Bu şahsın evinde iki kasa dinamit varmış, Erhan öyle söylemişti. 

Erhan bana saatli bomba dahi yapabileceğini söylemişti. Ben Erhan'a bomba yapmayı 
nereden bildiğini sorduğumda bana Elazığ'da eski PKK'lı bir arkadaşı olduğunu, arkadaşının 
artık PKK ile ilgisinin kalmadığını, pişman olup bu i şleri bıraktığını, o arkadaşından 
bombalarla ilgili bilgi aldığını söylemişti.

Yine bir gün, tahliye olduktan sonraki süreçte 2006 yılının ilk dönemlerinde Erhan 
beni buldu, akşam Trabzon'da Otel Aksu'ya gideceğimizi söyledi. Salih Hacısalihoğlu'nun iş 
icabı tanıdığı iki Arap arkadaşı ile tanıştırdı bizi. Biri Suriyeli diğeri Türkiye'den ama Arap 
şahıslar. Yine bu otele Miktad ile beraber gittik. Beraber sohbet ettik. Bu Araplar da 
Trabzon'dan sonra Gürcistan'a gideceklerini söylemişlerdi. Orada bir otel alacaklarmış diye 
hatırlıyorum. Ogün'ü de olay sonrası Gürcistan'a kaçırabileceğini söylemişti ama bu olayın o 
günkü şahısl arla bir ilgisi var mı bilemiyorum.

Başka bir gün yine Erhan. Şamil Basayev"in yardımcısının geleceğini söyledi. Biz, 
ben, Miktad ve Erhan bu şahısları karşılamaya gittik. Beraber BBP' ye, Saadet Partisine 
gittik. Amaç, bu şahıslara maddi yardım sağlamaktı. Biri Şamil Basayev"in yardımcısı, biri 
çevirmen, ki bu şahısla Erhan sıklıkla telefonla görüşüyordu, kendisinde telefonu vardı, bir de 
yanlarında Çorumlu bir Türk vatandaşı vardı. Bu Çorumlu şahıs biraz böyle panik bir tipti. 
Erhan, "Gelişinizi Emniyete haber vereyim, güvenliğiniz sağlansın" dedi, o Çorumlu şahıs 
istemedi.

Erhan bu şekilde her gün başka bir mevzu ile yanımıza getirdi, beni arardı.
Erhan Mc Donald's davaları sürerken. mahkeme salonlarına hiç girmedi. Ben Erhan'ın 

polis muhbiri olmasını, Erhan' ın kendisini aklamak için yaptığını düşünüyorum. Erhan'ın 
esrar kullandığını da yakın çevresindeki arkadaşlarından biliyorum. Bir ara Erhan'ın esrar 
ticareti yapmaya kalkıştığını da size yukarıda söylediğim gibi biliyorum. Bu süreçte Erhan'ın 
amacının polis muhbiri olarak kendisini, planladığı işlerden kurtarmaya, aklamaya çalışmak 
olduğunu düşünüyorum.

Yine Hrant Dink ile ilgili olarak Erhan bu işin 24 Nisan'da yapılmasının çok iyi 
olacağını söylüyordu. Sanıyorum 24 Nisan sözde Ermeni soykırımı günüymüş, o tarihte 
yapılmasının daha anlamlı olacağını da söylüyordu.

Erhan'ın Eskişehir Üniversitesi mezunu bir kız arkadaşı vardı. Kız arkadaşının annesi 
ya da babası Lübnanlıymış ve koyu Hizbullahçılarmış. Erhan bunlardan bahsederdi. Hatta bir 
kez Eskişehir'e kız arkadaşını ziyarete de gitmişti. Erhan Elazığ' a da gider getirdi, onun 
dışında Erhan Doğu'yu da çok iyi bildiğini söylerdi. Doğu Anadolu kültürüne çok hakim 
olduğunu da söylerdi. Gerekirse olaylarda kullanmak için doğudan kalaşnikof 
getirtebileceğini de söylerdi.

Erhan'ın ocakta aktif olduğu dönemde 2004-2005 yıllarında üniversiteden de 
arkadaşlarıyla kongrelere şehir dışına gitmişler diye biliyorum. Erhan'ın evinde 2002- 2005 
yıllarında öğrenci arkadaşları ve diğer mahalle gençlerinin de davetli olduğu toplantılar 
düzenleniyordu. Bunlara benim de katıldığım olmuştur. Bu toplantılarda seminerler de 



  

düzenleniyordu. Sohbetler ediliyordu. Zaman zaman BBP'den İdris Kalyoncu (o dönem BBP 
İl Başkanı) ve Halis Egemen gibi simaların katıldığına da şahit olmuştum.

Mc Donald's olayı olmadan önce Erhan bir kez de Ankara'ya gitmişti. Orada Erhan'ın 
bana anlatlığına göre BBP merkezine gitmiş, parti başkanıyla görüşmüş ve kendisine "Bizi 
bekleyin yakında Türkiye'yi titreteceğiz" demiş.

Erhan'ın Reisçilik oynamayı sevdiğini biliyorum. Erhan hem Mustafa Öztürk ile hem 
de o Sinop'lu arkadaşıyla sanıyorum Ersin ile bu nedenle pek çok sorun yaşadığını biliyorum. 
Erhan bana zaman zaman Emniyette Elazığlı hemşehrileri olduğunu, onlarla zaman zaman 
görüştüğünü söylerdi.

Ben bir ara Bitlis'e gittim, Bitlis'ten dönüşte Erhan beni ara, arkadaş lar seni Elazığ'da 
seni ağarlarlar dedi. Beni Elazığ'da yukarıda bahsettiğim Murat denilen arkadaşı karşıladı. 
Murat ve Ömer diye bir arkadaşının evinde kaldım. Bu söylediğim 2006 yılı içerisinde oldu.

Mc Donald's olayı sonrasında tahliye olduktan sonra yine Salih Hacısalihoğlu'nun 
otelinde London Palas'ta oturuyorduk. Salih Bey'in ortağı Avni Bey vardı, orada beni İhsan 
diye biriyle tanıştırdı. MİT'çiymiş, bana Mc Donald's olayı ile ilgili olarak benim tekrar 
tutuklanmam gündeme gelmişti. İhsan Bey'in bana yardımcı olabileceğini söylemişti, hatta 
dosya numaramı sormuştu. Ben bu söylenenleri kulak arkası ettim, şahsı pek güven verici 
bulmadım. İhsan isimli şahsı bir kez gördüm, o tarihten sonra da bir daha görmedim.

Erhan yine Avni Bey'in oğlunun da deli dolu olduğunu, gerekirse ileride bu çocuğa da 
bir iş verebiliriz diyordu, Erhan böyle etrafta delidolu çocukları hiç gözünden kaçırmazdı, 
hemen tespit ederdi ve bana da "Bak bu çocuk da deli dolu onu da kullanabiliriz" diyordu. 
Yani Erhan sanki bu çocukları buluyordu, bana da yetiştirmem için hem de bağlantı kurmam 
için söylüyordu." şeklinde beyanda bulunmuştur.

İstanbul Cumhuriyet Başsavcılığınca 23/09/2013 tarihinde alınan ifadesinde; 
"Erhan Tuncel'i 2002 yılından beri tanırım, Mc Donalds'ı bombalama eylemini Erhan 

Tuncel tasarladı. Beni azmettirerek bu eylemi gerçekleştirdim, bu konuyla ilgili mahkeme 
kesin hükmünü verdi. 2004 yılında Mc Donalds'ı bombalama eylemini gerçekleştirdim, bu 
eylem nedeniyle yaklaşık 11 ay cezaevinde kaldım. 2005 yılında da cezaevinden çıktım. 
Erhan Tuncel'in üniversitede okuması nedeniyle kendisine saygı duyuyorduk. Dini bir 
mekanda başkanlık yapıyordu, bu nedenle mahallemizdeki gençler kendisini severdi. Erhan 
Tuncel beni tanıdığı gibi Ogün Samast'ı da tanıyordu. Ogün Samast'ı azmettiren, bu işleri 
planlayan Erhan Tuncel'dir. Ogün Samast mahalle arkadaşımdır, aynı zamanda aynı takımda 
futbol oynuyorduk. Erhan Tuncel bir gün gelerek Hrant Dink'in resimlerini gösterdi, bu adam 
Türklüğe hakaret ediyor, tehlikeli birisi olduğunu, önü alınması gerektiğini söyledi. Erhan 
Tuncel beni ve Ogün Samast'ı kendi evine götürerek, Hrant Dink'in resimlerini önümüze 
sererek, Hrant Dink'in tehlikeli birisi olduğunu söyleyerek telkinlerde bulunuyordu. İlk 
aşamada öldürme aklımızda yoktu, aşama aşama öldürme noktasına gelindi. Bütün bunlar 
2006 yılı içerisinde oldu. Erhan Tuncel, kendisi Elazığlıdır, evine gittiğimizde devamlı farklı 
şahısları görüyorduk. Bunlar kim diye sorduğumuzda arkadaşlarım diyordu. Mesela 
Malatyalı olduğunu bildiğim Erbil Susaman, üniversite öğrencisi ve Erhan Tuncel'in ev 
arkadaşıdır. Mahalledeki gençleri toplayarak onlara telkinlerde bulunuyordu, aynı zamanda 
Çeçenistan, Afganistan gibi konuları işleyen kahramanlık CD'leri izletirdi. 

Mahallemizde polis okulu vardı, aynı zamanda jandarma bölgesiydi. Bu nedenle polis 
ve jandarma görevlileri ile tanışıyordum. Kendilerine yardımcı olmaya çalışıyorduk. Ancak 
polis ya da jandarma görevlileri ile birlikte bir yerlere gidip bana herhangi bir telkinde 
bulunmadılar. Ogün Samast'ın bu konuyla ilgili pastanede otururken Doğan marka bir aracın 
gelerek içinde bulunan şahıslar tarafından beni götürdükleri şeklindeki ifadesini 



  

hatırlayamıyorum. 
Erhan Tuncel'in iddia ettiği gibi Hrant Dink'i öldürmek için plan yapmadım. Erhan 

Tuncel'in İlhan olarak bahsettiği şahıs, İlhan Tatlı'dır. Mahalleden arkadaşımdır, kendisinin 
bu cinayetle bir ilgisi yoktur. Konuyla ilgili Ogün Samast benimle görüşüyordu. Hrant Dink 
cinayetinden İlhan Tatlı'nın haberinin olduğunu hatırlamıyorum. Osman Hayal abim olur, o 
dönemde İstanbul'da fırında çalışıyordu. Hrant Dink cinayetiyle herhangi bir ilgisi yoktur, 
zaten bu olay Trabzon'da organize edildi.

Erhan Tuncel beyanında her ne kadar beni Hrant Dink cinayetinden vazgeçirmeye 
çalıştığını söylemiş ise de gerçek tam tersidir. Hrant Dink'in öldürülmesi konusunda ve 
ülkenin önünün açılması için bu eylemin yapılması konusunda telkinlerde bulunuyordu. 
Hrant Dink'in öldürülmesi fikrinden vazgeçmemiz konusunda herhangi bir telkini olmadı. 

Zeynel Abidin Yavuz mahalle arkadaşımdır. Erhan Tuncel bizi tanıdığı gibi Zeynel'i 
de tanırdı. Zeynel'in bu eylemi gerçekleştirecek kişi olduğunu kendisi bana söyledi ve Zeynel 
Abidin Yavuz'un bu iş için görevlendirmesini kendisi yaptı. Erhan Tuncel bu konuyla ilgili 
görüşmek üzere evine gittiğimizde Zeynel ve ben gidiyorduk. Hrant Dink ile ilgili telkinleri 
Zeynel'e de yaptı. 

 Erhan Tuncel'in polis muhbiri olduğunu bilmiyordum ve bu olayla ilgili olayın nasıl 
olacağı, kimin yapacağı konusunda polise bilgi verip vermediğini de bilmiyorum. 

Trabzon Jandarma görevlileri ile irtibatım yoktur, sadece mahallemiz jandarma 
bölgesi olduğu için tanışıyordum. Mahallede simit ve poğaça seyyar satıcılığı yapıyordum, bu 
nedenle beni tanırlar.

 Hrant Dink cinayetinde kullanılan silahı Ömer Polatoğlu isimli mahalle arkadaşımdan 
250 TL. karşılığında 2006 yılının son aylarında satın aldım. Bu arkadaş cinayetin olduğu 
dönemde gemi kazasında hayatını kaybetti.

 Coşkun İğci eniştem olur, kendisine Hrant Dink'i öldüreceğimi söylemedim. Ancak 
çevresi geniş olduğu için silah bulmasını istedim. 

Coşkun İğci'nin Jandarma muhbiri olduğunu bilmiyorum. Jandarma görevlilerine 
benimle ilgili verdiği bilgiler konusunda herhangi bir şey bilmiyorum. Ancak söylediği gibi 
silah alması için kendisine 300 TL para verdim.

 Coşkun İğci'ye parayı vermemden yaklaşık bir ay içerisinde silahı bulamadığını 
söyleyerek parayı iade etti. Bunun üzerine Ömer Polatoğlu ile irtibata geçerek silahı 
bulmasını ondan istedim. 

Benim Jandarma görevlileri ile bu konuyla ilgili herhangi bir irtibatım olmadı. Coşkun 
İğci'ye bu şekilde söyleyip söylemediklerini de bilmiyorum. Neden böyle söyledikleri 
konusunda bilgim yoktur. Coşkun İğci'den parayı aldıktan sonra Ömer Polatoğlu'ndan 
Rize-Ardeşen yapımı silahı satın aldım. Silahı aldıktan sonra eniştem Coşkun İğci'ye silah 
bulduğumu ve silahın Rize-Ardeşen yapımı olduğunu söylemedim. Silahla ilgili Ogün 
Samast ve Erhan Tuncel'e silah bulduğumu ve özelliklerini söyledim.

Silahla ilgili Ogün Samast ve Erhan Tuncel'in bilgisi vardı. Jandarma görevlileri 
Erhan Tuncel'den silah hakkında bilgi edinmiş olabilir. 

Erhan Tuncel, 7-8 tane polis memurunun kaldığı, Trabzon'da bulunan Kuran Kursu 
Mahallesi, Gül Sitesi'nde dairesini bilmediğim eve götürdü. Bu şahısların bir kısmının 
hemşehrisi olduğunu söylüyordu. Hatta emniyetten ve jandarmadan tanıdıkları olduğunu 
söylemişti. Bu şahıslarla devamlı diyalog halinde olduğunu söylüyordu. Emniyet konusunda 
herhangi bir sıkıntısı olmadığını, tabiri yerinde ise emniyetin avucunda olduğunu söylüyordu. 
Bu şekilde bana güven veriyordu.

Erhan Tuncel'in eğitim görevlileri ile diyaloğu vardı. Cinayetten önce Karadeniz 
Teknik Üniversitesi Orman Fakültesi'nde Elazığ'lı olduğunu söylediği bir hocanın yanına 



  

götürdü. Hocaya beni tanıtırken, benim cesur birisi olduğumu, arkadaşlarımla birlikte cevval 
olduğumuzu söyleyerek tanıtıyordu. Hoca'da bana cesur birisi olduğumun belli olduğunu, 
vatana millete hayırlı işler yapabileceğimizi söylüyordu. Hocanın ismini hatırlamıyorum, o 
dönem itibariyle 35'li yaşlardaydı, şu anda görsem hatırlarım. Esmer tenli bir şahıstı. Ayrıca 
Erhan Tuncel, beni ve Miktat Kod'u Trabzon'un Beşirli Mahallesi'nde bulunan Otel Aksu'ya 
götürdü. İki tane Arap şahısla tanıştırdı, bunlardan birisi Suriye'liydi, diğeri Hatay'lıydı. Bizi 
Irak'a göndereceğini söylüyordu. Başka bir zamanda da beni, Miktat'ı ve hatırladığım 
kadarıyla Tayfun isimli arkadaşımızı Çeçenistan Genelkurmay Başkan Yardımcısı Trabzon'a 
gelmişti. Onunla tanıştırmak için bizi götürmüştü, kendisiyle tanıştırdı. Bu şahsın Türkiye'ye 
gelme sebebi de savaş ile ilgili maddi destek sağlamak için geldiğini biliyorum. 
Söyleyeceklerim bundan ibarettir" şeklinde beyanda bulunmuştur.

İstanbul Cumhuriyet Başsavcılığınca alınan 21/01/2015 tarihli ifadesinde;
 "2006 yılında ilk kez Ogün Samast ile Hrant Dink konusunu konuşmaya başladım 

ancak tarihini ve mevsimini hatırlamıyorum.
Ben Ogün SAMAST ile mahalle arkadaşıyım, Hrant DİNK'in öldürülmesi gerektiği 

teklifini ilk kez Erhan TUNCEL yapmıştı, hatta Hrant DİNK internetten çıkartılan 
fotoğraflarını da Erhan TUNCEL getirmişti, bu cinayeti tasarlayan kişi Erhan TUNCEL'dir, 
cinayetten 1 yıl kadar önce Erhan TUNCEL'in evinde Erhan TUNCEL ile buluşarak bu 
konuları görüşüyorduk, cinayetten yaklaşık 6 ay önce Ogün SAMAST da benimle birlikte 
Erhan TUNCEL'in evine gelmeye başladı, birden çok hatta sayamayacağım kadar çok Erhan 
TUNCEL'in evinde bu 6 aylık süreçte üçümüz bir araya geldik, Erhan TUNCEL'in evinde 
daha çok ben Mikdat KOT, Tayfun ŞAFAK, İsa ÇAKIRAN ve İlhan TATLI ile 
buluşuyorduk, Ogün bize nazaran daha az buluşmalara katılıyordu.

 Erhan TUNCEL Hrant DİNK'in fotoğraflarını cinayetten bir kaç ay önce çıkartarak 
bana verdi.

Ogün Samast'ın ifadesinde bahsettiği, "Ramazan Akyürek ve Fuat Müdür" isimlerinin 
geçtiği konuşma cinayetten önceki 6 aylık süreçte geçti, diyaloğun içeriğini tam 
hatırlamıyorum ancak Erhan Tuncel çok sayıda polis görevlisi tanıdığının olduğunu 
söylüyordu. Bundan dolayı Ogün Samast'a "sırtımız sağlam" dedim ancak Ramazan Akyürek 
ve Fuat Müdür ile ilgili kısmı hatırlamıyorum. 

Erhan TUNCEL'in polis muhbiri olduğunu bilmiyordum, Erhan TUNCEL de bana 
herhangi bir polis müdürü ya da memurunun ismini vermedi. Çok sayıda polis tanıdığı 
arkadaşı olduğunu söylüyordu.

Cinayet için Ogün Samast ismini ilk kez bana Erhan Tuncel söylemişti. 
Erhan Tuncel bizim mahallede ikamet etmektedir, bu vesileyle benimle Ogün 

SAMAST ve Zeynel Abidin YAVUZ ile tanışıklığı vardır. 
Olayda kullanılan silahın parasının bir kısmını Erhan TUNCEL verdi, diğer kısmını 

da çalıştığım için ben karşıladım, Ogün'e yola çıkmadan önce verilen parayı da Erhan 
TUNCEL'in katkıları ve benim katkılarımla temin ettik. 

Ogün SAMAST cinayeti işlemek için İstanbul a hareket etmeden hemen önce Erhan 
TUNCEL'in evine gitti hatta üzerinde Türk Bayrağı da vardı, Erhan TUNCEL'in konudan o 
gün bilgisi vardı. 

Hrant Dink'in nasıl öldürüleceği hususunu cinayet tarihinden yaklaşık 6 ay önce Erhan 
TUNCEL ile konuşmuştuk.

Ogün SAMAST'a Türk Bayrağını ben vermedim, ancak Ogün'ün üzerinde Erhan'ın 
evine giderken bayrak olduğunu gördüm. Türk Bayrağı fikrinin nasıl olduğunu bilmiyorum, 
bu konu benim dışımda gerçekleşmiştir, bayrak fikri Erhan TUNCEL tarafından 



  

oluşturulmuştur. Çünkü olaydan sonra Ogün SAMAST'ın kahramanlaştırılması 
amaçlanıyordu. 

Bayrak fikri Erhan TUNCEL'den çıkmıştır, bu nedenle başka kişilerin bayrak 
konusunda bilgisinin olup olmadığını bilmiyorum. 

Ogün SAMAST'ın Samsun'da yakalanacağı ya da alınacağı konusu planımızda yoktu. 
Ben telefonlarımın dinlendiğini bilmiyordum, ancak mahallemiz jandarma 

bölgesindedir, mahallemize bakan jandarma personeli benimle olumlu bir diyalog 
içindeydiler, beni sık sık karakola davet ediyorlardı, hatta Ogün SAMAST'ı da tanıyorlardı, 
Erhan TUNCEL'in iyi bir arkadaş olduğunu, Erhan TUNCEL ile diyalog içinde olmam 
gerektiğinde, Ogün SAMAST da iyi bir çocuğa benziyor diyorlardı, ben bu yakın ilgiden 
dolayı izlendiğim düşüncesindeydim, Trabzon İl Jandarma Komutanlığından Nazmi 
Başçavuş, Fatih isimli bir uzman çavuşu konuştuğum kişiler arasında hatırlıyorum. 

Olay sonrası cinayet mahalli içerisindeki kamera görüntülerinin toplanarak silineceği 
gibi konular bizim aramızda konuşulmadı.

Ogün Samast ile cinayet günü yaklaşık 10 kez Ahmet İSKENDER kanalıyla telefon 
ile görüştük, cinayet öncesinde Ogün SAMAST olay yerinde beklemekteyim diyordu, 
cinayetten sonra da yanılmıyorsam Tekirdağ ya da Çorlu'ya İstanbul dışına çıkacağından 
bahsetmişti. 

Ogün Samast'la yaptığım görüşmeler sırasında Ogün'ün kendisini takip eden 
kişilerden bahsettiği veya kendisinin ona "onlar bizden" dediği bir diyalog hatırlamıyorum. 
Burada bana izlettirilen görüntülerdeki iki şahsı da tanımıyorum, bu iki şahıs görüntülerden 
anladığım kadarıyla isteselerdi Hrant DİNK cinayetine engel olabilirlerdi, bu görüntülerdeki 
şahıslar bana ilk kez gösteriliyor ve kim oldukları soruluyor.

Ben Ogün SAMAST ile cinayetten önce yapılan konuşmada Ogün bu işin İstanbul 
ayağı tamamen bana ait demişti, hatta silahın ilk önce denize atılması da konuşulmuştu, Ogün 
işin İstanbul kısmı tamamen bana ait deyince ben Ogün'e silah ile ilgili birşey söylemedim, 
Erhan TUNCEL ve ben silah kısmını tamamen Ogün'e bırakmıştık, olaydan önce Ogün 
SAMAST bize cinayeti işledikten sonra İstanbul'da kalacağını söylemişti. 

Ogün SAMAST'ın Samsun'da otogarda alınacağı konusunu daha önce konuşmadık, 
bu konuyu kararlaştırmadık, Ogün SAMAST'ın Samsun da yakalandığını ben medya 
kanalından öğrendim. 

Ogün'e her şeyi polisin ayarladığını söylemedim.
Emniyet personeli ile ilişkisi olan ve tanıdığı olan Erhan TUNCEL'dir, olayı organize 

eden Erhan TUNCEL'dir, böyle bir yardım ya da ayarlama olduysa bu konu Erhan TUNCEL 
üzerinden yapılmıştır. 

Ogün Samast'ın polis merkezinde Türk bayrağı ile fotoğraf çektirmesi önceden 
planlanmamıştır, bayrak fikri de Erhan TUNCEL'den çıkmıştır, Erhan TUNCEL "Ogün 
SAMAST bu işi gerçekleştirdikten sonra artık halk kahramanıdır" diyordu. 

Satılmış Şahin isimli şahsı şu anda çıkartamadım. Ancak Fatih isimli uzman çavuşu 
hatırlıyorum. Bu konuda ben jandarma görevlilerine kesinlikle bilgi vermemiştim. 

Benim Trabzon Emniyet Görevlileri ile kesinlikle bir bağlantım yoktur, Erhan 
TUNCEL'in de Trabzon Emniyet Müdürlüğü görevlileri ile doğrudan bir bağlantısı olduğunu 
bilmiyorum, sadece Elazığlı olması nedeniyle çok sayıda hemşehrisi ve tanıdığı olduğunu 
biliyorum. Ogün Samast'a da bu konuyla ilgili bir şey anlatmadım, Ogün'ün beyanlarını kabul 
etmiyorum, benim Trabzon Emniyet Müdürlüğü görevlileriyle bağlantım yoktur.

Polis ve jandarma bana vatana ve millete hayırlı bir genç gözüyle bakıyorlardı ve 
benim Erhan TUNCEL ile diyalog içinde olmamı belirtiyorlardı, Trabzon TEM Şube Müdürü 
Yahya Bey benimle bu şekilde konuşuyordu, genelde TEM Şube Müdürü Yahya Bey ile 



  

diyalog halinde idim.  Ben, Hrant DİNK cinayetinden yarım saat sonra data sisteminden 
telefonumun sorgusunu yapan polis memuru Mehmet KILIÇARSLAN'ı tanımıyorum. 

Ogün SAMAST'ın Samsun'da göz altına alındığını ben medya dan öğrendim, Şeniz 
DERVİŞOĞLU'nun adamları tarafından Ogün SAMAST'ın henüz yakalanmadığı sırada 
Samsun'dan alınacağı konusunda bir bilgim yoktur. Ben Trabzon'da Şeniz isminde kabadayı 
imajı olan bir isim hatırlıyorum, ancak bu şahsı şahsen tanımıyorum. Yine telefon 
görüşmesinde yer alan ve Şeniz DERVİŞ grubuna bağlı olduğu söylenen Gürhan KUŞÇU 
isimli şahsı da tanımıyorum, yine polis memuru Oktay DAŞTAN'ı da tanımıyorum.

Gürhan KUŞÇU ve Şeniz DERVİŞOĞLU isimli şahıslarla cinayet tasarısı 
planlamadım, bu isimleri ilk kez duyuyorum. 

Gökhan BALCI isimli kişiyi tanımıyorum, iddialarını da kabul etmiyorum, 
İstihbaratçıların ya da polis memurlarının olduğunu bilsem bu işten kaçardım, ben Erhan 
TUNCEL'in de polis muhbiri olduğunu bilmiyordum, bilseydim ondan da uzaklaşırdım, bu 
şahsın iddiaları doğru değildir, Ogün İstanbul'a tek başına hareket etmiştir, bildiğim kadarıyla 
da İstanbul'da da tek başına hareket ederek cinayeti gerçekleştirmiştir. 

Hrant DİNK cinayetinden en az bir yıl kadar önce Erhan TUNCEL beni Trabzon 
Kuran Kursu Mah. Gül Sitesinde cemaate ait ev tarzında olan bir yere beni götürdü, cemaat 
evi tarzında bir yerde içerisinde 7-8 tane polis memuru vardı, ben Erhan'a bu şahısları 
nereden tanıyorsun dedim, aralarında hemşerileri olduğunu söyledi, Erhan TUNCEL bu 
şahıslara beni vatana millete hayırlı bir genç olarak tanıttı, hep birlikte cemaat halinde namaz 
kaldık, Erhan TUNCEL bana ortaokul ve lise yıllarında ışık evlerine cemaate ait evlere 
gittiğini söylemişti, bende ortaokul ve lise yıllarında cemaate ait ışık evlerine gidiyordum. Bu 
eve hatırladığım kadarıyla bir kez gittim, ancak gittiğimizde de geç saatlere kadar kaldık, 
Erhan TUNCEL beni bu şahısların bulunduğu eve tanıştırmak için götürmüştü, burada dini 
bir sohbet gerçekleştirilmişti.

Erhan TUNCEL beni Trabzon'da bulunan Otel Aksu'ya götürerek Arap kökenli kişiler 
ve üniversite öğrencileri ile tanıştırmıştı, ayrıca bir kaç kez de üniversiteli öğrencilerin 
bulunduğu evlere götürerek beni girdiğim her ortamda vatana millete hayırlı bir genç olarak 
tanıtıyordu.

Erhan TUNCEL ile Trabzon Emniyet Müdürlüğü Terörle Mücadele Şube 
Müdürlüğüne birden fazla gittiğimizi, burada TEM Şube Müdürü Yahya Bey ve yardımcısı 
Adem Bey'le görüştüğümüzü hatırlıyorum, ben Trabzon İstihbarat Şube Müdürlüğünde 
görevli polis memurları ile görüşmedim, bunlardan tanıdığım bir şahıs yoktur, Gökhan 
BALCI yazdığı yazıda gerçekleri söylememektedir, bu şahsı da tanımadığımı belirtmiştim" 
şeklinde beyanda bulunmuştur.

2) Sanık Ogün SAMAST:
21/01/2007 tarih saat 02:50 ibareli Samsun TEM Şube Müdürlüğündeki 

beyanında; 
"Ben Trabzon ilinde ikamet ederim, Trabzon ili Pelitli Beldesi futbol takımında futbol 

oynarım. Hrant Dink isimli şahsı televizyonda ve internette gördüğüm için tanırım, bir 
televizyon konuşmasında kendisi "Türk insanının kanı pistir" şeklinde konuşma yaptığı için 
ben kendisine husumet beslemeye başladım. Bundan beş gün kadar önce Trabzon ilinde 
bulunan bir internet kafede basın haberlerini okuduğum bir sırada yine Hrant Dink'in söz 
konusu hakaret içerikli sözlerine rastladım. Kendi kendime Hrant Dink'i öldürmeye karar 
verdim. Daha önceki tarihlerde vefat etmiş olan bir arkadaşımdan almış olduğum tabancamı 
yanıma alarak olay gününden iki gün önce İstanbul'a gittim. İnternetten edindiğim bilgiler 



  

doğrultusunda Hrant Dink'in çalıştığı gazetenin adresini öğrendim, iki gece sokakta kaldım, 
ertesi gün öğle saatlerinde Hrant Dink'in çalıştığı gazetenin bürosuna gittim, büroda bulunan 
sekretere Hrant Dink'i sordum, sekreter bana Hrant Dink'in büroda olmadığını, daha sonra 
randevu alırsam kendisi ile görüşebileceğimi söyledi. Ben dışarıya çıkarak binanın yan 
tarafında Hrant Dink'in gelişini bekledim. Söz konusu yerde beklediğim sırada Hrant Dink 
gazetenin bürosunun bulunduğu binadan dışarıya çıktı, söz konusu binanın hemen yanındaki 
bankaya girdi. 10 dakika sonra bankadan dışarıya çıktı, tekrar gazete bürosunun bulunduğu 
binaya gireceği sırada ben kendisine arkasından 1 metre mesafeye kadar yaklaştım, belimde 
bulunan tabancayı sağ elimle belimden çıkarttı, Hrant Dink'in vücudunun arkasına baş 
kısmına doğru birkaç kez ateş ettim. Hrant Dink yere düşünce ben arka sokaklara doğru 
kaçtım. Bir belediye otobüsüne binip İstanbul otogarına gittim, otogarda sakalımı ve bıyığımı 
kestirdim. Geceyi otogarda geçirdim. Ertesi gün Metro şirketinin bürosuna giderek saat 
10:30'da hareket edecek olan İstanbul-Artvin otobüsüne bir bilet aldım. Söz konusu otobüs 
ile Samsun iline kadar geldim. Samsun ilinde güvenlik görevlileri beni yakaladılar. Ben zaten 
Trabzon iline gittiğimde teslim olmayı düşünüyordum. Yukarıda da belirttiğim gibi ben bu 
eylemi Hrant Dink isimli şahıs televizyon konuşmalarında Türklüğe hakaret ettiği için 
yaptım, pişman değilim, bu eylemi tek başıma ve kendi kararımla gerçekleştirdim." şeklinde 
beyanda bulunmuştur.

23/01/2007 tarihli İstanbul Cumhuriyet Başsavcılığında (CMK. 250. madde ile 
görevli) alınan savunmasında; 

"Ben 1990 yılında İstanbul’da Zeynep Kamil Hastanesinde doğmuşum. 5 yaşına kadar 
Kartal’da ailemle birlikte oturmuşum. Daha sonra yine ailemle birlikte Trabzon iline taşındık. 
Ortaokulu 3 yıl önce Pelitli 75. Yıl İlköğretim Okulunda bitirdikten sonra okula devam 
etmedim. Bu sürede çok samimi arkadaşlarım Enes, Hakan, Mustafa ve Serkan isimli 
şahıslardı. Bunlar benim mahalleden arkadaşlarımdır. Ortaokul bitmek üzereyken 75. Yıl 
İlköğretim Okulu önünde simit satan Yasin Hayal ile görüşmeye başladım. Bu şahısla arada 
sırada yolda gördüğüm zaman konuşuyorduk. Yasin ile konuşmalarımızda bana Çeçen Rus 
savaşı hakkında, Amerika’nın Irak’a yaptığı işgal hakkında bilgiler veriyordu. Yaklaşık 6-7 
ay önce bir konuşmamızda bir Ermeni gazetecinin olduğunu, bu şahsın Türklere hakaret 
ettiğini, dolayısıyla bunun cezalandırılması gerektiğini söyledi. Ben de milliyetçi bir insan 
olduğumdan ve bu tür olaylardan etkilendiğimden kendisine "Bana bir görev düştüğünde 
yapabilirim" dedim. Daha sonraki görüşmelerimizde gazetecinin isminin  Hrant Dink 
olduğunu, Agos Gazetesinde yazı yazdığını söyledi. Hatta benim genellikle gittiğim internet 
cafeden bu şahsın yazısına ve resimlerine baktım. Yasin ile her görüşmemizde Hrant Dink’in 
Türk düşmanı olduğunu ve Türkler aleyhine hareket ettiğini belirtirdi. Hatta bana Hrant 
Dink’in internetten indirilmiş resimlerini verdi. Bu olaydan yaklaşık 1 hafta önce Yasin 
Hayal bu konudan Ersin Yolçu, Ahmet İskender ve Zeynel Abidin Yavuz’un haberi olduğunu 
söyledi. Ahmet İskender isimli şahsın okulun karşısında kırtasiye dükkanı vardı. Ersin Yolçu 
da başka bir kırtasiyede çalışıyordu. Zeynel Abidin Yavuz’un herhangi bir işi yoktu. Ahmet 
İskender’in kırtasiye dükkanında ben, Ersin, Yasin buluştuk. Ahmet İskender de 
dükkanındaydı. Bu şahıslar işyerinde Hrant Dink’in Türk düşmanı olduğunu söyleyerek, beni 
etkilemeye çalışıyorlardı. Ben de bu tip konuşmalardan çabuk etkilenen bir insanım ve 
arkadaşlarıma düşkün biriyim. Ben de bu eylemi yapacağımı söylemiştim. İstanbul’a hareket 
etmeden yani 16.01.2007 tarihinden bir gün önce Ahmet’in kırtasiye dükkanında Yasin ile 
buluştuk. Ersin Yolçu da oradaydı. Hatta bir işyerinde çalıştığı halde oraya gelmişti. Saat 
18:00 sıralarında Konaklar Mahallesinde bulunan sakin bir yere Yasin’in getirdiği silahla 
eğitim yapmaya gittik. Yasin’in getirdiği bu 7.65 mm çaplı ruhsatsız silahla yaklaşık 5 
metreden bir ağaca bir şarjör mermi attım. 7 mermi alan bir şarjördü. Daha sonra tekrar 



  

Ahmet’in işyerine geldik, Ersin Yolçu da bizi bekliyordu. Burada Yasin bana bilet almam 
için 50 YTL para verdi. Silahı da atış yapmaya gitmeden önce Ahmet’in işyerinde sakladığı 
yerden çıkartarak vermişti. Bu silah verme ve para verme olayı Ersin ve Ahmet’in yanında 
gerçekleşti. Ben Trabzon otogarına bilet almaya gittim  ancak "yarın gelince doğrudan 
otobüse binebilirsin bilete gerek yok" dediler. Ben de daha sonra otogardan ayrılarak eve 
gittim. Ertesi gün yani 16.01.2007 tarihinde saat 15:30 da İstanbul’a gelmek amacıyla evden 
çıktım. Saat 13:00 sıralarında ben Ersin’in çalıştığı kırtasiye dükkanına gittim. Yasin de 
bilahare bizim bulunduğumuz işyerine geldi. Ben bir gün önce bileti almadığım için elimde 
bulunan 50 YTL’yi Yasin’e geri verdim. Buradan hep birlikte ben, Yasin ve Ersin, Ahmet 
İskender’in kırtasiye dükkanına gittik. Yasin burada Ahmet’ten aldığı bir miktar para ile 
birlikte toplam olarak bana 180 YTL para verdi. Bana Hrant Dink’in resmini yine burada 
verdi. Daha önceden Hrant Dink’in çalıştığı Agos Gazetesinin adresini vermişti, bu adres de 
yanımda idi. Yasin, İstanbul’da bulunan gazete binasının önüne gittiğimde kendisini aramamı 
söyleyerek Ahmet İskender’in kullandığı 0 535 396 82 21 numaralı cep telefonunu bir kağıda 
yazarak bana verdi. Ayrıca Yasin bana eylemi gerçekleştirdikten sonra 2-3 gün İstanbul’da 
akrabalarımın yanında kalmamı ve olaydan sonra silahı güvenli bir yere atmamı söyledi ve 
Ersin Yolçu’ya beni otogara götürmesini, yolcu etmesini söyledi. Ersin ile birlikte otogara 
gittik. Ersin bana yolda “Gazan mübarek olsun, sen bu işi becerirsin, yürekli adamsın” 
diyerek bana cesaret verdi. Daha sonra ben otobüse binene kadar yanımdan ayrılmadı. 
17.01.2007 günü sabah saat 08:00 sıralarında Esenler otogarında otobüsten indim. Otogara 
yakın bir yerde oturan Turhan dayımın evine gittim. Dayımlarla biraz görüştükten sonra 
internetten tanıştığım Orhan isimli arkadaşımı telefonla arayarak onunla buluştum. Orhan 
babasının arabası ile araçta arkadaşları olduğu halde Bayrampaşa’da bulunan Adapark’ın 
önünden aldı. Birlikte bir süre dolaştıktan sonra saat 19:00 sıralarında tekrar dayımın evine 
geldim. Dayım bana İstanbul’a neden geldiğimi sorduğunda arkadaşlarımla buluşmaya 
geldiğimi söyledim. Ertesi gün 18.01.2007 günü sabah kalkarak, evin yakınlarında bulunan 
bir internet cafeye gittim, arkadaşlarımla yazıştım. O gün yaptığım şeyleri pek 
hatırlamıyorum. 19.01.2007 günü saat 07:00-08:00 civarında evden çıkarak Bayrampaşa’dan 
dolmuşla Kaleiçi’ne geldim. Oradan Mecidiyeköy otobüsüne binerek Şişli’de indim. 
Yürüyerek bana Yasin’in verdiği Halasker Gazi Cad. No:192 adresindeki Agos Gazetesinin 
önüne geldim. Agos Gazetesinin içerisine girerek, orada çalışan bayanlara Ankara 
Üniversitesinde okuduğumu, Hrant Dink ile görüşmek istediğimi söyledim. Personel bana 
Hrant Dink’in gazete binasında olmadığını, randevu alarak görüşebileceğimi söyleyip bir 
kağıda yazdıkları gazetenin telefonunu bana verdiler. Bunun üzerine ben binadan çıkarak, 
yakınlarda bulunan bir ankesörlü telefondan Ahmet İskender’in cep telefonunu arayıp, Yasin 
ile görüştüm. Yasin’e, Hrant Dink’in yerinde olmadığını, ne yapmam gerektiğini sordum. 
Yasin bana akşama kadar daha doğrusu Hrant Dink gelinceye kadar beklememi söyledi. Eğer 
Hrant Dink’i gazete binasında bulsaydım orada silah sıkarak onu öldürecektim. Daha doğrusu 
bu konuda bir plan ve fikir kafamda net değildi. Odaya girip ateş mi ederdim onu hiç 
düşünmemiştim. Herhangi bir planlama ve zamanlama yapmadan doğrudan doğruya aniden 
gazete bürosuna girerek orada bulunan sekreterlerden birine Hrant Dink’i sordum. Yasin’in 
bu talimatı üzerine gazete yakınlarında dolaşmaya başladım. Hatta bir ara gazete binasının 
yakınında bulunan internet cafeye giderek iki saat kadar orada bilgisayarla arkadaşlarımla 
chatleştim. Daha sonra internet cafeden çıkarak, gazetenin hemen köşesinde bulunan 
Akbank’ın önünde Hrant Dink’in binaya girmesini beklemeye başladım. İddia edildiği 
şekilde Cuma namazına gitmedim. Bina önünde bekleme süreci içerisinde bu kişiyi 
öldürmenin şart olmadığını, kendisine birkaç yumruk atıp oradan kaçabileceğimi ve hatta 
oradan ayrılıp Yasin’e telefon açarak kişinin tatile gitmiş olduğunu, birkaç hafta İstanbul’da 
bulunmayacağını söyleyerek Trabzon’a geri dönmeyi de düşündüm. Bu sırada, ben bunları 
düşünürken Hrant Dink gazetenin bulunduğu binadan çıkarak benim önünde beklediğim 



  

Akbank şubesine girdi. Hatta onu görmeseydim yani 5 dakika daha gelmemiş olsaydı 
düşündüğüm şekilde oradan ayrılıp Yasin’e haber vererek Trabzon’a dönecektim. Hrant Dink 
beni orada beklerken gördü. Bir an irkildiğini hissettim. Ben de onu gördüğüme şaşırmıştım. 
Bu olay ani geliştiği için kendisini vuramadım. Bankadan çıkışını beklemeye başladım. 
Bankadan çıkıp, binaya gireceği sırada hızlıca arkasından yaklaşıp takriben 1 metre 
mesafeden kafasına doğru 3 el ateş ettim. Hemen Akbank ile gazete binasının olduğu ara 
sokağa girerek kaçmaya başladım. Çevrede bulunan bir şahsa Bayrampaşa’ya nasıl 
gidebileceğimi sordum. Halk otobüsüne, daha sonra dolmuşa binerek Bayrampaşa’ya geldim. 
Bayrampaşa’ya geldiğimde, ankesörlü bir telefondan Ahmet İskender’e ait cep telefonunu 
arayıp Yasin ile görüştüm. Yasin’e “Hrant Dink'i vurdum, geliyorum“ dedim. Bunun üzerine 
Yasin bana şaşırarak “Gerçekten vurdun mu, 2-3 gün dayınlarda kal, daha sonra Trabzon’a 
gel” dedi. O geceyi Bayrampaşa’daki Turhan dayımda geçirdim. Ertesi gün 20.01.2007 
tarihinde saat 10:00 sıralarında Bayrampaşa otogarına giderek Metro Turizm’den ismimin 
Ogün olduğunu söyleyip otobüs bileti aldım. Otobüs saat 10:30'da hareket etti. Otobüs 
Samsun otogarına geldiğinde saat 22:30 sıralarında polisler tarafından yakalandım. Beni özel 
uçakla İstanbul’a getirdiler.  

Serkan Kahveci isimli şahıs benim internetten tanıdığım Trabzon’lu olduğunu 
bildiğim zaman zaman mesajlaştığım bir arkadaşımdır. Ancak bugüne kadar kendisi ile hiç 
yüz yüze görüşmedik ve tanışmadık. Kendisinin bana bilgisayarla mail adresime mesaj 
attığını daha sonra burada öğrendim. Ancak bu şahsın bu olaylardan öncesinde hiçbir haberi 
yoktu. Bizim chat yaptığımız bilgisayarlarda ve programda kamera görüntüsü sistemi de 
olduğu için sohbet ederken birbirimizin görüntüsünü de görürüz. Bu şekilde her ikimiz 
birbirimizin yüzünü tanırız. Bu şekilde Serkan beni televizyonda görünce tanımış olabilir. Bu 
şahısla bilgisayar aracılığıyla sohbetlerimiz sırasında siyasi konularda görüşmelerimiz 
olmadı. Hrant Dink konusunda onu ya da başka bir kişiyi vurma konusunda da herhangi bir 
görüşmemiz yoktur. Hatta bazı konulardan münakaşa ve tartışma yapmıştık. Daha sonra 
tekrar barışmıştık. Bana mesaj atıp telefon numarasını vererek niçin aramamı istediğini ben 
bilemiyorum. Bu konuda bir yorum yapamıyorum. 

Erhan Tuncel isimli şahsı Trabzon’dan tanırım. Kendisi Karadeniz Teknik 
Üniversitesinde öğrencidir. Trabzon’da yine öğrenci arkadaşları ile birlikte bir apartman 
dairesi tutmuşlardı. Bildiğim kadarıyla Teknikel Mahallesi içerisinde bir yerdi. Ben bu eve 
bir kere gidip çay içmiştim. Ben gittiğimde Erhan ve Yasin ile birlikteydik. Birlikte oturup 
bir dövüş filmi izlemiştik. Siyasi konularda ya da Hrant Dink ile ilgili herhangi bir 
görüşmemiz olmamıştı. Bir süre sonra Erhan’ın o daireyi boşaltıp başka bir yerde yine 
öğrenci evi tuttuğunu duydum ancak yerini bilmiyorum, o eve gitmedim. Yasin’in zaman 
zaman bu kişi ile görüştüğünü, onun evine gidip geldiğini biliyorum ancak belirttiğim gibi 
ben bir kez gittim. 

Şu anda giydiğim ayakkabımı İlkay isimli arkadaşımdan yola çıkmadan 4-5 gün önce 
almıştım. Ben kesinlikle bu ayakkabıyı çalmadım. Arkadaşım bana giymem için verdi. Biz 
arkadaşlarımız arasında elbise veya ayakkabılarımızı birbirimize veririz. 

Yasin Hayal’in ben onunla tanıştıktan sonra bundan 2 sene kadar önce Trabzon’da 
bulunan Mc Donald’s restoranına bomba koyduğunu duydum. Bu olay öncesinde bana böyle 
bir şey yapacağına dair herhangi bir bilgi vermedi. Olay sonrasında tutuklanarak cezaevine 
girmesi ve mahkemesinin devam etmesi safhalarında da cezaevine ya da mahkemeye giderek 
kendisi ile görüşmedim. Tahliye olduktan sonra da kendisi ile görüşmelerimizde bu konuyu 
neden yaptığını sormadım, kendisi de bana bir şey anlatmadı ancak mahalledeki 
arkadaşlardan Ramazan ayında Mc Donalds‘ın çalışmaya devam etmesi ve insanların orada 
yemek yemesini protesto amacıyla bu eylemi yapmış olduğunu öğrendim. 

Tarihini tam bilmediğim Trabzon‘da bulunan kilisenin papazının dövülmesi olayı biz 
Yasin ile tanışmadan daha önce olmuş. Ben olayı olduğu tarihte de duymamıştım. Daha 



  

sonraları bu papazın Yasin Hayal tarafından dövülmüş olduğunu yine Yasin’in arkadaş 
çevresinden öğrendim. Ancak bu konuda da Yasin’e herhangi bir soru sormadım, o da bana 
bir şey anlatmadı. 

Tarihini yine kesin olarak hatırlamadığım ancak 1-2 sene kadar önce olabilir, 
Başbakan Recep Tayyip Erdoğan’ın uçağı Trabzon Havaalanına iniş yapacağı sırada Yasin’in 
yetkililere uçakta bomba olduğunu dair bir ihbar yaptığını ve bu nedenle uçağın bir süre 
havada bekletildiğini, daha sonra ihbarın asılsız çıkması üzerine iniş yaptığını duydum. Bu 
konudaki ihbarı Yasin’in yapmış olduğunu da yine mahallede arkadaş çevresinden öğrendim. 
Kendisi ile bu konuda da görüşmedim. 

Gerçekleştirdiğim bu eylemden dolayı pişmanım. Hatta Yasin Hayal sürekli bana 
Hrant Dink’i öldürmem konusunda telkinde bulunduğu sırada, benim ona "neden sen 
öldürmüyorsun" demediğinden çok pişmanım. Bu olayın ülkede büyük bir infiala neden 
olacağını bilmiyordum." şeklinde beyanda bulunmuştur.

24/01/2007 tarihli İstanbul Cumhuriyet Başsavcılığındaki (CMK. 250 maddesi ile 
yetkili) ek sorgulamasında; 

"23.01.2007 tarihinde verdiğim ifadelere ekleyeceğim herhangi bir husus yoktur, o 
ifademi tekrar ediyorum. 

TAYAŞGAR ismi bana çocukken hızlı koştuğum için ve anlımda kirs olduğu için 
arkadaşlarım tarafından verilen bir lakaptır. herhangi bir kod ismi değildir. Bunun dışında bir 
anlamda ifade etmemektedir. 

Benim daha önceki ifademde de kimliğim alınırken ve telefon numaram sorulurken 
belirttiğim gibi babam adına kayıtlı ancak benim cüzdanımda taşıdığım 0538 831 45 90 
numaralı sim kartım vardır, ancak cep telefonum yoktur. Bu nedenle eski dönemlerde bir yeri 
aramam gerektiği takdirde arkadaşlarımın makinasını alıp kartımı takarak kullanıyordum. 
Ancak 3 aydan daha fazla bir zamandır bu kartı kullanmadım cüzdanımda duruyordu. 
Samsun'da otobüste yakalanmam sonrasında üst aramam yapılıp eşyalarım jandarma 
tarafından alınırken 0546 576 13 41 numaralı bir sim kartın bana ait olduğu belirtilerek zabıt 
tutulmuş, ancak benim böyle bir kartım ve telefon numaram yoktur. Sonradan duyduğuma 
göre beni oturttukları yerde daha önca bir asker sim kartını düşürmüş, benim aramam 
sırasında koltuğun kenarında bu sim kart bulununca benim üzerimden düştüğünü ve bana ait 
olduğunu düşünerek benimmiş gibi yazmışlar. Halbuki benim yukarıda belirttiğim sim kartım 
cüzdanımın içindeydi. Ayrıca Trabzon Pelitli beldesinde sık sık gittiğim internet kafede 
çalışanların daha önce bulmuş oldukları ve bana verdikleri bir sim kart da yine benim 
üzerimdeydi. Bu kartı da belirttiğim şekilde 2-3 ay kadar önce almıştım cüzdanımda 
duruyordu. Ancak bu kartın numarasını bilmiyorum. Hiç kullanmadım." şeklinde beyanda 
bulunmuştur.

 24/01/2007 tarihinde İstanbul 11. Ağır Ceza Mahkemesince (CMK 250.madde ile 
yetkili) alınan 2007/7 sayılı sorgu ifadesinde; 

"23.01.2007 tarihinde C. Savcılığı önünde ayrıntılı olarak ifade verdim, bu ifademi 
aynen tekrar ederim, ben Zeynep Kamil Hastanesinde doğmuşum, Kartal'da ailemle birlikte 
oturmuşum, daha sonra ailemle birlikte Trabzon iline taşındık, bu sürede Enes, Hakan, 
Mustafa ve Serkan isimli arkadaşlarım oldu, bunlar mahalleden arkadaşımdır, ortaokulu 
bitirmek üzere iken 75. Yıl İlköğretim Okulu önünde simit satan Yasin Hayal ile görüşmeye 
başladım, bu şahısla arada sırada yolda gördüğüm zaman konuşuyorduk, Yasin ile 
konuşmalarımızda Çeçen Rus savaşı hakkında, Amerika'nın Irak'a yaptığı işgal hakkında 
bilgiler veriyordu. Yaklaşık 6-7 ay kadar önce bir konuşmamızda bir Ermeni gazetecinin 
olduğunu bu şahısın Türklere hakaret ettiğini, dolayısı ile bunun cezalandırılması gerektiğini 



  

söyledi, ben de milliyetçi bir insan olduğumdan ve bu tür olaylardan da etkilendiğimden bana 
bir görev düştüğünde yapabilirim dedim, daha sonraki görüşmelerimizde gazetecinin isminin 
Hrant Dink olduğunu, Agos Gazetesinde yazı yazdığını söyledi, ben de genellikle internet 
cafeye gittiğimden bu şahsın yazışma ve resimlerine baktım, Yasin ile her görüşmemizde 
Hrant Dink'in Türk düşmanı olduğunu ve Türkler aleyhine hareket ettiğini belirterek bana 
Hrant Dink’in internetten indirilmiş resimlerini gösterdi ve verdi.

Bu olaydan yaklaşık 1 hafta önce Yasin Hayal bu konudan Ersin Yolçu, Ahmet 
İskender ve Zeynel Abidin Yavuz'un haberi olduğunu söyledi, Ahmet İskender isimli şahsın 
okulun karşısında kırtasiye dükkanı vardı, Ersin Yolçu da başka bir kırtasiye dükkanında 
çalışıyordu, Zeynel Abîdin Yavuz'un herhangi bir İşi yoktu, Ahmet İskender'in kırtasiye 
dükkanında ben, Ersin, Yasin buluştuk, C Savcılığında ayrıntıları ile anlattığım gibi yine bu 
şahıslar işyerinde Hrant Dink’in Türk düşmanı olduğunu söyleyerek beni etkilemeye 
çalıştılar, ben çabuk etkilenen ve arkadaşlarıma düşkün birisiyim, ben de bu eylemi 
yapacağımı söylemiştim, İstanbul'a hareket etmeden önce Ahmet'in kırtasiye dükkanında 
Yasin ile buluştuk Ersin Yolcu da oradaydı, Konaklar Mahallesinde bulunan sakin bir yere 
Yasin'in getirdiği silahla eğitim yapmaya başladık, Yasin'in getirdiği ruhsatsız silahla 
yaklaşık 5 metreden bir ağaca bir şarjör mermi attım, tekrar Ahmet'in işyerine geldik, Ersin 
Yolcu da bizi bekliyordu, burada Yasin bana bilet almam için 50 YTL verdi, silahı da atış 
yapmaya gitmeden önce Ahmet'in işyerinde sakladığı işyerinden çıkartarak vermişti, bu silah 
verme ve para verme olayı Ersin ve Ahmet'in yanında gerçekleşti, Trabzon otogarına bilet 
almaya gittim, ancak "Yarın gelince doğrudan otobüse binebilirsin bilete gerek yok" dediler, 
ben de otogardan ayrılarak eve gittim, Ersin'in çalıştığı kırtasiye dükkanına gittim. Yasin de 
bulunduğumuz yere geldi, ben de bilet almadığım için Yasin'e elimde bulunan 50 YTL'yi 
verdim, daha sonra Yasin, Ersin, ben Ahmet İskender'in kırtasiye dükkanına gittik, orada 
bana Yasin 180 YTL para verdi ve burada da Hrant Dink'in resmini verdi, daha sonra 
Trabzon'dan yola çıkarak Esenler otogarında otobüsten indim, otogara yakın bir yerde 
bulunan Turan dayımın evine gittim, Orhan isimli arkadaşımı telefonla arayarak buluştum, 
babasının arabası ile Bayrampaşa’da bulunan Adapark'ın önünden aldı, tekrar dayımın evine 
geldim, dayım bana İstanbul’a neden geldiğimi sorduğunda arkadaşlarımla bulumaya 
geldiğimi söyledim, daha sonra 19.01.2007 günü evden çıkarak Bayrampaşa'dan dolmuşla 
Kaleiçi'ne geldim oradan Mecidiyeköy otobüsüne binerek Şişli'ye indim, yürüyerek bana 
Yasin'in verdiği Agos Gazetesinin önüne geldim, ilk önce gazetenin içine girdim Hrant Dink 
ile görüşmek istediğimi orada bulunan bayanlara söyledim ve Ankara Üniversitesinde 
okuduğumu belirttim, onlar da bana Hrant Dink'in gazetede olmadığını söylemeleri üzerine 
binadan çıkarak ankesörlü telefondan Ahmet İskender’in cep telefonunu arayıp Yasin ile 
görüştüm, durumu anlattım, o da bana Hrant Dink'i beklememi söyledi. Kafamda net bir plan 
yoktu, eğer Hrant Dink gazetede olsaydı silah sıkarak onu öldürecektim, Yasin’in bu talimatı 
ile gazete yakınlarını dolaşmaya başladım, tekrar bir internet cafeye gittim, bilgisayarda 
arkadaşlarımla chatleştim. Gazetenin hemen köşesinde bulunan Akbank'ın önünde Hrant 
Dink'in binaya girmesini beklemeye başladım. Bina önünde bekleme süreci içerisinde bu 
kişiyi öldürmenin şart olmadığını, kendisine birkaç yumruk atıp oradan kaçabileceğimi, hatta 
oradan aynlıp Yasin'e telefon açarak kişinin tatile gitmiş olduğunu, birkaç hafta sonra 
İstanbul'da bulunmayacağını söylemeyi düşündüm. Bunları düşünürken Hrant Dink gazetenin 
bulunduğu binadan çıkarak önünde beklediğim Akbank şubesine girdi, onu görmeseydim 
yani 5 dakika daha gelmemiş olsaydı, düşündüğüm şekilde oradan ayrılıp Yasin'e haber 
vererek Trabzon'a dönecektim, Hrant Dink beni orada beklerken gördü, bir an irkildiğini 
hissettim, ben de onu gördüğüme şaşırmıştım, ancak olay ani geliştiği için kendisini 
vuramadım, bankadan çıkışını beklemeye başladım, bankadan çıkıp binaya gireceği sırada 
hızlıca arkasından yaklaşıp takriben 1 metre mesafeden kafasına 3 el ateş ettim, hemen 



  

oradan uzaklaşarak kaçmaya başladım, çevrede bulunan bir şahsa Bayrampaşa’ya nasıl 
gideceğimi sordum, o da bana tarif etti. Bayrampaşa'ya geldiğimde ankesörlü telefondan 
Ahmet İskender’e ait cep telefonunu arayıp olayı gerçekleştirdiğimi ve Trabzon'a geleceğimi 
söyledim, Yasin ilk önce şaşırdı "Gerçekten vurdun mu?" dedi, "iki üç gün dayınlarda kal 
daha sonra Trabzon’a gel" dedi, ben de o geceyi Bayrampaşa'da dayımda geçirdim, ertesi 
günü Bayrampaşa otogarına giderek Metro Turizmden ismimin Ogün olduğunu belirterek 
bilet aldım, otobüs Samsun otogarına geldiğinde polisler tarafından yakalandım. Olay bu 
şekilde olmuştur. C. Savcılığında Serkan Kahveci ve Erhan Tuncel isimli şahıslar hakkında 
verdiğim açıklamalar doğrudur, gerçekleştirdiğim bu eylemden dolayı pişmanım. Yasin 
Hayal sürekli bana Hrant Dink'i öldürmem konusunda telkinde bulundu, benim ona "Neden 
sen öldürmüyorsun" demediğimden çok pişmanım. Bu olayın ülkede yankı 
uyandırabileceğini hiç düşünmedim.

Samsun otogarında 0546 576 13 41 numaralı sim kart bana ait değildir, beni 
yakalandıktan sonra güvenlik güçleri bir yere soktular, bu kartı orada buldular, üzerimde 
bulunmuş değildir. Yaptığım işten pişmanım." şeklinde beyanda bulunmuştur.

14/03/2007 tarihinde İstanbul Cumhuriyet Başsavcılığınca alınan beyanında; 
"Ben Hrant DİNK’i öldürmek için İstanbul iline Trabzon’dan yola çıkacağım gün beni 
otogara Ersin YOLCU uğurladı. Erhan ve Yasin yoktu, ancak ayrılmadan bir gün önce yolda 
Erhan’ı gördüm. Fakat Erhan’ın eyleme gittiğimi bildiğini bilmiyordum. Çünkü Yasin’in 
Erhan ile kavgalı olduğunu duymuştum. Ayrıca Yasin de bana el işareti yaparak Erhan’ın 
yanında konuşmamamı belirtti. 

Erhan’ın teknikel semtinde bulunan önceki evine birden fazla gitmiştim. Yeni evine 
ise bir kez gittim. Eski evine Yasin ile gittiğim günlerden birinde, Erhan bana kahramansın 
şeklinde sözler sarf ediyordu. Bende bu sözleri neden kullandığını anlamıyordum. Çünkü 
Yasin beni eve film seyretmeye götürmüştü, evde Tuncay da vardı. Erhan bana burada Hrant 
DİNK’in resimlerini gösterip bu adamı vurup kahraman olacaksın dedi. Bu konuşmalar 
sırasıhda Tuncay’ın yanmazda olup olmadığını hatırlamıyorum.

Yasin bana böyle bir eylemin yapılacağını olaydan yaklaşık 7-8 ay önce söylemişti. 
Ben Yasin’in dana önceden Mc Donald's eylemini gerçekleştirdiğini biliyordum. Ben de 
kendisine bu tür bir eylem olursa yapabileceğimi söylemiştim. Bu nedenle bu eylemi 
gerçekleştirmeyi bana teklif etti.

Yasin bana bu eylemi Engin YILMAZ isimli şahısla birlikte gerçekleştireceksin 
demişti. Ancak, benim bu konuda Engin ile hiç konuşmam olmadı.

Ben eylem için İstanbul’a geleceğim gün Tuncay ile karşılaştım. Anladığım kadarı ile 
eyleme gideceğimi biliyordu. Çünkü bana dikkatli olmamı ve telefon kullanmamamı söyledi. 
Ayrıca Tuncay evden getirdiği Türk Bayrağını bana hediye etti. Üzerimde yakalanan Türk 
bayrağı bu bayraktır.

Yine aynı gün Ahmet İSKENDER’in kırtasiye dükkanında bulunduğumuz sırada daha 
doğrusu Ahmet İSKENDER ile yalnız kaldığım bir anda Ahmet İSKENDER bana “git 
İstanbul’a eylemi yapmak istemiyorsan yapma, İstanbul’a git biraz dolaş, adam yok de, tatile 
çıkmış de eylemi yapma” dedi. Ancak daha sonra Yasin ve Ersin bana Hrant DİNK’i 
öldürmemi söylemişti.

Ümit Öksüz benim arkadaşım olur, Hrant DİNK’i vuracağımı ona söylemiştim. Ancak 
onun ifadesinde bahsettiği gibi bu konuda İstanbul ilinden gelen şahıslar ile bir toplantı 
yaptığım ve toplantıda Hrant DINK’i öldüreceğimi söylediğim ve burada bulunan şahısların 
beni alkışladıkları gibi şeyler olmamıştır. Bu sözler tamamen iftiradır. Ayrıca bir dönem 
cebimde bol para olduğunu, cebimde l00'lük banknotlar bulunduğu yönündeki sözler de 



  

uydurmadır. Hayatımda hiç bol param olmadı. Fakat alkollü olduğum bir zamanda belki 
böyle şeyler söylemiş olabilirim. Bu tür olayların hiç biri gerçek değildir.

İnternetten tanıştığım Orhan ÖZBAŞ ile İstanbul’da gezerken, ona ve arkadaşlarına 
hava atmak için, bu eylemden sonra Antalya’da bir mafyayı vuracağımı ve 250 milyar para 
alacağımı söylemiştim. Ancak böyle bir olay olmayacaktı tamamen benim uydurmamdır.

Trabzon’dan ayrılırken Yasin bana 180 milyon verdi. Başka bir para vermedi.
Miktat KOT’un bu olaylar ile ilişkisi olup olmadığını bilmiyorum zaten benim bu 

şahısla hiçbir samimiyetim yoktur.
Yasin’e silahı ve mermiyi nerden aldığımı sordum. Ancak kendisi bana böyle bir soru 

sorduğum için kızdı ve söylemedi.
2006 yılında İstanbul’a tamamen gezmek amacı ile geldim. Tamamen gezmek amacı 

ile gelmiştim, dayımlara uğradım ve Büyükçekemeçe'deki teyzemin oğlunun düğününe 
gittim.

Ben yola çıkmadan önce 2 sim kartım vardı. Biri babamın üzerine, diğeri ise internet 
cafede bulmuş olduğum sim kart vardı. Samsun ilinde yakalandığımda, oturduğum koltuğun 
altında bir sim kart buldular onu da aldılar. Üst aramamı yapmak için beni çırılçıplak 
soydular aradılar ancak sim kartı bulamadılar. Elbiselerimin aramasını memurlar başka odada 
yaptılar.

Daha sonra tutuklanarak İstanbul Kapalı Cezaevine gittiğimde arama yapmak için 
beni bir odaya aldılar, burada da sadece şortum kalacak şekilde elbisemi çıkartılar. Önce bir 
asker yerde bulunan kot pantolonumu çakmak cebine elini soktu ancak bir şey bulamadı. 
Daha sonra başka bir asker, rütbeli olabilir, çakmak cebime elini sokarak sim kartları çıkardı. 
Ancak ben yola çıkmadan önce sim kartları cüzdan cebime koyduğumu hatırlıyorum Ayrıca 
İstanbul Emniyet Müdürlüğüne getirildiğim gün nasıl arama yapıldığını hatırlamıyorum. 
Çünkü getirildiğim gün çok halsiz ve uykusuzdum. Bu nedenle nasıl arama yapıldığını 
bilmiyorum" şeklinde beyanda bulunmuştur.

İstanbul 14. Ağır Ceza Mahkemesinin (CMK 250.madde ile yetkili) 2007/428 esas 
sayılı dosyasının 01/10/2007 tarihli duruşmasındaki savunmasında; 

 "Sanık Yasin Hayal olaydan (tam hatırlamıyorum ama) 6-7 ay önce bana Türklüğe 
hakaret eden bir Ermeni'yi öldürmemi istedi, bana Fırat Dink'in resimlerini verdi. Ben de 
kendisine kaçamak cevaplar verdim. Yasin Hayal yanımdan ayrıldıktan sonra resimleri yırtıp 
attım.  Bu resimler Fırat Dink'in internetten alınmış olan çıktı resimleriydi.  Uzun zaman 
Yasin Hayal ile de görüşmedim, daha doğrusu ben vurmak istemiyordum, Yasin'den de 
korktuğumdan dolayı bunu da kendisine söyleyemiyordum. Zaten Yasin'den ben değil bütün 
mahalle korkuyordu.  Kendisinin Mc Donald's resteorantı bombaladığını, papazı dövdüğünü 
kendisi anlatıyordu, arkadaşlara da anlatıyordu. Pelitlispor'da ben futbol oynuyordum, Yasin 
Hayal de aynı takımda birlikte oynuyorduk. Hatta Yasin Hayal'i görmemek için futbolu 
bıraktım. Zaten okula da gitmiyordum, bir işte de çalışmıyordum, zaten ailemle de sorunlarım 
vardı, bir işte çalışmadığımdan dolayı, eve geç  gittiğimden dolayı ailemle de problemlerim 
vardı.  Olaydan 2  hafta önce eve 2-3 tane çocuk geldi ben bu kişileri tanımıyordum ilk defa 
görüyordum. Bana Yasin Ağabey seni çağırıyor diyince ben gitmedim. Daha sonra  eve sanık 
Ersin Yolcu geldi.  O sırada kapıda annem vardı, bana maça gideceğiz dedi.  Ben Ersin 
Yolcu'nun bu olayı bildiğini bilmiyordum.  Beni evden maça gideceğiz diye çıkardı, daha 
sonra bana yolda giderken "Ben bu olayı biliyordum Yasin bana anlattı, annen bilmesin diye 
öyle söyledim" dedi.  Ersin beni Yasin'in yanına götürdü.  Yasin bana sana verdiğim resimler 
yanında mı diye sordu, ben de kendisine kaybettiğimi söyledim.  Bu olay olmadan bir hafta 
önce Yasin ile sürekli görüşüyorduk, bana devamlı vatandan Türklükten bahsediyordu, Fırat 



  

Dink'in Türklere hakaret ettiğini, Türklerin kanının yerde kalmayacağını söyledi. Bu işi sen 
yapacaksın dedi. Direkt olarak bunu sen yapacaksın diye söyleyince ben de korktum.  Eğer 
bunu yapmazsan sonuçlarına katlanırsın bir daha mahalleye de gelme dedi, ben de 
korktuğumdan dolayı kimseye de birşey söylemedim. Sonra deneme atışı için Yasin ile 
birlikte  bir araziye gittik.  Tabanca Yasin'in belindeydi. Bana tabancayı verdi.  Ben ilk defa o 
anda elime silahı almıştım, ondan önce hiç tabanca elime almamıştım. Deneme atışları 
yaptık. Yasin bu işi sen yapacaksın dedi.  Bana 50 milyon lira para verip git otobüs biletini al 
dedi, ben de İstanbul'a  Bayrampaşa otogarında inmek üzere otobüs biletimi aldım. Ertesi gün 
sabahı Yasin Hayal, Ersin Yolcu, ben, sanık Ahmet İskender'in kırtasiyesine gittik. Ben 
oradan berber de yakındı oraya traş olmaya gittim. O sırada Yasin Hayal arkamdan geldi, o 
sırada gelir gelmez silahı benim belime soktu.  Ayrıca bana 180 YTL para verdi, "Bunu yol 
parası yaparsın" dedi.  Bu 50 milyondan ayrı olarak vermiş olduğu paradır. Traş olduktan 
sonra Yasin Hayal  beni Ersin Yolcu ile birlikte yolcu etmesi için otogara gönderdi, otobüse 
binerken  sanık Ersin Yolcu bana "Gazan mübarek olsun" diye uğurladı.  İstanbul'a saat öğlen 
1 civarında indim. Daha önce internetten tanışmış olduğum soyadlarını dahi bilmediğim 
İstanbul'da bir iki arkadaşım vardı, onlarla buluştum, gezdim. 

Ertesi gün olay yerine geldim. Trabzon'da iken Yasin Hayal Fırat Dink'in işyeri olan 
gazetenin adresini bana vermişti.  Ben orayı sora sora buldum.  O geceyi ben dayımın evinde 
geçirmiştim. Tabi ki dayımın bu olaydan haberi yoktu. Sora sora Fırat Dink'in işyeri olan 
gazetenin yerini buldum ve Yasin Hayal'i telefonla aradım. Şimdi ne yapacağım diye sordum, 
 o da bana gazeteden içeriye gir dedi.  Kendini de üniversite öğrencisi olarak tanıt dedi. Ben 
de gazeteden içeriye girdim. 5-6 tane bayan vardı, ben kendimi üniversite öğrencisi 
olduğumu söyledim, onlara Fırat Dink ile görüşmek istediğimi söyledim, burada olmadığını 
söylediler ve bana bir telefon numarası verip bu telefonla arayıp randevu almamı istediler. 
Ben zaten Fırat'ı vurmak istemiyordum, ben de numarayı yırtıp attım. Yasin'i aradım cep 
telefonum yoktu, ankesörlü kontörlü telefondan arıyordum, oradan bir büfeden Yasin'i 
aradım, "Ben gazeteden içeriye girdim içeride yokmuş" dedim. Hatta gazetenin kapısının 
önünde iki tane güvenlik görevlisi olduğunu söyledim, halbuki güvenlik görevlisi yoktu ben 
kendim öyle söyledim. Belki bana gel diye söyler dedim, hatta Yasin bana "onların kafasına 
sık gel" dedi. Ben yine "vuramam ikisi de Türk" dedim. Vuramam diyince "o zaman bekle" 
dedi.  Oraya yakın internet kafeye gittim.  İki üç saat arkadaşlarımla chat yaptım. Daha sonra 
kafeden çıktım düşünmeye başladım. Eğer vurmasam dönüp gitsem Yasin'e de tatile gitmiş 
diye  söylerim diye düşündüm. Yasin'den korktuğum için bunu da Yasin'e söyleyemedim.   O 
sırada bir bankanın duvarına yaslandım. Bankanın gazeteye yakın olup olmadığını da 
bilmiyorum, zaten orası da bankanın yanındaymış, o sırada  Fırat Dink karşıma çıktı. Hatta o 
mu değil mi diye tereddüt ettim. 5-10 dakika bekledim. Bankadan çıktı. O olduğunu da 
anlamıştım. Vurmak istemiyordum, hatta iki üç yumruk atıp kaçayım diye  düşünmüştüm. 
Zaten Yasin'in korkusu da üzerimdeydi. Ondan sonra  nasıl oldu ben de hatırlamıyorum, nasıl 
vurdum ben de hatırlamıyorum. Ben kendime geldiğimde dayımın evindeydim, şok 
olmuştum, hatırlamıyordum. Sabaha kadar uyuyamadım.  Sabah olunca ben ne yaptım diye 
çok pişman oldum, şimdi de pişmanım. Zaten ben yakalanacağımı anlamıştım. Bari 
Trabzon'a gideyim anne babamı göreyim teslim olayım diye düşündüm. Otogara gittim, 
Trabzon'a bilet aldım. Samsun'a otobüs geldiğinde polisler beni aldılar. Ben polislere de hiç 
itiraz etmedim. Zaten onlar da bana hiçbirşey sormadılar.  Oradan beni emniyete götürdüler. 

 Benim başımda beyaz bere vardı, ben bereyi daha önce de takıyordum ancak olay 
sırasında vardı, otobüse bindiğimde bereyi çıkardım, bir özelliği yok devamlı takıyorum, niye 
öyle söyleniliyor bilemiyorum 

  Beni İstanbul'a getirdiler, Savcılıkça benim ifadelerim de alındı, ayrıntılı bir şekilde 
olanları anlattım.  Fırat Dink'in  ailesinin olduğunu bilmiyordum bilseydim yapmazdım. 



  

Benim savunmam bundan ibarettir.  Pişmanım, Yasin Hayal'in dolduruşuna geldim.
Erhan Tuncel'in evinde film seyredip film bittiğinde Yasin hadi çıkalım dedi sadece 

film izledik, başka hiçbirşey konuşmadık, hangi tarihte olduğunu hatırlamıyorum.
Ben Yaşar Cihan ve Halis Egemen adındaki şahısları tanımıyorum ilk defa burada 

gördüm.
Ahmet İskender bana Yasin Hayal'in istediğini yapma bu adam delidir gibisinden 

söyledi. Ben İstanbul'dan Yasin Hayal'i ararken  bu  cep telefonundan aramıştım bu cep 
telefonu Ahmet İskender'in olup Yasin Hayal bana bu telefonu vermişti ben Ahmet 
İskender'in telefonu olduğunu bilmiyordum.

 Bana Tuncay Uzundal bir bayrak verdi ama ne amaçla  verdi bilmiyorum. Otobüse 
binmeden önce bana bir Türk bayrağı verdi bende alıp cebime koydum. Hatırladığım 
kadarıyla Mihmandar Cafe'de vermişti. 

Ben  olaydan önce uyuşturucu aldım. Extacy hap aldım. Extacy hapı ben Yasin 
Hayal'den aldım. Extacy hapı Yasin Hayal ile  atış talimi yapmaya gittiğimiz sırada iki tane 
hap verdi, cerasetlenirsin demişti ve ayrıca kaçıp gelmezsen ailen burada sonradan 
olacaklardan ben sorumlu değilim gibisinden laflar söylemişti, ben extacyi olaydan  önce saat 
09.00 civarıydı falandı almıştım. Ben o kadar gaddar bin insan değilim. Onun etkisi üzerimde 
vardı, ben extacyin iki hapı da aldım. Olaydan önceki akşam da arkadaşlarla beraber 
gezerken esrar içmiştim, daha önce ben devamlı esrar içmiyordum, o gün İstanbul'a 
geldiğimde içmiştim, ondan önce hiç esrar kullanmamıştım.

Ben anlattığım şekilde extacy içmiştim bir gün öncede esrar içmiştim.  Ancak olay 
günü  bunlar bana etki etmedi, etti de o kadar fazla etmedi,  ona göre ben gazetenin yerini de 
buldum, maktulü de tanıdım. Ben extacyleri ne zaman içtiğimi hatırlamıyorum.

Erhan ile karşılaştık ama konuşmadık ilk kez ne zaman karşılaştığımızı 
hatırlamıyorum, Tuncay  internet kafede çalışıyordu orada ben müşteri olarak gidiyordum 
ben onun müşterisiydim ama ilk defa ne zaman karşılaştık bilemiyorum. 

Engin Yılmaz adındaki şahsı tanıyorum. Yasin'in yanında gördüm. Ümit Öksüz'ü de 
mahalleden tanıyorum.  Ben daha önce ailem Kartal'da oturuyordu ben 4-5 yaşlarında iken 
ailem tekrar Trabzon'a göç etti.  Bu olaydan öncede İstanbul'a geldim. dayımlar 
Bayrampaşa'da oturuyordu onların yanına  bir defa geldiğimizi hatırlıyorum.  Yalova'ya 
gitmiştim ordan Yalova'dan Kartal'a da gitmiştim. 

Trabzon'dan İstanbul'a gelirken  bana bilet vermediler, sadece yarın sabah gelirsin 
otobüse binersin dediler. en arkadaki koltuğa 51 miydi 52 nolu koltuğa oturdum. Trabzon'dan 
İstanbul'a gelirken üzerimde otobüs bileti yoktu  bana sadece koltuk  numarasını otogarda 
görevli biri vardı o bana söyledi tanımıyorum bende koltuğa oturdum. Bayrampaşa 
otogarında indikten sonra dayımın evi otogara yakın olduğu için yürüyerek dayımın evine 
gittim 5 dakikada gittim daha doğrusu yürüyerek gittim tam dakikasını hatırlamıyorum.  
Dayıma da eve geldiğimde buraya BMV ile geldiğimi kendisine ben söyledim.  ben dayıma 
arkadaşımın düğününe geldim dedim o da neyle geldin diye sordu bende BMV taksi ile 
geldiğimi söyledim. Ondan sonra gazeteye yazmışlar nasıl yazmışlarsa kırmızı BMV den 
bahsetmişler halbuki BMV ile gelmedim. Yasin bana ilk başta bana Engin Yılmaz'a 
gideceksin dedi, daha sonrasını ben bilmiyorum. Ben İstanbul'a tek başıma kendim geldim. 
Bana kimse yardımcı olmadı, olaydan bir gün önce Bayrampaşa'da dayımın evine yakın 
yerde ada park vardı orda beni kendim beni alın diye Orhan adındaki arkadaşıma söyledim 
araba ile beni gelip Orhan aldı.  Onunla birlikte deniz kenarına bir yere gittik başka bir yere 
de gitmedik.  Ben arabaya bindiğimde ben torpido gözünde mermi ve silahı da göstermedim 
kimseyede Fırat Dink'i vuracağım diye birşey söylemedim söylemişlerse yalan 
söylemişlerdir. Bu  olaydan bir gün önce arabaya binip deniz kenarına gitmiştim. Ben 



  

gazetenin yerini sorarken zaten oraya yakın bir yerde simitçi vardı ona sormuştum o bana 
yerini göstermişti.  ifademde de belirttiğim gibi internet kafeye gitmiştim oraya gittiğimde 
orda birine buraya yakın bir internet kafe varmı diye sordum burada internet kafe yok dediler. 
Bende dolaşıyordum. Dolaşırken bir apartmanın  altında internet kafe yazıyordu oraya 
girdim.  İnternet kafeye girdiğimde ben Erhan ile chatleşmedim. Bursa'lı bir çocuk vardı 
Trabzon'da chatleştiğim bir arkadaşımdı bu kişi ile chatleştim. Olaydan sonra  İstanbul'dan 
Trabzon'a dönerken  otogardan Metro turizmden otobüs bileti aldım. Hatırladığım kadarıyla 
50 YTL vermiştim. İstanbul'dan otobüs hareket ettikten sonra Samsun'a gelmeden önce 
sadece Bolu'da vermiş olduğu molayı hatırlıyorum birde sonra yakalandığım yeri 
hatırlıyorum. Benim cep telefonum yoktu.  Zaten ifademde de açıkça cep telefonum 
olmadığını söylemiştim dedi. Ben savcılığa ifade verdiğim sırada telefonum olduğunu 
söylemedim sadece sim kartım olduğunu söyledim orada karıştı, sim kartım iki taneydi ben 
pantolonumun cebine koymuştum ben cüzdanımda olduğunu hatırlıyorum meğer 
pantolonumun çakmak cebine koymuşum. Samsun'da polis  de jandarma da  bir aradaydılar. 
Pantolonumu 3-4 defa aradılar. Sim kartını bulamadılar.  Bayrampaşa cezaevinde iken hatta o 
sırada pantolonumu aradıklarında buldular. Hatta bana "sim kartının olduğunu niye 
söylemiyorsun" diye sorduklarında ben sim kartlarımın cüzdanımda olduğunu biliyordum 
hatta pantolonumu siz aldınız niye bulamadınız diye söyledim. Yasin Hayal bana olaydan 
sonra İstanbul'da kal demişti, ben de kendime göre Yalova'ya gitmeyi düşündüm. 
Televizyondan gördükten sonra  bari yakalanacağım gidip annemi babamı göreyim ondan 
sonra teslim olayım dedim onun üzerine Trabzon'a hareket ettim. Yukarıda ifademde de 
belirttiğim gibi iki tane extacy almıştım zaten extacynin tam etkin olduğu anda maktule ateş 
ettim, eğer etkisi olmasaydı zaten vuramazdım. Ben daha önce hiç silah kullanmamıştım 
ancak bilgisayar oyunlarında devamlı 8 senedir oynuyorum. hep devamlı tabanca ile ateş 
etme oyunları oynuyorum bilgisayarda ateş etmeyi bilen kişi gayet iyi şekilde benim 
tahminime göre ateş eder. Ben bankanın yanında arada dururken ben maktul Fırat Dink'in 
bankadan çıktığını görmedim daha sonra gördüm arkasından yürüdüm, tam olarak 
hatırlamıyorum  arkasından  ne bileyim ateş ettim vurdum.

Yasin'in verdiği silahın markasını hatırlamıyorum polislerden duydum 7.65 miş, o da 
polislerden duydum rengide siyahmış bunu da televizyonda gördüm. silahı da 
incelememiştim. Atış talimi yaptığımız yer Pelitli'ye yakın bir yerdi yürüyerek gitmiştik, boş 
bir yerdi.  dağlık bir yerdi deniz oradan gözükmüyordu.  Trabzon'dan İstanbul'a gelirken 
hangi gün hangi saatte  otobüse bindiğimi hatırlamıyorum. Ben Trabzon'da Çömlekçi 
mahallesine hiç gitmedim. Kötü bir mahalledir, otelde de kalmadım.  Benim orada işim 
olmaz.

Coşkun İğci'yi tanımıyorum, tanıdığım herhangi birinden de adını duymadım. Salih 
Hacısalihoğlu'nu da tanımıyorum. Onu da burada duruşmada tanıdım.

Bana Yasin Hayal İstanbul'da hiç kimsenin ismini vermedi. Benimde hiç ihtiyacım 
olmadı. Beni kimseyede yönlendirmedi. 

Yakalandığımda silah üzerimdeydi. Silah benim montumun cebindeydi, montumu da 
otobüste eşya konulan yere üste koymuştum, bir poşet yoktu." şeklinde beyanda bulunmuştur.

Başbakanlık Teftiş Kurulu Müfettişlerince 15/04/2008 tarihinde alınan 
ifadesinde;

".....Yasin HAYAL ile okulda okurken tanışmıştım. Yasin HAYAL okulumuzun 
önünde simit satardı. Ben Yasin HAYAL'i Mc Donald's bombalanmasından sonra tanımıştım. 
Çevrede herkes Yasin HAYAL' den korkardı.

Ben Erhan TUNCEL'i arada sırada internet kafede görürdüm. Bir kere Yasin HAYAL 



  

beni Erhan TUNCEL'in evine götürdü. Erhan TUNCEL ile orada o tarihte tanıştım. Beraber 
film izlemiştik, başka hiçbir şey konuşulmadı.

Bir gün ben Kardelen İnternet Kafe'de otururken Yasin HAYAL geldi. Benim 
bilgisayarımda haberlere baktı. Sonra beni dışarı çağırdı, bana, "Bir Ermeni var" dedi, ismini 
söyledi, Türklere küfrettiğini söyledi, bana "bu işi sen yapacaksın" dedi. Bana Hrant DİNK'in 
resimlerini gösterdi. Ben bana bu konuşmayı yaptığı zamanı tam olarak hatırlayamıyorum. 
Sanıyorum olaydan 8 - 9 ay önce olabilir çünkü ben Yasin'den 3 - 4 ay kaçtım. Ben bu 
konuşmadan sonra bizim mahallede dolaşmamaya başladım, Yasin HAYAL'den 
korkuyordum çünkü Yasin bana baskı yapıyordu. Yasin sadece bana değil, mahalledeki 
herkese baskı yapıyordu. Yasin'den herkes korkardı.

Ben cezaevine girmeden önce siyaset hakkında hiçbir şey bilmezdim. Hrant DİNK 
kimdir tanımazdım. Hrant DİNK ismini ilk kez Yasin HAYAL'den duydum.

Ben Trabzon otogarına gittim tek başıma. Orada İstanbul için otobüs firmasından 
bileti alacaktım ama otogardaki adam şimdiden bilet almana gerek yok, yarın gelip otobüse 
binersİn dedi.

Yasin beni mahalledeki çocuklara evden çağırtıyordu. Sonra bir gün Ersin Yolçu gelip 
yine beni evden çağırdı, maça gidiyoruz dedi. Ersin bana, Yasin çağırıyor deseydi ben evden 
çıkmayacaktım ama maça gidiyoruz deyince ben evden çıktım. Ersin ile beraber Yasin 
HAYAL'in yanına gittik, sanıyorum Ahmet İSKENDER'in kırtasİyesine gittik. Yasin bana 
para verdi, silahı benim belime koydu. Yalnız Ahmet İSKENDER'in silahın kendi 
dükkanında olduğundan haberi yoktu, çünkü Yasin silahı çıkardığında Ahmet irkilmişti. 
Sonra ben traş olmaya berbere gittim; Ahmet İSKENDER benim peşimden geldi, bana 
"Yasin'e uyma, sakın bir yanlışlık yapma, git İstanbul'a gez gel" dedi. Ahmet bana, "sen 
gidersin, kapıda korumaları var, şahsı bulamadım dersin Yasin'e" demişti.

Aynı gün Ahmet İSKENDER' in kırtasiyesinden çıktıktan sonra Yasin beni silahla atış 
yapmaya götürdü. Ben o tarihte ilk kez bir silahı elime almıştım. Oynadığım bilgisayar 
oyunlarında silahla atış yapardım ama silah atmayı bilmiyordum. Ben birkaç el silah attım, 
Yasin "tamam sen bu işi yaparsın, yapacaksın da" dedi. 

Sonra ben Ersin YOLÇU'yla beraber otogara gittim. Ersin beni yolcu etti. İstanbul'a 
gittim, sanmıyorum sabah erken İstanbul'a indim, otogardan dayımların evi çok yakın 10 
dakika mesafede, ben önce yolu biraz karıştırdım ama sonra dayımların evini buldum; Yaşar 
dayımın yanına kahveye gittim. Sonra Yaşar dayımla eve gittik, dayımiarda biraz oturdum. 
Dayım "niye geldin" diye sordu; ben Trabzon'da "arkadaşımın düğününe gidiyorum" 
demiştim dayıma da "düğüne geldim" dedim.

Yasin bana İstanbul'a ilk gittiğin gün, gidip adresi bul, Agos'un çevresini kontrol et 
demişti. Ama ben ilk gün internetten tanıştığım arkadaşlarımla buluştum. Ama Yasin'i aradım 
ve adresi bulmuşum gibi konuştum. Yasin'e telefonda Ahmet'in bana söylediklerini söyledim, 
"kapıda korumalar var" dedim, o da bana "onları da vur geç" dedi .... Neyse o parkta 
gezdikten sonra İstanbul'da arabayla gezmeye devam ettik. Arkadaşlarımla gezerken silah 
belimdeydi. Orhan'a Hrant DİNK'ten bahsetmişim, ama ben tam olarak söylediğimi 
hatırlamıyorum. Eyüp Sultan'ın çevresinde gezdik, sonra onlar beni eve bıraktılar. Gece 
Turan dayımın yanına gittim, onun yanında kaldım. Sabah Yaşar dayımın yanına kahvesine 
gittim, Yaşar dayıma "Şişli 'ye nasıl giderim" diye sordum. Yasin bana Agos'un adresini 
vermişti, bir kağıdın üzerine mavi kalemle el yazısıyla yazılmış bir adresti. Hatırladığım 
kadarıyla, ben önce bir dolmuşa bindim, sonra Mecidiyeköy otobüsüne bindim, bir büfe 
vardı, gazetenin biraz yukarısındaymış, bir de simitçi vardı, simitçiye de sordum. Böyle sora 
sora tam adresi buldum. Önce Hrant DİNK'in işyerine girdim, orada bayanlar vardı, onlara 
"Hrant DİNK' le görüşmek istiyorum, Ankara Üniversitesinde öğrenciyim, birkaç sorum 
olacak" dedim, bana orada olmadığını söylediler, ben oradan çıktım, ben oradan çıktıktan 



  

sonra nasıl içeri girdiğime ben de şaşırdım, çünkü kafamda hiçbir plan yoktu, orada adamı 
görsem ne yapardım bilemiyorum, ben işyerinden içeriye nasıl girdim, niye girdim diye kendi 
kendime düşündüm, şaşırdım ..... sonra oralarda bir internet kafe vardı, oraya girerken iki 
extacy'i de ağzıma attım, internet kafeden çıkarken kafam epey bulanıktı. Bankanın oraya 
geldim, duvara yaslandım, ondan sonrasını zaten tam olarak hatırlamıyorum, sürekli soğuk 
soğuk terliyordum, hatta yağmur mu yağıyor diye bile düşündüm. Bankanın duvarında klima 
gibi bir şeyin altında ıslanmayayım diye duruyordum. Ben Agos'un yanında olduğurnun bile 
farkında değildim ..... olaydan sonra ben Beşiktaş'a doğru koşmuşum, aslında ters tarafa 
koşacaktım. Bayrampaşa'ya doğru gidecektim; terminale. İlk başta çok hızlı koştuğumu 
hatırlıyorum. Sonra yığıldığımı hatırlıyorum, çok yorulmuştum. Bana bir adamın yardım 
ettigini hatırlıyorum, koluma girip beni yürütmüş. Bana hasta mısın diye sormuştu. Ondan 
sonra ilk hatırladığım ben dayımın evindeydim. Ben Yasin'i olaydan sonra aramışım, "işi 
bitirdim, Yalova'ya gideceğim" demişim ama ben bunu da hatırlayamıyorum ..... Olayın 
ertesi sabah kalktığımda ilacın etkisi geçmiş gibiydi. Ben İstanbul 'da da teslim olmayı 
düşündüm ama burada "Bana ne yaparlar" diye düşündüm, "hiç değilse annemi babamı son 
bir kez görürüm, Trabzon'da teslim olurum" diye düşündüm. Sonra beni Samsun'da 
yakaladılar. İyi ki de yakaladılar .... ... Beni sonra Bayrampaşa'da aradıklarında, benim 
çakmak cebimden iki tane sim kart çıktı, orada Bayrampaşa'da savcıya bu konuda ifade 
verdim. Sim kartların bir tanesi benim, bir tanesi de arkadaşıma aitti, bu konuda ifade 
vermiştim. 

Bayrak konusunda; ben ilk yakalandığımda bayrak benim bayrağım dedim, ama sonra 
ben Tuncay'ın ifade verdiğini, söylediğini duyunca, ben de bayrağı bana Tuncay'ın verdiğini 
söyledim. Ben Trabzon'da Mihmander Kafe'de otururken Tuncay geldi, Yasin, Tuncay'a 
"Ogün kafede oturuyor onun yanına git" demiş, Tuncay geldi, sana bir şey vereceğim dedi, 
gittik beraber, Tuncay evinden bayrağı aldı, bana bayrak verdi, bu sana hediyem olsun, 
hatıram olsun dedi, ben de aldım.

Ben Engin YILMAZ'ı tanımıyorum. Bir defa Yasin'in yanında görmüştüm. Ben maça 
giderdim, maçtan eve getirdim, internete takılırdım. Onun dışında hiç kimseyle takılmazdım, 
görüşmezdim. Ama internete takılmak çok tehlikeli, orada insan çevre ediniyor, kimin kim 
olduğu belli değil, internette çok tehlikeli konular konuşuluyor. Ben internette edindiğim 
çevreyi Pelitli'de edinemezdim, Pelitli küçük bir yer.

Ben Göksu Restaurantta çalıştım bir dönem, orada benim tanıdığım bir ağabey vardı, 
ona orada biraz yardım ettim, orada Tuncay UZUNDAL ile tanıştım. Tuncay da yan taraftaki 
kafede çalışıyordu. Erhan da bir dönem Göksu Restaurantta çalışmış ama ben çalışırken 
görmemiştim. 

Almanya'da amcam ve halamın kızı var ama ben tanımıyorum. Almanya'daki halamın 
kızı ile de internette karşılaşmıştım. 

Benim düşüncem, Yasin'in bu işi tek başına yapamayacağı yönündedir. Ben polislere 
her şeyi anlatamadım Yasin'den korktuğum için ama sonra Yasin'in ifade verdiğini duydum, 
ondan sonra ben de anlatmaya başladım. Ben Yasin'e ağabey diyordum, Yasin'in böyle bir 
şey yapacağını da hiç düşünmezdim.'' şeklinde beyanda bulunmuştur.

Mahkememiz ile birleşen İstanbul 2. Çocuk Ağır Ceza Mahkemesi dosyasının 
28/02/2011 tarihli duruşmasında Mahkememiz dosyasında verdiği savunmayı tekrar 
etmekle birlikte sorulan sorulara cevaben; 

"İstanbul'a giderken silah yanımdaydı, silahın markasını bilmiyorum, silahı 
incelemedim, markasını, şeklini, 7,65 mi, 14'lü mü hatırlamıyorum, bakmadım, bilmiyorum, 
daha sonra polislerden öğrendim. Silahın markasını, dolu-boş olduğunu, renginin siyah 



  

olduğunu falan televizyondan öğrendim. Ahmet İskender'in kırtasiyesinden çıkıp berbere 
gittiğimde Yasin Hayal direkt gelip silahı belime koydu, ben emniyetinin açık olduğuna, 
kapalı olduğunu veya içinde kaç mermi olduğuna bakmadım. İstanbul'a geldiğimde olay 
yerinde silaha baktığımda silahın emniyeti açıktı, ağzında mermi de vardı, yani orada 
kendimi vurma ihtimalim de vardı. Silahtan mermi çıkartıp koyma olaydan sonra olmuş 
olabilir, hatırlamıyorum da olaydan önce yani İstanbul'a gelene kadar silaha hiç 
dokunmadım. Samsun'da yakalandığımda da silahta kaç mermi olduğunu hatırlamıyorum. 
Silahın içindeki mermiler hariç yanımda bir kutu mermi vardı ama kutu içinde kaç mermi 
olduğunu tam olarak bilmiyorum, bu mermiler Yasin'in bana verdiği bir kutu mermiydi.  Atış 
talimi yaptığımızda Yasin'le kullandığımız mermilerden bir kutu efendim bu olay olduğunda 
zaten Erhan Tuncel'in de ifadesinde geçtiği gibi Yasin'in de ifadesinde geçti, bir kutu mermi 
vardı, olay olmadan önce de sonra da bir kutu mermi vardı, başka mermi yoktu. Mermileri 
kimin temin ettiği konusunda bilgim yok, Yasin'e de sormadım, silahın da nasıl alındığını 
bilmiyorum, herhangi bir sorum olmadı Yasin'e karşı. 14. ACM'de Erhan Tuncel'in verdiği 
ifadeden dolayı biliyorum o kadar, bu konuda başka bilgim yok. 

Mülkiye Müfettişlerine "olaydan sonra iyi ki Samsun'da yakalandım, yoksa beni 
öldüreceklerdi" şeklinde bir ifade verdiğim doğrudur, bunu nereden çıkardığımı sorarsanız 
nereden öğrendiğimi tam hatırlamıyorum ama Yasin ya da bilmiyorum kim olduğunu 
hatırlamıyorum ama duydum efendim duydum, öyle bir olay olduğunu duydum. Ayrıca 
Kırmızı Cuma isimli kitapta da öyle yazıyor, Emniyetin belgeleri var orada, hatta 
konuşmaların içinde geçen bir polis şahıs da Gökhan Kuşçu diye bir isim, bu kitapta 
İstanbul'da olayı yaptıktan sonra tabi olay da derken onlar da beni öldürmeye geliyorlarmış, 
bunu kimden öğrendiğimi bilmiyorum, daha doğrusu hatırlamıyorum.  Hatta Nedim Şener'in 
yazmış olduğu kitapta Sedat Şahin'in sağ kolu olan Şeniz Dervişoğlu ve adamları galiba 
efendim okuduğum kadarıyla beni öldürmeye işte geleceklerdi, yola çıkmışlar, ben 
yakalanınca geri dönmüşler.  Muhittin Zenit'i tanımıyorum, ben öyle birisiyle konuşmadım. 
Beni İstanbul'da kimse karşılamadı. Miktat Kot diye birini de tanımıyorum. Ben bu olayı 
Yasin Hayal dışında kimseyle konuşup görüşmedim ama Yasin'in ne yaptığını bilmiyorum, 
plan milan herhangi bir bu şekilde öldüreceğiz, bana bir talimat veren de olmadı Yasin 
dışında. Şu şekilde gideceksin, işte buraya gideceksin diye bana talimat veren kimse olmadı, 
ben de talimat almadım kimseden. Ben Erhan Tuncel'in evine ömrüm boyunca bir kere 
gittim, o gün de sadece film izledik. Evde Erhan, ben ve Yasin vardı, başka kimse yoktu. 

Bizim mahallede internet kafeci de Salih abimiz vardı, Salih Bal diye bir abimiz vardı, 
internet kafede ayağından vurulmuştu, ben tanık olmuştum, o olaydan dolayı Satılmış, bu 
ismi de daha sonradan duyuyorum, olay günü ben ismini bilmiyordum, Satılmış diye birini 
tanımıyordum hatta. Salih abiyi mahkemeye götürürken o da eşlik etmişti. 

Olay mahalline daha önce hiç gitmedim. 
İstanbul'a giderken Yasin bana 180 veya 200 milyon lira para ile 40 veya 50 milyon 

civarında bilet parası vermişti. 
Herhangi birisiyle nasıl vuracağımızı, hangi şekilde vuracağımızı... Bana sadece 

Yasin ertesinden öncesi demişti, başka bir şey yok, yani olay yerine gideceksin, işte şurada 
şunu yapacaksın, burada bu adamla görüşeceksin, bu adam seni götürecek, işte sana bu kadar 
para verecekler, sen bu evde kalacaksın diye bana böyle bir talimat veren olmadı. 

Olay yerine ilk geldiğimde Agos Gazetesinden, çalıştığı yerden çıkıp Akbank'a 
gidiyordu, Akbank'tan çıkarken zaten ama tam o dükkana girerken dükkana 2-3 metre mesafe 
kala bu olay oldu. Ben arkasından gittim, zaten gidiyordu, ben sonradan fark ettim ama Yasin 
Hayal'in de talimatı bu şekildeydi, ensesinden vuracaksın diye söylemişti. 

Olay yerinde yanıma kimse gelmedi, bilmiyorum. Ha beni takip etmişler mi orasını 
bilemiyorum, takip etmiş olabilirler de. 



  

Tam hatırlamamakla birlikte maktule 2 ya da 3 el ateş ettiğimi hatırlıyorum. 
18 Ocak günü Agos Gazetesine gitmedim. Zaten olayı yapmak istemiyordum, Yasin'i 

kandırmak için veyahut gitmek istemediğim için Yasin'e öyle söylemiş olabilirim. Şişli'ye 
hayatımda ilk defa olay günü gittim. 

Osman Hayal'i birebir tanımıyorum, Yasin Hayal'in abisi olduğunu biliyorum, onu da 
bu olay olduktan sonra öğrendim, iddianamede gördüm. 

Olay yerinde tek başımaydım, beni yönlendiren kimse yoktu, tek başıma orayı sora 
sora buldum. 

Erhan Tuncel ile bu konuda hiç görüşmedim. Savcılıkta verdiğim ifadede böyle bir 
şey söylemedim. Erhan'ın evine gidip bu konuyu görüşmemiz gibi bir durum olmadı." 
şeklinde beyanda bulunmuştur.

28/05/2013 tarihinde İstanbul Cumhuriyet Başsavcılığınca alınan beyanında;
"....Yasin Hayal'in mahalledeki diğer çocuklar içerisinden sadece bana teklif etmesinin 

sebebi ise benim diğerlerine göre daha agresif, sinirli birisi olmam nedeniyledir. O dönemde 
de sinir hastası olmam nedeniyle yeşil reçete ile ilaç kullanmaktaydım. Yasin Hayal 
tehditvari sözlerle Hrant Dink'i öldüreceksin şeklinde baskı yapması nedeniyle 2-3 ay 
boyunca kaçtım. Eve geceleri gittim, bazen eve gitmediğim de oluyordu. Yasin, mahalledeki 
diğer çocuklar aracılığıyla beni aramış, eve diğer çocuklarla haber yollamış, uzunca bir süre 
bu şekilde kendisiyle görüşmedim. Daha sonra internet kafede bulunduğum sırada Yasin 
Hayal beni yakaladı. Cinayet olayından yaklaşık 10-15 gün önce görüştük. Yine olayı anlattı, 
hemen hemen her gün kendisiyle görüştük, silahı otobüse binmeden önce belime kendisi 
soktu. O güne kadar silahı bir defa gördüm, kendisiyle bir defa atışa gittik, silahın nasıl 
kullanılacağı bana gösterdi. Atış yaparken Yasin ve benim dışımda başka da hiç kimse yoktu. 

Trabzon'dan İstanbul'a gelmeden önce Yasin bana hatırladığım kadarıyla 300 TL 
civarında para verdi. Bu parayla da Metro Turizm şirketinden İstanbul'a otobüs bileti aldım. 
Yasin Hayal'in bu parayı nereden bulduğunu bilmiyorum, kendisi simitçilikle geçimini 
sağlamaktadır. Ayrıca bana vermiş olduğu silahı nereden temin ettiğini bilmiyorum, silahın 
markasını net olarak bilmiyorum. El yapımı olduğunu, markasını tamamen mahkemede 
öğrendim. İlk ifademde silahı ölmüş birisinden aldığımı söylemiş isem de Yasin Hayal'in 
baskıları sonucu bu şekilde ifade verdim. Otobüse binmeden önce yakalandığım takdirde bu 
şekilde ifade vermem konusunda telkinde bulundu. 

Yasin Hayal çok vukuatı olan birisidir. McDonalds'ı bombalama eylemi, papazı 
dövme eylemi gibi kavga içerikli çok olaylara karıştığını biliyorum. Bu nedenle Yasin 
Hayal'i almak için polis ve jandarma gelirdi. Bazen Yasin'i zorla alıp götürürlerdi, bazen de 
gelip kendisiyle sohbet ederlerdi. Yasin'i ziyarete gelenlerin kim olduklarını bilmiyorum, 
daha önceden de tanıdığım kişiler değillerdi. Ayrıca Yasin'le görüşmek üzere ve bir yerlere 
beraber gitmek üzere giyimi düzgün, altında arabası olan birisi de gelirdi. Yasin'i alıp 
götürürlerdi, nereye ne amaçla gittiklerini bilmiyorum, bu konuları Yasin'e soramazdık. 2003 
yılında Yasin Hayal'in McDonals'ı bombalama eylemi sonrası mahalleden alıp götüren polis 
otosu yeşil renkli, siyah film camlı, abartı egzozlu araçla cinayeti işlemek için İstanbul'a 
gitmemden 1-2 gün önce Yasin Hayal'i almaya gelen araç aynı araçtı. Plakasını bilmiyorum, 
ancak yukarıda belirttiğim gibi özellikleri itibariyle aynı araç olduğunu tahmin ediyorum. 
Zaten bu tür araç Trabzon'da çok fazla yoktur, sadece kolluk güçlerinde olduğunu biliyorum. 
Yasin Hayal'i almaya geldiklerinde Mihmandar Cafe'de Yasin Hayal ile birlikte oturuyorduk. 
Araç kafenin önüne gelerek, camı açarak Yasin diye bağırdı, Yasin de arabaya bindi, 15 
dakika kadar bir yerlere gittiler, sonra geri geldi. 

 İstanbul'a gitmeden önce Yasin Hayal bana cesaret vermesi için extacy hap verdi, 



  

zannedersem 2 taneydi. Hapı verirken benim yanımda Ahmet İskender ve Ersin Yolcu da 
vardı. Hrant Dink'i öldüreceğimi bütün mahalle biliyormuş, mahallenin bildiğini ben 
bilmiyordum. Kanaatimce Yasin herkese anlatmış, benim mahalleliye Hrant Dink'i 
öldüreceğim iddiası doğru değildir. Yukarıda belirttiğim gibi Yasin Hayal'in silahı nereden 
temin ettiğini bilmiyorum. Yakalanmamdan önce jandarmanın silahın özellikleri hakkında 
bilgisinin olduğu konusunda da herhangi bir bilgim yoktur.

Otobüsle İstanbul'a giderken otobüste tanıdığım hiç kimse yoktu. Ayrıca Esenler 
Otogarı'nda indiğimde de beni hiç kimse karşılamadı. İstanbul'a 17 Ocak ya da 18 Ocak'ta 
geldiğimi hatırlıyorum. Arkadaşlarımla gezdim, ertesi günü Şişli'ye gitmek üzere 
dayımlardan ayrıldım. Yasin Hayal'in vermiş olduğu extacy hapının ikisini de yuttum. Yasin 
Hayal, Hrant Dink'in çalıştığı iş yerinin adresini bir kağıda yazmıştı, ayrıca internetten 
fotoğraflarının çıktısını da almış, bunları bana vermişti. Bunları yanıma alarak gittim, Hrant 
Dink'in iş yerine çıktım, sekreterine Hrant Dinkle görüşmek istediğimi, üniversite öğrencisi 
olduğumu söyledim. Hrant Dink'i bulamayınca çıktım, internet kafeye gittim, 2-2,5 saat 
kadar internet kafede kaldım. Hrant Dink'in gelip gelmediğini görme imkanım yoktu. Sonra 
kafeden ayrıldım, Akbank ile Agos Gazetesi arasında oturuyordum. Hrant Dink'in önümden 
geçtiğini fark ettim, bankaya girdi, bankadan çıkmasını bekledim, bankadan çıkınca yanma 
yaklaşarak çaprazından Yasin Hayal'in vermiş olduğu silah ile kafasına ateş ettim. Yaklaşık 1 
metre kadar yakınındaydım, Hrant Dink yere düştü. Ben de olay yerinden kaçtım. Olaydan 
sonra çok korktum, dayımlara gittim, evden dışarıya çıkmadım. 20 Ocak 2007 tarihinde de 
Metro Turizm'den bilet aldım, bileti alırken Trabzon'a gitmek amacıyla bilet aldım. Hrant 
Dink'i öldürmeye gittiğimde, öldürdükten sonra ve sonraki aşamalarda beni birilerinin takip 
edip etmediğini bilmiyorum, gözüme ilişen tanıdığım kimse yoktu. Herhangi bir kaçma 
düşüncesiyle hareket etmedim. Ertesi gün televizyonlarda, gazetelerde görünce olaym 
vehametini anladım, Trabzon'a gittiğimde teslim olacaktım.

Satılmış Şahin'in jandarma aracıyla devriye gezerken beni görünce aracı durdurarak 
benimle sohbet ettiği konusunda hiçbir şey hatırlamıyorum. Satılmış Şahin'i sadece 
mahkemeden celp gelmesi nedeniyle birkaç defa beni aradığını, hatta evime kadar gelmesi 
nedeniyle tanıyorum. Onun dışında herhangi bir samimiyetim yoktur.

0538 831 45 90 nolu telefon bana ait telefon olabilir, telefonumun sonunun 90 ya da 
91 olduğunu hatırlıyorum. 15/11/2006 tarihinde birkaç saat arayla Uzman Çavuş Ahmet 
Faruk Aydoğdu, Astsubay Ünsal Gürel, Uzman Çavuş Resul Kütükoğlu ile görüştüğümü 
hatırlamıyorum. Daha doğrusu hiç görüşmedim. Telefonumu arkadaşlarım da Yasin Hayal de 
kullanıyordu. Telefonu anlık da verebiliyordum, birkaç günlüğüne de verdiğim oluyordu. Bu 
telefon numarası babamın üzerine kayıtlı, benim kullandığım telefon numarasıdır.

18/01/2007 tarihinde Agos Gazetesi'ne keşif amacıyla gitmedim. 19/01/2007 tarihinde 
Agos Gazetesine ilk defa gidiyordum, yanımda da kimse yoktu. Erhan Tuncel'i tanımıyorum, 
sadece kendisini bir defa gördüm. Yasin Hayal cinayetle ilgili benimle konuştuktan sonra 
Yasin Hayal ile birlikte Erhan Tuncel'in evine gittik, film seyrettim, bilgisayarı vardı oyun 
oynadım. Erhan Tuncel ile Yasin Haya1 farklı bir odada konuştular, ne konuştuklarını 
bilmiyorum, yaklaşık 1 saat kadar Erhan Tuncel'in evinde kaldık. Erhan Tuncel'in evine 
gitmemiz cinayetten yaklaşık 2-3 ay öncesine aittir.

Yaklaşık 6,5 yıldır cezaevindeyim, ifadelerimle ilgili beni yönlendiren, baskı yapan ya 
da menfaat karşılığı telkinlerde bulunan hiç kimse olmadı. Bildiklerim bundan ibarettir:" 
şeklinde beyanda bulunmuştur.



  

05/12/2014 tarihinde İstanbul Cumhuriyet Başsavcılığınca alınan beyanında: 
"Kocaeli 2 Nolu F Tipi Kapalı Cezaevi Müdürlüğü aracıyla Cumhuriyet 

Başsavcılığınıza gönderdiğim 17/11/2014 tarihli 4 sayfalık mektup ve yine bu mektubun 
devamı niteliğinde "kamu kusuru ve görevi kötüye kullanma suçlarına dair açıklamalar 
araştırılması lazım gelen konular" başlığı ile 4 sayfadan oluşmuş 17/11/2014 tarihli dilekçeler 
benim tarafımdan yazılmıştır el yazım ile yazdım ve altındaki imzalarda bana aittir .... 2006 
yılında Yasin ile mahallede kahvede veya futbol oynamaya gittiğimde futbol muhabbetinin 
yanında siyasi konularda da Yasin bize bir takım anlatımlarda bulunuyordu. Mesela 
Çeçenistan ve Irak'taki savaştan bahsediyordu. Hatta Çeçenistan ile ilgili bir takım savaş 
görüntüleri bize izlettiriyordu. Haklı bir savaş verdiklerini, kendisinin de Çeçenistan'a gidip 
savaşmak istediğini söylüyordu ...  Yasin HAYAL bana en son internet kafede "Hrant 
DİNK'in ilmesi gerekiyor. Bu işi sen yapar mısın diye bana sordu ben de Yasin'den 
korktuğum ve etkisi altında olduğum için yaparım dedim. Bu görüşmede Yasin ile ben 
başbaşaydık. Zaten bu görüşmeden sonra Yasin ile fazla görüşmedik 4-5 defa görüştük. Bu 
süreç içerisinde zaten bana Hrant DİNK'in internetten fotoğraflarını çıkarıp vermişlerdi ... 
Ben daha önceki ifadelerimde de Yasin HAYAL 'in bana "Bir Ermeni var vatan haini, devlet 
bunun ölmesini istiyor, biz de bu işi yapacağız" şeklinde beyanlarda bulundu ... Erhan ile 
Yasin bu işi konuşuyordu, Erhan'ın "Ramazan AKYÜREK ve Fuat Müdür" diye 
konuştuğunu duyunca döndüm dinledim. Yasin dediki "o zaman sırtımız sağlam" dedi. Evden 
çıkınca Yasin'e sordum, "Ben Ramazan AKYÜREK'i tanıyorum ismen de tanıyorum 
Trabzon'da müdürlük yaptı biliyorum ama Fuat müdür kim" dedim. Yasin de bana "Erhan'ın 
tanıdıkları, biz bu işi öteki çocuğa yaptırmaktık o çocuk vazgeçti Erhan onlardan referans 
almış Ramazan Müdür, hatta İstanbul Emniyet Amiri bile biliyor ama arkamızda hepsi, düşün 
iş büyük kahraman olacaksın, cayarsan fena olur yakarım seni" dedi. Ben de daha önce 
dediğim gibi tekrar peki dedim .... Bana sormuş olduğunuz Zeynel Abidin YAVUZ'u tanırım 
benim arkdaşımdır. Hrant DİNK'in öldürülmesi olayında ilk görüştükleri kişi Zeynel Abidin 
olduğunu mahkemeden öğrendim. Daha önce bir çocuk olduğunu söylüyolardı ama onun 
Zeynel Abidin olduğunu bilmiyordum .... Olay İstanbul'a geleceğim gün Yasin'in talebi 
üzerine Ahmet ÎSKENDER'e ait kırtasiyede buluştuk, o gün İstanbul'a gideceğim konuşuldu, 
ben önce berbere gittim traş oldum. Yasin yanıma geldi olayda kullandığım silahı belime 
koydu, hatırladığım kadarı ile 300-400 lira para da verdi.  Ben Yasin'e olay nasıl olacak 
dedim, Yasin de bana direkt olarak vuracaksın bu şekilde imzamız olacak dedi, ayrıca bana 
bayrak verdi otobüsten Trabzon'a dönerken Samsun'dan seni alacaklar dedi, eğer burada 
alınırsan Ramazan Müdür açığa çıkar dedi ..... Ben otogara gittiğimde yanımda Ersin 
YOLCU vardı, berberdeyken de yanımdaydı, Ahmet İSKENDER'in kırtasiyesinde de 
yanımızdaydı ... Ben İstanbul'a gerçekten tek başıma geldim. İstanbul'a geldikten sonra 
otogardan dayımın evine gittim bir gece kaldım ama ya o gün ya da bir gün sonra internette 
tanıştığım Orhan ÖZBAŞ isimli arkadaşımla görüştüm. Olay günü Şişli'ye gittim ve adresi 
buldum. Bir internet cafe aradım, o sırda Halasgargazi Caddesinde ve sanırsam sonradan 
öğrendiğim kadarı ile Şafak Sokak'ta iki şahsın beni takip ettiğini ve sürekli benimle birlikte 
hareket ettiklerini gördüm. Ben bunun üzerine oradaki ankesörlü telefondan Yasin 
HAYAL'in telefonunu aradım, "Abi beni takip edenler var polis var sanki arkamda" dedim, 
Yasin de bilmiş ve kendinden emin bir şekilde bana "olabilir, onlar bizden dedi." Zaten bu 
dediğim takip yeri Akbank'ın yanıdır. Dolayısı ile Akbank'taki görüntüler aslında bunların 
tespiti mümkündü fakat o zaman kamera görüntüleri silindiği için tespit edilemedi. Daha 
doğrusu mahkeme aşamasında kameralar öğleden önce çalışıyordu, öğleden sonra bozuktu 
dendi ... Ben Trabzon'dan İstanbul'a geldiğimde telefon sim kartlarım vardı fakat cihazım 
yoktu. Ben sim kartları herhangi bir cihaza takıp Yasin veya başkasını aramadım ama belli 
saat aralıklarla ankesörlü telefonlardan Yasin HAYAL'i aradım. Fakat benim aradığım 



  

telefon Ahmet İSKENDER'in telefonu idi. Ben o ankesörlü telefondan Ahmet İSKENDER'İ 
arıyordum, o da telefonu Yasin'e veriyordu, o şekilde görüşme sağlıyorduk ..... Ben Hrant 
DİNK'in çalıştığı Agos Gazetesine elimdeki adresle zaman zaman da vatandaşlarda da 
yardım alarak ve o bölgede numaraların da tek çift diye ayrıldığını öğrenerek direkt olarak 
buldum. Bulduktan sonra Yasin'i aradım ve adresi bulduğumu söyledim. Yasin de bana 
"Orada bekle" dedi, ben de 5-10 dakika bekledim. Kimse çıkmayınca ben de içeri girdim. 
Ben Ankara Üniversitesinde öğrenciyim Hrant DİNK ile görüşmek istiyorum dedim, orada 
bulunan bayanlar Hrant DİNK burada yok dediler, görüşmen için randevu alman lazım 
dediler ve bana bir telefon numarası verdiler ben bunun üzerine dışarı çıktım ve internet cafe 
aradım. Zaten bu arayış sırasında peşimde 2-3 kişinin olduğunu testip ettim. Net olarak 2 kişi 
gördüm hatta bunları şu anda bana gösterseniz teşhis ederim, biri kısa boylu kafasında kasket 
vardı, gri montlu ceket giyiyordu, diğeri de sakallı uzun boylu kafası da keldi, saçlarının ön 
tarafı dökülmüştü. Sonra Yasin'e takip edildiğimi söyledim. O da bana endişelenmemi takip 
eden kişiler bizden dedi, orada bulduğum internet cafede en az bir saat oturdum, sonra tekrar 
çıktım, Agos Gazetesine doğru yürüdüm. İki dakika sonra tam karşımda Hrant DİNK geldi, 
göz göze geldik, ben tam çıkarmaya çalışırken o birden Akbank'a girdi. Bunun üzerine ben 
4-5 dakika bekledim, fakat bankadan çıktığını görmedim, yalnız beklediğim sırada Agos 
Gazetesine doğru gittiğini gördüm ve hemen bende peşinden gittim, belimdeki silahı 
çıkardım, tam çaprazındaydım ve silahı 2-3 defa ateşledim. Olay bu şekilde oldu ... Yasin 
HAYAL çok vukuatlı bir adamdır biraz dengesizdir. Mahallede herkes onu ağır abi olarak 
bilir. Bildiğiniz Pelitli'nin abisiydi. Daha önce McDonalds'ı bombalama eylemini 
gerçekleştirmiştir. Ayrıca Rahip SANTARO'nun dövülmesi olayına da karışmıştır. Yine 
TAYAD saldırısına katılmıştır. Bunun gibi çok sayıda olayı vardır. Rahip SANTARO'nun 
dövülme olayını ben görmedim fakat Yasin kendisi SANTARO'yu dövdüğünü kendisi 
anlatıyordu. Rahip SANTARO'yu dövmesinden dolayı polis bir işlem yapmamış, zaten 
Yasin'in Mcdonalds'ı bombalama ve Hrant DİNK'in öldürülmesi olayı dışındaki eylemleri 
polis tarafından soruşturulmadı ... Samsun'da verdiğim ifadede kimsenin adını vermedim, işi 
bireysel olarak yaptığımı söyledim, ben onu çocuk mahkemesinde söyleyecektim, cezaevinde 
saldırıya uğradım, cezaevi ring aracına bomba ihbarı yapıldı, mahkeme salonuna bomba 
ihbarı yapıldı, yani ben korktum, bugün gelmemin sebebi gazetelerde bu soruşturmanın sizin 
tarafınızdan Adalet Bakanlığının izin verdiğini ve soruşturmanın genişletilerek yapıldığını 
okudum ve bu adamların Ali Fuat YILMAZER ve Ramazan AKYÜREK'in etkisinin 
kalmadığını düşünerek içinde olduğum korkuyu yendim ve konuşmaya karar verdim...." 
şeklinde beyanda bulunmuştur.

23/01/2015 tarihinde İstanbul Cumhuriyet Başsavcılığınca alınan beyanında;
"Ben soruşturma kapsamında daha önce 05/12/2014 tarihinde soruşturmanın Savcısı 

Yusuf Hakkı DOĞAN'a ifade vermiştim, bu ifade içeriğimi de burada tekrar ediyorum, ayrıca 
TCK'nun 221/4 maddesinde düzenlenen etkin pişmanlık hükümlerinden de yararlanmak 
istiyorum.

Ben Hrant DİNK cinayetini işlemek için İstanbul'a gelmeden iki gün önce Tuncay 
UZUNDAL bana olay sırasında üzerimde bulunması ve yakalandığım sırada göstermem için 
bir Türk Bayrağı vermişti, cinayeti işlemek için Trabzon'dan İstanbul'a hareket edeceğim gün 
Yasin HAYAL de bana bir Türk Bayrağı verdi, Tuncay UZUNDAL'ın bana verdiği bayrağı 
hareket etmeden iki gün önce vermesi nedeniyle evimde bırakmıştım, Hrant DİNK cinayeti 
konusunda birden fazla plan geliştirilmişti, yapılan plana göre ben İstanbul'da Hrant DİNK'i 
vurduktan sonra olay yerinden kaçmayacak ve Hrant DİNK'in cesedi başında Türk Bayrağını 
açacaktım, ancak kaçmak zorunda kalırsam Samsun'da beni alacaklardı, daha doğrusu polis 
ya da jandarma beni yakalayacaktı.



  

Ben Hrant DİNK cinayetini işledikten sonra olay yerinin çok kalabalık olması ve 
çevrede bulunan insanların da toplanmaya başlaması nedeniyle başıma bir şey geleceği 
korkusuyla olay yerinden bayrağı açamadan kaçmak zorunda kaldım, plana göre Yasin 
HAYAL bana bir telefon numarası vermişti, cinayeti işledikten sonra bu telefon numarasını 
arayacaktım, bu telefon numarasını ben kendi el yazımla küçük bir kağıda yazarak 
pantolonumun çakmak cebine üç sim kartımla birlikte koymuştum, bu telefon numarasını 
aradığımda görüştüğüm kişi beni yanılmıyorsam Bahçelievler semtinde bir evde saklayacaktı, 
bu kişiler beni Harem'den otobüse bindirerek Samsun'da yakalanmamı sağlayacaklardı, bu 
telefon numarasını bana Ahmet İSKENDER kendi telefonun sim kartını açarak verdi, 
dolayısıyla bu telefon numarası halen Ahmet İSKENDER'in sim kartında kayıtlı olabilir, ben 
Samsun'da yakalandığım sırada üzerimde sustalı bıçak ve kama da vardı, olayda kullandığım 
tabanca dışında sustalı ve kamaya kolluk görevlilerince el konulmasına rağmen bu silahlarla 
ilgili bir işlem de yapılmadı, üzerimdeki sim kartları ve telefon numarası yazılı notu 
X-RAY'lerden geçirilmeme ve çırılçıplak soyunarak aranmama rağmen yine de bulamadılar, 
Samsun'dan İstanbul Terörle Mücadele Şube Müdürlüğüne gönderildim, burada yapılan 
aramalarda da sim kartlar ve yazılı notu bulamadılar, tutuklandıktan sonra Bayrampaşa 
Cezaevinde üst arama sırasında bir astsubay ya da uzman çavuş pantolonumun çakmak 
cebindeki üç adet sim kartı ve bağlantı telefon numarası yazan kağıdı buldu, ancak telefon 
numarasının yazılı olduğu kağıt kaybedildi, sadece sim kartlar polis memurlarına teslim 
edildi.

Ben 05/12/2014 tarihli ifademin 2. sayfasında yer alan 3. soruya verdiğim cevapta 
olduğu gibi beni Yasin HAYAL cinayetten bir hafta kadar önce Erhan TUNCEL'in evine 
Hrant DİNK'in internetten çıkardığı fotoğraflarını, iş adresini, ev adresini, ayrıca internette 
yazdığı yazıları almak üzere götürdü, hatırladığım kadarıyla 5-6 tane Hrant DİNK'e ait 
fotoğrafı da diğer evraklarla birlikte bir dosya poşeti içinde bana Yasin Erhan'dan alarak 
verdi, hatta Yasin Erhan'a biz bunları internetten bulamadık, sen nereden buldun diye sordu, 
Erhan da arkadaşlarım vasıtasıyla buldum dedi, bu Hrant DİNK ile ilgili evrakları Erhan'ın 
arkadaşları markete bırakmış, Erhan'da oradan almış, ancak arkadaşlarının isimlerini ve kim 
olduğunu bize söylemedi, ifademde belirttiğim gibi ben bilgisayar ile oynadığım sırada 
yaklaşık 3 metre arkamda bulunan mutfakta Erhan ile Yasin'in konuşmalarını dinliyordum, 
bu konuşma sırasında Ramazan AKYÜREK ve Fuat Müdürün isimlerini Erhan, Yasin'e 
söylüyordu, yaklaşık 1 saat kadar mutfakta Erhan ve Yasin konuştular, Erhan, Yasin'e 
"Ramazan AKYÜREK ve Fuat Müdür arkamızda, hatta İstanbul Emniyet Amiri bile bu işi 
biliyor, sırtımız sağlam" dedi. Daha sonra Erhan ve Yasin birlikte benim yanıma geldiler, 
Erhan bana "sen bu işi yapacaksın, Hrant'ı öldüreceksin, kahraman olacaksın ve olay 
yerinden de kaçmayacaksın, seni alacaklar" dedi, Yasin ile birlikte Erhan'ın evinden 
ayrıldıktan sonra ben Yasin'e "Ramazan AKYÜREK i tanıyorum, bu adam Trabzon Emniyet 
Müdürü idi, İstihbarat Daire Başkanlığı da yaptığını biliyorum ama Fuat Müdür kim" dedim, 
bana Ali Fuat YILMAZER dedi, ben de işini içinde polisin olduğunu duyunca Yasin'e başka 
bir şey sormadım, İstanbul Emniyet Amiri olarak kastettiği kişinin ismini bilmiyorum,  Yasin 
bana Hrant DİNK'i önce Zeynel'in öldüreceğini ancak Zeynel'in korkup vazgeçtiğini, benim 
ismimi Ali Fuat YILMAZER ve Ramazan AKYÜREK'ten referans alarak beni Hrant DİNK 
cinayetine dahil ettiklerini söyledi, hatta bir konuşmamızda Yasin Rahip SANTERO'yu 
dövdükten ve TAYAD eylemine katıldıktan sonra Ramazan AKYÜREK'in kendisini evinden 
aldırarak kendisi ile konuştuğunu ağzından kaçırarak bana söylemişti, bütün bu katıldığı 
eylemlerden sonra Yasin 1 ay ortadan kayboluyordu, bildiğim kadarıyla Yasin in katıldığı  ya 
da yaptığı birden fazla eylem vardır, bu eylemlerle ilgili Yasin hakkında hiçbir işlem 
yapılmamıştı. 

Ben cinayetten 2 gün önce Trabzon'dan otobüse binerek Esenler otogarında indim, 



  

Esenler otogarına yürüyüş mesafesinde olan dayım Yaşar SAMAST'ın evine gittim, Esenler 
otogarında otobüsten iner inmez Ahmet İSKENDER'i arayarak Yasin ile konuştum, 
İstanbul'a geldiğimi, dayımın evine gideceğimi söyledim.

Yukarıda Ahmet İSKENDER'in bana bir telefon numarası söylediğini, olaydan sonra 
bu telefonu aramamı söylediklerini ve telefon numarasını küçük bir kağıda yazarak cebime 
koyduğunu söylemiştim, bu telefon numarasını bana Ahmet İSKENDER de yazarak vermişti, 
ben onun yazısını okuyamadığım için kendim de o telefon numarasını küçük bir kağıda 
yazmıştım, şimdi bu şahsın isminin Kadir olduğunu hatırladım, ancak soyadını 
hatırlayamadım, bu şahıs Ahmet İSKENDER'in akrabası da olabilir.

19/01/2007 günü sabah saat 08:30-09:00 gibi Ahmet İSKENDER üzerinden Yasin ile 
konuşarak Yasin'e Şişli'ye gidiyorum dedim, Yasin bana olay yerine gidince beni ara dedi, 
ben önce bir dolmuşa binerek Kaleiçi'ne gittim, oradan  bir halk otobüsüne binerek Şişli'ye 
gittim, Şişli'ye gittikten sonra her 10 dakika da bir Ahmet İSKENDER üzerinden Yasin ile 
görüştüm, Şişli'de bir simitçiye Agos Gazetesinin nerede olduğunu sordum, daha doğrusu 
Erhan TUNCEL'in bana verdiği yazılı adresi bu simitçiye göstererek Agos Gazetesinin 
adresini sordum, bana sağ taraftaki binaların çift numara, sol taraftakilerin tek numara 
olduğunu söyledi, ben kapı numaralarına bakarak yürümeye başladım, bu arada ana cadde 
üzerinde yürüdüğüm sırada bir apartman kapısının önünde üzerimdeki silahı çıkararak 
şarjörünü ve emniyetini kontrol ettim, zaten mermi silahın ağzındaydı, Yasin bana  silahı 
Trabzon'da verirken de zaten mermi silahın namlusundaydı, ben bu şekilde silahı üzerinde 
taşıyordum, ben Agos Gazetesine uzak bir noktada otobüsten inmiştim, yürüdüğüm sırada 
siyah camlı, metalik siyah renkli Renault Megane yeni kasa bir aracın beni takip ettiğini 
farkettim, aracın ön camından içindeki şahısları görebiliyordum, otobüsten indiğimde 
yaklaşık 5 dakika sonra bu araç  ben indiğim noktadan caddenin karşısına geçerken neredeyse 
sıfıra sıfır benim yanımdan geçti, bana çok yakın geçmesi nedeniyle ben yönümü değiştirerek 
karşı kaldırıma geçmek zorunda kaldım, ben karşı kaldırıma geçtikten sonra ben Agos 
Gazetesinin bulunduğu kaldırımda yürürken bu aracın da yolun karşısında Agos Gazetesi 
istikametinde benimle birlikte yavaş hareket ettiğini gördüm, ben Agos Gazetesinden önceki 
sokaktan sola doğru devam eden sokağa doğru döneceğim sırada bu bahsettiğim araçtan iki 
şahıs indi, bu şahıslardan birisi uzun boylu, kel kafalı, üzerinde siyah mont ve lacivert 
pantolon ve siyah kösele ayakkabı vardı, diğer şahıs kasketli, kadife ya da kumaş pantolon 
giyiyordu, bu şahıs diğerlerine göre daha yaşlıydı, 1,65 boylarında, hafif göbekli, hafif 
kamburlu gibi duran üzerinde askeri monta benzeyen koyu yeşil bir ceket vardı, diğer 
şahısları bu kasketli diğerlerine göre yaşlı olan şahıs yönlendiriyordu, elini ağzına götürerek 
konuşuyor diğerlerini yönlendiriyordu, uzun boylu olan şahıs yaklaşık 1,85 boylarında fit bir 
şahıstı, ben Agos Gazetesinden bir önceki Şafak Sokak'ı kesen sokağa girdiğimde geriye 
dönerek bu şahısları izledim, bu bahsettiğim iki şahıs benim peşimden geldiler, ben matbaacı 
Osmanbey Sokak'tan  sağa doğru dönerek Şafak Sokak üzerinden sağa doğru yürüyerek Agos 
Gazetesine doğru inen yoldan aşağıya caddeye doğru yürüdüm, bu yolun üzerinde bulunan 
internet cafeye girdim, burada yaklaşık 2 saat kadar internette chat yaptım, zaman geçirdim, 
bu arada Ahmet İSKENDER üzerinden sürekli Yasin ile görüşüyordum, peşimdeki 
şahıslardan bahsederek bunlar polis mi deyince Yasin bana sen korkma işine bak onlar bizden 
diyordu, ben internet cafeden çıktığımda Saray Kumaşçılığın hemen önündeki yerde beni 
takip edenlerden iki kişiyi gördüm, yaşlı kasketli olan adam oradaydı, en internet cafeden 
çıktım, Akbank'a doğru yürüdüğüm sırada Hrant DİNK'in bankaya girdiğini gördüm, 2-3 
dakika sonra Hrant DİNK bankadan çıktı, ben o sırada Akbank'ın duvarına sırtımı yaslamış 
bekliyordum, bu sırada Saray Kumaşçılığın bulunduğu tarafta bir tartışma sesleri 
duymuştum, o tarafa doğru baktım, daha sonra tekrar ana caddeye döndüğümde Hrant 
DİNK'in Agos'a doğru geçişini gördüm, hemen peşinden giderek Hrant DİNK'e ateş ettim, 



  

kaçmamayı düşünüyordum, ancak kalabalığı görünce Saray Kumaşçılığa doğru giden yoldan 
yukarıya doğru depar atarak gittim, Saray Kumaşçılığı geçtikten sonra yolun kenarında park 
halinde bulunan Hyundai Starex marka bir aracın yanına oturarak gizlendim, bulunduğum 
yerden sokağı olduğu gibi görebiliyordum, Saray Kumaşçılığın hemen ön tarafında Akbank'a 
inen sokağın başında bekleyen ve beni takip eden 4-5 kişiden 2-3 tanesi hemen yanlarında 
bulunan tadilat ya da inşaat gören binanın içine girdiler, bir tanesi Hrant DİNK'in vurulduğu 
yere doğru yürüdü, kasketli şahıs Saray Kumaşçılığın ön taraflarında talimatlar veriyordu, 
talimat verdiğini konuşurken elini ağzına götürmesinden anladım, elinde birşey yoktu, ancak 
bu şekilde konuşuyordu, ben sakladığım Hyundai minübüsün yanında tabancamın şarjörüne 
tekrar mermi sürdüm, beremi çıkardım, montumun iç cebine koydum, daha sonra buradan 
koşarak uzaklaştım, kaçtığım güzergah üzerinde bulunan iki katlı bir internet kafeye girdim, 
korktuğum için internet kafede bir kaç dakika bekledim, olay yerinden yeterince 
uzaklaştıktan sonra yaşlı bir adama Bayrampaşa'ya nasıl gidebileceğimi sordum, tanımadığım 
bu şahsın tarifi ile Bayrampaşa'ya gittim. 

Saray Kumaşçılık iç kamera görüntüsünde görülen üzeri koyu renkli montlu, altında 
da açık renk pantolon bulunan görüntülerdeki şahıs beni takip eden şahıslardan birisidir, bu 
şahıs bulunduğu yerden benim bulunduğum Akbank'ın olduğu yere doğru bakmaktadır, bu 
şahsın bulunduğu yerin hemen yanında bulunan beyaz renkli minübüsün yan tarafında inşaat 
halinde bina vardı, bahsettiğim kasketli bu şahısları yönlendiren şahıs ile beraberindeki 
adamlar orada bekliyorlardı, bu nedenle kasketli olan şahıs kamera görüntüsüne girmemiş, 
görüntülerin 01 dakika 53 saniyesinde sırtında beyazlı bir kıyafet bulunan şahsın hemen ön 
tarafından yürüyen üzerinde tarif ettiğim koyu renkli ceket giyen kasketli şahıs bu şahıs 
olabilir, çünkü aynı kıyafeti giymektedir, Akbank ATM kamerasında görüntüsü alınan şahıs 
Saray Kumaşçılığın önünde bekleyen şahıstır, bu şahıs ben Hrant DİNK'i vurmadan hemen 
önce Akbank'ın önünde bekleyerek beni izleyen şahıstır, kamera görüntüsündeki saat 14:52'yi 
göstermektedir, ben o sırada Akbank'ın köşesinde bu şahsa çok yakın bir yerde Akbank'ın 
köşesinde Hrant DİNK'in bankadan çıkışını bekliyordum, bu şahıs ile aramda 2-3 metre 
kadar mesafe bulunmaktadır, bu şahıs bulunduğu yerden hem beni, hem bankayı ve Hrant 
DİNK'i, hem de Saray Kumaşçılığın önünde bekleyen şahısları da görmektedir, bu şahıs 
görüntülerde telefon ile konuşmaktadır, cinayetin hemen öncesinde ben Akbank'ın köşesinde 
beklediğim sırada Saray Kumaşçılığın bulunduğu yerde bir tartışma sesleri duyduğumu 
söylemiştim, tartışan şahıslar beni takip eden şahıslardı, ben o tarafa doğru baktığım da da bu 
kişileri yöneten kasketli yaşlı şahıs da telefonla konuşuyordu, muhtemelen bu iki şahıs kendi 
aralarında konuşuyorlardı, Hrant DİNK görüntüye girdikten hemen sonra ben Hrant DİNK'in 
peşinden giderek Hrant DİNK'e ateş ederek öldürdüm, şahısları görsem teşhis edebilirim.

Ben Emsale ÇAKMAKÇI'nın Emniyette verdiği ifadeyi ilk defa öğrendim, Emsale 
ÇAKMAKÇI bu ifadesinde benim ve eşgal bilgilerini verdiğim iki şahsın eşgal bilgilerini 
vermektedir, bu iki şahıs benim bahsettiğim şahıslardır, bu şahıslar beni takip ettikleri için 
benim yakınımda yürüyorlardı, ancak ben bu şahıslarla konuşmadım, çünkü ben bunların 
beni takip eden polis olduklarından şüpheleniyordum.

Ben cinayetten hemen sonra Hyundai Starex marka bir aracın yanına saklanıp 
silahımın şarjörüne mermi basıp beyaz bereyi montumun içine saklarken bankanın önünde 
ATM kamerasında görüntüleri bulunan şahıs da benim bulunduğum yere doğru gelmişti ve 
beni de görüyordu, ben bulunduğum yerden yolu izlediğim sırada bu grubu yönlendiren yaşlı 
kasketli şahıs inşaatın içine birkaç kişi ile birlikte girmişti, bankamatik kamerasında görülen 
şahıs ise bir yandan bana bakıyordu, bir yandan da telefonla konuşuyordu, telefonla 
konuşurken de gülüyordu.

Çocuk Mahkemesinde yargılandığım sırada bütün bu hususları anlatacaktım, ancak 
Yasin bana 14. Ağır Ceza Mahkemesinde yapılan yargılama sırasında "sakın bunlardan 



  

bahsetme yoksa bizim çocuklar açığa çıkar" dedi, Çocuk Mahkemesinde de bu hususları 
anlatacaktım ancak cezaevi ring aracına ve mahkeme salonuna bomba ihbarları yapıldığı için 
korktum, cezaevinde de DHKP-C'li olduğunu söyleyen bir şahıs da bana saldırmıştı, 
korktuğum için bugüne kadar bütün bu hususları anlatamadım.

Yargılandığım mahkemenin duruşmalarına getirildiğimiz sırada nezarette Erhan ile 
birlikte bekliyorduk, ben Erhan'a; Abi sen muhbir mişsin yakışıyor mu, bari işini düzgün 
yapsaydın, bu iş olmasaydı biz de cezaevine girmeseydik" dediğimde, bana "ben elimden 
gelen herşeyi yaptım, Polis İstihbaratına, Emniyet Müdürlüğüne, Jandarma Alay 
Komutanlığına el yazımla ve telefonla herşeyi anlattım, bağlı bulunduğum polis memuru 
Muhittin ZENİT'e en az 40 defa mesaj çektiğini, Muhittin ZENİT'in cinayetten 2-3 hafta önce 
kendisini yanında iki üç kişi daha olduğu halde Trabzon'da araç ile bir sahile götürdüğünü, 
aracın emniyet aracı olduğunu, burada Muhittin ZENİT'in kendisini yanında bulunan 
şahıslarla birlikte sakın bu olayla ilgili jandarmaya polise bilgi vermeyeceksin, biz ne dersek 
onu yapacaksın, Ogün SAMAST'ın kesinlikle adını vermeyeksin, Pelitlispor'da oynayan bir 
çocuk diyeceksin diyerek tehdit etmiş, cinayetten sonra Erhan Trabzon İstihbarat Şube 
Müdürlüğüne götürüldüğünde Erhan benim ve diğerlerinin ifadelerini orada okumuş, 
ifadesini Trabzon'daki polisler ona göre vereceksin demişler, ayrıca Erhan'ın Emniyete 
gönderdiği raporların da çok büyük bir kısmını Ramazan AKYÜREK, Muhittin ZENİT ve 
ismini bilmediğim bir şahıs yok etmişler, bütün bunları bana nezarethane de bulunduğum 
sırada Erhan TUNCEL anlattı.

Erhan TUNCEL beni Trabzon'da bulunduğumuz sırada ışık evi olarak adlandırılan 
cemaat evine götürmek istedi, bildiğim kadarıyla Erhan ve Yasin sürekli cemaat evine 
gidiyorlardı, Erhan ve Yasin bana cemaate ait eve gitme teklifi yaptılar ancak ben gitmedim, 
Yasin'in bana anlattıkları ve benim gördüklerim bu şekildedir, polis ile bir şekilde bağlantısı 
olduğunu bundan dolayı da biliyorum.

Cinayet öncesi Yasin ve Erhan bana sen cinayetten sonra rahat ol, polis de savcı da 
hazır, hatta savcının Fenerbahçeli olduğunu söylediler, Yasin ve Erhan bana olayı bireysel 
yaptığımı, kimseden bahsetmemem gerektiğini, ifademinde bu şekilde alınacağını 
söylüyorlardı, ben İstanbul Cumhuriyet Başsavcılığında ifade verdiğim sırada aslında herşeyi 
anlatmaya hazırdım, ancak Savcı Fikret SEÇEN bana bir soru soruyordu, tam cevabını 
vereceğim sırada tamam tamam gerek yok diyerek başka soruya geçiyordu, soruşturmaya 
katılan diğer savcı Selim Berna ALTAY ise bu konulara karışmıyordu, daha doğrusu Fikret 
SEÇEN gibi davranmıyordu, ben tutuklanıp cezaevine girdikten sonra Fikret SEÇEN 
cezaevine geldi, bana bir kaç soru sordu, ancak yanında 30-40 sayfalık benim bilgim dışında 
hazırlanan ifade tutanağını imzalamamı istedi, avukatımın olmadığını ve bu ifadeyi 
vermediğimi söylememe rağmen ifade tutanağını önüme atarak ben yemekten dönene kadar 
bunu imzalayacaksın dedi ve gitti, ben korktuğum için bu ifade tutanağını imzaladım, ancak 
yargılandığım mahkemede de bu ifadeyi kabul etmediğimi mahkeme başkanına söyledim, 
ancak bu detaylara giremedim. 

Ben Gökhan BALCI isimli şahsı tanımıyorum, dedi, Ogün SAMAST'a Gökhan 
BALCI tarafından Başsavcılığımıza gönderilen 7 sayfadan oluşan yazı okundu, bu şahsın 
iddiaları doğru değildir, beni cinayet öncesinde cinayete psikolojik olarak hazırlayan Trabzon 
İstihbarat Şube Müdürlüğüne bağlı polis memurları olmamıştır, beni bu cinayete Erhan ve 
Yasin hazırladılar." şeklinde beyanda bulunmuştur.

29/09/2016 tarihinde İstanbul Cumhuriyet Başsavcılığınca alınan beyanında; 
"Ben Hrant DİNK cinayetinden sonra İstanbul ilinden Trabzon iline otobüsle gitmek 

üzere yolculuk yaptığım sırada içinde bulunduğum otobüs Samsun otogarına girdi, burada 
bekleyen polis ve jandarma görevlilerince saat 23:00 sıralarında yakalandım, hemen üst 



  

aramam yapıldı, üzerimden olayda kullandığım silah, mermiler, iki adet bıçak, yine olay 
sırasında başıma taktığım bere ve Ahmet İSKENDER'in olay sonrasında aramamı söylediği 5 
ya da 6 telefon numarasının yazılı olduğu bir kağıt parçası ile yine kot pantolonumun çakmak 
bölümünde bulunan 3 sim kart ile yine Yasin HAYAL'in olay sonrasında şayet olay yerinden 
kaçmak zorunda kalırsam aramamı istediği bir numaranın yazılı olduğu kağıt parçası da 
vardı. Bütün bunlara üst aramam sonrasında el konuldu. Ancak daha sonra bir adet bıçak ve 
telefon numaralarının yazıldığı kağıt parçalarının tutanaklara geçmediğini gördüm, 
yakalandıktan sonra bir buçuk saat kadar Samsun otogarında bekletildim, daha sonra Terörle 
Mücadele Şube Müdürlüğüne götürüldüm, burada da Jandarma personeli bulunmakta idi, 
burada izlediğim konuşmaların geçtiği görüntüler aslında yaklaşık 2 buçuk saat sürmektedir, 
görüntüleri iki kişi çekmişti, bir tanesi resmi jandarma kıyafetli rütbeli bir personeldi, hatta 
başındaki jandarma kepini apoletinin altına sokmuştu, apoletinde yıldız vardı ama kaç tane 
olduğunu hatırlamıyorum, başka bir kişi de küçük bir el kamerası ile görüntüleri oturduğu 
yerden çekiyordu, çekim açısına göre burada izlediğim görüntüler rütbeli jandarma 
personelinin çektiği görüntülerdir .

Bütün çekim sırasında yönlendirmeleri bu kişi ile benim yanımda oturup benimle 
sürekli konuşan top sakallı, telefonda "Ramazan abi mi" diyen kişi yapıyordu. Ayrıca kamera 
çekimi yapan resmi kıyafetli jandarma personeli odada bulunan diğer jandarma 
personellerine de polis yeleği giymelerini istedi, bu çekim sırasında kendisi de polis yeleği 
giydi.

Görüntülerde izlendiği gibi yanımda oturan ve telefonu çaldığı sırada "Ramazan abi 
mi" diyen kişi bir süre sonra benim yanımdan kalkarak bulunduğumuz odanın kapısına kadar 
yürüdü, orada yine telefonla görüşürken " Ramazan abi mi, Akyürek mi, Akyürek mi" diye 
konuştuğunu duydum.

Bu görüntülerde bana solumda bulunan şahsın cep telefonunda bazı görüntüler 
izlettiği ve bana "ne kadar sert bakıyormuşsun" gibi şeyler söylediği de görülmektedir. 

İzlediğim görüntüleri hatırlıyorum, bu görüntüler olay yerinde cinayet öncesi beni 
takip eden kişilerin çektiği takip görüntüleri idi, görüntüler iş yeri güvenlik kamerası ve 
banka güvenlik kamera görüntülerinden değildi, bu görüntü ben cinayet öncesi Yasin 
HAYAL ile görüşmeler yaptığım ankesörlü telefonun önünde beklerken ve sigara içerken 
bulunduğum yere göre caddenin karşısından daha önceki ifademde bahsettiğim siyah renkli 
Megane tarzı bir aracın bulunduğu yerden çekildiğini anladım, bu görüntüler olay öncesi ve 
sonrasında olay yerinde beni takip eden daha önceki ifademde de belirttiğim şahıslar 
tarafından çekilmiştir. 

Samsun otogarında yakalandıktan itibaren soruşturma için İstanbul'a gönderildiğim 
ana kadar benim görüntülerim kolluk tarafından alınmıştır. 

Burada bana izlettirilen görüntüler kesilmiş çok kısa görüntülerdir, görüntülerin 
tamamında bir sürü konuşmalar ve isimler geçmektedir. Buradaki isimlerden kastım benim 
çevremde bulunan görevlilerin telefonla yaptıkları görüşmeler sırasında olayla ilgisi 
olabileceği düşünülen kişilerin isimleridir. 

Benimle görüşenler daha çok benim Trabzon ve İstanbul'da görev yapan jandarma ve 
polis memurlarından kimleri tanıdığım konusunda bilgi almaya çalışıyorlardı, olaya ilişkin 
sordukları herhangi bir şey yoktu. 

 Taşkın soy isminde tanıdığım şahıslar var, ancak tanık olarak ifadesi alınan Galip 
TAŞKIN'ı hatırlayamadım, ben Trabzon Maçka yolu üzerinde bulunan et ve köfte 
lokantalarının hepsine müşteri olarak gitmiştim, ancak Galip TAŞKIN'ın ifadesinde bana 
benzettiği şahıs ben değilim, benzetmiş olabilir, Trabzon jandarma görevlileri Veysel ŞAHİN 
ve Okan ŞİMŞEK ile birlikte Yasin HAYAL ile bu lokantalardan birisinde bir buluşma 



  

gerçekleştirmedim, Galip TAŞKIN'ın ifadesinde bahsettiği bana benzettiği şahıs Zeynel 
Abidin YAVUZ veya Ersin YOLCU da olabilir, Yasin HAYAL jandarma görevlileri Veysel 
ŞAHİN ile Okan ŞİMŞEK ile sürekli görüşüyordu, ayrıca isimlerini bilmediğim jandarma 
görevlileri ile de sık sık görüştüğünü biliyorum, hatta Yasin HAYAL simit sattığı sırada 
gelen jandarma arabasına biner gider, simit tezgahını da bana teslim ederdi, benim 
yokluğumda da Ersin YOLCU'ya bırakırdır. 

Benim kullanımımda olan 0538 831 45 90 numaralı telefon hattını her istediğinde 
kullanması için Yasin HAYAL'e veriyordum, yukarıda HTS kayıtları ile tespit edildiği 
belirtilen buluşmayı Yasin HAYAL yapmıştır, çünkü ismen tanımadığım jandarma 
görevlileri beni gördüklerinde bana " naber Ogün" diyerek ismim ile hitap ediyorlardı, benim 
ismimi ve olaydaki rolümü Yasin'den öğrendikleri için benimle bu şekilde konuştuklarını 
düşünüyorum." şeklinde beyanda bulunmuştur.

3) SANIK ERHAN TUNCEL:
25/01/2007'de İstanbul Emniyet Müdürlüğünde, 26/01/2007'de İstanbul 

Cumhuriyet Başsavcılığında ve yine 26/01/2007'de İstanbul 11. Ağır Ceza 
Mahkemesindeki sorgu ifadesinde susma hakkını kullanmak istediğini belirterek 
başkaca herhangi bir beyanda bulunmamıştır.

İstanbul Emniyet Müdürlüğünde gözaltında bulunduğu 25/01/2007 tarihinde 
kolluk kuvvetlerince yapılan mülakata ilişkin tutulan tespit tutanağına yansıyan 
beyanlarında;

"16.01.1981 Elazığ doğumluyum, ilk, orta ve lise eğitimimi Elazığ'da tamamladım. 
2001 yılında Trabzon KTÜ İktisadi İlimler Fakültesi'ni kazandım. Bir yıl yurtta kaldım. 
İkinci senemden sonra yurttan ayrılarak Konaklar Mahallesindeki eve çıktım. O dönemlerde 
Trabzon NİZAMI ALEM ocaklarında resmi görev almamakla birlikte ara sıra gidip gelirdim.

2002-2003 yıllarında Trabzon NİZAMI ALEM ocaklarına giderken Yasin HAYAL 
ile tanıştım. 2004 Nisan ayında ben afet evlerine taşındıktan sonra Yasin HAYAL ile 
samimiyetim arttı. Hatta bir kez benim evime gelip kaldığı olmuştur. Yasin HAYAL dürüst, 
deli dolu, dini vecibelerini yerine getiren, büyüklerine ve tahsilli kişilere saygılı ancak 
kavgacı bir kişiliğe sahipti. Kafasındaki her düşünceyi çevresindeki herkesle paylaşırdı.

Yasin HAYAL'in o dönemde papaz dövme, Atatürkçü Düşünce Demeğinde kavga ve 
üniversite içerisinde silah sıkma gibi olaylarını gerçekleştirdiği herkes tarafından biliniyor ve 
kendisi tarafından da bu eylemleri yaptığım iddia ediyordu.

2004 yılı Temmuz ayında Yasin HAYAL bana Çeçenistan’a gitmek için benden ve 
Trabzon ilindeki diğer tanıdığı şahıslardan yardım İstedi. Aslında ben yardımcı olmak 
istemiyordum ama ısrar ettiğinden dolayı bende Elazığ'dan tanıdığım Cemil ÇINAR'a konuyu 
açtım. O da bana Trabzon’da yardımcı olacak insanlar vardır dedi. Ben de Yasin HAYAL'e 
yardımcı olamayacağımı söyledim. Bir süre sonra Yasin HAYAL kendisi pasaport çıkartmış 
ve Çeçenistan’a gitmek için Bakü'ye gitmiş. Ben de kurtuldum diyerek rahatladım. O 
dönemde Yasin HAYAL Trabzon havalimanına yapmış olduğu asılsız bomba ihbarından 
dolayı aranıyordu. Bomba ihbarı yapıldığında Başbakan Tayip ERDOĞAN Trabzon'a 
gelecekti ve Trabzon'da büyük bir sıkıntı olmuştu.

Ancak 2004 yılı Ağustos ayı içerisinde Çeçenistan'a gittiğini duyduktan (1) hafta 
sonra Yasin HAYAL ile sokakta karşılaştım. Bana Bakü'ye gittiğini, Çeçenistan'a 
giremediğini söyledi.

 Ancak ülkeye geri dönerken bir Çeçen ile tanıştığını, Onun Çeçenistan'a gitme 
konusunda kendisine destek olacağını söylemiş. Yasin HAYAL bana yurt dışından geldikten 
sonra, "cihad yurt dışında değil bu ülkede olacak” demeye başladı. Tarihini tam hatırlamasam 



  

da yurt dışında harcayacağı paraya Türkiye’de (2) silah alıp önce bir kiliseyi tarayacağını, 
sonrasında çıkıp HSBC Bankasını kurşunlayıp oradan da Mc Donalds'a gidip içerisinde 
müşterileri de rehin alıp yetkilileri çağırıp ABD’nin Irak işgalini herkese duyuracağını 
söylemişti. Ben ısrar ederek bu fikrinden vazgeçirmeye çalıştım. Şunu da belirtmek isterim ki 
bu konuyu sadece benimle değil herkesle paylaştı.

2004 yılı Ramazan ayında Mc Donalds'ı yiyecek sattığından dolayı kurşunlayacağını 
söyledi. Ben yine yapmamasının uygun olacağını söyledim. Bunun sebebi de bir din 
görevlisinin öldürülmesinin hiçbir İnançla bağdaşmayacağı için ve onun bu enerjisini de 
boşaltıp sakin durabilmesi için ona bomba yapmayı deneyeceğimi söyledim. Yasin HAYAL 
de Mc Donalds'a bomba koyma fikrini ortaya attı. Ben de adi torpillerden barut boşaltarak 
etrafı çivili basit bir düzenek yaptım. (Buna büyük bir torpil diyebiliriz.) Bu düzeneği kendi 
evimde yaptım ancak ev arkadaşlarımın haberi yoktu. 24 Ekim 2004 tarihinde Yasin HAYAL 
Trabzon Mc Donalds'a benim yaptığım bombayı koydu. Eylem yaparken ben de yolun 
karşısında bulunuyordum. Bomba patladı. Ben ayrıldım. Ben evdeyken Yasin HAYAL evime 
geldi, geldiğinde bacağından yaralanmış ve pantolonu kanlıydı ve bana kağıda yazılı İsmail'in 
telefon numarasını vererek "beni yalnız bırakma, İsmail ağabeyi ara” dedi. İsmail ağabey 
dediği şahıs Yasin HAYAL'ın tanıdığı bir şahıstı. Ben bu şahsı (1) kere görmüştüm. Şahsın 
Rize'de oturduğunu Yasin HAYAL bana söylemişti. Ben de benim evimde saklanmasının 
uygun olmadığını düşünerek üniversiteden şu an ismini hatırlamadığım, ikimizin de tanıdığı 
bir arkadaşıma gönderdim. Ancak gönderdiğim arkadaşımın bu olaydan haberi yoktur. Daha 
sonra Yasin HAYAL'in yanına gittim, benden para istedi. Ben para bulamadım. Hatta Yasin 
HAYAL’e 15 gün kadar bu evde kalmasını söyledim. Bu olaydan 3 gün sonra polis 
tarafından yakalanarak gözaltına alındım. Gözaltına alınma sebebim Yasin HAYAL'in benim 
evimde bir müddet kalmasına dair Yasin HAYAL’in annesi tarafından beyanat verilmesidir. 
Bu dönemde Yasin HAYAL İstanbul'daymış. Ben gözaltındayken eylemle alakalı herhangi 
bir bilgi vermedim. Daha sonrasında Trabzon Terörle Mücadele Şubesinden serbest 
bırakıldım.

Serbest bırakıldıktan l gün sonra üniversiteden hocam olan Hüseyin TAN bana "gel 
buluşalım ve bu olayı konuşalım" dedi. Ben de Hüseyin TAN Hoca'yla Trabzon’da bir çay 
ocağında buluştuk. Yanında Emre isimli vardı. Emre bana, olayda benim katkımı bildiğini, 
ancak bu konuda benimle telefonla irtibata geçecek şahısların istihbaratçı olduğunu bildiği 
şahısların bana işi çözmek için yardımcı olmam konusunda bilgiler soracaklarını söyledi. 
Aynı gün içerisinde beni cep telefonum olan (0535 609 71 23) telefon arayan şahısla 
buluştum. Beni alıp içerisinde (2) kişi olan bir oto ile Trabzon’da Akçaabat mevkiinde bir 
yerlere götürdüler. Bu şahıslar ismini sonradan öğrendiğim Trabzon İstihbarat Şube 
Müdürlüğünden (Ahmet Kod) M.Z. ve Ankara’dan geldiğini öğrendiğim şahıslardı. Bana 
“Çok büyük ceza yatarsın, her şeyden haberimiz var, Yasin HAYAL’in yerini bize söyle” 
dediler. Ben de olaydaki bombayı kendimin hazırladığımı, Yasin HAYAL’in bombayı 
koyduğunu tüm detaylarıyla anlattım. Hatla Yasin HAYAL’in eylemde giymiş olduğu ve 
evime geldiğinde kanlı gördüğüm pantolonunun çöpte olduğunu söyleyerek o pantolonu 
gelen görevlilere verdim. Pantolonu aldılar ve benden Yasin HAYAL’in yerini bulmamı 
istediler. Bu konuda yardımcı olursam, bana da kendilerinin yardımcı olacaklarını söylediler.

Trabzon İstihbarat Şube Müdürlüğü görevlileri benim samimiyetimden dolayı çok 
memnun olduklarını, bir hata yaptığımı, bundan sonra bana yardımcı olacaklarını söylediler. 
Aynı araçta beraberce Yasin HAYAL’in gidebileceği yerleri dolaştık. Bu arada ben Yasin 
HAYAL’i bulmak amacıyla İsmail ağabeyi aradım, fakat orada olmadığım öğrendim. Nizamı 
Alem Ocakları Başkanı'na da diğer ocaklara haber vermesini Yasin HAYAL'i görürlerse 
haber vermelerini istedim, Amacım Yasin HAYAL’in yakalanmasını sağlamaktı. Ancak 
Yasin HAYAL’i bulamadık,



  

Trabzon İstihbarat görevlisi (Ahmet Kod) M. Z. bu kanlı pantolonu delil olarak 
kullanırlarsa bana bir zararı olup olmadığını sordu. Ben de bunun kesinlikle bana zarar 
vereceğini, bu pantolonu benim bildiğimden dolayı zarar getireceğini düşündüğümden 
kullanmamalarını söyledim.

30.10.2004 tarihinde Yasin HAYAL İstanbul ilinde yakalandı ve Trabzon’a getirildi. 
İfadesi alınmış, ifadesinde benden bahsetmediğini öğrendim.

Yasin HAYAL tutuklandıktan sonra Trabzon İstihbarat Şube Müdürlüğünde görevli 
(Ahmet Kod) M.Z. ile buluştuk. Bana "Bundan sonra sen bu devlet görevlisisin, kontrolümüz 
altındasın, aileni araştırdık. Temiz bir Türk genci olduğunu tespit ettik, bundan sonra da seni 
illegal olan hiç bir şeyde görmek istemiyoruz, sadece gözlemci olarak kal, her konuda bize 
haber vereceksin, okulu bitirsen de bizimle olacaksın, sürekli kitap okuyacaksın, Yasin 
HAYAL gibi gençlerin olmaması için mücadele edeceksin" dedi. Bana Mehmet KURT kod 
ismini verdi. Ayrıca bana irtibat İçin Trabzon Emniyet Müdürlüğünün numarasını verdi.  Bu 
numarayı arayınca "Ben Yurtiçi Kargodan Mehmet KURT, Ahmet ile görüşebilir miyim" 
dersen görüşürüz dedi. Daha öncesinden benden el yazması özgeçmiş raporu da almıştı.

Yaklaşık 15 gün aralarla perşembe günleri şehrin çeşitli yerlerinde araç içerisinde 
seyir halinde (Ahmet Kod) M. Z. ile görüştük. Bu görüşmelerin birisinde Ö...........isimli bir 
komiser ile de geldi. Bu dönemde Yasin HAYAL cezaevindeydi.

Trabzon İstihbarat Şube Müdürlüğü görevlilerine bazı operasyonlarda yardımcı oldum.
Bu dönemde Trabzon İstihbarat Şube Müdürlüğü görevlileri ile görüşmelerim devam 

ediyordu, ancak vermiş olduğum bilgilerden tatmin olmuyorlardı. Benim vermiş olduğum 
bilgileri analiz etmemden ve yorum yapmamdan rahatsız oluyorlardı.

Yasin HAYAL 13.09.2005 tarihinde cezaevinden çıktı. Hrant DİNK isimli şahsı 
kendisinin öldüreceğini söylüyordu. Bu durumdan Trabzon İstihbarat Şube Müdürlüğü 
görevlisi (Ahmet kod) M. Z.’ye haber verdim, O da bana bu konunun çok ciddi olduğunu ve 
her konudan haberdar etmemi istedi ve kesinlikle olaya hiçbir şekilde müdahil olmamamı 
bana tembihledi ve gözümü dört açmamı, gelişmelerden bilgi vermemi istedi. Ben de tamam 
dedim.

Yasin HAYAL bu dönemde 9 mm el yapımı bir tabanca aldı. Silahı sorduğumda 
Yasin HAYAL bana "MİT görevlisi bir tanıdığının, kendisini öldürmek için özel bir uçakla 
MOSSAD ajanlarının Trabzon'a geldiğini söyledi" dedi. Kendisinin de korunmak için bu 
silahı aldığını bana beyan etti. Sonra bu silahı Yasin HAYAL, Trabzon Pelitli Köy 
Hizmetlerinde bekçi olan eniştesine teslim etti. Yasin HAYAL işleyeceği bu suça beni taraf 
etmek istiyordu. Ben de taraf olmamak amacıyla bu eylemden vazgeçirmek için oyalıyordum. 
Bu arada Yasin HAYAL Mc Donald's eyleminden dolayı 6 yıl ceza aldı. Yasin HAYAL bu 
duruma delirdi. O akşam Trabzon İstihbarat Şube Müdürlüğü görevlileriyle görüştüm ve 
Yasin HAYAL’i artık kontrol altına alamıyorum dedim.

Bir süre sonra Yasin HAYAL Hrant DİNK'i öldürmeye tekrar karar verdi ve “6 yıl 
yatacağıma adam gibi bir eylem yaparım 40 yıl yatarım” dedi. Ben de bu konuyu Trabzon 
İstihbarat Şube Müdürlüğü görevlilerine bildirdim. Bu konuda beni ciddiye almadılar. 
(Ahmet kod) M, Z.'ye İstihbarat Şube Müdürlüğüne bilgi verme işini bırakmak istediğimi 
söyledim. O da bana "Ben sana kefil oldum, öyle ayrılmak kolay değil, kafana göre 
ayrılamazsın" dedi ve beni bahsetmiş olduğum renkli gözlü Müdür Yardımcısıyla görüştürdü. 
Müdür Yardımcısı bana "Sen bizimlesin, kendi kafanda kurduğun kurguları Yasin 
HAYAL’in üzerine atma, kafandan sil, eski dosyaları çıkartır gereğini yaparım” diyerek 
tehdit etti.

Sonra Yasin HAYAL'i bu eylemden vazgeçirmeye çalıştım. Benden para istiyordu. 
Bu parayı eylemde kullanacağını düşündüğümden dolayı para konusunda Yasin HAYAL’i 



  

devamlı oyaladım, eylemi yapmamasını istiyordum. Yasin HAYAL eylemden vazgeçti.
(Ahmet kod) M. Z'nin bildiğim kadarıyla Bayburt iline tayini çıktı.
2005 yılı Temmuz ayı içerisinde Yasin HAYAL bana hırsız olan bir çocuk bulduğunu 

ve Hrant DİNK’i bu çocuk vasıtasıyla vurduracağını söyledi. Benden Hrant DİNK'in resmini 
internetten çıkartmamı istedi ve (l) YTL para verdi. Ben de resmi çıkarttım ve bir paket 
içerisinde YONCA MARKET isimli işyerindeki Osman............. isimli şahsa bıraktım. 
Tahminimce bu resimleri buradan Zeynel Abidin YAVUZ almıştır. Bu dönem içerisinde bir 
kez Zeynel Abidin YAVUZ, ben ve Yasin HAYAL bir araya geldik, ben Yasin HAYAL'in 
bu eylemini çok ciddiye almadım. Çünkü devamlı Hrant DİNK’i vuracağını söylüyordu. Ben 
bu durumdan Trabzon İstihbarat Şube Müdürlüğü görevlilerine bilgi vermedim. Çünkü bu 
eylemi ben dikkate almadım. Bir süre sonra Trabzon İstihbarat Şube Müdürü beni çağırdı ve 
yanına gittim. İsmini bilmemekle birlikte (Ahmet Kod) M.Z'den Müdürün Erzurum 
Şenkayalı olduğunu duydum. Bu şahısla ilk defa görüşüyordum. Bana çocuklardan bir haber 
var mı, bizim arkadaşlarla bir problem yaşıyor musun diye sordu. Ben de burada Müdür Beye 
“Yasin HAYAL’in Hrant DİNK'i öldürmeyi düşündüğünü ve bunu Zeynel Abidin YAVUZ'a 
yaptıracağını” söyledim.

Müdür Bey muhtemelen beni tanışmak için çağırmıştı. Hatta personeline “bu adama 
dikkat edin, 1 sene yatar 1 tane iş verir bu çok önemli” dedi. Bu günden sonra Ö......... 
Komiser benimle ilgilenmeye başladı. Daha önceden Zeynel Abidin YAVUZ ve Yasin 
HAYAL’e verdiğim Hrant DİNK resimlerini geri alarak Ö..... Komiser’e verdim, Ö........... 
Komiser ile görüşmelerimizde bana “bu işin çözümü ne" diye sordu. Ben de ona “Yasin 
HAYAL’in yanına git, Boca Juniors takımının formasını hediye et ve "Akıllı ol ne yaptığını 
biliyoruz” de dedim. Çünkü bu durumda takıp edildiğini anlayacak ve eylemi yapmaktan 
vazgeçecekti.

Hatırladığım kadarıyla 2006 yılı Temmuz ayı sonlarında Ö......... Komiser askere gitti.
Trabzon İstihbarat Şube Müdürü değişti ve benimle ilgilenmesi için Trabzon 

İstihbarat Şube Müdürlüğünde görevli M......... isimli başka bir şahsı görevlendirdiler. Bu 
arada Zeynel Abidin YAVUZ ortadan kayboldu. Bu durumu Trabzon İstihbarat Şube 
Müdürü'ne sözlü rapor ettim. Sonra M............ isimli görevli ve renkli gözlü Müdür 
Yardımcısı ile görüştüm. Renkli gözlü Müdür Yardımcısı bana "Ne verdin lan kendi kafanda 
senaryo yapıyorsun, benim 25 yıllık deneyimim var yeme bizi" dedi. Ayrıca aynı Müdür 
Yardımcısı bu olayları kendi hayal gücümle ürettiğimi ve Yasin HAYAL'e bulaştırdığımı, 
bunları kesinlikle Yasin HAYAL’in kafasından silmemi, bu olayı kendilerine karşı koz 
olarak kullandığına inandığını, bundan vazgeçmemi, Yasin HAYAL konusunu da artık sona 
erdirmemi istiyordu. Net bir şekilde Yasin HAYAL’in kafasından Hrant DİNK’i öldürme 
fikrini silmemi istiyordu.

Sonra ara sıra Trabzon İstihbarat Şube Müdürlüğü görevlileri ile genelde oto 
içerisinde Trabzon’un çeşitli yerlerinde görüştüm ama beni ciddiye almıyorlardı. Ancak bir 
bilgi alırsam muhakkak haber ver diyorlardı. Evimi değiştirdim. Bu Trabzon İstihbarat Şube 
Müdürlüğü görevlilerine bildirdim.

Muhtemelen 2006 Kasım ayında Yasin HAYAL bana gelerek “bir tane çocuk var, 
Pelitlispor'da oynuyor, Engin denilen Mardinlilere takılan bir çocukla araba çalıp İstanbul’a 
gidecekler, burada Glock marka bir silah bulacaklar ve eylem sonrası arabayı yakacaklar” 
dedi. Ben bunu pek ciddiye almadım. Kısa bir süre sonra Trabzon İstihbarat Şube 
Müdürlüğünde görevli M..........,  K......... ve ismini hatırlayamadığım 3 kişi yanıma geldiler 
bana ne var ne yok dediler. Ancak bu görüşmemiz diğer görüşmelerimizden farklı oldu. 
Diğer görüşmelerimizde ben ciddi bir şekilde rapor veriyordum. Beni dikkatlice dinliyorlardı. 
Fakat bu gelişlerinde aynı ciddiyeti onlarda görmedim. Bir soğukluk hissettim. Ben de bu 
durumu görevlilere güya şeklinde söyledim. Ne ben ne de onlar bunu ciddiye aldık. Zaten bu 



  

buluşma bir kahvede gerçekleşti, normalde tenha bir yerde araba içerisinde buluşuyorduk.
Sonrasında Yasin HAYAL, Ogün SAMAST’ı benimle tanıştırdı. Benden Hrant 

DİNK’in resimlerini internetten çıkartmamı ve vermemi istedi. Bu bilgiyi vermek için 
M............ İsimli görevliyi çok aradım ama cevap vermediler. Bu arada Yasin HAYAL’in 
kuru sıkı bir tabancayı normal tabancaya çevireceğini öğrendim. Trabzon İstihbarat Şube 
Müdürlüğü görevlilerini defalarca aradım fakat telefonlarıma cevap vermediler, İstihbarat 
Şube Müdürlüğü görevlilerine ulaşamayınca bana verdikleri (0538 839 95 52) numaralı 
telefona "ilişkim kesilmişse bu konuyu bilmek benim hakkım değil mi" şeklinde mesaj 
çektim. Bana cevap olarak “telefon anzalı, bu arada çok yoğunuz seni arayacağız” şeklinde 
cevap geldi,

Tahminimce Kurban Bayramının 4. günü İngiliz Lakaplı Mehmet, Metin abi ve Yasin 
HAYAL evime geldiler ve Yasin HAYAL benimle tartıştı. Basit bir mevzudan dolayı beni 
dövme noktasına geldi. Yasin HAYAL’in silahı bulduğunu, mermileri de benim yardımımla 
bulabileceğini söyledi. Ben de Yasin HAYAL’i üçkağıtçı olan Süleyman 
HACISALİHOĞLU’ndan bulabileceğini söyledim (Trabzon merkez de tekstil işi yapar, 
ayrıca Trabzon’da LONDON OTELİ sahibi). Sonra da bu mermileri bu şahıstan alındığını 
duydum.

Kurban Bayramının 4. gününden sonra meydana gelen hadiselerden Hrant DİNK 
öldürülene kadar haberim olmadı. Bu dönemde hiçbir İstihbarat görevlisiyle irtibata 
geçmedim.

19.01.2007 günü internet kafeden çıktıktan sonra fotokopi çekmek için MEGA 
KIRTASİYE’ye giderken telefonla K........... ve A............ isimli istihbarat görevlileri beni 
aradı, "Olayı duydun mu?" dediler. Ben de ne olayı diye sordum. Hrant DİNK’e eylem 
gerçekleştiğini, Yasin HAYAL’i bulmamı söylediler ve konuyla alakası olup olmadığı 
hakkında bilgi vermemi istediler. Hemen internet cafeye gittim ve orada Ersin YOLÇU'ya 
Yasin HAYAL’in nerede olduğunu sordum. O da bana nerede olduğunu bilmediğini, 
birazdan geleceğini söyledi. Vakit problemini aşmak için Ogün SAMAST’ın da nerede 
olduğunu sordum. O da bana evde olduğunu söyledi. Sonra oradan ayrılarak eve geldim. 
Görevlilerle tekrar görüştüğümde Yasin HAYAL’İn cafede olduğunu, ancak Yasin 
HAYAL’in bana söylemiş olduğu “Eylemi biz yaptık” söylemini onlara bildirmedim ve 
Ogün SAMAST’ın ismini daha önceden bildirmediğim için de Ogün SAMAST ile ilgili 
onlara o anda da herhangi bir bilgi vermedim. Fakat istihbarat görevlileri Yasin HAYAL’i 
kendi gözleri ile görmek istediler. Ben de Yasin HAYAL’in bulunduğu cafe önünde 
beklediğimi, çıktığında haber vereceğimi söyledim. Yasin HAYAL’i cafede gördüler. 
İşyerinde bana teyit ettirdiler ve merkezlerine rapor yazmaları gerektiğini söylediler. Benim 
kesin gözümle görüp görmediğimi sorup beyanımı aldılar.

20.01.2007 Cumartesi günü televizyonlarda Ogün SAMAST’ı gördüğümde olayı 
gerçekten Yasin HAYAL tarafından yaptırıldığını anladım. Fakat İstihbarat görevlilerini 
aramadım. Ancak İstihbarat görevlileri beni aradılar ve acil görüşmeleri gerektiğini söyleyip 
beni alarak İstihbarat Şube Müdürlüğüne götürdüler. Burada Kasım ayından beri onlara 
söylemediğim bildiğim bilgileri ayrıntıları ile verdim. Akşam saat 17:00’den 21.07.2007 
günü sabah 10:30’a kadar İstihbarat Şube Müdürlüğünde kaldım. Sonra beni evime bıraktılar. 
Evden ilçeye dahi çıkmamamı, telefonumun yanımda olmasını, tanımadığım kişileri görünce 
uzak durmamı söylediler. Ben İstihbarat Şube Müdürlüğünde kaldığım süre içerisinde Yasin 
HAYAL, Ahmet İSKENDER, Ersin YOLÇU, Zeynel Abidin YAVUZ’un Asayiş Şube 
Müdürlüğünde gözaltına alındığını öğrendim. Bu şahıslarla birlikte bir sürü kişi hakkında 
bana bilgi sordular. Ben de tüm bildiklerimi anlattım. 

Burada beraber görev yaptığım (Ahmet Kod) M.Z, M........., K.............ile renkli gözlü 
Müdür Yardımcısı ve tanımadığım 3-4 istihbarat görevlisi bana sürekli sorular sordular ve 



  

ben bütün bildiklerimi anlattım. 21.01.2007 günü saat 24.00"te Trabzon Terörle Mücadele 
Şube Müdürlüğü görevlileri beni yakalayarak evimde arama yaparak Şube Müdürlüklerine 
götürdüler. Trabzon Terörle Mücadele Şube Müdürlüğünde kaldığım süre içerisinde hiçbir 
İstihbarat görevlisi benimle irtibata geçmedi. Ben de Trabzon Terörle Mücadele Şube 
Müdürlüğü görevlilerini istihbarat görevlisi olduğumu söylemedim, 22.01.2007 günü gecesi 
uçakla İstanbul iline getirildim. İstanbul Terörle Mücadele Şube Müdürlüğü görevlilerine de 
ilk etapta İstihbarat görevlisi olduğumu söylemedim. Daha sonra gözaltı süresi sırasında 
soruşturmamı yapan görevlilere Trabzon İstihbarat Şube Müdürlüğü elamanı olarak 
çalıştığımı bildirdim.

Trabzon İstihbarat Şube Müdürlüğü görevlilerinden anlatmış olduğum dönemde 250 
YTL para aldım ve 3 kez de üniversite harç paramı ödediler. Ayrıca Yasin HAYAL'in Hrant 
DİNK’i öldürme planı ile ilgili olarak (17-18) kez Trabzon’un çeşitli yerlerinde Trabzon 
İstihbarat Şube Müdürlüğü görevlileri ile görüşme yaptım. (2) kez de İstihbarat Şube 
Müdürlüğüne götürülerek orada bilgi aktarımda bulundum." şeklinde beyanda bulunmuştur. 

İstanbul C. Başsavcılığının 09/02/2007 tarihli yazılarına istinaden İstanbul TEM 
Şube Müdürlüğü görevlilerince Tekirdağ 1 Nolu F Tipi Kapalı Ceza İnfaz Kurumunda, 
Tekirdağ C. Savcısı Ercan Başaran gözetiminde yapılan mülakata ilişkin tutulan tespit 
tutanağına yansıyan ifadesinde;

"Ben 2001-2002 döneminde Karadeniz Teknik Üniversitesinde öğretimime başladım. 
Okulda çeteler (öğrenci grupları) mevcuttu. İlk önceleri yurtta kalıyordum. 1 sene sonra 2. 
sınıfta Konaklar Mahallesinde bir eve yerleştim. Trabzon’da öğrenci olarak yaşamak zordu, 
çünkü burada bir yere yakın olmak zorundasın. Herhangi yere yakın olmazsan itilip 
kakılıyorsun. Bu ortamda 2004 yılı yaz aylarında Yasin HAYAL ile olan samimiyetim arttı. 
O dönemde ben 0 535 609 7123 nolu hattı kullanıyordum, 2004 yaz aylarında Yasin HAYAL 
Çeçenistan’a gitme girişiminde bulundu. Fakat bu girişimlerinde başarılı olamadı. Daha sonra 
Yasin HAYAL’ in kafasında Rus Konsolosluğu, kilise ve HSBC Bankalarına yönelik silahlı 
saldırı düşüncesi vardı. Ben de sivil vatandaşların zarar görmemesi düşüncesiyle torpili 
büyüterek bomba haline getirdim. Ben bu bomba yapımını daha önceden Elazığ’da çalışmış 
olduğum Doğuş Mermer firmasında öğrendim ve mantık geliştirerek bu işi yaptım. 
Trabzon’da gerçekleşen Mc Donald’s eylemindeki bombanın içerisindeki malzemeler torpil, 
kömür tozu ve etrafına çivi koyarak yaptım. Seyfi YARIMBAŞ ile aramızda geçen bir 
sohbette ben Seyfi YARIMBAŞ'a “Mc Donald’s mı HSBC mi?” diye sorduğumda kendisi 
bana cevaben "Mc Donald’s” dedi. Ben Seyfi YARIMBAŞ'a bu soruyu sorduğumda Seyfi 
YARIMBAŞ bomba koyacağımızı bilmiyordu. Sanki bir bilmeceymiş gibi sordum. Yasin bu 
eylemi yapacağını mahalledeki herkese anlatıyordu. Yasin HAYAL Mc Donald’s eylemini 
gerçekleştirdikten sonra eve geldi. Yasin HAYAL'le ortak arkadaşımız olan Veysel 
TOPRAK veya BAYRAK olan arkadaşlara gitmeye Yasin HAYAL karar verdi. Veysel 
TOPRAK veya BAYRAK ile ben kavgalıydım. Bu şahısların Mc Donald’s eylemini bilip 
bilmedikleri konusunda herhangi bir bilgim yok. Fakat bunlardan para alıp İstanbul’a gittiğini 
biliyorum. Yasin HAYAL bana İsmail Abi diye birinin telefonunu verdi. Bu şahıstan para 
alıp kendisine getirmemi, daha sonra da İstanbul’a gideceğini söyledi. Fakat ben İsmail 
Abi’yi aramadım. Yasin HAYAL, İsmail Abi’yi Trabzon Alperen Ocaklarından tanıyordu. 
Ben İsmail Abi’yi bir kere ocakta görmüştüm. İsmail Abi o dönemlerde Rize’de yüksek 
lisans yapıyor olabilir. Bu şahıs K.T.Ü. Rize İlahiyatta yüksek lisans yapıyordu. Bu şahıs 
Ankaralı, Rizeli veya Trabzonlu olabilir. Yasin HAYAL, İsmail Abi’nin kendisine para 
vereceğini tahmin ettiği için benden para istememi istedi. 

2005-2006-2007 yıllarında Mustafa ÖZTÜRK isimli şahıs Alperen Ocak başkanlığı 
yaptı. Hrant DİNK’in öldürülmesinden 1 (bir) ay önce başkanlığı bıraktı. Yasin HAYAL 



  

cezaevinden çıktıktan sonra Ramazan ayında Hrant DİNK’i vurma konusunu Mustafa 
ÖZTÜRK’e açtı. Mustafa ÖZTÜRK’ün numarası 0 536 303 1546'ydı. Ara sıra başka 
numaralar da kullanıyordu. Fakat diğer numaraları şu an hatırlamıyorum. Yasin HAYAL, 
Hrant DİNK eylemi konusunda Mustafa ÖZTÜRKlerden yardım göreceğini söylüyordu. 
2006 Mart-Nisan aylarında 1 (bir) ay kadar yanlarında kaldı. Fakat bu eylem konusuyla ilgili 
ne kadar bilgi paylaştı bilmiyorum. Çünkü o dönemlerde benim Mustafa ÖZTÜRK ile aram 
açıktı. Sadece Yasin HAYAL, Hrant DİNK cinayeti konusunda bunlardan maddi destek 
alacağını söylüyordu. Ayrıca bana da maddi destek verebilecek kişileri soruyordu. Ben hiç 
kimseyi yönlendirmedim. Tarih konusunda yanılabilirim fakat şahıslar ve diyaloglar 
konusunda yanılmam.

Tuncay UZUNDAL benim ev arkadaşımdır. Kendisinin Mc Donald's konusunda bir 
alakası yoktur. Benim Emniyet ile olan ilişkimi bilen tek kişi Tuncay UZUNDAL'dır. Ara 
sıra şakalaşarak Mc Donald's olayını konuşurduk, 2006 Mayıs-Haziran arası Tuncay 
UZUNDAL internet kafede çalışıyordu, Ben Tuncay'dan Hrant DÎNK’in internetten resmini 
çıkarmasını istedim, Tuncay UZUNDAL ilk etapta olayı bilmiyordu. Benim resmi çıkartarak 
Yasin HAYAL'e götürmemdeki maksadım eylemi yapacak kişiyi deşifre etmekti. Ben de 
ZEYNEL ABİDİN YAVUZ'u deşifre ettim. Tuncay UZUNDAL benim ev arkadaşım olduğu 
İçin Yasin HAYAL' in eve gelip gittiğini görüyordu, Yasin HAYAL her şeyi konuştuğu için 
Tuncay UZUNDAL da mevzuları öğrenmiş oldu. Fakat Hrant DİNK konusundaki bilgileri 
Emniyete aktardığımı bilmiyordu. Bunun sebebi Tuncay UZUNDAL Emniyeti hiç 
sevmiyordu. Kendisi gardiyan çocuğu olduğu için jandarmaya sıcak bakıyordu. Emniyetin 
bana hiç yardımcı olmadığını söylüyordu. Bana “senin yerinde olsam jandarmayla 
çalışırdım" diyordu. Emniyet mi yoksa jandarma mı üstün diye tartışırdık. Tuncay 
UZUNDAL'ın jandarma arkadaşlarından ismini hatırladıklarım Satılmış Astsubay, Ebabil 
Uzman Çavuş, Engin Uzman Çavuştur. Hemen hemen hepsini tanıyordu. Genelde karı kız 
muhabbeti olurdu. Tuncay UZUNDAL aynı evdeyken sık sık gelirlerdi. Aynı eve 
taşındığımızda ise oturduğumuz bina site olduğu için 1 (bir) kere geldiler. Site önünde 
jandarma aracının park edilmesinin uygun olmayacağından bizim eve gelmek istemezlerdi. 
Ben bunların içerisinde sadece Satılmış Astsubay ile görüşüyordum. Hrant DİNK ve hiçbir 
olaydan bahsetmedim. Sadece kişisel dostluğumuz vardı, Tuncay UZUNDAL'ın bu konuları 
jandarma arkadaşlarına bahsedip bahsetmediğini bilmiyorum ama bahsetseydi söylerdi.

Eylemden 2,5 (iki buçuk) ay kadar önce Ogün SAMAST, Yasin HAYAL, Tuncay 
UZUNDAL ve benim olduğum bir ortamda Tuncay UZUNDAL tarafından Hrant DİNK'in 
resimleri getirildi. Ben Ogün SAMAST ile ilk kez orada tanıştım. Orada eylem ile ilgili 
ayrıntıları konuştuk. Eylemin İstanbul ayağının olup olmadığım bilmiyorum. Tuncay 
UZUNDAL Hrant DİNK olayının tamamına vakıftı. Ben genelde evde durmadığım için 
Tuncay UZUNDAL Yasin HAYAL'le daha çok muhatap oluyordu ve Ogün SAMAST'la çok 
samimiydi, Tuncay UZUNDAL'ı eylem gerçekleştikten sonra gördüğümde kendisine "Ne 
zaman gittiler” diye sorduğumda bana cevaben Perşembe günü gittiklerini ve kendisinin de 
bir bayrak hediye ettiğini söyledi. Ben de Emniyet'e bu konuyu ihbar edip etmemek 
konusunda Tuncay'a sordum, O da "boş ver şimdiye kadar ne yardım ettiler" dedi, "Bırak 
kendileri bulsunlar" dedi. Tuncay UZUNDAL, Yasin HAYAL ile samimi olduktan sonra 
Ogün ile de samimiyeti arttırdılar. Bu yüzden bu olayda benden fazla bilgisi var. Yasin 
sürekli "Bir örgüt kuralım, bu örgüte isim bul" diye Tuncay UZUNDAL'a söylüyordu. Benim 
bildiğim kadarıyla bir isim bulunamadı. Tuncay UZUNDAL benim en samimi arkadaşımdır, 
benim hakkımda yalan beyanda bulunacağını zannetmiyorum fakat aramızdaki şakalaşmaları 
gerçek algıladıysa bilmiyorum. 

Özcan......   Yasin Hayallerin grubu içerisinde yer alan bir isimdi. Özcan.......'ın da 
herkes gibi bu olaydan haberi vardı. Özcan........'ı Emniyet'e eleman olarak önermiştim fakat 



  

Emniyetin irtibata geçip geçmediği hususunda bilgim yok. Sorduğumda senden başka 
görüştüğümüz yok cevabını almıştım. 

Kurban Bayramından yaklaşık 10 gün kadar önce Yasin HAYAL bizim eve gelmiş. 
Evde Tuncay UZUNDAL'a “...7,65 mermi lazım. Erhan nerde?” diye sormuş, Tuncay 
UZUNDAL da Salih HACISALİHOĞLU’nun yanında olduğumu söylemiş ve bana 0 505 
546 1016 nolu telefonundan "Salih abide 7.65 mermi vardır ondan iste” içeriğinde mesaj 
çekti. Ben de daha sonra neden Salih HACISALİHOĞLU'nun yanında olduğumu söyledin 
diye kızdım. Fakat ben Salih HACISALİHOĞLU'ndan mermi istemedim. Ben ve Yasin 
HAYAL'in beraber olduğumuz tekstil dükkanında Salih HACISALİHOĞLU'nun kardeşi 
Süleyman HACISALİHOĞLU’ndan 7.65 mermi istedik. Süleyman HACISALİHOĞLU da 
"tamam buluruz" dedi. Fakat o anda çıkarıp vermedi. Daha sonradan verip vermediğini 
bilmiyorum. Yasin HAYAL’in Süleyman HACISALİHOĞLU ve Salih 
HACISALİHOĞLU’na Hrant DİNK’i vurulacağını söyleyip söylemediğim bilmiyorum.

Yasin HAYAL cezaevinden çıktıktan sonra 9 mm metalik bir el yapımı silah almıştı. 
Yasin HAYAL’in MİT mensubu bir akrabası MOSSAD ajanlarının Yasin HAYAL’i takip 
ettiğini söylediği için silahı aldığını söylüyordu. Ben silahı bizzat gördüm. Silahı söküp 
takarken bozdum. Bu silahı daha sonra eniştesine verdiğini söyledi. Eniştesi de Yasin 
HAYAL’e bu silahı sattığını ve parasını vereceğini söylemiş ama ben eniştesini hiç 
görmedim. Bu eniştesinin Trabzon Köy Hizmetlerinde çalıştığını söylüyordu.

Elazığ’dan tanıdığım şu an asker olan Mehmet TOPÇİ isimli arkadaşım var. Şu an 
Ankara- Çankaya'da askerdir. Beni aradı ve MİT’e girmek istediğini söyledi. Ben o esnada 
Salih HACISALİHOĞLU’nun yanındaydım. Salih HACISALİHOĞLU bana MİT ile 
görüşen tanıdığım var dedi. İsminin İhsan KASAP olduğunu söyledi. Yasin HAYAL ile 
İhsan KASAP’ı Salih HACISALİHOĞLU’nun otelinde görüştürdüm. Orada genel bir 
muhabbet geçti. Daha sonra Yasin HAYAL ile İhsan KASAP’ın görüşüp görüşmediğini 
bilmiyorum. Sadece Yasin HAYAL’e İhsan KASAP'ın MİT'e çalıştığını söyledim. Her ne 
kadar Salih HACISALİHOĞLU ihsan KASAP’ın MİT' e çalışmış olduğunu söylese dahi 
Salih HACISALİHOĞLU gibi bu şahsın da üç kağıtçı olduğunu değerlendiriyorum.

Mikdat KOT, Yasin HAYAL’in çocukluktan beri beraber gezdiği arkadaşıydı. Yasin 
HAYAL Hrant DİNK’i öldürme planlamasının 2. (ikinci) veya 3. (üçüncü) denemesinde bu 
olayla ilgili Mikdat KOT’un para yardımında bulunacağını Yasin HAYAL iddia etti. Bunun 
haricinde bu şahıs ile ilgili bir bilgim yoktur. Mikdat KOT’un para verip vermediğini 
bilmiyorum ancak Mikdat KOT Yasin HAYAL’in kişiliği konusunda size detaylı bilgi 
verebilir.

Hrant DİNK’in öldürülmesi konusu ilk olarak gündeme Yasin HAYAL cezaevinden 
çıkınca oldu. Yasin HAYAL internet kafedeyken ben yanına gittim. Burada üç kişiydik. 
Yasin HAYAL bizi dışarıya çıkardı ve "Şu an hedefim Hrant DİNK, Malatyalı, asıl adı 
Fıratmış" dedi. Bu sözlerini Damla Marketin karşısındaki internet kafenin önünde söyledi. Bu 
sözlerin söylendiği anda ben, Yasin ve ismini mahkemede açıklayacağım 2 kişi vardı. Bu 
söylediğim konu ile ilgili kayıtlarım var, bu kayıtları mahkemede açıklayacağım.

Ben Yasin HAYAL konusunda Emniyete bilgi aktarabilmem için Yasin HAYAL’in 
istek ve taleplerine bir şekilde evet demek zorundaydım çünkü Yasin HAYAL kişilik 
itibariyle talepleri doğrultusunda yardım göremediği kişilerden derhal uzaklaşırdı. Ben de 
benden uzaklaşmasın diye onun taleplerine imkan ölçüsünde karşılık vermeye çalıştım. 
Benim İstanbul’da Emniyette gözaltındayken anlattıklarım doğrudur ve geçerlidir. Burada 
aklıma gelen eksikleri tamamlamaya çalıştım." şeklinde beyanda bulunmuştur.



  

09/04/2007 tarihinde İstanbul C. Başsavcılığınca alınan ifadesinde; "Ben şu anda 
susma hakkımı kullanmak istiyorum. Emniyette ilk olarak mülakat şeklinde alınan 
beyanlarım ne olduğunu bilmiyorum, tutanak getirilip tarafıma gösterildiği ve iyice 
incelediğim takdirde bu konuda kanaatimi de bildirebilirim." şeklinde beyanda bulunmuştur.

09/04/2007 tarihinde İstanbul C. Savcıları Selim Berna Altay ve Fikret Seçen'in 
sanıkla Tekirdağ 1 Nolu F Tipi Kapalı Ceza İnfaz Kurumunda yaptıkları mülakata 
ilişkin tutulan tespit tutanağına yansıyan ifadesinde;

"1. Mc Donald's bombalama eylemi nedeniyle Yasin Hayal yakalanarak 
tutuklandıktan sonra yargılamasının devamı sırasında benim bu yargılama sürecini Yasin 
lehine çevirmek, az ceza almasını sağlamak ya da kısa sürede tahliye edilmesini sağlamak 
yönünde resmi makamlar nezdinde bir girişimim ya da talebim olmadı, Trabzon Emniyet 
mensuplarının da böyle bir girişimde bulunduklarını duymadım.

2, Mc Donald's bombalama eylemi öncesinde Ankara'ya Alperen Ocakları Genel 
Merkezine giderek Genel Başkan olduğunu tahmin ettiğim Nedim Yıldız isimli şahsa 
“Ramazan'da Türkiye'yi ayağa kaldıracağız" dedim. Bu sözümle aslında Mc Donald's 
eylemini kastediyordum ancak Nedim Yıldız'ın bu eylemden haberi olmadığı için bu sözümü 
şiddet eylemi şeklinde algılamadığını düşünüyorum, o demokratik bir eylemle adımızdan söz 
ettireceğimizi düşünmüştür,

3. Trabzon'da çimento fabrikasında çalışan Elazığlı Mehmet isimli bir şahıstan 
eylemlerde kullanacağımızı söyleyerek bana yüklü miktarda dinamit vermesi yönünde bir 
talebim olmadı.

4, Yasin Hayal'e Sakarya'da bir iş bulduğunu söyleyerek oraya gidip çalışması için 
teklifte bulunan ve Sakarya'da eski ülkücülerden oluşan mafya tipi bir örgütlenme 
olduğundan bahseden Erbil Susaman'dır. Yasin bu talebi önce cazip bularak Sakarya'ya 
gitmeyi düşündü, ancak sonra reddederek Trabzon'da kalmaya karar verdi. 

5. Mc Donald's eylemi sonrasında benim evimin aranarak gözaltına alınmam üzerine 
Terör Şubesinde Müdür Yahya Öztürk sorgu sırasında bana hitaben “Bu bayrağı ya sen 
kaldıracaksın ya Yasin kaldırır" şeklinde söz saffetti. Ancak ben bu sözü beni 
konuşturabilmek için zarf atmak şeklinde yorumlayarak o tarihte eylem ile ilgili hiçbir bilgi 
vermedim. Yasin'in yakalanması sonrasında istihbarat ile aramda ilişki kurulunca Muhittin 
Zenit’e olayı ve benim rolümü tüm açıklığı ile anlattım.

6. Yasin Hayal’in Hrant Dink eylemini planladığı ve benim Trabzon Emniyetine bilgi 
verdiğim dönemde Yasin'e bu eylemi özellikle 24 Nisan tarihinde yapması için telkinde 
bulunduğum ve ısrar ettiğim doğrudur. Zira 24 Nisan’ın Ermeni Soykırımı günü olarak ilan 
edildiğini biliyordum ve o tarihte Agos Gazetesi önünde güvenlik önlemleri alınacağını 
tahmin ettiğim için Yasin’i ya da gidecek olan kişiyi yakalanması için özellikle o gün 
göndermeyi istiyordum.

7. Yaşar Cihan ile aramda geçen telefon görüşmesi tamamen Alperen Ocakları 
faaliyeti ile ilgilidir. Yaşar Cihan teşkilatın yaşadığı sorunları görüşmek üzere eski başkan 
Ersin ve beni görüşmek üzere yanına çağırmaktadır. Yoksa Ogün Samast’ın eyleme 
gideceğinden ve yapılacak eylemden haberi yoktur.

8. Suikast eylemi öncesinde Yasin Hayat ile Gümüşhaneli bir şahsın PKK yöneticisi 
olması nedeniyle aramızda çıkan münakaşa ve Yasin’in eylem için silah bulduğunu, benim de 
mermi bulmamı istediği sırada yanında otan İngiliz lakaplı Mehmet ve Metin abi isimli 
şahısları yakından tanımıyorum, kimliklerini açıklayamıyorum.

9. Suikast sonrası Trabzon Emniyetinde İstihbarat Şubede tutulduğum sırada ilk önce 
cep telefonumu alarak incelemeye götürdüler, daha sonra getirdiklerinde şarjı bitmekte 



  

olduğu için ve ailem veya başkaları ararsa cevap verebilmem için orada çay servisi yapan 
görevlinin telefonunu bana verdiler, kendi kartımı taktım, Tuncay’ın beni araması üzerine 
kendisiyle görüşme yaptım.

10. 2006 yılı Mayıs ayı içerisinde Yasin'in talebi üzerine internetten Hrant Dink’e ait 
fotoğrafların çıkartılarak marketçi Osman’ın iş yerine bırakılması sonrasında bu resimleri 
alarak istihbarat görevlileri Özgür ve Memduh'a bizzat testim ettim, bu fotoğrafların 
İstihbarat Şubede bulunması gerekir. Ayrıca Yasin’den o tarihle öğrendiğim şekliyle Zeynel 
Abidin Yavuz ve Engin Yılmaz'ın suikast için birlikte İstanbul’a gideceklerini de görevli 
Muhittin Zenit’e bildirdim. Zeynel’in telefon numarasını ve Engin Yılmaz’ın fotoğrafını yine 
bizzat teslim ettim, bunların da şubede bulunması ve raporlarda yer almış olması gerekir." 
şeklinde beyanda bulunmuştur.

09/05/2007 tarihinde tanık sıfatıyla İstanbul Cumhuriyet Başsavcılığında alınan 
ifadesinde ana hatlarıyla; 

"Ben şu an için suçsuzum olduğumu, daha doğrusu masum olduğumu beyan 
ediyorum. Hakkımda yapılan iddiaları mahkemede duruşmam sırasında tek tek çürüteceğim 
ve masum olduğumu ispatlayacağım.

Benim muhbir olduğumun soruşturma sırasında ortaya çıkması nedeniyle kendilerinin 
şüpheli sıfatıyla yargılanmaları korkusu nedeniyle olayı benim aleyhime çevirmeye çalışarak 
bu tür beyanlarda bulunmuşlar ve benim hakkımda dava açılmasını sağlamışlardır.

Tüm bu cinayet öncesinde elimden gelen herşeyi yaptım. Bütün gayreti gösterdim. Bu 
yönde vicdanım son derece rahattır. Vicdanımın ölçüsü de bir insanın öldürülmesi, bütün 
insanların öldürülmesidir. Bu olaylarda ilgili Emniyet birimlerinin benim duyduğum 
kadarıyla bazı ihmalleri olabilir, konuya da tam vakıf değilim ancak Emniyetteki hiçbir 
görevlinin bu olaylarda kastı yoktur ve ailesinden fazla üzülmüşlerdir bu olaya. Çünkü her 
aşamada bu olayı, olay öncesi ve sonrasında çözmeye çalışmışlardır." şeklinde beyanda 
bulunmuştur.

02/08/2007 tarihinde Mülkiye Başmüfettişi Şükrü Yıldız'a tanık sıfatıyla verdiği 
ifadesinde; 

"Ben Karadeniz Teknik Üniversitesi İktisadi İdari Bilimler Fakültesi İktisat Bölümü 
son sınıf öğrencisiyim. Trabzon Emniyeti ile olan irtibatım tamamen resmidir. Mc Donald’s 
olayından sonra Trabzon İstihbarat görevlileri tarafından olayla ilgim olmadığı tespit edildiği 
için yardımcı istihbarat elemanı olarak kabul edildim. Okuldan değer verdiğim bir hocam 
meydana gelen bir patlamadan dolayı Emniyet İstihbarat görevlileri ile irtibata geçmiş, 
hocam bana teklifte bulundu, ben de üzerime düşen bir şey olursa yaparım dedim, hocamın 
verdiği telefon numarasından Muhittin ZENİT’i aradım, irtibata geçtiğim gün görevlilerin 
ellerinde Yasin’in üniversite öğrencilerinin evinde saklandığı yolunda bir bilgi vardı. Böylece 
bu bilgiyi sormaları ile istihbaratla ilişkim başladı. İlişkimin ne zaman kesildiğini ben tam 
olarak bilmiyorum, bana ilişkimin kesildiğini söylemediler, gazetelerden öğrendim. Emniyet 
İstihbaratla birlikte çalıştığım süre içerisinde duyduklarımı olduğu gibi İstihbarat 
görevlilerine aktardım. Çalıştığım süre içerisinde istihbarattan toplam 700 YTL ücret aldım, 
bu da aylık ortalama 30 YTL eder. Maddi durumum zayıf olduğu için ayrı başka bir işte 
çalışmaktaydım. Bu sebeple Yasin HAYAL grubunu tam olarak takip edemediğim zamanlar 
olmuştur.

İstanbul 14. Ağır Ceza Mahkemesinde verdiğim ifademde Hrant DİNK’in Agos 
Gazetesi önünde arkasından ensesinden Yasin HAYAL’in yönlendireceği veya kendisi 
tarafından vurulacağım irtibatlı olduğum istihbarat görevlisine söyledim, kim olduğunu 



  

hatırlamıyorum. Emniyet istihbarat ile İrtibatlı olduğum kişilerin sayısı 8 kişidir. Bu 8 kişiyi 
şimdi size sayacağım, bu 8 kişiden 3’ü benimle ilgilenmekle görevli olan kişilerdir. Bunlar 
Muhittin abi, Memduh abi, Özgür ağabeydir. Muhittin abi benimle kuruma kabul 
edilmemden başlayarak hatırladığım kadarıyla 2006 yılının Mayıs ayına kadar benimle 
ilgilendi, 2006 yılı Mayıs ayından Temmuz ayına kadar Özgür Komiser benimle ilgilendi, 
Muhittin bana bundan sonra bilgileri Özgür Komisere vereceksin dedi, Ağustos ayından 
itibaren de benimle Memduh ilgilendi. Muhittin ZENİT ile beraber genellikle Memduh 
gelirdi, Özgür Komiser bazen amir olarak onlarla birlikte gelirdi. Diğer 5 kişiden birisi 
İstihbarat Şube Müdürüdür, makamında sadece bir görüşmem olmuştur. Kalanlardan birisi de 
renkli gözlü Müdür Yardımcısıdır, amir sıfatıyla bu üçünün yanında görüşmelere katılmıştır. 
Kalan 3 tanesi ise onların yanında gelen ve araç kullanan kişilerdir.

Ben hiç kimseye Emniyet İstihbarata 17 kez Hrant DİNK’in öldürüleceğini 
söylemedim. İstanbul Emniyeti ile resmi olmayan yaptığımız mülakatlarda bana sorulan 
sorular üzerine Trabzon İstihbaratı ile çalıştığım süreyi göz önüne alarak bir hesap yaptım. 
İki haftada bir Trabzon Emniyeti ile olan görüşmelerimiz olmaktaydı, yazın Trabzon'da 
bulunmadığım 1 aylık süreyi düştüm. Kalan zamana göre bir hesap yaptım, 17 kez tahmini 
olarak görüşme yaptığımı söyledim.

Benim görevim duyduğum, yaşadığım olayları suç unsuru olsun olmasın bütün 
bilgileri Trabzon İstihbaratındaki görevliye bildirmekti, görüşmelerimizde Yasin HAYAL 
grubu da baktığım bir gruptu, görüşmelerimizde Yasin HAYAL ne yapıyor dediklerinde, ben 
de aynen devam ediyor şeklinde yaptığım bildirimlerdir.

Ben Hrant DİNK’in öldürüleceğini ilk olarak Muhittin ZENİT'e söyledim, zamanını 
tam olarak hatırlamıyorum. Muhittin ZENİT’e söyledikten sanırım 5-10 gün sonra Muhittin 
ZENİT ile Memduh evime geldiler "bu olay önemli, bunun üzerine yoğunlaş, hiçbir olaya 
bulaşma, gruptan da irtibatını koparma, gruba yönel" dediler. Hatırlayabildiğim kadarıyla 
Mart ayında Muhittin ZENİT bana bu olayı rapor ettiğini, bu olayın daha da önem 
kazandığını, gözümü dört açmamı, "bir şey olursa kimse gözümüzün yaşma bakmaz, senin de 
başın büyük belaya girer" dedi, "Gücün varsa Yasin’e anlat bu işi yapmasın" dedi. Ben de 
Yasin’i Hrant DİNK cinayetinden vazgeçirmek için uğraştım. Yasin HAYAL’e defalarca 
"Ailene yazık, kendine yazık, sen bu işten vazgeç" dedim.

Mayıs ayında Zeynel diye birinin olduğunu, çocuğun kararsız göründüğünü Muhittin 
ZENİT’e söyledim. Muhittin bana çocuk hakkında bilgi getir dedi, Pelitli bölgesi istihbarat 
toplamak bakımından çok zor bir bölgedir. Aynı zamanda Jandarma bölgesi olması sebebiyle 
Emniyetin bilgi toplaması biraz zordur. “Zeynel” diye adını söyledim, uzun kıvırcık saçlı, 
hip-hop tarzı giyinen, esmer, top sakallı, bir olaya bulaşmış biri olduğunu söyledim. Bundan 
5-6 gün sonra zannedersem Muhittin gitti.

Yasin’in Hrant DİNK’i Zeynel vasıtasıyla öldüreceğini İstihbarat Müdürüne de 
söyledim. Zamanını tam olarak hatırlamıyorum Muhittin gitmiş miydi, yoksa gideceğine 
yakın mıydı tam olarak bilmiyorum. Performans değerlendirmesi için İstihbarat Müdürü beni 
çağırmıştı, kendisiyle makamında görüştüm, kendisine Yasin’in Zeynel’i Hırant DİNK’i 
öldürmeye göndereceğini, ancak Zeynel’in kararsız olduğunu da söyledim. Müdür Bey 
Özgür’ü çağırarak benim için “Bak bu eleman bir yıl yatar, bir iş getirir bu önemli dedi” ben 
Müdür Bey'in benim için bunu neden söylediğini anlamadım.

Sonra benimle Özgür ilgilenmeye başladı, Özgür’ün yönlendirmesiyle Zeynel’in 
takibini yaptım, Yasin bana Zeynel’in Antalya’ya gitmiş olabileceğini söylemişti, ben 
araştırdım Zeynel’in Pelitli’de olmadığını öğrendim, bunu Özgür’e söyledim.

Ben bu Yasin HAYAL’in deşifre edilmesi için Muhittin’e daha önce talepte 
bulunmuştum. Ben Yasin’e yardım edeyim, çıksın gitsin İstanbul’da yakalayın dedim. Daha 
sonra ben bunu Özgür’e de söyledim. Özgür böyle bir imkanları olmadığını söyledi. 2006 



  

yılının Kasım ayında ben Ogün’ü evime geldiği gün tanıdım. Evime Yasin'le birlikte geldiler, 
Yasin ayakkabılarını çıkarıncaya kadar bana Engin’i arar mısın dedi, telefon numarasını 
verdi, “Hayrola Yasin” dedim Ogün’ü bana göstererek "Bu çocuğu Engin’Ie beraber 
göndereceğim, iyi tanı" dedi. Film izledik, yanlarında biri daha vardı, zaman zaman Ogün’e 
çaktırmadan kendisi ile ilgili sorular sordum. İlk tanışmanın verdiği görgü kuralları 
avantajından faydalanarak birkaç işime yarar bilgi sordum. Hrant DİNK hakkında hiçbir şey 
konuşmadık. Ogün bana, Düzköy nüfusuna kayıtlı olduğunu, Pelitlispor'da top oynadığını 
söyledi.

Ben Ogün’ün Hırant DİNK’ i öldürmek üzere Engin YILMAZ’ la birlikte İstanbul’ a 
gideceğini kimseye söylemedim.

Hırant DİNK’ in öldürülmesinden sonra aynı gün 19 Ocak günü ben kırtasiyede 
fotokopi çekerken zannedersem İstihbarattan Kürşat beni aradı olayı duydunmu dedi, ne olayı 
dedim Hırant DİNK öldürülmüş bilgin var mı dedi, yok dedim, git bir bak Yasin buralarda 
mı, bize bilgi ver dedi, sonra Muhittin beni telefonla aradı, oda bana Hırant DİNK’ in 
öldürülmesinin Yasin HAYAL grubu ile alakası varmı diye sordu, zaten biraz önce 
istihbarattan arandım. Gidip bakıcam, sizi bilgilendireceğim dedim. Bende Pelitli’ye gittim. 
Sağa sola baktım. Mihmandar cafeye gittim. Yasin HAYALyı aradım Cafede Ersin YOLCU 
ve Zeynel içerdeydi, Zeynel orada olunca Zeynel’ in yapmadığmyamecdîm. Tek tanıdığım 
kişi Ersin’e Yasin’in nerede olduğunu sordum, buralarda dedi. Yasin bem/^ulsun fcve gelsin 
dedim. Ogün’ ü sordum o da buralarda dedi, daha sonra eve gidip Yasin HAYAL’ i tekledim, 
Yasin eve geldi Yasin eve geldiğinde durumu sorduğumda biz yapmadık dedi, ben< le 
bunların yapmadığına kanaat getirdim, bunların gidip yapabileceğini ihtimal vermedim, Ben 
bunu telefon ederek Memduh’ a bildirdim, Üniversitede final sınavlarım vardı, ders 
çalışıyordum iş yerime geçtim, İstihbarattan Memduh geldi, Yasin HAYAL’ i gördüklerini 
söyledi, Yasin HAYAL’ in eşkalini istediler, başka bir istihbaratçının Yasin HAYAL’i 
kontrol ettiğini, gördüğü kişinin Yasin HAYAL olup olmadığım teyit ettirdiler. Ertesi gün 
ben İstihbaratın telefonu çaldırdım, sonra onlar beni aradılar, buluştuk, araç içerisinde bir 
süre gezdik, araç içerisinde renkli gözlü Müdür Yardımcısı ile Memduh bulunmaktaydı. 
Sonra olayla ilgili bildiklerimi anlattım. Sonra Şubeye çıktık, şubede bildiklerimi, tahmin 
ettiklerimi mantık yürüterek tekrar anlattım. Sabaha karşı Muhittin geldi sen niye geldin, 
senin bunlardan ne farkın var, biz zaten bildiklerimizi anlatıyoruz dedim. Babası hacdan 
geldiğini söyledi, kızıp çıktı gitti. Sabaha karşı beni eve bıraktılar evde otur, hiçbir yere 
ayrılma dediler. Akşam geldiler beni gözaltına aldılar.

Ayrıca tutuklandığım tarih olan 26.01.2007 tarihinde sınavlarım bitiyordu. Sınavlar 
bittikten sonra Ankara’ya gidip bunları şikayet edecektim. Şikayet etme gerekçem DİNK 
olayı ile alakalı değil kendi şahsi okulda olan problemlerimdi.

Hrant Dink'in resimlerini Trabzon İstihbarat görevlileri Özgür ile Memduh'a verip 
vermediğimi hatırlamıyorum. 

Engin Yılmaz'ın fotoğrafını Trabzon İstihbarat görevlisi Muhittin Zenit'e verip 
vermediğimi de hatırlamıyorum. Engin YILMAZ’ın başka olaylardan dolayı takibatı 
yapılmıştır. Engin YILMAZ, DİNK’in öldürülmesi için yardımcı olmaya çalışsaydı kesinlikle 
yakalanırlardı ya da ben öyle zannediyorum." şeklinde beyanda bulunmuştur.

11/04/2008-12/04/2008 tarihlerinde Başbakanlık Teftiş Kurulu Müfettişlerine 
verdiği ifadesinde ana hatlarıyla;

“Ben ilk ve orta öğrenimimi Elazığ’da bitirdim. 2001 yılında KTÜ İktisat Bölümünde 
üniversite öğrenimime başladım, Trabzon’da bir yıl Kredi ve Yurtlar Kurumu yurdunda 
kaldım. Ondan sonra eve geçtim. Birkaç tane ev değiştirdim. Elazığ’da okurken, Nizam-ı 



  

Âlem ocaklarına gidip geldim lise döneminde. Bir de Mehmet AĞAR için seçim 
çalışmalarında çalıştım, Trabzon’da 2003 yılında bana Trabzon Alperen Ocakları başkanlığı 
teklif edildi. Ben özel hayatım uygun olmadığı, öğrenci olduğum için bu teklifi kabul 
etmedim. Ocak denilen yapı her türlü insanın gelip gittiği bir yer. Oraya girdiğin zaman zaten 
şunu kabul etmişsindir; “Ben sizinle aynı ideali paylaşıyorum.” Biz Yasin HAYAL ile ilk 
defa ocakta tanıştık. Daha çok seçim döneminde aktif olarak ocakta çalıştım. Partiyle 
diyalogum onun dışında ayda bir gidip gelme şeklindeydi. Yaşar Cihan’a saygı duyarım, 
genellikle bir ağabey kardeş ilişkisi içerisinde görüşüyordum. Ben işlerimi bitirince ocağa 
uğrar oradaki insanlarla sohbet ederdim ... Mc Donald's olayı sonrasında mahkemeden bize 
celp geldi, hatta Jandarma gelmiş biz evde yokmuşuz. Bunu hem üst komşudan hem de 
mahalle bakkalından öğrendik. Celp geldi, diğer ev arkadaşlarım için de geldi, celbi 
imzaladım mı imzalamadım mı hatırlayamıyorum. Celbin konusu mahkemeye gitmem 
konusundaydı. Ben mahkemeye gittim, diğer arkadaşlar gelmedi, mahkemeye gireceğimiz 
sırada mübaşir geldi, ben koridorda beklerken benim, ev arkadaşlarımın ve diğer tanıkların 
ismini okudu, bu şahıslar dışarıda kalsın dedi. Tanık sıfatıyla çağrıldık diye biliyorum. 
Zannediyorum mahkeme dinleme lüzumu görmedi, ilk duruşmaya çağrıldığım için gittim. 
Daha sonraki duruşmalarda celp gelmedi. Ondan sonraki duruşmalara da Yasin’in çevresi ve 
gelen gidenler hakkında bilgi almak için Emniyetin talimatları doğrultusunda gittim, dışarıda 
bekledim ....Yasin HAYAL'e ait pantolon konusunda: Ben Erbil SUSAMAN’ın evinden bir 
çöp tenekesinden bir torba aldım, içinde elbiseler vardı. Ben torbayı Muhittin’e verdim. 
Torbanın içerisine bakmadım ..... Mc Donalds’ın bombalanması tarihinin önemi ve konu 
hakkındaki bilgisi konusunda; Mc Donald's olayından sonra Tuncay’ın bir kız arkadaşı okulu 
bitirmişti, eşyalarını bize bırakmıştı daha sonradan almak için, o eşyalar içerisinde Mc 
Donald's ile ilgili bir kitapçık vardı, ben o kitapçık içerisinde Mc Donalds’ın ilk Türkiye’ye 
giriş tarihi oradan gördüm, 24 Ekim’di, ben bunu Yasin oyalansın diye Yasin’e söyledim, 
Yasin de “çok ulvi bir tesadüf" dedi. Bu takriben Mc Donald's olayı yaşandıktan yaklaşık 2 
yıl sonra olan bir olaydı ... Sonrasında Muhittin tekrar yanıma geldi, bana kendi bünyelerinde 
çalıştırılmak istendiğim söylendi. Bana istihbarat elemanı olmam teklif edilmedi, bir nevi 
karar verildi, ben bu konulara vakıf değilim, benden öz geçmiş istendi. Ben de saygımdan 
dolayı elimden bir şey gelirse yardım ederim diye düşündüm ... Muhbirlik yaptığım dönemde 
Malatyalılar grubu diye bir grup vardı. Bu konuda eksiklerinin olduğunu, bu grubun içine 
girebilirsen, bize daha faydalı olursun dediler. Bunu bir dener misin dediler. Ben bir iki sefer 
bu gnıba girmeye çalıştım ama başarılı olamadım. O dönemde şehrin çeşitli yerlerinde yazılar 
yazılmıştı, genelde Türk-lslam söylemleriydi. Yukarıda bahsettiğim ismini bilmediğim 
Trabzon TEM’deki şahısla bu konuyu yüz yüze görüştük. Bana üniversiteden çeşitli isimler 
sordu. Ben o dönemde şu şekilde çalışıyordum; ben bilgiyi götürüyordum, bana bilgiyi 
ayıklıyorlardı, şu kısım yanlış bu doğru diye, şu kısma yönel diyorlardı bana, ben o kısma 
yönleniyordum. Yasin HAYAL’in Mc Donald's olayı ile ilgili ismi geçen arkadaşlarından 
sadece Erbil'e yönlenmem istenmişti. Diğerleri hakkında bir bilgi istenmemişti ... Benim bu 
dönem Türkiye’de ikamet eden Çeçen misafirlerim geldiği dönemdi. O dönem içinde 
Muhittin ağabey beni aradı. Neredesin, telefonunu niye değiştirdin diye sordu. Sitem etti. Ben 
Muhittin ağabey ben bu işi yapmak istemiyorum dedim. Emniyetle ilk görüştüğüm zaman, 
bizimle diyalogda olduğun için oluşan zaman kaybımı telafi edeceklerdi. Ben Emniyetten 
para teklif etmelerine rağmen, çoğu sefer almadım. Ardından bana ben Göksu Restaurant'ta 
çalışırken bir telefon geldi, yaklaşık tahminen 15 dakika konuştuk. Bana kendileri, isim ve 
kurum belirtmeden, benimle görüşme istediklerini, kendilerine çalışmamı istediler, ben kim 
olduklarını sordum, “sen tahmin ediyorsundur” dediler. Biz senin kim olduğunu biliyoruz 
dediler. Ben sonra Muhittin’i aradım. Bu olayı anlattım. Muhittin ağabey ile tekrar 
görüşmeye başladık. Muhittin ağabey araştırdı, kontörlü telefondan aranmış kim olduğunu 
bulamadık dedi. Yanlış hatırlamıyorsam Maçka tarafından aramışlardı.



  

Yasin HAYAL cezaevinden çıktıktan sonra, cezaevine girmeden önce Yasin’in böyle 
bir fikri yoktu ama çıktıktan sonra bana ben Hrant DİNK’i vuracağım dedi. Yasin, sadece 
benimle değil destek görebileceğini düşündüğü tüm insanlarla görüşüp bu fikrini paylaşmıştı. 
Yasin biraz değişik bir çocuktu, Yasin bir kere Noel Baba giyimli bir şahsı dövmüştü. Yasin 
çok gururlu bir çocuk, bazı şeyleri hiç yediremiyordu, Yasin’in elinde Hrant DİNK’in adresi 
vardı, Yasin’in kafasına bunu biri de sokmuş olabilir onu bilemiyorum. Ben açıkçası Yasin’in 
yönlendirilebileceğini de tahmin etmiyorum. Yasin’in çevresindeki insanlar daha çok 
Yasin’in yalakasıydı ama ben Yasin’e yanlış yaptığı zamanlar söylüyordum, uyarıyordum. 
Yasin mesela birini dövüyordu, ben Yasin’e telkinlerde bulunuyordum, o yüzden Yasin bana 
saygı duyuyordu diye düşünüyorum.

Yasin Nisan ayında ceza aldıktan sonra Zeynel’i düşündüğünü bana beyan etmişti, 
sonra Ogün ismini de ya Ekim ya da Kasım ayında düşünmeye başlamıştı. Yasin’e ben şunu 
da söylüyordum, Yasin bunları vatan millet din adına yapacağını söylüyordu ama benim 
yaşantım Yasin’in davasına uymuyordu. Ben Yasin’e bunu da söylüyordum, “ben 
restaurantta çalışıyorum Yasin" diyordum.

Ben Hrant DİNK’in resimlerini Emniyete vermiştim, Özgür ve Memduh’a. Benim 
Zeynel’i deşifre etmem gerekiyordu. Üzerinde Zeynel ve Yasin’in parmak izlerinin 
bulunduğu Hrant DİNK’in resimlerini söylediğim gibi 2006 Mayıs Haziran Temmuz gibi 
teslim ettim. Ben Muhittin ile tartıştıktan sonra Zeynel bilgisine ulaşmıştım. Yasin’e Zeynel’i 
sordum, Antalya’ya gitti dedi. Ben Emniyete Zeynel’in Antalya’ya gittiğini söyledim. Sonra 
Zeynel geldi; meğerse Zeynel Kocaeli’ne gitmiş. Bunu ispatlayabilirim, zannedersem 2006 
Eylül ya da Ekim ayında Zeynel'i gördüm, Zeynel’in telefon numarasını aldım, sonra sordum, 
Kocaeli'ndeydim dedi, ben de belirttiğim irtibatlı olduğum telefon numarasını aradım, 
Zeynel’in geldiğini, Antalya’da değil, Koeaeli'nde iş amaçlı durduğunu söyledim, Zeynel’in 
telefon numarasını verdim.

Engin YILMAZ da Yasin’in çevresinden bir insan. Yasin’in Engin’e Hrant DİNK’in 
öldürülmesini teklif ettiğini biliyorum. Ben Engin YILMAZ ile bu konuyu hiç konuşmadım. 
Yasin’in ricasıyla bir sefer aradım görüşmek için. 2006 Kasım ayında Yasin benim evime 
geldi, o zaman Ogün’ü Engin’le göndermeyi düşünüyordu. Beni Engin'le Yasin tanıştırmıştı. 

 Eylül ya da Ekim ayıydı, Yasin "Pelitlispor’da oynayan bir çocuk buldum, ben bunu 
Engin YILMAZ ile göndereceğim Hrant DİNK’i vurmaya" dedi. Engin YILMAZ isimli 
şahsın başka bir konudan dolayı takibi yanılmıştı. Ben Ogün’ün ismini bilmiyordum o 
zaman, sadece Yasin, Pelitlispor'da sol kanatta oynayan hızlı koşan bir çocuk bulmuş diye 
anlatmıştım. Bu takriben benim ilişkim kesilmeden önce son görüşmede gerçekleşmişti. Bu 
konuşmayı kod adları Memduh, Ahmet ağabey (İskenderun’dan gelen) ve Kürşat’ın olduğu 
bir ortamda yaptım.

Beni Ogün’le Yasin tanıştırdı. Hrant DİNK’i bu çocuğa vurdurtacağım diye tanıştırdı. 
Benim evime gelmişlerdi. Daha sonra Ogün’ün ismini vermek için Emniyete defalarca 
aradım ama kimseye ulaşamadım. Emniyete 14 Ocak 2007 tarihinde de mesaj çektim, bana 
telefonumuz bozuk diye mesaj geldi. Tarihte yanılabilirim.

Ben Hrant DİNK’in ismini ilk kez Yasin HAYAL’den duydum. Yasin bu konuyu 
açtığı zamanlarda ben Yasin’e "Bunu yapma, kendine ve ailene yazık edersin" dedim.

Benim görevim günlük yaşadığım her şeyi Emniyete anlatmaktır. Aile yaşantım 
dışında çevre ile olan diyalogum konusunda Emniyete bilgi verirdim. Bu dönem içerisinde 
Tuncay UZUNDAL benimle kalmak istiyordu. Ben Emniyete Tuncay UZUNDAL diye bir 
arkadaşım olduğunu, bu şahısla ara ara görüşmeleri gerektiğini, telefon numarasını verdim. 
Tuncay’ın daha önceki evine Jandarmada görevli arkadaşları geliyordu. Havaalanının giriş 
kapısının karşısından arabayla geçerken ben Tuncay ile aynı eve çıkayım mı dedim, 
Memduh, bana “sen bilirsin, bizi ne ilgilendirir” dedi. Bu görüşmeden iki ay sonra Ercan 



  

Müdür gelerek bana “Jandarmayla ilişkini kes, bunlarla niye görüşüyorsun” diye sordular. 
Halbuki ben onlara Tuncay'ın Jandarmadan görüştüğü arkadaşları olduğunu zaten 
söylemiştim. Benim Tuncay ile beraber taşınmam 2006 Temmuz ayında oldu. Tuncay’ın 
Jandarmadan arkadaşları Pelitli bölgesinde devriye atan insanlar. Tuncay ile ben aynı eve 
taşınınca Tuncay’ın bu arkadaşları bizim eve de gelip gitmeye başlamışlardı.

İddialara göre iki Arapla görüştüğümüz söyleniyor. Salih HACISALİHOĞLU’nun 
Gürcistan’dan İki Arap arkadaşı gelmişti. Biri Suriyeli bir Hataylıydı. Bizi de çağırmıştı, gel 
bir çay içelim diye. Onlarla o şekilde bir görüşmem olmuştu. Yasin yanımdaydı, şimdi ismini 
hatırlayamadığım biri daha vardı.

Ben 2006 Eylül veya Ekim ayıydı, ben kendi şahsi kararlarımı vermiştim. Bu 
insanlarla, Emniyetin yönlendirdiği insanlarla görüştüğüm diyaloga geçtiğim için çevrem 
bozuluyordu. Ben herkesle ilişkiyi kestim, öğrenci olarak hayatıma devam etmeye karar 
verdim, "benim ilişkimi kesin" dedim, "yoksa Ankara'ya gideceğim, sizi şikayet edeceğim, 
kendim keseceğim" dedim. Ben herkesle ilişkiyi kestim, sadece okuldan işe, işten okula 
gidiyordum ama hiçbir olayda benim taraf olmamam konusunda uyarıyorlardı. Ben konuya 
tam vakıf olmamakla birlikte bu anlamda Emniyet görevlilerinin iyi niyetli olduğunu tahmin 
ediyorum.

Hrant DİNK olayının olduğu gün beni Kürşat aradı. “Olayı duydun mu” dediler, “ne 
oldu” dedim, “Hrant DİNK vurulmuş” dediler. Ben Kalkınma Mahallesindeydim fotokopi 
çektiriyordum. Beni sonra Muhittin aradı, ben de bakıp sizi bilgilendireceğim dedim. Ben iki 
araç değiştirerek Yasin’in gidebileceği yerlere baktım. Benim son İki ay Yarin ve 
arkadaşlarının neler yaptığından hiçbir bilgim yoktur. Ben bir şey bilmediğimi söyledim. 
Beni olayın ertesi günü aldılar. Bana sordular ben de anlattım.

Ben İstanbul Emniyetindeyken kendilerine "ben son iki ayda neler olduğunu 
bilmiyorum ama size mantık yürütme yapabilirim" dedim, son iki ay öncesinden bildiklerimi 
anlattım ve o şekilde diğer olabilecek olayları anlattım. Orada benim adıma yazdıkları 
tutanağı görmedim, yalnız iddianamede geçen şekliyle benim söylemediğim beyanlar 
içerisinde bulunulmuş. Ben bunlar dolayısıyla mahkemede şikayetçi oldum. Ben o sırada 
istihbarat sorumlularının olmadığı ortamda ifade vermeyeceğimi söyledim. Kendilerine 
benim vereceğim bilgilerin İstihbarat Şubede olduğunu söyledim. Onlardan bu bilgilerin 
istenmesi gerektiğini söyledim. O esnada tam olarak hatırlamıyorum daha sonra istifa eden o 
tarihteki İstihbarat Müdürü Ahmet İlhan’ın da bulunduğu bir oltamda sarışın yakışıklı TEM 
Müdürü bana “Bak arıyoruz bulamıyoruz, ağabeylerin seni sattı, arıyoruz cevap vermiyorlar” 
dedi, beni orada oldukça tahrik ettiler. Sorguma devam ettiler.

Ondan sonra barodan avukat geldi. Avukatım geldikten sonra, ki benim de fikrim o 
yöndeydi, ifade vermemeye karar verdim. Benim ağzımdan düzenlenen tutanak ile ilgili 
olarak da mahkemede şikayetçi oldum. Aynı zamanda basına sızan olaylarla ilgili olarak da 
şikayetçiyim ama bu konuda hiçbir somut adım atılmadığını düşünüyorum.

Burada ben size bir konunun altını çizmek istiyorum. Dosyalarda Uğur diye bir isim 
var, bu isim yalnızca Ogün’ün ve benim bildiğim bir isim ama bildiğim kadarıyla, hiç 
kimsenin ifadesinde de geçmemiş. Benim çalıştığım Göksu Restaurantta Uğur güvenlik 
görevlisi olarak çalışmıştı. Uğur, Ogün’ü bir gün ya da iki gün çalışmaya getirmişti ama Uğur 
bile araştırılmış, Uğur’un gözaltına alındığını öğrendim. Bunu söylememdeki amaç, raporlar 
hazırlandığı zaman ne kadar titizlikle araştırma yapıldığı hususu. İkinci bir husus da bölgede 
kuvvetli bir istihbarat ağı olduğunu vurgulamak için söylüyorum.

İstihbarat elemanı olarak çalıştığım dönemde biz Yasin’in yardım alabileceği kişileri 
araştırıyorduk. Ben Mustafa ÖZTÜRK’ü pek tanımıyorum. Mustafa’nın iddiasına göre, Dost 
tarikatı cinayetinden yargılanan bir kişiyi Mustafa ÖZTÜRK evinde misafir etmiş, ben bu 
bilgiyi Muhittin’e verdim. Muhittin "Biz Mustafa ile görüşeceğiz" dedi. Yasin de o dönemde 



  

ocağa gidip geliyordu, ben Mustafa’nın da İstihbarat ile ilgisi olabilir diye düşünmüştüm, bu 
bağlamda Mustafa, Yasin ile irtibata geçmiş olabilir diye değerlendirmiştim.

Yasin, soyadı Başkan olan bir şahsa bir ara çalışıyordu. Şahsın ismini bilmiyorum. Bu 
şahıs sanıyorum Yunanistan televizyonlarında Türkiye ya da Türklük aleyhinde Hrant 
DİNK’den daha sert söylemlerde bulunuyordu; Yasin’i orada kullanıyorlardı, ihalelere falan 
gönderiyorlardı. Yasin’i oraya soyadı KELEŞ olan mahalleden arkadaşı, onların ortakları bir 
şahıs götürmüştü. Yasin bu şahıslar vasıtasıyla birini tehdit etmişti, bu konu Emniyete şikayet 
edilmişti, ancak bu konuda ne yapıldığını bilmiyorum. Ben bu bilgiyi Muhittin'den 
öğrenmiştim.

Yasin bana ilk silahını Değimendere’de bir arkadaşından aldığını söylemişti. Yasin 
cezaevinden çıktıktan sonra daha sonra Hrant DİNK cinayetinde kullanmak üzere beyaz bir 
silah temin etti. Metalik 9 mm çapında bir silahtı bu. Bu silahı 450 YTL’ye temin ettiğini 
söylemişti. Ben de açıkçası Yasin bu silahla bir şeyler yapmaması için silahı bozdum. Söküp 
takarken kabzanın üzerinde ufak bir dîl gibi bir yer var orayı bozdum, silahı kullanılmaz hale 
getirdim. Yasin, Trabzon’da KLAS Otel diye hatırladığım yerin karşısında bulunan bir yerde 
güvenlik görevlisi olarak çalışan, benim Yasin'in ablasının eşi diye bildiğim ve Köy 
Hizmetlerinde çalıştığını zannettiğim eniştesine bu silahı verdiğini söylemişti. Yasin ben 
silahı bozduktan sonra yapıma vermişti, sanıyorum 50 YTL para vermişti tamir ettirmek için. 
Biz Muhittin ile Yasin hakkında araştırma yaparken Muhittin bana, "Bu Yasin’in çevresinde 
mutlaka kamu görevlileri Yasin'i kontrol etmeye çalışır, bunu boş bırakmazlar, iyi takip et 
öğren" demişti. Yasin bana "Mc Donalds olayı sonrasında beni MOSSAD takip ediyordu, 
bunu MİTçi bir akrabamdan öğrendim” demişti. Ben de Muhittin’e bu şahıs kimse odur, 
dedim. Ben hatırladığım detayları İstanbul TEM’de de bu şekilde anlattım. Yasin, bütün 
kolluk güçlerinin kendisini takip ettiğini tahmin ediyordu. Yasin de silah kendisinde 
durmasın diye silahı eniştesine vermişti, eniştesi de silahı sattı diye Yasin’den duydum. 
Ancak Yasin parasını almamıştı, parasını ondan istiyordu. Olaydan sonra dosyaları 
incelerken eniştesinin Jandarmaya çalıştığı, orada kamu görevlileriyle güncel konularda 
sohbet ettiği hususları Yasin'le de paylaştığı kanaati bende güçlendi. Ben eniştesini fıziken 
tanımıyorum, Yasin’den duyduğum kadarıyla biliyorum.

Yasin kurusıkıyı normal tabancaya çevirttirmek istemişti. Bunu birlikte bomba ihbarı 
yaptıkları Serdar isimli bir çocuktan talep etmişti. Yasin benden mermi de istemişti. Tuncay 
benim Emniyet İstihbarat ile alakalı olduğumu biliyordu. Yalnız Tuncay benim bu konuyu 
Emniyete bildirdiğimi bilmiyordu. Ama Tuncay’ı da tembihliyordum, fazla Yasin’in çevresi 
ile ilişkili olma diye. Yasin bir gün eve geliyor, Yasin Tuncay’a Erhan’a mesaj çek diyor. 
"Mermi lazım Salih'de vardır" gibi bir mesaj atıyor bana, ben de Tuncay’a benim Salih ile 
otelde olduğumu söyleme demiştim. Trabzon’da otellerin kötü bir imajı vardır. Ben de böyle 
bir mesaj gelince, niye söylüyorsun gibisine Tuncay’a kızmıştım.

Yasin mermi aradığı dönemde, takriben mermi arama olayından 15-20 gün önce, 
kendisinin 200 YTL’ye 7.65 mm çapında bir silah temin ettiğini, söylemişti. Bu para miktarı 
silah almak için çok düşük bir miktardır.

Bu mermi isteme olayı 2006 yılının Kurban Bayramından 15-20 gün önce oldu. Ben 
bu mermi olayının akabinde Emniyeti arayıp çok acil görüşmemiz lazım dedim. İlk kez 
Emniyeti başkasının telefonundan aradım, ben önce özel numaradan aradım, sonra özel 
numaraya cevap vermeyeceklerini düşündüğüm için, aradığım molozun başlangıcı olan 
Telekom şubesinden tahmini olarak 20 defa art arda aradım. Dikkatlerini çekmek için de 
daha önce hiç kullanmadığım başkasının telefonundan mesaj çektim. Benim aradığım telefon 
numarası 0538 839 95 52’dir. Bu benim emniyet İstihbaratla irtibatlı olduğum telefon 
numarasıdır.

 Benim Salih HACISALİHOĞLU ile gönül bağım yok, babası seçimlerde adaydı 



  

oradan tanıyorum, istihbarata da onunla ilgili bilgi vermişimdir. Salih’in ortamı bilgi 
toplamaya müsait olduğu için gidip geliyordum. Aldığım bilgileri getirip istihbarata 
anlatıyordum. Mermi konusunun onunla alakası olmadığını zannediyorum.

Yine Yasin’in bir konuşmasından hareketle, Yasin restaurantçıların kolayca mermi 
bulabileceğini söylemişti, bu dönem içinde daha önce Yasin’in yanında sıklıkla görmediğim 
bir şahısla buluştuktan sonra Yasin’in mermi işini hallettiği şeklinde bir duyumum oldu. Bu 
çocuk restaurantta çalışan, kemençe çalan, adının Tuncay olduğunu zannettiğim bir çocuktu. 
Ancak bu sadece bir mantık yürütmedir. Ben hiçbir şeye şahit olmadım.

Benim hiçbir şekilde yurtdışına legal ya da illegal çıkışım olmamıştır. Kıbrıs ile 
benim hiçbir ilgim yok; yalnızca bir ara ev arkadaşım Metin Ahmet YAŞAR ile internet 
bahis sitesinden bahis oynamıştık. Bir ara biraz para kazandık o kadar. Bu 2005 Ocak Mart 
aylarında olmuştu diye hatırlıyorum. Biz para yatırıyorduk, sonra kazandığımızda aynı 
hesaba para geri dönüşü oluyordu. Ben Oyakbank hesabından yatırmıştım parayı, öyle 
hatırlıyorum.

Ben Ankara’da babam rahatsızdı bir ara gidip 15 gün kalmıştım. Erzurum, Elazığ, 
Malatya, Trabzon, Eskişehir, Rize, Ordu, Giresun, Gümüşhane'de kaldım. Sakarya’ya da 
birkaç saatliğine uğramıştım. Salih beni konfeksiyon malı almaya çağırmıştı, ona refakat 
etmek için beraber İstanbul’a gittik, işimizi yaptık, bir gece kaldık dönüşte Sakarya’ya 
uğradım. Samsun’a geidim sonra ya Trabzon’a ya Elazığ’a döndüm tam hatırlayamıyorum. 
Bu gezi 2005 yaz ayıydı, sanıyorum Ağustos’ta. Bu şehirler dışında başka şehirler görmedim.

Ben yakın şehirler için, GFK firmasında çalışıyordum. 2005 Kasım, 2006 Ekim arası 
3 projede bulundum. Sanıyorum İş Bankası hesabıma yatıyordu kazandığım para, anketörlük 
yapıyordum. Benim tüm gezilerim, tüm kayıtlarım firmada vardır. Her proje için 300-400 
YTL arası para kazandım, toplamda 3 proje yaptım.

Bir de Göksu Restaurant’ta da çalıştım. Tüm kayıtlarım vardır. Benim Emniyet 
İstihbarattan aldığım para olarak, benim harçlarım ödenmişti 3 dönem, toplam 700 YTL’dir. 
Bir de onun haricinde 2 yıllık dönemde toplam 200 - 250 YTL civarı para almıştım.

Ben bir ara da mermer firmasında çalışıyordum. Doğuş Mermer, Ahmet BEKTAŞ 
isimli bir arkadaş vardı. Trabzon’da mermer işi yapıyorlardı, ihracat yapıyorlardı. O dönem 
üniversite birinci sınıftaydım.

Mehmet AYTEKİN Elazığlı hemşerimdir. Ben sıklıkla yanına gider gelirdim. 
Kardeşlerini de tanırım. Bu olaylarla hiçbir ilgisi bulunmamaktadır. Ondan bomba yapmayı 
öğrendiğim doğru değildir.

 Satılmış ŞAHİN benim arkadaşımdı. Satılmış'ı Tuncay vasıtasıyla tanırım. 
Satılmış’ın istihbarat ile alakası yoktu. Satılmış bana Yasin ve çevresini kastederek; senin bu 
çocuklarla ne alakan var, sen üniversite okuyorsun, bunlarla gezme demişti.

Tuncay’ın elinde bir bayrak vardı; yolda bulmuş, yıkamış odasına asacakmış. Bu olay 
olmadan 5-6 gün önce olmuştu. Olaydan sonra Tuncay bana Ogün’ün resimleri çıktığı zaman 
Ogün’ü İstanbul’a giderken gördüğünü kendisine bayrağı verdiğini söyledi.

 Benim Elazığ’da bir arkadaşım var, MtT’e girmek istiyordu. Herkesten referans 
istiyor, araştırıyordu. Mehmet TOPÇİ isimli bir arkadaşım. Ben de sordum etrafta, Salih’ten 
sordum; İhsan diye biri olduğunu duydum. Mehmet TOPÇİ daha önce MİT’e başvurmuş, ben 
Mehmet’i İhsan ile telefonda görüştürmüştüm. Daha önce İhsan KASAP’ı Salih’in yanında 
görmüştüm. İhsan, Mehmet’e yardımcı olacağını söylemişti. Ben Trabzon İstihbarata, 
Memduh’a bu konuda kapsamlı bilgi vermiştim. Bu konunun çalışmasını da yapmıştım. 
Mehmet TOPÇİ bu konuda Trabzon’da misafirim oldu.

Bahadır CİHAN Yaşar CİHAN’ın oğludur. Birkaç sefer Trabzon’da görüştüm. Bir 
sefer de Elazığ’da misafirim oldu. Onun dışında Bahadır ile hiçbir bağlantım yoktur; fazla da 



  

tanımıyorum.
Yasin bir sefer sanıyorum Van'da idi, Yasin beni aradı, Elazığ’a geçeceğim dedi, ben 

de Elazığ'daki arkadaşları aradım orada misafir etsinler diye, onlar da misafir etmişler.
İddianame hazırlandığı sırada azmettirici olduğum konusunda Yasin şahitler 

göstermiştir. Zannettiğim kadarıyla şahitler dinlenmiştir. Ancak iddianameye bu hususlar 
yansımamıştır.

Danıştay olayından 1-2 ay sonra ve sanıyorum Hrant DİNK olayından 5-6 ay önce 
burada F2'de kalırken cezaevinde istihbaratçılara ifade veren bir şahsın ben bizim dosyamıza 
giren ifadesini okudum. Bu ifadenin istihbari değeri olduğunu düşünüyorum. Şahıs ifadesinde 
kendisinin jandarmanın muhbiri olduğunu, kendisinin belli şahıslarla görüşerek belli konulara 
şahit olduğunu, Gökhan diye bir çocuğun kendisini bu şahıslarla tanıştırdığım, söylediğini 
hatırlıyorum, ifadesinde, çocuğun söylediğine göre; bir muhbire sansasyon yaratacak bir olay 
yaptırılması ihtimali varmış, ben de ifadede belirtilen hususların Trabzon’u ilgilendiren bir 
konu olduğunu ve bu konuda Trabzon’un bilgilendirilip bilgilendirilmediğini de merak 
ettiğim için bu konuyu açıyorum.

Olayla ilgili soruşturma süreci usulüne uygun yapılmadığı, medyaya suçlu gibi teşhir 
edildiğim, ilgisi olmayan delillerin toplanarak medyaya olayla ilgili gerçek delil gibi 
yansıtıldığı, cezaevinde baskı altına alındığım, haber elemanlığına kabul edildiğim zaman 
ilgili kurumun bana karşı sorumluluğu bulunduğu, ancak bunun gereği yapılmadığı, benim 
tüm bilgilerimin basma sızdırıldığı için psikolojim bozuldu. Ailemin psikolojisi bozuldu. Bu 
durumu da kamuoyuyla da paylaşacağım. Ben şu anda terör örgütlerinin hedefindeyim. 
Benim tek suçum suçu bildirmektir. Cezaevinden çıktıktan sonra can güvenliğimin 
sağlanmasını istiyorum. Ayrıca yine bugün yine aynı şartlar oluşsa, yine geçmişte 
yaptıklarımdan daha fazlasını yapamam. Benim bu konuda vicdanım çok rahattır.

Ben şu an her şeyi ayrıntılı hatırlamayabilirim. Dava halen devam ediyor, benim daha 
önce verdiğim ifadelerden eksik kalan hususlar tamamlanabilir." şeklinde beyanda 
bulunmuştur.

06/07/2009 havale tarihli yazılı savunma dilekçesinde ve İstanbul 14. Ağır Ceza 
Mahkemesinin (CMK 250.madde ile yetkili) 2007/428 esas sayılı dosyasının 07/07/2009 
tarihli duruşmadaki ifadesinde ana hatlarıyla;

"İstanbul Savcılığında vermiş olduğum ifademde üzerime atılı suçlamaları 
delillendirerek çürüteceğimi belirttim. Bunu birinci celsede tekrar ettim, sekizinci celsede not 
aldım,  mahkemeniz huzurunda okuduğum ifadeleri yazılı hale getirdim. İki nüshadır, 
okumak istiyorum. 

 1. OLAY: 2002 yılı yaz aylarında Trabzon Santa Maria Katolik Kilisesi rahibini 
kasten yaralama eylemi; 

Yasin Hayal C. Başsavcılığımızca tekrar alınan ifadesi ve C. Başsavcılığımıza cezaevi 
kanalıyla gönderdiği mektuplarda 2002 veya 2003 yılı içerisinde Erhan Tuncel'in kendisine 
anlatımları ve ortak siyasi görüşleri doğrultusunda Trabzon merkezinde bulunan Santa Maria 
Kilisesi papazını dövmesi konusunda kendisini Erhan Tuncel'in yönlendirdiği, bu eylemi tek 
başına yaptığını, ancak bu konuya ikna edenin Erhan Tuncel olduğunu. (Devamı iddianame 
sayfa 6. üçüncü paragraf)

Deliller;
1) İspat külfeti iddia edenindir doktrini gereği bunu iddia eden Hayal'in bunu 

ispatlamasını istiyorum.
2) Hiçbir sanık ya da şüpheli beyanı yoktur.
3) Ben o tarihte Hayal ile taşınmıyordum.



  

4) Bu suçu Hayal'in işlediği yönünde Ahmet İskender, Ersin Yolcu, Ogün Samast, 
Veysel Toprak'ın beyanı vardır.

5) En önemli ve en somut delilim 2.celsede 2001-2002 yılında Kredi Yurtlar 
Kurumunda kaldığıma dair belgeyi istedim. Olayın vuku bulduğu tarihte Kredi Yurtlar 
Kurumunda kalıyordum. 1.celse seyfa 11-12, "Evim nerede, ilk olarak evime kimler gelmiş, 
ben evimde kimlerle kalıyorum, ne zaman geldi" şeklinde soru yönelttim. Cevaben "Beni 
evine davet etti, ilk evi Konaklar Mahallesi Öğretmenevleri bölgesi, caminin hemen 
arkasıydı. O dönem kaldığı arkadaşları da Veysel Toprak ile birlikte kalıyordu. Şişman ancak 
ismini çıkartamadığım bir arkadaşı vardı. Evin bulunduğu yer benim mahalle olduğu için o 
mıntıkayı çok iyi biliyordum. Beni akşam evine davet edince gittim, 2002 yılı Mart ayıydı" 
şeklinde beyanı oldu. Mahkemenizin eline o dönemde Kredi Yurtlar Kurumunda kaldığıma 
dair resmi evrak ulaştı. Ben 2002 yılı Kasım ayında eve çıktım. Ev arkadaşlarım Tuncay 
Uzundal ve Fırat Köksal'dır. Yine Veysel Toprak 1.celsede sayfa 15'te "Ben Erhan'ın yanına 
2003 yılı Şubat ayında geçtiğim" demektedir.

6) Benim hiçbir zaman ne Emniyette ne de Savcılıkta bu tip olayların içinde 
bulunduğum şeklinde bir beyanım olmamıştır. 

7) Kim olursa olsun, hangi dine mensup olursa olsun benim din adamlarına karşı 
saygım vardır.

8) Hayal'in beni mağdur etmek amacıyla attığı birinci iftiradır.
9) Dosyalardaki mevcut deliller; sanık ifadeleri, Kredi Yurtlar Kurumunda kaldığıma 

dair belge. 
Olay hakkındaki bilgim (duyumum): Ben bu olayı Yasin'den duydum. Yasin'in yakın 

çevresi tarafından bilinmektedir. Trabzon İstihbarat Şube Müdürlüğünde bu olayın bilgisi 
Muhittin Zenit'e Yasin'den duyduğum şekilde verilmiştir. Herhangi bir görgüm yoktur. 
Ocaktan arkadaşım Hüseyin Kavanoz'un iddiasına göre bu olay yerel Günebakış Gazetesinde 
manşetten verilmiştir.

Ayrıca burada önemli gördüğüm bir hususu daha belirtmek istiyorum; Başbakanlık 
Teftiş Kurulunun raporunu medyaya yansıdığı şekilde takip ettim. Bu olay dahil edilerek 
subjektif bir yorumda bulunulmuş. Benim papazın darp edilmesi olayı ile hiçbir şekilde 
alakam yoktur. Birlikte suç işleyen insanların birbirini tanıması gerekir. Bu yorum hukuki 
dayanaktan yoksundur, art niyetlidir. 

16/08/2004, asılsız bomba ihbarı: Bu yönde bir iddia yok, zaten alakam da yok. 
Olay hakkındaki bilgim Yasin kaynaklı, görgüm yok, sadece duyumum var. 

Jandarmanın kendi evini aradığını, o gece Eniştesinde kaldığını, sonra Azerbaycan'a geçtiğini 
beyan eder. Bunu yakın çevresiyle paylaşıyordu. Herhangi bir delillendirme yapamam. 

24/10/2004 Mc Donalds'a patlayıcı madde atma eylemi: İfademin bu kısmında 
8.celsede okuduğum metni yazılı hale getirdim. Birçok kısmı eksik ve yanlış geçmişsiniz. 
Teknisyen 2 defa duruşmaya girerek sesimin anlaşılmadığını söyledi, zaten gerekli kayıtlar 
kameralarda görüntülü ve sesli var. İfadem dağınık haldeydi, onları düzelttim, eksik kısımları 
yazdım. 

Yasin Hayal yurt dışından döndükten sonra Trabzon ilinde Amerika'nın Irak'ı işgalini 
protesto etmek amacıyla ses getirecek eylem planlıyordu. Bu bağlamda Trabzon ilinde 
kiliseye, HSBC Bank ve Mc Donald's şubelerine silahlı eylem planlıyordu, bunu yakın 
çevresiyle paylaşıyordu. 

Olayın vuku bulduğu gün Yasin'in arkadaşı olan Numan olaydan sonra evime geldi, 
yanında ilk kez gördüğüm İrfan denen biri vardı, Yasin'i sordu, burada olmadığını söyledim, 
gittiler. Olaydan 3 gün sonra Trabzon Terörle Mücadele Müdürlüğü ekipleri tarafından benim 
evimde kalabileceği şüphesine binaen Savcılık kararıyla arandı, bir bulguya rastlanılmadı. 



  

Emniyete davet edildim, ifadem alındı, serbest bırakıldım. Bir gün sonra Elazığlı olması 
hasebiyle tanıdığım, zaman zaman ziyaretine gittiğim Hüseyin Tan beni cep telefonuyla 
aradı. Benim kullandığım o dönemki hat 0535 609 71 23 kendi üzerime kayıtlı. Trabzon 
Meydanı'nda beklediğini söyledi. Yanında Emre diye biri vardı. Emre istihbaratçıların Yasin 
Hayal'i yakalamak için benim bilgime başvuracaklarını söyledi. Trabzon Meydan'da 
belediyenin önünde beni aldılar. Muhittin Zenit ile Ankara'dan geldiğini beyan eden bir şahıs 
vardı. Daha sonra bu şahsı hiç görmedim. Akçaabat istikametine gittik. Ellerinde Yasin'in 
üniversite öğrencilerinin evinde kaldığına dair istihbarat evrakı vardı. Bize yardımcı olur 
musun dediler, ben de tamam olurum dedim. Daha önce Yasin'in zaman zaman ziyaret ettiği 
öğrenci evlerine Zenit'le birlikte baktık. Birinci ev Metin Ahmet Yaşar'ın Teknikel D-2 
bloktaki eviydi, evde kimse yoktu. Arabayla beni Havaalanı Mevki'ne bıraktılar. Veysel'e 
uğradım, buraya gelip kaldığını söyledi. İstanbul'a Rize arabasına binerek gittiğini söyledi. 
İstanbul'a varması halinde kendisini arayacağını söyledi. Erbil'i yolda gördüm, onun beyan 
ettiği poşeti alarak Muhittin Zenit'e teslim ettim. Her şeyi doğru bir şekilde Zenit'e anlattım. 
İstanbul'da nereye gidebilir diye sordu. İstanbul bağlantısı konusunda bir bilgim yok dedim. 
Rize'den tanıdığım biri var, onu arayabileceğimi söyledim. Bu aramayı Muhittin Zenit'in 
getirmiş olduğu telefondan yaptım. Rize'de olduğumu söyledim. İsmail Hoca Ankara'da 
olduğunu söyledi. Bize Rize'de birinin telefonunu verdi, aradım, kapalıydı. Ocaklara gidebilir 
dedim, kendi il başkanımın yanına gittim, Yasin'in suç işlediğini, ocaklara gidebileceğini 
söyledim. Genel merkeze haber vererek Yasin'in ocaklara gitmesi halinde haberdar edilmemi 
il başkanından rica ettim. Zenit olayla ilgili sorular sordu. Tüm bildiklerimi doğru bir şekilde 
anlattım. Ertesi gün Yasin yakalandı, Trabzon'a getirdiler. Birkaç gün sonra Zenit'le Aksular 
Otal'e gittik. Yasin'in cüzdanından çıkan telefon numaralarını gösterdiler, hangisini tanıyıp 
tanımadığımı sordu. Zenit bana haber elemanı olma teklifinde bulundu. Bundan sonra her 
konuda biz bilgi vereceksin, seni illegal hiçbir işte görmeyeceğim, biz gerekli yönlendirmeyi 
yapacağız, suçla mücadele edeceksin, maddi manevi bir sıkıntın kalmayacak, üniversitede 
hoca olacaksın dedi, ben de tamam dedim, haber elemanlığı süreci başladı .... Benim Mc 
Donald's olayıyla ilgili ne öncesinde ne de sonrasında bir alakam yoktur. Yukarıda bahsi 
geçen şahısların istihbaratı tarafımdan toplanmış, Trabzon İstihbarat Şubeye teslim edilmiştir. 
Ayrıca yargılaması yapılmış. Bu kadar kapsamlı almamdaki gaye, sanıkların haber 
elemanlığım deşifre olunca tutum ve davranışlarında, ifadelerinde mağdur etmek saikini 
güttüğünü delillendirmek amacıyla yazdım. Bunu ifademin son kısımlarında ayrıca başka bir 
başlık altında belirteceğim ... Kasım ayı içerisinde evimde oturuyordum, Yasin, ilk kez 
gördüğüm Ogün ismindeki şahısla evime geldi, evime gelmeden 5-6 gün önce başka bir şahsı 
göndereceğini söylüyordu. Evime gelirken Ogün içeriye geçti, bana "Göndereceğim eleman 
bu" dedi. Film izledik. O sırada Tuncay evde yoktu. Bana Ogün'ü kastederek "Bunu Engin 
Yılmaz'a göndereceğim" dedi, Engin Yılmaz'ı arar mısın dedi, ben de aradım, telefonu 
kapalıydı, sonra gittiler. Memduh'u aradım, yanında Kürşat ile isminin Ahmet olduğunu iddia 
eden bir şahısla birlikte geldiler. Bana, Yasin'in arkadaş çevresinden kimden bilgi alabiliriz 
diye sordu, ben de Özcan ismini önerdim, bunun soy isminin Bayram olduğunu sonra 
öğrendim. Görüşülüp görüşülmediğini bilmiyorum. Sonra Yasin'in Pelitlispor'da sol açıkta 
oynayan bir takım arkadaşına Hrant Dink'i vurdurtacağını söyledim, ismi aklıma gelmedi. 
Sonra İhsan Kasap konusunu ve genel konulardan konuştuk, Zeynel'i sordu, telefonda 
bahsettiğim gibi gelmiş dedim, ne yapıyor dedi, niye onunla gezmiyorsun dedi. Ne işim var 
dedim. Sonra beni evime bıraktılar ... Gelelim 19 Ocak gününe: Benim ne bu işi Ogün'ün 
yalnız başına yapacağı, ne de çıkış tarihlerinden haberim yoktu. Ayrıca bu yönde hiçbir sanık 
beyanı da yok. 19 Ocak'taki olaydan bahsetmeden önce bir hususu daha açıklığa kavuşturmak 
istiyorum. Yasin bu olayı düşünce aşamasında 4 defa tasavvur etti. 1; kendi yapacağı, buna 
silahını bozarak ve konuşarak engel olduk. 2; Zeynel'e yaptıracağı, bunda para bulamamış. 3; 
Ogün ile Engin Yılmaz, zaten bu olayın gerçekleşme ihtimali yoktu. 4; kuru sıkı bir tabancayı 



  

gerçeğe çevirmek için uğraşıyordu. 5; 19 Ocak'ta gerçekleşen vahim olay, bundan benim 
haberim yoktu. 

19 Ocak günü Kalkınma Mahallesinde fotokopi çekiyordum. Kürşat beni aradı, Hrant 
Dink'in vurulduğunu söyledi. İlk başta latife yapıyor zannettim. Yasin'in burada olup 
olmadığını sordu, ben de bilmiyorum dedim. Bakıp size haber vereceğim dedim. Ardından 
Muhittin Zenit aradı, bu görüşme basına da sızdırıldı, bakıp haber vereceğim dedi, bana 
elemanı getirme dedi. Bu görüşmenin olduğu sırada Kalkınma Mahallesindeydim, o zaman 
ne biliyorsam, aklımdan ne geçiyorsa hapsini doğru bir şekilde bildirdim. Olayın mütalaası 
niteliğinde bir görüşmedir. Ondan sonra Pelitli Mevkine geçtim, Yasin'i aramaya koyuldum. 
Bunlar birkaç gün öncesinde  Ogün, Zeynel, Yasin evimin karşısında Mihmandar Cafe'nin 
önünde geziyorlardı, Mihmandar Cafe'ye girdim, Zeynel içerideydi, tek tanıdığım Ersin'e 
Yasin nerede diye sordum, hayırdır dedi, Yasin'i görünce beni bulsun dedim. Peşim sıra 
dışarı geldi, Ogün nerede, eleman vurulmuş dedim, buralarda dedi. Eve geçip Yasin'i 
bekledim, 2 saat sonra geldi, siz mi yaptınız dedim, yok dedi. Benim amacım bunları bir 
arada görmekti. Aynı gün içinde Ogün'ü MSN'de görmüştüm. Ben de bunların yapmadığı 
yönünde kanaat getirdim. Memduh'u aradım, bunlar yapmamış dedim. Yasin nerede diye 
sordu, burada dedi, iş yerine geçtim, Memduh yanıma geldi, Yasin nerede diye sordu, 
Mihmandar Cafe'de dedim, sonra gitti. Gece 1-2 gibi eve döndüm, Ogün'ün görüntüleri ertesi 
gün yayınlandı, sonra Tuncay giderken gördüğünü söyledi, bana neden söylemedin diye 
sitem ettim, neden şapka takmamış dedim, yakalanacak dedim. Şok geçirmişti, sağa sola bak 
Ogün buralarda ise teslim etmem lazım dedim. Bizi de alacaklar dedim. Tuncay bana senin 
bu olayla bir alakan yok, gerekirse ben şahitlik yaparım dedi. Sonra Memduh'u çaldırdım, 
beni aradı, buluştuk. Yanında Ercan Amir vardı, bunlar yapmış dedim, o size dediğim çocuk 
yapmış dedim, birbirlerine baktılar, bir şey demediler. Sonra Ercan Amir bu konuyu tüm 
ayrıntıları ile araştırdıklarını, "Bilgin var bize söylemiyorsun, göreceksin" dedi. Ben de 
kendilerini defalarca aradığımı söyledim. Memduh bana iki defa arasan cevap verirdim dedi. 
Banan Ercan Amir "Güzel iş, kendi içeride fikri iktidarda, Türkiye'yi Avrupa Birliği'ne 
sokacak şahsı götürdünüz" dedi ve "Bu işin beyni sensin" dedi. Ben de dedim "Senin benimle 
derdin ne, istediğin kadar araştır. Size bir yıldır adamı vuracak diyorum, gereken bilgiyi 
verdim, değerlendirmediniz.", tamam dedi, "Araştıracağız suçun varsa ceza alacaksın" dedi. 
Bu görüşmelerin olduğu esnada Rize yolundaydık, aşağı inerek telefonla birisiyle konuştu, o 
esnada bana "kesin bunlar mı yapmış" diye sordu, ben de evet dedim. İstihbarat Şube'de 
misafir edildim, orada yüzünün yarısı şişmiş, muhtemelen Organize Şubeden gelmiş biri bana 
sorular soruyordu, Ersin'in adresi nerede, berber kim vs diye,  hepsini söyledim, ara ara 
Memduh, Ercan Amir soru soruyordu, tüm bildiklerimi doğru bir şekilde anlattım, size 
söylediğim çocuk dedim. Kürşat söyledin dedi, orada bu konuyu üstleriyle paylaştıkları 
kanısı bende oluştu. Kürşat'ı dışarıya çağırdılar, içeriye girdi, "Yok söylemedin" dedi. 
İstihbarat Şube'nin misafirhanesi var, orada akvaryum var, balıklara yem ver dediler, yem 
verdim, biraz uyudum, yemek yedim. Ogün'ün yakalandığını öğrendim. Yasinler nerede diye 
sordum, aşağıda dediler. Muhittin abi geldi, bana olay hakkındaki bilgimi sordu, ben de; daha 
önceden seninle çalışmasını yaptığımız Engin Yılmaz'la birlikte yapacaklarını söyledim. 
Ogün bilgisini verdiğimi söyledim. Bunu savcıya da anlattım. Defaatle gizleniyor. Hepsinin 
morali çok bozuktu. Bana Zenit; olaydan sonra bizi haberdar etseydin başına bu işler 
gelmezdi, konunun detaylı araştırılacağını, biraz yorulacağımı belirtti, bir suçum varsa ceza 
göreceğimi belirtti. Ben de araştırın dedim. Seni buradan çıkarayım dedi. Sonra Ercan Amir 
gelerek "Hiçbir yere ayrılma, telefonun devamlı açık olsun, nereye gidersen bizim haberimiz 
olsun, mümkünse evden ayrılma" dedi. Sonra Kürşat beni eve bıraktı. Akşam tekrar 
Memduh'la telefonda görüştüm, nerede olduğumu sordu, evde oduğumu söyledim. Geceye 
doğru evim Trabzon Terörle Mücadele ekipleri tarafından Savcılık kararıyla arandı, gözaltına 



  

alındım, İstanbul'a getirildim. Faruk Sarı ve Yahya Öztürk'ün yanındaydı." şeklinde beyanda 
bulunmuştur.

İstanbul 14. Ağır Ceza Mahkemesinin (CMK 250.madde ile yetkili) 2007/428 esas 
sayılı dosyasının 10/01/2012 tarihli duruşmasındaki esas hakkındaki son savunmasında 
ana hatlarıyla;

"Avukatımın beyanlarına aynen katılıyorum, kendisine teşekkür ediyorum, ayrıca 
şunu belirtmek isterim mahkemenin başında burada FUAT tarafından kukla olarak oynatılan 
katil YASİN benim hakkımda bir cümleler kurdu, kardeşi OSMAN ile birlikte görüntülerde 
net bir şekilde işledikleri ve Trabzon Jandarma vede Trabzon polisinin bir bölümünü arkadaş 
grubu şeklinde kurdukları Trabzon Ergenekon yapılanmasıyla benim uzaktan yakından bir 
alakam yoktur, yapıyı ortaya çıkaran benim öncelikle gözaltına ne şekilde alınacağımı onay 
çıktı, bir ajanın gözaltına alınma şu şekilde işler; Sanıklar sıklıkla iftira atar, bu kesinlikle 
bilinir, daha önceden olay esnasında müdahale etmedim mahkemenize saygıdan dolayı, önce 
ajana refakat memurları götürür dosyasını, dosyalar karşılaştırır sanıklar dinlenir, eğer aksi 
bir durum varsa ajan gözaltına alınır, ajanın mahkemede tanıklık yapması bu şarta bağlıdır, 
ilgili sözleşme vardır, burada 5 yıldır bir tiyatro oynanıyor, 2004 de İstanbul Valiliğinde 
çarkın dönmesiyle başlayan o çarka iki üç defa çomak sokmamdan dolayı şahsi 
husumetlerinden dolayı burada suçlanmaktayım, ayrıca mahkemeniz sorguda burada herkes 
ilk yapabileceği şey bir sorguda yapılacak şey 5 yıldır bu yapılmadı Hrant Dink cinayetinde 
şu ifadelerimi yan yana getirin ya şu ifadeleri bir yan yana getirseniz havanda su dövmeye 
devam etmeyeceksiniz olay çözülecek hiçbir suçum olmayacak, iddianamede Celalettin 
Cerrahın siparişi üzerine 24 Martta müfettişler tarafından ön soruşturma başlatılırken gazete 
haberleri girer bakarsınız internetten hazırlanan iddianamede özellikle OGÜN ile ilişkim 
sanki eve gelmiş ballandıra ballandıra anlatan daha önceden YASİN tarafından azmettirilmiş 
olayı planı, projesi çizilmiş ben olmasam da işlenecek sonra yine silah taliminde bir daha 
prova yapılmış proje yapılmış nasıl gidecekleri, olaydan önce yine yapılmış, bu suçlar hepsi 
benim üzerime atılmaktadır, ortadadır herşey, ek yazılı savunma bitmedi, yazılı savunmayı 
göndereceğim, beraatimi isteyeceğim ayrıcada yazacağınız gerekçeli kararda sanıkların 
ifadelerini yan yana getirildiği zaman hiçbir suç üzerime kalmıyor bunu mahkemenizden 
istirham ediyorum teşekkür ederim" şeklinde beyanda bulunmuştur.

İstanbul 14. Ağır Ceza Mahkemesinin (CMK 250.madde ile yetkili) 2007/428 esas 
sayılı dosyasının 17/01/2012 tarihli duruşmasındaki esas hakkındaki son savunmasında 
ana hatlarıyla; 

"...Sayın iddia makamının hukuk dışı bir yöntemi benimsemesi kanaatimce dosyasını 
tamamlayıp hüküm kurma amaçlıdır. Terör ve örgütlü suçları çok ağır hisseden ülkemizde 
yaygın kullanılan bir yöntemdir. Cevaplamamı istediği soruların cevabını istemiştir. Delil 
duruşmaya tek çıkarılmam, bu soruları cevaplamam halinde masumiyeti sağlayacağımı 
düşünmüştür. B şıkkı savcı diğer dosyaları inceleyerek bir denklem kurduğunu düşünmüştür. 
Ancak kurduğu denklem problemi çözmede sonuca ulaşamayacağı açıktır. C şıkkı görevde 
ihmali veya kastı olanlar savcının iyi niyetinden faydalanarak savcıyı aldatma yoluna giderek 
kurulan devlet denetleme kurulu öncesi kendilerini aklamayı planlamaktadır. D şıkkı Türkiye 
gibi benimde komuoyundan tanıdığım varlığını  halen bürokraside sürdürdüğü ETÜ'nün 
Ergenekon terör örgütü ETÜ diye geçiyor. ETÜ'nün ilk dosyasını savcının anlattığı şekilde 
birleştirerek ETÜ operasyonunu işlevsiz kılmayı planlamıştır. Önemli olan müşteki 
vekillerinin verdiği şema araştırılmamıştır. Şahsi bakış açım 4 seçenekten ben az seçeneğini 
işaretleyerek takdiri sayın heyete bıraktım. Ceza yargılamasının konusunun dar anlamda ve 
geniş anlamda ceza yaptırımı uygulanabilecek eylemler olduğunu hukuk fakültesi birinci 



  

sınıf öğrencisi bile bilir. Şahsım hakkımdaki mütalaada ismimin geçtiği bölümlere karşı 
cevabım, mütalaaya karşı savunmam. Deliler Türk ceza yasası olayın özünü bulandırmak 
amacıyla dosyaya serpiştirilen HTS kayıtları teknik takip sanık ifade ve beyanları teftiş 
kurulu raporları tüm soruşturma ve kovuşturma evrakı, dergi haberleri, istihbaratçı 
çekişmenin dosyaya yansıyan kısmı müşteki vekillerinin aşamada verdiği dilekçeler, ahim 
kararı sayın iddia makamının mütalaasında olayın yeterli ve topluca değerlendirilemediği 
yanlış saptamalar yaptığı kamuoyunu çabasında olduğu, mahkeme safahatında olmayan 
huzurda tartışılmayan nereden geldiği belli olmayan, bazı bölümleri delil olarak nitelendirdiği 
asıl delilleri değerlendirilerek konumumu ortaya koyamadığı bu nedenle eksik ve yanlış 
sonuçlara vardığı, su götürmez bir gerçektir. Savcının mütalaasının mahkeme heyeti 
tarafından dikkate alınmadığı hatta kararlarına uyulmadığını tekrar ederek altını çizmek 
isterim. Kısa not gün konuşma vaktidir. DİNK cinayeti hakkında yapacağım bu son 
konuşmadır. konuşuyorum yaptığım ihbarı sadece ben bilmekteyim. Polisle ilişkimi bilen 
sanık TUNCAY UZUNDAL'dır ve ERBİL SUSAMAN'dır. İçeriğini bilmezler hiçbir bilgiye 
de sahip değildirler sadece polis ile ilişkili kendi beyanından bilirler dolayısı ile ilgili hiç bir 
sanık şüpheliye benim yaptığım açıklama bağlamaz konumlarına bir etkisi yoktur sadece beni 
bağlar. Giriş bölümü sayfa 3 sayın iddia makamının mütalaanın aynı sayfasında 21 hücreden 
bahsettiği dolayısı ile ETÜ'nün başka eylemlerinin de olabileceğini saycının HRANK DİNK 
cinayetini ETÜ'nün son eylemi olarak tarihe geçtiği savını kendisi çürüttüğü ancak bunun 
yanında ETÜ diye tanımlanan ulusalcı çetenin işlediği konusunda savcı ile hem fikirim 
olduğuna en azından aynı şüpheyi taşıdığımı belirtmek isterim. ancak benim bu örgütü 
bilerek veya bilmeyerek hiç bir şekilde ne bir parçası olmadığım hiç bir şüpheye yer verecek 
şekilde açıktır. Örgütün ideolojik yapısı sayfa 4 ulusalcı kelimesini cezaevinde öğrendiğimi 
size aktardım ETÜ diye bilinen örgütün tüm Türkiye kamuoyundan tanıdığımı sadece 
TUNCAY ÖZKAN doğu perinçek SİNAN AYGÜN, TURHAN ÇÖMEZ, YALÇIN 
KÜÇÜK, DOĞAN YURDAKUL siyasetle uğraştıkları bir evi BEDRETTİN DALAN'nın 
isimlerini duyduğum kamuoyundan duyduğumu sevimsiz tipler olarak değerlendirdiğimi işçi 
partisi olarak bildiğimi bin yılda geçse bir araya gelemeyeceğimi. Diğer hiç bir sanığın veya 
şüphelinin ismini dahi duymadığımı tüm Türkiye gibi Kamuoyundan tanığımı şahsımın 
silinen HTS kayıtlarının gizli soruşturmada basının elinde gezdiği soruşturmayı yürüten 
İstanbul Terörle soruşturma savcısının Trabzon'dan istediği Trabzon'un eksik dinleme 
gönderdiği konunun muhatabının TİB başkanlığı olduğu, istenirse oradan çıkartılabileceği, 
polis ajan ilişkisi kurduğunu ve fakat memurların MUHİTTİN ZELİT, ÖZKAN MUMCU ve 
MEHMET AYHAN ile benim yargılandığımız davadan beraat edeceğim bilgi alışverişi 
trafiği olduğu, 0505 609 71 23 nolu hattımı cüzdanımda iken kaybettiğimi bu hattı şimdiki 
mülakatta temdeki mülakatta bildiriğimi bunun sorgu ekibi tarafından bilinmediği, 
kayıtlarımı kendimin silmediğimi sileyemeyeceğimi o tarihte cezaevinde olduğumu bunun 
dışında 2002 2007 arasında hiç bir hattımın olmadığını kayıtları silenen delil karartma suçunu 
işlediğini bunu ortaya çıkartacak kişinin kendim olmadığını takip ettiğim gurubun 
savunmamda ileri ki kısımda detaylı açıklayacağım üzere bir çok sanık ve şüphelinin 
telefonunu ve fakat memurlarıyla kasım 2006'ya kadar bildirdiğimi neden 3 şahsın telefonun 
dinlemeye alındığını anlamak veremediğimi dinlemenin Elkaide terör örgütü üzerinden 
yapıldığını anlayamadığımı dinlemenin direk HRANK DİNK suikasti üzerinden 
yapılabileceği ceza yasasının bu yönde olduğunu hatırlatarak mütalanın ileri bölümlerinde bir 
şüphemi size anlatacağım sokaklarda başı boş işsiz güçsüz öğrenimini tamamlayamamış biri 
değilim. Tutuklandığım yıl büyük ihtimalle üniversiteyi bitiriyordum. Yüksek ücretli ve 30, 
40 yıllık deneyimi olan firmalardan yüksek meblağlı iş teklifi almıştım. İşimide kurardım 
tutuklamadan bir hafta sonra başlıyordum. Tutuklandığım zamdan çalışıyordum. sayın heyet 
ideolojinin iyisi kötüsü olmaz başka bir toplum tarafından geçersiz nitelikte olan olur tüm 
idelojide ahlak için söylemlere dayanır öyle şiddet içermez. Örgütü ideolojik yapısı olarak 



  

iddia makamının delil olarak nitelendirdiği şüpheli ENGİN YILMAZ'ın beyanın öncelikle 
ceza yasanın suç aletlerinden sonra tartışılamayacak maddi bulgulardan sonra sanık veya 
şüpheli iddiaları için uzman sorgucular sadece merak olduğunu söylerler olmasa da olur 
derler, sanık beyanından alan tem müdürünün SELİM KUTKAN'ın ETÜ'ye muhbirlik yaptığı 
için görevden alındığını hatırlatırım. Mahkemenizin bir şüpheli tanık veya sanık beyanını 
delil olarak nitelendirmesi için en azından maddi gerçekle uyuşması gerektiğini 
kovuşturmanın geldiği aşamda TEM müdürlüğü soruşturma savcısı sorgu hakimliği katılan 
vekillerinin katıldığı çapraz sorgu ve müfeddişler tarafından yapıldığını hatırlatma gereğini 
duyuyorum enginin uydurmaları bu şahsın hiç bir şekilde biriyle iki defa ifade değiştirdiğini 
yani yalan söylediğini hatırlatarak başbaşakanlık teftiş kurulunda bu şahsın uydurmalarına 
niçin riyaet edildiğini anlam veremediğimi Yasin Mc Donlds patlamasından dolayı 
İstanbul'da yakalanmıştır. Delil dosyanızda mevcuttur. Trabzonda yakalandığını 
kurgulamaktadır. 2006 yılında Afganistanda olduğumu beyan eder. Hayatım boyunca yasal 
veya yasadışı yurt dışına çıkmışlığım yoktur. Yasanızda da sıklıkla dile getirilen. Davanızda 
da sıklıkla dile getirilen yaptığım ihbar tarihlerine denk gelir polislerle görüşmem var. Tüm 
gözaltına alınan arkadaşlarım benimle kalırlar evde olduğumu bahseder. Tüm vize final 
sınavlarıma girmişimdir. Şahsi hayatım boyunca İstihbari faaliyet sonucu 3 veya 4 defa 
görmüşümdür. Yine önceki celsede soru yönelttiğim azmettireci Yasin Hayl'i sanığı 
tanımadığı, bir samimiyetinin olmadığını beyan eder ENGİN isimli şahsın YASİN'i ile 
tanıştığınımı iddia ettiği tarihte cezaevinde olduğunu beyan eder. Çeçen misafirlerden 
bahsetmiş daha doğrusu sağdan soldan duymuş gelen Çeçenler Opel Astra marka araçla 
geldiler, kendilerine ait araçtır. Benim refakat ettiğim araçta Hyundai Excel Panelvandır. 
Pelitliye uğramamışlardır. Sahil Çeçenlerin gelmesinden haberi yoktur. Bu şahsın yanına 
ENGİN YILMAZ isimli şahsın 2 defa ifade değiştirdiğini tekrar hatırlatarak. Bu şahsın 
yanına gönderen kişinin de MUHİTTİN ZENİT olduğunu hiç bir sanık ikrarının ENGİN 
YILMAZ'la paralellik arz etmediği, niye uydurduğunun kendisine sorulmadığı ifadesinin 
huzurda tartışılmadığı, şahsı kendinin gözaltına aldırdığı, dosyanızda sanık konumunda 
olduğu, cezaevinde savcılarla yaptığım görüşmede bu şahsın akıbetini sorduğumu, savcıların 
yanına gelen TEM amirinin ENGİN için bana teklif ettiler kabul etmedim dediğini, YASİN'in 
kimsenin yanına gidip bana glaf silah bul diyemeyeceğini dolayısı ile araba çalma fikrinin ve 
glof marka silah bulma fikrinin ENGİN tarafından ortaya sürüldüğünün açık olduğu 
YASİN'in en azından bana silah bul diyeceğini markasını söyleyemeyeceğini, biraz mantığı 
olan bir insanın bile bilebileceğini, YASİN Mc Donlds olayından dolayı polis mahkeme, 
savcılık, İstanbulda yakalandığı, polislerin mahkemenin bundan dahada doğru söyleyeceğini, 
yakalandığından bundan dolayı DİNK cinayetinden gözaltına alınmasından dolayı 
düşündüğünü beyan ettiğini şuan en kapsamlı çalışması olmasına rağmen Başbakanlık teftiş 
kurulu raporunda bunun uydurmalarının dikkate alındığın, aramızda yaş farkı olduğu, 
emniyette yardımcı istihbarat görevim olmasaydı bu şahsı tanımayacağımı, mütalaaya 
yansıtmanın sayın savcının görevinin lehte ve aleyhte olan husurların mütalaaya 
yansıtmasının kendi görevi olduğu, önceki aşamalarda yurt dışına çıkıp çıkmadığımın 
sorgulanmasının istendiğimi Başbakanlık teftiş kurulunda ifademde açıkladığımı bu şahsın 
hakkında da benimde açıklamalarım olduğu, savcının bunuda yazması gerektiği, YASİNi 
tanıdığım günden beri sürekli elkadide diğer örgütler asala örgütü eylemleri hakkında hiç 
kimsede rastlamadığım şekilde bir bilgi birikimine sahip olduğu, olaylar tek tek gün saat ay 
yıl ölü yaralı sayısına kadar saydığı, bu yönde dosyanızda bir çok delil olduğu aşikardır. 
Çeçenlerin hiç bir zaman SALİH'in yanına gitmediği, kimsenin bu yönde bir beyanı 
olmadığı, benim hayatımın hiç bir safhasında çek senet tahsilatı yapmadığımı sunumumun 
başında dikkat çektiğim noktarın bu olduğu hükme esas alınamayacağı uydurma beyan 
olduğu, buna cevap vermenin huzurda tartışıldığı anlamına gelmeyeceği, hükme esas 
alınması Yargıtayın bozma nedeni olduğu açıktır. Beyan uydurmadır. art niyetli bir şekilde 



  

mütalaaya konulmuştur. İfademi bu şahıslar sınırlı tutmam yönünde bir şüpheli bulunduğu 
açıktır. Şimdi gelelim bu konunun aslına. bu şahısla nereden nasıl tanıştım. Trabzondaki 
polislerin o dönem refakat memuru olan MUHİTTİN ZENİT tarafından görüşmeye kiminle 
geldiğini hatırlamıyorum. ERCAN DEMİR, MEMDUH POT, MEHMET KAYHAN, 
ÖZGÜR POT, ÖZKAN MUMCU bana Yasin'i yakından izleme her görüştüğü kişinin ismini 
istemesi üzerine tanıştım. Daha sonra İstanbul TEM'de istihbaratın yardımcı elemanı kimseyi 
yakından izle talimatı veremeyeceğini öğrendim. Mülkiye müfettişleri ifademi sundu, aynı 
konuya parmak bastılar, seni Trabzon istihbaratı  kastederek uyutmuşlar dediğini tam 
anladım. Ayrıca meclis komisyonunun arkasında da aynı bilgi mevcuttur ve cezaevinde 
örgütlü suç soruşturmaya yönetimi anadol atfıyım yanlış olabilir ismi. Kitabında da rastladım. 
Bana yakından izle talimatını MUHİTTİN ZENİT iki defa alınan beyanında ve ENGİN 
DİNÇ meclis komisyonunda kabul etmiştir. Ayrıca Başbakanlık teftiş kurulu raporunda ilgili 
rapor mevcuttu. bugün gelinen süreçte anladım ki ve ismim gibi eminim ki bunlar bana 
yakından izleme talimatını yardımcı istihbarat elamanım, samimiyetim görevim gereği, Yasin 
ve yakın çevresinin beni tanıyıp hakkımda ifade vermesi için yanına yollamışlar Trabzonda 
irtibatta olduğum polisler a şıkkıı budur başkada seçenek yoktur ben a şıkkını işaretliyorum. 
Şöyle ki Yasin'i takip ederken bu şahıs daha önceden bir sefer gördüğüm Numan'ın yanına 
geldi. beni tanıdığını başkalarından duyduğunu, beyan etti. Hatta üzerinden patlayıcı 
olduğunu itti etttiği iki cisim çıkarttı. o esnada tanıştık. Yasin'e sordum bu kim diye bende 
tanımıyorum. Numan'ın arkadaşı dedi. Derğirmenderede Trabzonda bir mahallede 
oturduğunu söyledi. Tarih 2005 Kasım , Aralık olabilir. bende bu konuyu MUHİTTİN 
ZENİT'e anlattım. ENGİN YILMAZ ismini emniyette sorgulamadığını, bir çok ENGİN 
YILMAZ isminin çıktığını verdiğim bilginin yetersiz olduğunu, daha kapsamlı araştırma 
yapmamı istediğini, GFK firmasında çalışırken Değirmendere mevkinde bu şahsa rastlantı 
sonucu gördüm MUHİTTİN'in talimatı aklıma geldi. Oturup birlikte çay içme teklifinde 
bulundum. Fotoğrafını aldım. Babasının otobüs firmasında çalıştığı, sık sık İstanbul'a gidip 
geldiğini, gümüşhane hapishanesinde İstanbul'dan bir arkadaşının olduğu, bu şahısdan 
patlayıcı diye nitelendirdiği cisimleri temin ettiği, bu şahsın her türlü malzemeyi temin ettiği, 
bu şahıs ile mektuplaştırdığını, kendisininde  adam öldürme suçundan hapiste yattığını 
Mardinli aşiret mensupları ile birlikte gezdiğini ya da bunların hasımları olduğunu o kısmı 
tam anımsayamadığını istihbarat tekniklerimi kullanarak aldım. Bu diyaloklar geçmiş zaman 
olduğu için karışabilir 2 görüşmenin içeriği budur. Telefon nosunu vererek bu görüşmeyi 
aktardım. Fotoğraf olmasına rağmen yine sorgulama yaptığını bu şahsı bulamadığını, daha 
kapsamlı bilgi istediğini bu konuda bir de 0505 55 674 66 23 - 0505 540 69 37 nolu 
telefonlardan yapmıştır. muhtemelen Ocak 2006 kış ayı olabilir. daha sonra MUHİTTİN 
ZENİT'in terminal civarında ENGİN isminde kirli lakaplı birinin olduğunu muhtemelen o 
şahıs olduğunu bu şahsın bir sefer polis aracı yaktığını yakalandığında kendisine 
sorduklarında niçin yaktığını, polislerin kendisine kötü davrandığı şeklinde sözler söylediğini 
ve YASİN'in bir gün  gelerek yanına ENGİN YILMAZ'ın Danimarka İstanbul Konsolosunu 
öldüreceğini İstanbul'da irtibatlı olduğu ismine ulaşamadığım şahısların bu eylemi ENGİN'e 
yaptıracaklarını, olay yerine keşfe gittiğini sadece bir şekilde vurabileceğini, vurduktan sonra 
korumaların tetikçiyi öldürmemesi için silahını atıp, yere atlayıp teslim olacağını söyledi. 
Yasin, Engin Trabzonlu ailesindeki helallik ve izin alacağını söyledi ve YASİN, CİHAT diye 
nitelendirdiği belirli kriterlerinin olduğunu kaza namazlarının olmaması ailesinden izin 
alması gerektiğini söyledi. Bunu ZENİT'e aktardım. Tarihi hatırlamıyorum yine müfeddişleri 
İstanbul emniyetten soruşturma talep etmesi üzerine şikayetçi olmama rağmen kaynağı 
bulunamayan İstanbul emniyette görevde ihmali olduğunu tahmin ettiğim kişiler tarafından 
basına sızdırılan olaydan sonraki yaptığım görüşmede kaçmayacaktı. Bu kaçtı şeklindeki 
ifade ettiği bu suikastir. DİNK cinayetinde tarafımda yapılan 18 iddiada böyle bir beyan 
yoktur. O gün gazete içinde bulsa gazete içinde vuracaktır. ZENİT suikatsleri karıştırıyor. O 



  

suikast bu suikasttir. Ayrıca benim beraatimi sağlayacak bunun gibi onlarda görüşmem dava 
dosyasına konulmamıştır. Talep etmeme rağmen bir kısmı sinyal bilgileriyle geldi. Yine Mart 
ayı sonlarında müfeddişlerin ön inceleme başvurusu talebi sonucu diğer bölümlerde 
detaylandırılarak anlatılacaktır. İstanbul emniyettinde görevde ihmali olan şahıslar tarafından 
hazırlatılan şahıslar tarafından iddianameye yansıtılması benim lehime olan bir durumdur. 
Sonuçta evraklarında olmamasına rağmen görsel medyaya verilmesine aylar önce soruşturma 
safhasında tüm gazetelecilerin elinde olduğu 2007 Şubat, Mart bu notu buraya düşüp 
konumuza dönelim. Daha sonradan ZENİT bu konu hakkında ek bilgi isteyip istemediğimi 
hatırlamıyorum. YASİN'e sorduğumda ENGİN'in annesinin izin vermediği o yüzden 
ENGİN'in vazgeçtiğini söylediğini konuyu ZENİT'e anlattım. Yine muhtemelen Ekim ayında 
ilişkim kesilmeden önceki iş görüşme Eylül sonu Ekim başı olabilir. İlk kez DİNK 
cinayetinde glof marka silahı Yasin'e bulacağını. Araba çalış yine bu çocukla DİNK'i 
öldüreceğini söyledi ve fakat memur'un MEHMET AYHAN olduğu dönemde ERCAN 
DEMİR'le katıldıkları dönemde bu konu gündeme geldi. Ekim sonuna ancak Ekim sonuna 
kadar olan bütün görüşmeler şahıslar not aldı bu görüşmede onu çok iyi hatırlıyorum. 
ENGİN'in ismi geçmiş ise burada geçmiştir. Bu şahsın maddi durumu kötüdür. Glof marka 
silahı bulacak durumu yoktur. Ayrıca ZENİT'le internet üzerinden içeriği DİNK cinayeti olan 
2 adet  görüşme mevcuttur. Mahkemenizden istedim . Mahkemenizin talepte bulunduğu yan 
olumsuzdu. Şayet görüşme Kasım ayından sonra gerçekleşmiş ise OGÜN SAMAT'ın 
bilgiside o görüşmede mevcuttur. Ekim Kasım ayı gerçekleşmiş ise ENGİN'in ismi orada 
vardır. ZENİT alınan beyanlarında ENGİN'in ismi vardır. ERHAN tarafından söylendi. 
dediği ENGİN'in ismi bu kayıtta vardır. Fiili olarak irtibatı Nisan ayında kesildiği 15 Mayısta 
devir teslim töreni olmuştur. Bu DİNK cinayetinde ENGİN'in ismi geçmemiştir. Şimdi 
Türkiye Büyük Millet Meclisi komisyonu raporunun arka sayfalarında ulaştığım istihbarat iç 
yönetmeliğine göre benden diğer bir ifade yahut istihbarat elemanından alınan beyanlar 
dosyaya konur. Yazılı olarak alınmasa dahi sözlü beyanlarım yazılı hale getirilerek dosyama 
konur. Bu bilgiler ışığında ENGİN YILMAZ'a mutlak suretle aybiti numarası istihbarat 
numarası vermesi, ek bir dosya açılması benim verdiğim bilgilerin mutlak suretle dosyada 
olması hiç bir istihbaratın es geçilemeyeceği, sümen altı edemeyeceği bilgilerdir ve mutlak 
suretle bu şahsın telefonlarının dinlemeye alınması gerekmektedir. Bunun yapılmamasının 
nedeni a şıkkı benim c kategorisi diye tanımlanan basit bir yardımcı istihbarat elemanında 
tutularak şekilde b ve a kategoriye geçmemin önü kesilerek rahatça tek bir raporla ilişkimin 
kesilmesi amaçlanmıştır. Ayrıca yeni akılma geldi. ENGİN YILMAZ, OGÜN ile YASİN'in 
yanına geldiğinde savcı tarafından iddianameyi hazırlayan ballandıra ballandıra anlattı. 
Evinden gelmeden önce DİNK cinayetini kendi aralarında nasıl yapacaklarını 
kararlaştırdıklarını, eve geldikten sonrada atış talimi yaptıkları sırada tekrar eylemi nasıl 
icraya koyacaklarını aralarında konuşulduğu, yine eylemden önce tekrar ettikleri planlamanın 
evime geldiklerinde yaptığı uydurması olarak iddianamede izah edilen aslı astarı olmayan 
ben olmasam da yapacakları DİNK cinayeti bende bu olayı tem öğrenmek için ENGİN'e 
ulaşıp emniyette sağlıklı bilgi vermek amacıyla daha sonra ENGİN'e ulaşmaya çalıştım. 
Konuya açmadı. Bende açmadım. Zannedersem bir seferde YASİN PELİTLİ'den MHP belde 
teşkilatının lokalini işlettiği zaman görmüş olabilirim. Onun haricinde bir görüşmem ne bir 
konuşmam olmuştur. ENGİN YILMAZ'ın benim hakkımdaki beyanlarına diyeceğim budur. 
Bir de bu şahıs bir düğünden bahsetmektedir. ben öyle bir düğüne gitmedim. Şahsım 
hakkındaki uydurmaları a şıkkı kendisini yakalattığım için kin garez amaçlıdır. B şıkkı 
ifadesi benim tanımadığım kişiler tarafından yönlendirilmiştir. C şıkkı suçluların dünyasında 
sıklıkla görülen ben tanıyorum. Hava atma amaçlıdır. Kendi kurgusudur. Ben a şıkkını 
işaretleyerek takdiri heyete bırakıyorum. Sayın başkanım bu tüm sanıkların konumuna örnek 
olarak hazırladım. Diğer sanıkların konumunu bu kadar uzatmayacağım. Şimdi yürütülen 
soruşturmaya gelelim. TUNCAY UZUNDAL'ın şahsım hakkındaki ithamları mütalaaya karşı 



  

geçen söylemlerine karşı cevabım. Öncelikle bu şahsın altı defa ifade değiştirdiğini, ifade 
değiştirdiği yerler Trabzon terörle mücadele, İstanbul emniyeti, savcılık, hakimlik, savcıya 
gönderdiği mektup not bu mektubu daha doğrusu savcılığa benden intikam almak için 
yazdığı itirafından bulunmuştur huzurda. 4 mahkemenizde 5 yapılan daha doğrusu ETÜ'de 
bulunan avukatların yönlendirmesi ile verdirilen beyanı ve çapraz sorgusu 6 Başbakanlık 
teftiş kurulu ifadesinde, hiç bir sanık ifadesini dosyanızla bunun ifadesi örtüşmemektedir. 
sadece 2, 3 beyanı benim ifademle uyumludur ... Mesajım budur. İlk kez aklımdan geçti ve 
son sözümü soracak olursanız bu yolda bir aile bir istikbal bir gençlik yitirdim vatan sağ 
olsun ne yazık ki bu ülke için bir gençliğim, bir ailem bir de şeyim var fazla olmasını 
istemiyorum saygılarımla. Lehte olan tüm hususların uygulanmasını istiyorum.' şeklinde 
beyanda bulunmuştur.

29/11/2013 tarihinde İstanbul Cumhuriyet Başsavcılığınca alınan ifadesinde ana 
hatlarıyla; 

"Üniversiteye 2001 yılında KTÜ İktisat Fakültesi'nde eğitime başladım. Trabzon'a ilk 
defa gittim. 2007 yılına kadar Trabzon'da bulundum. 2001 yılında Alperen Ocakları'nda 
Yasin'i bir defa gördüm, bu tarihten itibaren kendisini tanıyorum. Bir yıl boyunca herhangi 
bir görüşmem olmadı. Yasin Hayal ısrarla Çeçenistan'a gitmek istediğini söylüyordu, bu 
konuda benden yardım istedi. Benim dışımda da yardım istediği kişiler de oluyordu. Bende 
bunun bir hayal olduğunu anlattım. Israr edince de Azerbaycan'a giderek orada bir iş 
bulacağını ve ortamlardan uzak kalacağını düşündüm. Buna yönelik telkinlerde bulundum. 
Benim haberim olmadan Başbakan'ın uçağına bomba ihbarında bulunmuş, bu ihbar 
anlaşılınca da Yasin Hayal'in evi aranıyor. Jandarma Yasin Hayal'i bulamıyor. Yasin Hayal 
Coşkun İğci'nin evinde kaldığını söyledi. Yasin Hayal aranmasına rağmen Azerbaycan'a 
gittiğini, sınır kapısından giriş çıkış yaptığını öğrendim. Bunu genelde mahallede herkes 
bilmektedir. Yasin Hayal tanıdığım kadarıyla terör örgütleri, geçmişleri, eleman sayılarını 
çok iyi biliyordu. Özellikle islami motifli örgütler hakkında bilgisi vardı. Bildiğim kadarıyla 
da Yasin Hayal gazete ve kitap okuyan birisi değildi. Bildiği bilgiler, normal sıradan bir 
insanın bilebileceği bilgiler değildi. Ayrıca Amerikan düşmanlığı vardı, intihar eylemcisi 
olmak istediğini, silah alarak kilise ve McDonalds'ı taramak istediğini söylüyordu. Bu eylem 
sonucunda çok fazla kişinin ölebileceğini düşünerek zararın önüne geçmek için çaba 
gösterdim. Hatta bu hazırlık ve düşünce aşamasında çok afaki şeyler de anlatıyordu. Bunları 
yapacağını herkese anlatıyordu, Pelitli'de bulunan herkes de biliyordu. Eğer Yasin Hayal 
eylemi yaptığı takdirde çok fazla kişinin ölebileceğini düşünerek, hem Yasin'i uzak tutmak 
hem de partiyi lekelememek için bomba hazırlama konusunda kendisine bilgi verdim. Küçük 
çivi getirmesini söylememe rağmen büyük çivi getirdi. Deneme yaptık, denemeyi boş bir 
alanda Yasin Hayal, ben ve Muzaffer Gargar ile birlikte deneme yaptık. Muzaffer Gargar 
daha sonra istihbarat elemanı olduğunu, Muhittin Zenit ile irtibatlı olduğunu öğrendim. 
Bomba düzeninin parasını Ekrem Fırat verdi, Erbil Susaman, Yasin ve ben bomba düzeneğini 
evimde hazırladık. Basit bir düzenek hazırladık. Sonra Yasin Hayal bombayı McDonalds'a 
götürerek bombayı koydu, bende karşı tarafta bekledim. Yasin Hayal bombayı çakmakla 
yakarak ateşledi, kendisi de koşmaya başladı. Bombanın patlaması sonucu birkaç kişi çok 
hafif yaralandı. Bu olaydan sonra Yasin Hayal'e teslim olmasını söyledim, o da teslim olmak 
istemedi. İsmini Emre olarak bildiğim bir şahıs bana, bu işi 5 kişi yaptığımızı, istihbaratın 
beni aradığını, Yasin Hayal'i vermemiz halinde bizler hakkında herhangi bir işlem 
yapılmayacağını söyledi. Yasin'in de ifadesinde McDonalds'ın kendisine yemek vermek 
istemediğini, kızarak bu işi yaptığını söylemesini istedi. İstihbaratın benimle irtibata 
geçeceğini söyledi. Bunu söylerken Hüseyin Tan yanındaydı. Hüseyin Tan öğretim 
görevlisidir, benim hemşehrimdir, bu olayla ilgisi yoktur. Gözaltına alındım, gözaltındayken 
beni Terörle Mücadele Müdürü Yahya Öztürk'ün odasına aldılar. Bu odada, ismini Yasin'den 



  

öğrendiğim Adem ve ismini hatırlamadığım bir şahıs vardı. Burada mülakat yapıldı, daha 
sonra ifade verdim. Bir gün gözaltında kaldım, beni serbest bıraktılar. Bir gün sonra istihbarat 
benimle irtibata geçti. Beni telefonla aradılar, belirlediğimiz bir yerden arabayla gelerek beni 
aldılar, Akçaabat istikametine gittik.  Arabada Muhittin Zenit ve Tevfik Cantürk isimli şahıs 
vardı. Kendilerine size anlattığım gibi olayı anlattım. Yasin Hayal'in nerede olduğunu 
öğrenmemi istediler, bende Rize veya İstanbul istikametine gitmiş olabileceğini, değişik 
şahıslardan öğrendim ve bu bilgiyi Muhittin Zenit'e aktardım. Benim verdiğim bilgiye 
rağmen Yasin Hayal'in İstanbul'da olduğunu, İstanbul'a bildirmediklerini daha sonra 
öğrendim. Yasin Hayal İstanbul'da kardeşi Osman Hayal ile birlikte yakalanıyor ve 
yakalayan polislere de ödül verildiğini gazeteden öğrendim. 

Yasin Hayal tutuklandıktan sonra Muhittin Zenit, Ercan Doğru, Özkan Mumcu ve 
Mehmet Ayhan, benim istihbarat görevlisi olmamı istediler. Her türlü yardımı 
göstereceklerini, istihbarat görevlisi olmadığım takdirde istifa edeceklerini belirttiler. Bende 
faydalı olabileceksem istihbarat görevlisi olmayı kabul ettim. Bu çerçevede birkaç defa 
kendileriyle görüştüm. Özgeçmişimi hazırladım verdim, Malatyalılar isminde bir grubu takip 
etmemi, içlerine sızmamı istediler. Ayrıca Yasin Hayal'in ailesini ziyaret etmemi istediler, 
ziyarette bulundum. Ancak Yasin Hayal'in cezaevine ziyarete gitmedim. Kendileriyle her 
hafta görüştüklerinde söylediklerini bir sonraki hafta yalanlıyorlardı. Yasin Hayal'in 
duruşmalarını takip etmemi istediler, duruşmaya kimlerin katıldığını sözlü rapor ettim. Yasin 
Hayal polislerin söylediğine göre 11-12 yıl ceza alması muhtemeldi. Akıl sağlığı açısından 
kontrol için Trabzon yerine Bayrampaşa cezaevine nakledilerek burada muayenesi yapıldı ve 
bir süre Bayrampaşa cezaevinde kaldığını biliyorum. Ancak Yasin Hayal mahkeme 
tarafından ara kararla bir yıl dahi cezaevinde kalmadan tahliye edildi. Bu süreçle ilgili 
herhangi bir bilgim yoktur. Yasin Hayal, Hrant Dink'i öldürme planları yaptığını emniyete 
bildirince Muhittin Zenit bu konuyu araştırmamı söyledi. Benim de yapmış olduğum 
araştırma sonucu Yasin Hayal'i cezaevinde bir islami örgüt mensuplarıyla (İBDA-C veya 
Hizbullah) birlikte kaldığını, burada Ermeni düşmanlığı fikri oluştuğunu öğrendim. Her ne 
kadar Yasin Hayal, Hrant Dink'in öldürülmesi talimatını benden aldığını söylemiş ise de bu 
tamamen yalandır. Zaten diğer şahısların vermiş olduğu ifadeler bunun böyle olmadığını 
göstermektedir. Bu konuda Yasin Hayal mahkemede çok farklı şeyler anlatıyor. Bu yönüyle 
çelişkili ifadeleri vardır, bu nedenle Yasin Hayal'in ifadesine itibar edilmesi mümkün 
değildir. 

 Hrant Dink'i öldürme fikri tamamen Yasin Hayal'e aittir, bu konuyla ilgili Emniyet 
İstihbarat görevlileriyle iki haftada bir perşembe günleri araç içerisinde görüşüyorduk. Acil 
bir durum olduğunda Muhittin Zenit ile görüşüyordum. Bana okuduğunuz 15 Şubat 2006 
tarihli bilgi alma tutanağı, farklı dönemlerde yapmış olduğunuz görüşmelerin, tutanak haline 
getirilmiş halidir. Ben genelde Muhittin Zenit ile görüşüyordum. Bu dönem içerisinde refakat 
memuru olan Muhittin Zenit'in dışında, Tevfik Cantürk, Ercan Doğru, Özkan Mumcu, 
Mehmet Ayhan, Onur isimli şahıs, Ahmet isimli şahıs (İskenderun'dan gelen kişi) ve Engin 
Dinç isimli kişilerle görüştüm. Görüştüğüm dönem içerisinde benden yazılı herhangi bir şey 
almadılar. Sadece bir defa Mehmet Ayhan yazılı rapor aldı, onun dışında tamamen sözlü 
beyanımı alıyorlardı. 

7 Nisan 2006 tarihli Trabzon Emniyet bilgi notundaki Milliyetçi Hareket Partisi 
Mahalli İrtibat Bürosu ile irtibatı, kahvehane işletmesi hususu doğrudur, bunun dışındaki 
diğer bilgi doğru değildir. Ben kendilerine Yasin Hayal'in Hrant Dink'i öldürmek için kararlı 
olduğunu söyledim. Yasin Hayal'e operasyon yapılması gerektiğini, Zeynel isimli bir şahsı 
bulduğunu anlattım. 6 yıl yatacağıma 40 yıl yatarım, ancak öldürüleceğime öldürürüm 
şeklindeki ifadelerinden bahsettim. Emniyet görevlileri Yasin Hayal'in bu işten vazgeçmesi 
yönünde telkinde bulunmamı, Şubat ya da Mart ayında söylediler. Ancak daha sonra 



  

öğrendiğim kadarıyla istihbarat bu şekilde telkinde bulunmamı istemeyeceklerini öğrendim. 
Muhittin Zenit'in Trabzon Emniyetinden ayrılmadan önce benim istihbarat 

elemanlığımdan çıkarılmamı teklif ettiğini hiçbir ifadesinde duymadım, ilk defa burada 
duyuyorum. Karşılıklı güven sıkıntısı nedeniyle böyle bir teklifte bulunması mümkün 
değildir. Eğer bana güvenmiyorsa bu bilgileri neden rapor haline getirip gerekli yerlere 
gönderiyordu. Bu olaylardan sonra istihbarat görevlileri İstihbarat Şube Müdürü olan Engin 
Dinç ile görüşmemi istediler, ben de odasına giderek görüştüm. Kendisi Muhittin Zenit ve 
Ercan Doğru'yu yöneten ve yönlendiren, kendisine şikayet edildiğini, durumu benden 
dinlemesi gerektiğini, kendisine durumu anlattım. Yasin Hayal ne yapıyor diye sordu. Ben 
görüşmelerimi anlattım, Zeynel ismini ilk defa orada öğrendi. İstihbarat elemanı olarak 
çalışmaya devam etmemi istedi, hatta üniversite mezunu birisini refakatime vereceğini, 
hataların bundan kaynaklandığını söyledi. İstihbarat görevlisi Özkan Mumcu'yu çağırarak, 
dikkat edin, bir yıl yatar bir iş verir, bu çok önemlidir şeklinde söyledi. Engin Dinç ile bir 
defa görüştüm. Bundan sonra ayda bir görüşeceğiz dedi, kendisi beni üç defa takip ettiğini, 
kendisini araç içerisinde görmem nedeniyle tahmin ediyorum. 

Cinayetten sonra Muhittin Zenit'le yaptığım görüşmeyi tam olarak hatırlamıyorum. 
Ancak final döneminde kırtasiyede bulunduğum sırada Kürşat kod (Onur) beni aradı, "biliyor 
musun Hrant Dink öldürüldü" dedi. Ben de şaka yaptıklarını, tekrar görüşmek için zemin 
hazırladıklarını zannettim, ikinci defa Muhittin Zenit aradı. "Hrant Dink öldürülmüş biliyor 
musun" dedi, ben de "sizinkilerden duydum" dedim. Vurulan kişiye küfrederek, "ne oğlum 
direkt kafaya sıkmışlar, tek farkı kaçmayacaktı, bu kaçtı" şeklinde konuştuğumu 
hatırlıyorum. "Sizinkilerden mi" diye sordu, ben de bizimkilerden olmadığını, çıkış 
olmadığını, ancak gidip soracağımı söyledim. Yapmışlarsa getirip teslim edeceğimi 
söyledim, o da "getirme" dedi. 

Emniyet istihbaratının dışında, herhangi bir istihbarat örgütüyle haber elemanı olarak 
herhangi bir irtibatım olmadı. Sadece Trabzon Jandarma Komutanlığı'ndan Satılmış Şahin ile 
birkaç defa görüştüm. Satılmış Şahin ile Tuncay Uzundal'ın vasıtasıyla görüştüm. Bu 
görüşmeyi hem Muhittin Zenit hem de Mehmet Ayhan'a söyledim. Jandarma İstihbarata 
Hrant Dink cinayetiyle herhangi bir bilgi vermem olmadı. 

Yasin Hayal'in Pelitlispor'da oynayan bir çocuğu Hrant Dink'i öldürmek üzere 
bulduğunu, Eylül Ekim aylarında öğrendim. Ogün'ün Hrant Dink'i öldüreceğini Ekim ya da 
Kasım ayında öğrendim. En son emniyetle yapmış olduğum görüşmeden 15 gün önce 
öğrendim. Ogün Samast olarak ise cinayetten sonra öğrendim. Hrant Dink'in cinayet planı, 
birkaç aşamada planlandı. Birincisinde, Yasin Hayal tek başına yapacaktı. İkincisinde, 
Zeynel yapacaktı. Üçüncü olarak, Engin Yılmaz ile Ogün Samast birlikte yapacaktı. 
Dördüncüsünde ise Ogün'ün tek başına yapacağı hakkında bilgim yoktu. 

Cinayette kullanılan silahtan herhangi bir bilgim yoktur.
İstihbarat görevlisi olarak çalıştığım dönemde, istihbaratın numarası 0505 540 69 37 

numaralı telefon Muhittin Zenit'in hattıdır. 0532'li başı 39 ile başlayan başka bir numarayla 
da görüşüyordu. 0538 839 95 51 nolu telefonla görüşüyordu. 

Benim hatlarım ise 0535 609 71 23 ve 0555 674 66 23 numaralı telefonlarımla irtibat 
kurdum. 0542 325 61 87 numara ise Salih'in numarasıdır. Yasin, Salih'te mermi vardır 
şeklinde bilgi öğrenmem üzerine bunu aktarmak için istihbaratı aradım, ancak cevap 
vermediler. O dönemde kullandığım mail adresim ise maviduz23@hotmail.com ve 
asimavi1601@hotmail.com. Muhittin Zenit'in diğer adı olan tanerceylan(176)@hotmail.com 
e-posta adresi vardı. 

Olay günü Muhittin Zenit'le MSN'de herhangi bir görüşmem olmadı. 
Muhittin Zenit'le tayin olmadan bir ay önce kendisinden ayrıldım, Engin Dinç ile 



  

görüştükten sonra Özkan Mumcu (Özgür kod) refakatinde çalıştım. Bunun haricinde Mehmet 
Ayhan'la irtibatlıydım. Hrant Dink cinayetiyle ilgili telefonla 3-4 defa görüşmem oldu, bunun 
haricinde kendileri aradığında, "neredesin", "nerede buluşalım" gibi konuşmalar oluyordu. 
Olay günü internet cafede bulunduğum sırada telefon çekmiyordu, telefonumun kapalı 
olmasının sebebi ise internet cafenin bodrumda bulunması nedeniyle, kapsama alanı dışında 
olduğunu ben de bilmiyordum.

19/01/2007 günü gece saat 00:47 ile saat 16:42 arasında herhangi bir görüşme 
yapmamanın herhangi özel bir sebebi yoktur. 

Uğur Ay isimli şahsı Göksu Restaurant'ta çalışması nedeniyle hatırlıyorum. Bir defa 
telefonunu kullandım, bu şahsın Jandarma İstihbaratı ile irtibatı konusunda bir bilgim yoktur. 
Restoranda çalıştığım dönemde Yasin Hayal yanıma geliyordu, benim Yasin'i tanıdığımı, bu 
gelip gitmeleri nedeniyle öğrendi. Uğur Ay, Yasin'le aynı mahallede oturmaları nedeniyle 
Yasin Hayal ve Ogün Samast'ı tanıyor olabilir.

Cinayetten sonra gözaltına alındığımda, Faruk Sarı yanıma geldi ve bana "senin 
bunlarla ne işin var" şeklinde sorması, yaklaşık 6-7 aydır görevde bulunan bir müdürün bu 
şekilde soru sorması tuzak sorusu olduğu anlaşılmaktadır. 

Bana gösterdiğiniz fotoğraf, gözaltına alındıktan sonra yukarıda belirttiğim gibi 
gözlüklü ve hafif şişman bir şahıs olan Faruk Sarı'dır. 

Yasin Hayal ve Ogün Samast'ın Emniyet ya da Jandarma ile irtibatlı olup olmadıkları 
konusunda herhangi bir bilgim yoktur. İsmini tam olarak bilemediğim ve devlet içerisinde 
uzantıları olan bir yapının yukarıda anlattığım şekilde bu cinayeti gerçekleştirdiği ve sonraki 
aşamada da cinayeti örtbas etmeye çalıştığı görülmektedir. Bilerek ya da bilmeyerek bu yapı 
içerisinde bulunmadım. Sorumluluğu benim üzerime yıkarak mahkemede sanık olarak 
yargılanıyorum. Bu aşamalarda Hrant Dink suikastıyla ilgili Yasin Hayal'den öğrenmiş 
olduğum bütün bilgileri Emniyet istihbaratına aktardım. Eğer benim aktardığım bilgiler 
sonucunda gerekli tedbirler alınsaydı bu cinayet gerçekleşmezdi. Olay ile ilgili 
söyleyeceklerim bundan ibarettir." şeklinde beyanda bulunmuştur.


